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Meester  Roger  leert  ons  hoe  we  ons  moeten  gedragen  om  een  goed  leven  
te  leiden  en  goede  mensen  te  zijn,  zoals  God  van  ons  verlangt  in  zijn  10  
Geboden.  Alleen  dan  kunnen  we  gelukkig  zijn.

Meester  Roger  maakt  in  november  2009  een  WEB-pagina  en  zijn  theorie  is  
een  groot  succes  en  wordt  door  de  hele  wereld  geaccepteerd.  In  drie  en  
een  half  jaar  bestaan  heeft  het  al  meer  dan  22.000.000  bezoeken:

Dit  boek  geeft  ons  tips  om  een  gelukkig  leven  te  leiden.  De  eenvoud  van  de  
woorden  waarmee  Meester  Roger  zich  uitdrukt,  maakt  het  voor  iedereen  
mogelijk  om  ze  te  begrijpen  en  zo  de  harten  van  ieder  van  ons  te  openen.

www.yogaespaña.es  www.yogaspain.es  www.yogaroger.com  

Meester  Roger's  leer  is  universeel.  Het  omvat  alle  religies  en  alle  levende  
wezens  hebben  een  plaats,  of  het  nu  mensen,  dieren  of  de  natuur  zijn.  We  
zijn  allemaal  één  en  als  we  weten  hoe  we  elkaar  moeten  liefhebben,  
respecteren  en  verzorgen,  kunnen  we  deze  wereld  in  een  paradijs  veranderen.
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EERSTE  DEEL

HET  ONDERWIJS  OM  GELUKKIG  TE  ZIJN

1.-  HET  LEVEN  IS  EEN  DROOM

Het  leven  is  een  droom,  het  leven  is  een  droom.  Volgens  Boeddha's  'Diamant'-geschrift  zijn  alle  

beelden  luchtspiegelingen,  het  zijn  valse  beelden.Alle  beelden  van  het  leven  zijn  als  bliksem  in  een  

storm,  verschijnen  en  verdwijnen  in  een  oogwenk.  Boeddha  zei  ook  dat  de  beelden,  het  leven  is  als  

de  ochtenddauw,  als  de  zon  opkomt,  verdwijnt  de  dauw.

tijdperkA

Het  leven  is  als  bliksem,  dit  gebeurt  in  een  oogwenk,  het  is  als  dauw.  Alles  wat  ziet,  aanraakt  en  leeft,  

wat  je  leeft  met  je  ogen  open,  is  volgens  Boeddha  een  droom,  die  niet  echt  is.  Boeddha  en  Jezus  

Christus  waren  mensen  die  wakker  werden  in  hun  dromen.  Ze  beseften  dat  het  leven  maar  een  droom  

was,  dat  niets  echt  was,  alleen  maar  een  droom,  niets  anders  dan  een  droom.  Alles  wat  we  zien  of  

voelen,  alles  wat  geboren  wordt,  sterft  en  verdwijnt:  dingen,  mensen,  macht,  geld,  bezit.  Vroeger  

was  je  iemand  anders  en  in  de  toekomst  kan  het  jouw  kind  zijn  of  dat  van  iemand  anders.  Alles  komt  

en  gaat,  niets  is  blijvend.  Dat  wil  zeggen,  als  je  wilt  dat  je  leven,  je  toekomst  en  na  de  dood  positief  

zijn,  moet  je  positieve  dingen  doen,  en  je  leven  zal  positief  zijn:  je  zult  op  een  positieve  manier  

genieten  van  de  rest  van  je  leven  en  na  de  dood  zul  je  genieten  van  een  positief  leven.  Positieve  

dingen  bestaan  uit  het  helpen  van  anderen.  Boeddha  en  Jezus  Christus  wijdden  hun  hele  leven  aan  

anderen.  Ze  leden  en  stierven  voor  anderen,  nooit  voor  hun  eigen  belang,  omdat  ze  beseften  dat  het  

leven  als  een  film  was.  De  films  die  we  zien  zijn  niet  echt,  er  is  een  script,  een  regisseur  en  enkele  

acteurs,  we  weten  dat  wat  we  zien  fantasie  is,  dat  niets  echt  is.  Wat  op  het  scherm  wordt  gereflecteerd  

is  een  beeld,  niets  is  echt,  het  is  slechts  een  ronddraaiende  beweging  van  25  beelden  per  seconde,  

het  lijkt  alsof  het  beweegt,  maar  in  werkelijkheid  zijn  het  slechts  25  beelden  per  seconde.  Het  leven  

is  hetzelfde,  je  denkt  dat  het  draait,  beweegt,  maar  dat  is  niet  zo.  Het  is  net  als  wanneer  we  dromen.  

Soms  hebben  we  nachtmerries  en  terwijl  we  dromen,  lijkt  het  ons  dat  het  geen  droom  is,  we  denken  

dat  het  echt  is,  daarom  zijn  we  bang,  we  worden  gekweld,  ons  lichaam  zweet  en  we  hebben  een  

paniekuitdrukking  op  ons  gezicht.  Plotseling,  als  we  onze  ogen  openen,  nadat  we  bang  zijn  geweest,  

voelen  we  ons  opgelucht  als  we  weten  dat  het  echt  is.

Wat

Mensen  maken  fouten,  ze  weten  niet  dat  er  twee  nachtmerries  zijn,  een  nachtmerrie  is  wanneer  we  

slapen,  met  onze  ogen

Neenachtmerrie,tijdperk
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Ze  willen  al  hun  grillen  hebben,  met  hun  slechte  gedachten.

,

Ze  denken:  als  ik  hier  misbruik  van  maak,  hoeveel  winst  krijg  ik  dan?  Maar  ze  
hebben  ongelijk,  alles  wat  we  doen  is  bekend,  het  is  een  kwestie  van  tijd.  Dieven  
doen  slechte  dingen,  vroeg  of  laat  worden  ze  gepakt  en  gaan  ze  naar  de  
gevangenis,  het  is  een  kwestie  van  tijd.  Alles  wat  we  doen  wordt  gezien,  het  is  
een  kwestie  van  tijd.  Als  je  negatieve  dingen  doet,  verzeker  ik  je,  eindigen  ze  
negatief.  Veel  machthebbers  en  burgers  hebben  het  helemaal  bij  het  verkeerde  
eind  als  ze  voor  abortus  zijn  en  het  doden  steunen.  Tot  nu  toe  zijn  er  in  de  
wereld  9.200.000  onschuldige  kinderen  vermoord.  Mensen  hebben  hun  eigen  
kinderen  vermoord,  9.200.000  baby's.  Die  zielen  verdwalen  en  achtervolgen  hun  
moordenaars,  wachtend  op  het  beste  moment  om  wraak  te  nemen.

We  zien  vrienden  en  dierbaren  sterven,  maar  op  een  dag  is  het  onze  beurt  om  
te  sterven,  op  elk  moment  en  zonder  waarschuwing.

gesloten  en  de  andere  wanneer  je  je  ogen  opent  en  je  leeft  een  nachtmerrie  in  
een  andere  nachtmerrie,  dus  je  hebt  de  nachtmerrie  niet  verlaten.  Het  is  
hetzelfde  als  hypnose.  Een  opdracht  van  de  leraar,  terwijl  je  gehypnotiseerd  
bent,  zoals  "Als  ik  zeg  1,  2,  3,  word  je  wakker  en  als  ik  zeg"  1  zeg  je  "Ha",  hau,  
als  ik  "2"  zeg,  "jij  zeg  "miao,  miao"  En  als  ik  "1,2,3"  zeg,  word  je  wakker  met  je  
ogen  open,  maar  je  bent  nog  steeds  gehypnotiseerd.

Vergeet  niet  dat  iedereen  het  recht  heeft  om  wraak  te  nemen.

Boeddha  zegt  dat  wat  hij  ook  ziet  of  aanraakt,  elk  beeld  een  luchtspiegeling  is,  
niets  is  echt.  Jezus  Christus  en  Boeddha  wijdden  elkaar  in  deze  droom  aan.  
Aangezien  we  in  een  droom  zitten,  probeer  positiever  te  zijn,  dit  is  wat  je  zou  
moeten  doen,  positieve  dingen  doen.

Dus  als  de  leraar  "1"  zegt,  zeg  jij  ""  hau,  hau  ",  wanneer  hij  "2"  zegt  en  jij  zegt  
"miao,  miao"  met  je  ogen  open,  dat  betekent  dat  we  geloven  dat  we  niet  dromen,  
maar  we  hebben  het  mis,  we  dromen  nog  steeds.  Het  leven,  vanaf  het  moment  
dat  we  geboren  worden  tot  nu  toe,  is  vol  goede  en  slechte  beelden  met  onze  
dierbaren,  vrienden,  mensen  die  geboren  worden,  sterven,  ongelukken,  ziekten  
en  alle  dingen,  sterven  en  ons  verlaten.

Stel  je  voor,  als  iemand  je  kind  vermoordt  of  jou  doodt,  wil  je  dan  geen  wraak?  
Ik  weet  zeker  dat  hij  zeker  wacht  op  het  beste  moment  om  wraak  te  nemen.  Alle  
9.200.000  zielen  zitten  achter  hun  moordenaars.  Iedereen  die  het  doden  van  
onschuldige  kinderen  steunt  of  faciliteert,  iedereen  die  voor  is,  doktoren,  
machtige  mensen,  het  maakt  niet  uit  wie,  zal  daarvoor  betalen,  omdat  hij  voor  
het  doden  is.  Al  die  verloren  zielen  gaan  achter  hun  moordenaars  aan.  De  
meesten  van  hen,  als  ze  oud  worden,  loopt  geen  enkele  goed  af.

De  meeste  mensen  denken  dat  het  leven  geen  droom  is,  ze  denken  dat  het  echt  
is,  daarom  doen  ze  alles,  wat  er  ook  voor  nodig  is,  misbruiken  ze  anderen,  
profiteren  ze  van  anderen,  doen  ze  wat  dan  ook,  wat  dan  ook,  voor  hun  eigen  
voordeel,  voor  jouw  grillen.

"

Uw  kinderen  of  kleinkinderen  betalen  uiteindelijk  ook  wat  uw  vader  of  grootvader  
deed.  Deze  negatieve  daad  zal  duur  worden  betaald  in  deze  droom.  Niets  is  
werkelijkheid  in  deze  droom,  dus  ik  raad  je  aan  om  te  proberen  wakker  te  
worden  uit  deze  droom,  probeer  te  profiteren  van  deze  reis  naar  de  aarde  en  zo  
zal  deze  droom  aangenamer  zijn  voor  jou,  je  familie  en  iedereen  om  je  heen.
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Probeer  geen  pijn  te  doen,  want  we  zullen  de  pijn  voelen.

Wat  we  in  deze  droom  doen,  als  een  negatieve  daad,  proberen  te  profiteren  
van  anderen  of  profiteren  van  je  machtspositie,  moedigt  anderen  aan  om  te  
doden,  doden,  doden,  doden,  doden  en  doden,  uiteindelijk  zul  jij  de  eerste  
zijn ,  omdat  we  in  ons  iets  hebben  dat  "bewustzijn"  wordt  genoemd.  Als  onze  
tijd  daar  is,  zijn  we  alleen  en  straffen  we  onszelf.  We  kunnen  niet  ontsnappen  
aan  de  straf  van  de  goden  of  onze  eigen  straf,  ons  geweten,  we  creëren  onze  
eigen  hel,  niet  de  goden.  We  straffen  onszelf  en  we  kunnen  niet  voor  onszelf  
weglopen  omdat  we  een  zuiver  geweten  hebben.  Elke  fout  wordt  geregistreerd  
als  in  een  soort  zwarte  doos  van  een  vliegtuig.  Bij  een  vliegtuigcrash  blijft  
de  zwarte  doos  intact.  Je  kunt  anderen  voor  de  gek  houden,  maar  jezelf  niet.  
Je  geweten  registreert  elk  woord,  elke  seconde  en  elke  negatieve  handeling,  
maar  het  registreert  ook  goede  daden  die  door  jezelf  en  anderen  worden  
beloond.

Onthoud  dat  het  maar  een  droom  is,  het  leven  is  maar  een  droom,  niets  
anders  dan  een  droom.  Wat  wordt  gezien  is  niet  echt,  dit  wordt  gezegd  in  de  
geschriften  van  Boeddha  "Diamond".  Boeddha  spreekt  altijd  de  waarheid.

Luister  alsjeblieft  naar  me.

Ik  wou  dat  je  het  kunt  begrijpen.  Probeer  vrede  te  hebben  met  jezelf,  je  
familie  en  anderen.  Wees  altijd  voor  het  leven,  iedereen  heeft  hetzelfde  recht  
om  te  leven  zoals  jij  of  ik.  Zelfs  dieren  hebben  dit  recht,  planten,  bomen  en  
de  natuur  hebben  hetzelfde  recht  om  te  leven.

Als  we  het  water  verontreinigen,  vervuilen  we  onszelf,  als  we  de  lucht  
vervuilen,  vervuilen  we  onszelf,  omdat  we  dat  water  zullen  inademen  en  
drinken.  Dit  alles  zal  onszelf  beïnvloeden.

Ontzettend  bedankt
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2.  DE  LADING  DIE  WE  DRAGEN

Vergeet  nooit  de  last  van  het  verleden,  die  momenten  van  angst  en  lijden  en  
alle  negatieve  situaties  uit  het  verleden  die  zich  in  onze  gedachten  ophopen.  
Als  iemand  je  een  woord  vertelt  dat  je  niet  bevalt,  stop  je  het  in  je  rugzak,  als  
het  je  pijn  doet,  stop  je  het  ook  in  je  rugzak.

Je  moet  persoonlijk  om  vergeving  gaan  smeken,  je  moet  het  met  je  hart  doen,  
anders  kun  je  jezelf  niet  bevrijden.  Als  mensen  je  kwetsen,  zelfs  als  ze  zich  
niet  verontschuldigen,  moet  je  medelijden  hebben  met  die  mensen.

Hoe  vaak  doen  mensen  je  pijn,  bedriegen  ze  je  en  laten  ze  je  lijden! ...  dit  alles  
stop  je  in  je  rugzak.  Zelfs  als  je  volkomen  gelijk  hebt,  al  deze  negatieve  dingen  
en  onvervulde  verlangens,  je  stopt  het  in  je  en  hoe  meer  dingen  je  in  je  stopt,  
je  last  weegt  meer  en  je  kruis  wordt  groter  en  groter.  Je  denken  wordt  dikker  
en  zwaarder  en  je  kunt  niet  goed  lopen.

Kijk  op  straat,  er  zijn  veel  mensen  die  hun  kruis  niet  kunnen  dragen  en  
eindigen  met  zichzelf  te  praten,  zichzelf  te  verantwoorden,  ze  zien  overal  
geesten,  de  meesten  belanden  in  een  psychiatrisch  ziekenhuis.  Voordat  ze  in  
het  ziekenhuis  belanden,  gaan  de  meesten  naar  een  psychiater  om  hun  verhaal  
te  vertellen,  de  dokter  schrijft  pillen  voor  om  angst  onder  controle  te  houden  
en  ze  worden  als  een  zombie.  Hij  heeft  geen  controle  over  zijn  lichaam  en  heeft  
slaappillen  nodig  om  te  kalmeren.  Hij  wil  dat  zelf,  het  ego,  niet  verlaten.  Je  
denkt  altijd:  ik  denk,  ik  doe,  ik  wil,  ik,  ik,  ik...  Deze  ik  waar  we  zoveel  van  
houden  gaat  binnenkort  dood,  verloopt  en  dan  is  er  niets  meer  over,  deze  ik  
gaat  nergens  heen.  En  aangezien  je  dit  zelf  niet  wilt  verlaten,  weegt  de  rugzak  
meer  en  is  het  moeilijker  om  vooruit  te  komen.

De  lading  is  het  kruis  van  elk,  het  is  wat  we  in  onze  rugzak  dragen.  Hoe  meer  
last  we  in  onze  rugzak  dragen  (angst,  verlangens,  grillen...)  het  leven  zal  veel  
moeilijker  voor  ons  zijn.
Iedereen  heeft  zijn  last,  vooral  de  last  van  het  verleden.

Daarom  moet  je  dit  zelf  dat  ons  zoveel  pijn  doet,  loslaten,  je  gedachten,  je  
verlangens,  wraakgevoelens,  negatief  denken,  kortom:  je  last  loslaten.  Dat  is  
voor  je  eigen  bestwil,  als  je  je  lading  niet  loslaat,  zal  het  steeds  meer  wegen.  
Jij  test.  Pak  een  rugzak  en  begin  hem  te  vullen:  doe  een  kilo,  dan  2  kilo....  50  
kilo,  blijf  optellen  tot  100,  200,  500  kilo...  hoeveel  gewicht  wil  je  dragen?  
sommigen  kunnen  tot  50  kilo  dragen  en  vallen,  anderen  tot  100...  maar  
uiteindelijk  valt  iedereen.  Hoe  lang  kun  je  het  volhouden  om  te  leven?  Het  is  
belangrijk  om  alle  lading  los  te  laten.  De  lading  is  iets  negatiefs,  het  is  negatief  
denken,  alles  wat  je  bloedsomloop  beïnvloedt,  emoties....

Om  elke  negatieve  daad  los  te  laten,  hoef  je  alleen  maar  met  heel  je  hart  je  
excuses  aan  te  bieden  aan  de  persoon  die  je  hebt  gekwetst.  Het  betaalt  de  
schade  die  je  hebt  aangericht,  zodat  je  je  aanklacht  kunt  vrijgeven.
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Elke  persoon  heeft  zijn  moment  en  niemand  ontsnapt  aan  zijn  straf.

Alles  wat  je  verkeerd  doet,  denk  niet  dat  niemand  het  weet:  de  hemel  weet  het,  
je  geweten  weet  het,  anderen  weten  het...  en  vroeg  of  laat  zul  je  je  straf  krijgen.  
Doe  niemand  pijn.  Op  het  moment  dat  je  vals  speelt,  steel  je....  mensen  weten  
het  niet,  maar  in  de  toekomst  zullen  mensen  het  weten.  Wanneer  je  iets  doet,  
denk  dan  dat  er  een  miljoen  mensen  kijken  naar  wat  je  doet.  Houd  jezelf  niet  
voor  de  gek,  vroeg  of  laat  zal  het  bekend  worden  en  zul  je  boeten  voor  je  
misdaad.  Als  dat  niet  zo  was,  zouden  de  gevangenissen  leeg  zijn.

Niemand  ontkomt  aan  veroordeling.  Het  probleem  is  de  rechtvaardigheid  van  
het  hiernamaals.  Dat  is  het  meest  ernstige.  Hier  is  alleen  de  gevangenis,  met  alle  
comfort;  bed,  eten,  gym,  zwembad...  alle  comfort...  Maar  de  gerechtigheid  van  
het  hiernamaals  veroordeelt  je  tot  100  jaar  gevangenisstraf,  dan  wordt  je  in  
stukken  gehakt  en  je  ziel  staat  keer  op  keer  op  om  naar  de  gevangenis  te  gaan  
en  je  in  stukken  te  hakken.  Je  zult  deze  pijn  1.000.000  jaar  lijden.  Niet  zoals  hier  
op  deze  aarde,  waar  in  de  gevangenis  zitten  hetzelfde  is  als  op  vakantie  gaan.  
Als  je  sterft,  begint  je  nachtmerrie.  Dat  met  veel  oog.  Neem  niet  alles  zo  licht  op.  
Geloof  het  of  niet,  de  wet  van  de  goden  is  er.

Niemand  ontsnapt  aan  hun  negatieve  daden,  iedereen  zal  vroeg  of  laat  betalen.  
Het  is  een  kwestie  van  tijd.  Je  gaat  alles  verliezen  als  je  je  last  niet  loslaat  en  
niet  vergeeft.

Als  je  een  voortdurende  misdaad  pleegt,  zullen  ze  je  uiteindelijk  ontdekken.

Terroristen  die  niet  in  de  wetten  geloven,  zitten  allemaal  in  de  gevangenis,  geloof  
het  of  niet,  ze  belanden  allemaal  in  de  gevangenis.  Sommige  presidenten  die  
zoveel  mensen  hebben  vermoord,  zoals  de  president  van  Syrië,  die  zijn  volk  
uitroeit,  zullen  internationaal  worden  veroordeeld.  Negatieve  handelingen  
worden  betaald,  niemand  ontsnapt.  Je  moet  jezelf  opofferen  voor  anderen,  niet  
verwachten  dat  anderen  zich  voor  jou  opofferen.  Net  als  de  president  van  Syrië,  
als  de  stadsmensen  niet  doen  wat  hij  wil,  vermoordt  hij  ze.  Als  de  mensen  in  
opstand  komen  om  te  protesteren  omdat  ze  het  niet  goed  doen,  moet  de  
president  aftreden  en  niet  lukraak  gaan  moorden  om  de  macht  te  behouden.  
Gaat  dit  ergens  heen?  Als  je  alles  doet  voor  de  mensen  en  jezelf  opoffert  voor  
hen,  houdt  iedereen  van  je.  Als  je  het  verkeerd  doet,  houdt  niemand  van  je  en  
als  iemand  van  je  houdt  als  je  het  verkeerd  doet,  is  dat  omdat  ze  winst  maken,  
ze  krijgen  een  fluitje  van  een  cent.  Ze  profiteren  van  je  negatieve  daden,  ze  zijn  
allemaal  een  bende  demonen.

Om  je  last  te  verwijderen,  moet  je  begrijpen  dat  ik,  jij  en  hij  één  zijn.  Als  je  
verschillen  begint  te  maken,  ontstaan  er  conflicten,  want  ieder  gaat  voor  zijn  
eigen  belangen.  Als  we  dachten  dat  we  allemaal  één  zijn,  zou  je  altijd  anderen  
vergeven,  want  je  vergeeft  jezelf  altijd  als  je  iets  verkeerd  doet.  Dus  je  moet  
anderen  vergeven  als  ze  iets  verkeerds  doen.  Dat  voor  uw  bestwil.  Als  je  een  
ander  niet  vergeeft,  zul  je  die  last,  die  angst,  die  druk,  verdriet  of  verlangen  naar  
wraak  dragen,  en  je  zult  niet  goed  leven,  je  gezondheid  zal  veel  problemen  
hebben,  daarom  moet  je  deze  last  loslaten,  proberen  om  alles  achterlaten.  Als  je  
je  kruis  niet  kunt  dragen,  hoe  ga  je  dan  het  kruis  van  anderen  dragen?Er  zijn  
mensen  die  proberen  het  kruis  van  anderen  te  dragen,  je  moet  weten  hoe  je  moet  
leven  en  accepteren  dat  je  het  kruis  van  anderen  niet  kunt  dragen.  Ieder  moet  
zijn  kruis  dragen.  Accepteer  het  leven  zoals  het  komt:  goed  of  slecht.  Als  je  het  
niet  accepteert,  stapel  je  gewicht  op  in  de  rugzak.  Hoe  meer  je  houdt,  hoe  
slechter  je  af  zult  zijn.  Het  maakt  niet  uit,  neem  de  dingen  niet  zo  serieus,  voor  
je  eigen  bestwil.  Je  hebt  problemen  zoals  iedereen
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Daarvoor  moet  je  je  rugzak  uitladen.  Stop  met  negatief  denken.  Want  hoe  meer  
je  spaart,  hoe  meer  problemen  je  hebt  en  hoe  moeilijker  het  is  om  uit  deze  
negativiteit  te  komen.  Als  je  alles  negatief  denkt,  komt  al  het  negatieve  naar  je  
toe.  Omdat  je  met  je  gedachte  alles  negatief  noemt.  en  je  zult  pech  hebben.  Je  
bent  zelf  in  het  negatieve  terechtgekomen  en  je  kunt  er  niet  uit  omdat  je  het  niet  
beseft  en  dan  komt  er  een  slechte  gezondheid  en  nachtmerries.

Dit  lichaam  ben  ik  niet.  Wij  gebruiken  het  gewoon.  De  ziel  gebruikt  het.  Op  een  
dag  gaat  het  lichaam  kapot  en  waar  ben  ik?  Zoveel  strijd,  zoveel  geld...  je  
bezittingen,  je  geweldige  familie...  ga  je  het  meenemen  naar  het  graf?  zeker  niet.  
Als  we  niets  meenemen,  wat  maakt  het  dan  uit?  als  het  mis  gaat,  wat  kun  je  dan  
doen?  dit  is  ons  verdriet.  Iedereen  moet  prachtige  momenten  en  moeilijke  
momenten  beleven.  Het  leven  kent  vele  wendingen.  Als  je  nu  de  nacht  moet  
doorstaan,  verdraag  dan  de  duisternis  rustig.  Als  je  de  duisternis  accepteert  en  
wacht  tot  het  voorbij  is,  zul  je  geen  problemen  hebben,  als  je  het  niet  accepteert,  
zul  je  steeds  meer  last  hebben,  meer  angst,  meer  negatieve  droefheid...  en  het  
zal  je  gezondheid  aantasten.  Alles  weegt  en  is  slecht  voor  je.  Neem  dit  gewicht  
eraf  voor  je  eigen  bestwil.  Als  je  niet  alles  eruit  haalt,  wordt  het  een  probleem  
voor  je  en  geen  voordeel.

wereld,  maar  denk  dat  je  zelf  in  die  problemen  bent  geraakt.

Daarom  wacht  hij  geduldig  tot  het  zonlicht  komt.  Als  je  negatief  denkt,  kun  je  
geen  positieve  beslissingen  nemen  omdat  je  geest  negatief  denkt.  Daarom  is  
het  belangrijk  dat  wanneer  je  in  negatieve  situaties  zit,  je  positief  denkt,  zodat  
je  de  toekomst  positief  zult  vinden.  Ga  voor  de  spiegel  staan,  als  je  gezicht  
negatief  is,  zal  de  spiegel  je  een  negatief  beeld  sturen.  Als  je  je  gezicht  positief  
plaatst,  garandeer  ik  je  dat  de  spiegel  je  een  positief  beeld  zal  geven.

Als  je  alleen  aan  het  probleem  denkt,  los  je  het  niet  op.

Mensen  die  hun  kruis  aan  je  proberen  door  te  geven  en  je  accepteert  het,  dat  
doe  je  verkeerd.  Je  hebt  al  veel  moeite  met  het  dragen  van  andermans  
problemen.  Als  iemand  je  zijn  problemen  vertelt,  hoef  je  je  geen  zorgen  te  
maken,  je  hoeft  alleen  maar  te  zorgen  voor  het  oplossen  van  de  jouwe,  want  als  
je  dat  niet  doet,  zul  je  meer  problemen  krijgen:  die  van  jou  en  die  van  anderen,  
en  je  last  zal  zijn  steeds  zwaarder.  Als  je  kunt  helpen,  doe  het  dan,  maar  neem  
de  zorg  van  de  ander  niet  over.  Als  je  anderen  helpt,  moet  je  een  grens  hebben,  
want  als  je  die  grens  probeert  te  verleggen,  krijg  je  veel  problemen.  Help  waar  
je  kunt  tot  een  limiet  en  zonder  de  zorg  van  anderen  te  belasten.  Dus  je  zult  
goed  leven.  Je  helpt  zoveel  als  je  kunt,  punt  uit.  Niets  meer  en  je  vergeet  het  
probleem  van  de  ander.  U  hoeft  zich  alleen  maar  zorgen  te  maken  over  uw  
problemen,  uw  hoofd  op  te  heffen  en  ik  zal  ze  onder  ogen  zien.  Het  lichaam  zal  
een  korte  tijd  leven,  het  belangrijkste  is  om  kalm,  vredig  en  gelukkig  te  leven.

Dus  zelfs  als  je  negatieve  situaties  hebt,  plaats  dan  altijd  een  positief  gezicht,  
positieve  daden,  positieve  woorden  en  je  verandert  het  negatieve  zeker  in  
positief.  Wees  niet  jaloers  op  iemand  omdat  ze  geluk  hebben,  die  persoon  heeft  
zeker  eerder  zijn  tijden  van  pech  gehad,  en  jij  zult  ook  je  tijden  van  geluk  hebben.  
Het  leven  werkt  zo,  er  zijn  tijden  van  geluk  en  tijden  van  pech.  Als  je  nu  pech  
hebt,  vertel  me  dan  niet  dat  je  altijd  pech  hebt  gehad,  ik  weet  zeker  dat  je  ook  je  
fases  van  geluk  hebt  gehad.

Nu  is  het  donker  maar  dan  komt  de  zon.
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Laat  de  lading  vallen,  plaats  niet  meer  lading  op  je  rugzak,  het  maakt  niet  uit.
Accepteer  wat  je  hebt  met  je  hart,  want  alles  doet  er  niet  toe.  Als  je  accepteert  wat  
er  op  je  afkomt,  kom  je  zeker  snel  uit  negatieve  situaties.  Pech  gaat  snel.  Probeer  
mensen  te  helpen,  positieve  dingen  voor  anderen  te  doen,  zodat  je  pech  sneller  
zal  verdwijnen  en  je  geluk  zult  vinden.  Veel  mensen  hebben  je  hulp  nodig,  geef  
advies,  doe  vrijwilligerswerk,  help  mensen  en  zo  kun  je  uit  elke  negatieve  situatie  
komen.  Goed  brengt  goed,  slecht  brengt  slecht.  De  anderen  zijn  jij  en  jij  bent  de  
anderen.

Ontzettend  bedankt.

Dat  ze  het  moeten  weten.

Het  leven  is  zo.  Goed  en  slecht.  Als  je  dit  met  je  hart  accepteert,  zul  je  zeker  heel  
goed  leven.
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3.-  DE  WET  VAN  KARMA

En  dat  is  het,  niets  meer.

Als  een  miljonair  een  miljoen  verdiepingen  heeft,  kan  hij  niet  tegelijkertijd  op  
een  miljoen  verdiepingen  zijn,  hij  kan  maar  op  één  verdieping  tegelijk  zijn.  Zelfs  
als  je  veel  geld  hebt,  heeft  je  maag  hetzelfde

Mensen  vragen  zich  af  of  reïncarnatie  bestaat.  Natuurlijk,  en  als  je  het  niet  
gelooft,  raadpleeg  dan  internet,  je  kunt  een  hypnosesessie  doen  en  je  zult  zelf  
je  vorige  leven  kunnen  zien.  Je  huidige  leven  heeft  te  maken  met  je  vorige  
leven.  Want  als  er  geen  vorig  leven  is,  zou  iedereen  hetzelfde  zijn;  iedereen  zou  
rijk  zijn,  een  lang  leven  hebben,  gezond  zijn...  dus  waarom  worden  veel  mensen  
geboren  in  een  arm  gezin  en  sterven  ze  van  de  honger,  waarom  leven  sommige  
mensen  zo  goed  en  anderen  zo  slecht?  Waarom  zijn  er  mensen  die  vanaf  de  
geboorte  aan  ziektes  lijden?  Waarom  zijn  sommige  mensen  zo  knap  en  andere  
zo  lelijk?

Omdat?  Al  die  verschillen  hebben  te  maken  met  zijn  vorige  leven,  ze  hebben  
direct  te  maken  met  de  Wet  van  Karma.  Het  is  de  wet  van  oorzaak  en  gevolg.  
Zoals  in  dit  leven,  als  je  als  je  jong  bent  niet  werkt  en  geen  geld  spaart,  als  je  
op  een  dag  met  pensioen  gaat,  heb  je  geen  geld  om  uit  te  geven.  Als  je  niet  
spaart,  is  er  geen  geld.

Iedereen  weet  wat  de  Wet  van  Karma  is.  Wat  je  verkeerd  hebt  gedaan,  moet  je  
vroeg  of  laat  betalen.  Niemand  ontkomt  aan  hun  straf.

Als  je  goed  hebt  gedaan  en  mensen  hebt  geholpen,  ontvang  je  vroeg  of  laat  je  
beloning.  Dit  is  de  wet  van  karma.  Veel  mensen  geloven  niet  in  de  wet  van  
karma.  De  eerste  fout  is  dat  mensen  denken  dat  dit  lichaam,  ons  lichaam,  ik  
ben.  Het  lichaam  ben  ik  niet,  het  is  van  mij,  maar  ik  ben  het  niet.  Deze  kleren  
zijn  van  mij  maar  ik  ben  het  niet,  dit  apparaat  is  van  mij  maar  ik  ben  het  niet,  dit  
vloerkleed  is  van  mij  maar  ik  ben  het  niet.  Mijn  auto  is  mijn  auto,  huis  is  mijn  
huis...  maar  ik  ben  het  niet.  Ik  bezit  dit  allemaal,  maar  al  deze  dingen  zijn  niet  
van  mij,  ze  zijn  van  mij,  maar  ze  zijn  niet  van  mij.  Je  dacht  dat  dit  lichaam  van  
mij  is,  het  is  van  mij,  maar  dat  ben  ik  niet.  Dit  lichaam  wordt  door  de  ziel  
gebruikt  om  te  reïncarneren,  dit  lichaam  moet  worden  gebruikt  en  weggegooid.  
Net  als  een  sigaret,  als  je  hem  rookt,  gooi  je  hem  weg  en  dat  is  alles.  Het  
lichaam,  als  het  kapot  gaat,  sterft  en  nergens  meer  goed  voor  is,  wordt  weggegooid  als  een  sigaret.

Mensen  vergissen  zich  en  denken  dat  ik  dit  lichaam  ben.  Nee,  jij  bent  het  niet.
De  Ziel  ben  jij.  De  Ziel  is  als  de  stroom  van  licht  en  het  lichaam  is  als  de  bol.  
Wanneer  de  stroom  de  gloeilamp  bereikt,  licht  deze  op,  het  lichaam  is  als  de  
gloeilamp  en  de  ziel  als  de  stroom.  Het  lichaam  beweegt  wanneer  het  een  ziel  
heeft.  Als  dat  lichaam  geen  ziel  heeft,  gebeurt  er  hetzelfde  met  een  gloeilamp  
die  geen  stroom  heeft:  hij  gaat  uit  en  sterft.  Een  lijk  is  een  levenloos  lichaam  
als  een  gedoofde  gloeilamp.  Vergis  je  niet  dat  dit  lichaam  niet  van  mij  is.  Dit  
lichaam  is  van  jou,  maar  jij  bent  het  niet.  Als  je  iets  verkeerd  doet,  is  dat  uit  
puur  egoïsme,  het  is  voor  dat  lichaam,  het  is  om  toe  te  geven  aan  dit  lichaam  
dat  jij  niet  bent.
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Als  je  sterft,  je  familie,  je  rijkdom,  je  auto,  je  huis...  alles  wat  je  hebt,  neem  
je  niet  mee  naar  het  graf,  je  kunt  niets  meenemen,  je  moet  alles  achterlaten.  
Niemand  neemt  iets  mee  het  graf  in.  Daarom  hoef  je  niet  zo  egoïstisch  te  
zijn  en  zoveel  dingen  te  verzamelen.  Het  enige  dat  je  meeneemt  als  je  sterft,  
is  wat  je  hebt  gedaan,  je  positieve  en  negatieve  daden.  Dit  neem  je  mee  en  
het  zal  gevolgen  hebben  in  je  volgende  leven.

Positieve  of  negatieve  handelingen  is  het  enige  wat  je  wegneemt.  Dat  is  wat  
je  uit  dit  leven  haalt.  TV  kijken...  wat  is  er  slecht!  Hoe  egoïstisch  in  de  
wereld!  Het  ergste  zijn  de  politici,  want  als  iemand  van  iemand  steelt,  is  hij  
alleen  die  persoon  iets  verschuldigd.  Maar  de  politici  die  van  de  hele  stad  
stelen,  zijn  het  de  hele  stad  verschuldigd,  aan  elk  van  die  mensen  en  in  hun  
volgende  leven  zullen  ze  elk  van  de  inwoners  moeten  betalen,  aan  elk  van  
de  mensen  in  de  samenleving.

maat  dan  een  arm  persoon,  er  passen  maar  twee  of  drie  kilo  voedsel  in  de  
maag,  er  is  geen  ruimte  voor  meer.  Je  kunt  geen  tonnen  voedsel  eten,  de  
maag  kan  geen  1000  kg  voedsel  bevatten.  Het  enige  wat  je  hoeft  te  doen  is  
begrijpen  dat  dit  lichaam  niet  van  mij  is.  We  zijn  egoïstisch  om  grillen  aan  
het  lichaam  te  geven.  Als  je  begrijpt  dat  ik  dit  lichaam  niet  ben,  stop  je  met  
egoïstisch  te  zijn.  Mensen  zijn  egoïstisch  omdat  ze  denken  dat  ik  dit  lichaam  
ben.

Vroeg  of  laat  zullen  we  allemaal  de  gevolgen  van  onze  daden  moeten  dragen.  
Als  we  ze  in  dit  leven  niet  betalen,  zul  je  in  volgende  levens  moeten  boeten  
voor  alles  wat  je  verkeerd  hebt  gedaan.  Niemand  ontsnapt.

Jij  bent  de  ziel.  Het  lichaam  is  als  de  gloeilamp  en  de  ziel  als  de  stroom,  als  
de  gloeilamp  kapot  gaat,  vervang  je  hem  en  plaats  je  een  andere,  net  als  het  
lichaam.  Niemand  wil  erkennen  dat  dit  lichaam  van  jou  is,  maar  jij  bent  het  
niet.  Als  je  deze  eerste  stap  begrijpt,  zal  het  je  leven  ten  goede  veranderen.  
Probeer  het  alsjeblieft  te  begrijpen.  Waarom  doe  je  dingen  verkeerd?  zodat?.  
Gebruik  het  lichaam  om  goed  te  doen,  want  je  weet  niet  wanneer  je  gaat  
sterven.

Elke  dag  sterven  er  veel  mensen,  je  lichaam  zal  niet  eeuwig  leven,  er  zijn  
maar  heel  weinig  mensen  die  ouder  zijn  dan  100  jaar,  de  begraafplaats  ligt  
vol  met  mensen  van  alle  leeftijden.  Je  weet  niet  wat  je  laatste  dag  zal  zijn.  
Als  je  dit  begrijpt,  stop  je  met  egoïstisch  te  zijn.

Elke  handeling  die  u  in  strijd  met  de  wet  verricht,  moet  u  vroeg  of  laat  
betalen.  Dat  heet  de  wet  van  karma.  Je  moet  je  hiervan  bewust  worden.  Je  
moet  begrijpen.  Met  heel  je  hart  moet  je  geloven.  Als  een  persoon  niet  in  de  
wet  van  karma  gelooft,  zijn  ze  in  staat  wreedheden  te  begaan,  zoals  de  
terroristen  die  bommen  plaatsen  en  zoveel  onschuldige  mensen  doden.  Een  
politicus  die  miljoenen  van  de  mensen  steelt  of  het  geld  van  de  mensen  
verspilt,  gelooft  niet  in  God,  noch  in  zijn  eigen  geweten,  laat  staan  in  de  wet  
van  karma,  daarom  verricht  hij  negatieve  handelingen  omdat  hij  gelooft  dat  
er  geen  gevolgen  zijn,  omdat  hij  egoïstisch  is  en  alleen  aan  uw  welzijn  
denkt.  Dat  zal  duur  betalen.

Vrouwen  die  aborteren  en  later  gevolgen  voor  hun  gezondheid  hebben,  
kunnen  geen  zuiver  geweten  hebben  omdat  ze  hun  kind  hebben  vermoord.  
Als  je  dat  kind  dat  je  hebt  gemaakt  niet  kunt  onderhouden,  vraag  dan  om  
hulp  zodat  je  kind  geboren  wordt  en  geef  het  dan  op  voor  adoptie,  maar  
dood  je  kind  niet.  Alles  heeft  zeer  negatieve  gevolgen  in  de  toekomst.  Dit  is  
geen  kinderspel.  Als  er  sprake  is  van  een  ongewenste  zwangerschap  zijn  er  
twee  boosdoeners:  de  man  en  de  vrouw.  beiden  zijn  schuldig  en
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Pas  op,  verpruts  het  niet,  want  dan  ga  je  naar  de  hel.  Ik  waarschuw  je  alleen,  
wees  voorzichtig  met  wat  je  doet,  want  alles  heeft  zijn  gevolgen.  Dat  zeg  ik  
niet,  het  is  de  wet  van  karma.  De  gevangenis  hier  is  als  een  vakantie  met  alle  
comfort.  De  gevangenis  in  de  hel  is  niet  zoals  hier.  In  de  hel  zul  je  een  miljoen  
jaar  lang  veel  lijden  om  je  negatieve  daden  te  betalen.  Reïncarnatie  bestaat,  
niet  omdat  ik  het  zeg.  Als  je  me  niet  gelooft,  kun  je  naar  een  hypnosesessie  
gaan  en  je  kunt  meteen  verifiëren  dat  het  bestaat.  Als  u  door  uw  grillen  anderen  
laat  lijden,  zult  u  duur  betalen.  Daarom  let  je  heel  goed  op.  Bewijs.

Elk  organisme,  groot  of  klein,  het  maakt  niet  uit.  We  zijn  allemaal  hetzelfde.  
Verpletter  niemand.  Er  is  de  wet  van  oorzaak  en  gevolg,  de  wet  van  karma.  
Alles  wat  je  later  doet,  zal  duur  betaald  worden.  Je  betaalt  erg  duur.  Probeer  
geen  mensen  pijn  te  doen  of  tegen  de  wet  in  te  gaan.  Vroeg  of  laat  betaal  je  
voor  alles.  Sommige  ervoor  en  sommige  erna.

Dat  lichaam  gaat  nog  een  paar  jaar  mee  en  als  je  sterft  begint  je  nachtmerrie,  
je  zult  tenminste  een  miljoen  jaar  lijden.  Oog!  doe  geen  mensen  pijn,  bedrieg  
geen  mensen,  verpletter  geen  mensen,  zet  mensen  niet  af,  vermoord  niemand.  
We  zijn  allemaal  hetzelfde.

Denk  goed  na  voordat  u  een  egoïstische  daad  verricht.  Je  kunt  je  kracht  of  
kracht  niet  gebruiken  om  de  zwaksten  te  verpletteren.  Je  kunt  je  geluk  niet  
bouwen  boven  de  opofferingen  en  pijn  van  anderen.  Als  je  dit  doet,  straft  je  
geweten  je,  straffen  je  vrienden  je,  straft  je  regering  je,  straft  de  samenleving  
je,  straft  de  hele  wereld  je  en  vooral:  niemand  ontsnapt.  Elk

verantwoordelijk.  Als  je  zo  graag  seks  hebt,  kan  de  man  een  condoom  omdoen  
om  de  vrouw  niet  zwanger  te  maken  en  de  vrouw  heeft  veel  opties  om  niet  
zwanger  te  worden.  Er  zijn  veel  anticonceptiemethoden  om  niet  zwanger  te  
worden.  Je  kunt  elke  dag  een  miljoen  keer  seks  hebben  als  je  wilt,  geniet  van  
wat  je  wilt  van  seks  zolang  het  anderen  niet  beïnvloedt.  Als  je,  in  je  opwelling  
om  van  seks  te  genieten  zonder  voorzorgsmaatregelen  te  nemen  en  geen  
voorbehoedsmiddelen  te  gebruiken,  je  eigen  kind  moet  vermoorden  omdat  je  
het  niet  wilt,  dan  betaal  je  daar  een  hoge  prijs  voor.

Zelfs  dieren  zijn  zoals  wij,  we  moeten  elkaar  allemaal  respecteren,  want  we  zijn  
allemaal  hetzelfde.

caro.
Wat  kan  een  moord  rechtvaardigen?  een  moord  op  zijn  eigen  zoon?  Als  je  
vader  en  moeder  jou  hetzelfde  hadden  aangedaan,  zou  je  hier  vandaag  niet  
zijn,  want  voordat  je  geboren  was,  zouden  ze  je  stuk  voor  stuk  hebben  
afgesneden  en  weggegooid.  Je  zou  hier  vandaag  niet  zijn.  Als  je  sterft,  ga  je  
voor  minstens  1  miljoen  jaar  naar  de  hel.  Ze  zullen  je  in  een  plas  bloed  stoppen  
totdat  je  wegrot  en  sterft  en  dan  keer  op  keer  weer  tot  leven  komt...  tot  wel  een  
miljoen  jaar  lang!  Elke  dag  zullen  ze  je  uit  de  gevangenis  halen  en  je  dwingen  
een  kolom  van  gloeiend  metaal  te  omhelzen  zodat  je  levend  verbrandt.  Daarna  
zetten  ze  je  op  een  gigantisch  roodgloeiend  strijkijzer  om  te  verbranden.  Wie  
straft  jou?  Je  straft  jezelf,  je  geweten  straft  je,  je  negatieve  daden  straffen  je.  
Niemand  ontsnapt  uit  de  hel,  alle  mensen  die  pijn  hebben,  gaan  naar  de  hel,  
niemand  wordt  uit  de  hel  bevrijd.  Dat  is  wat  de  wet  van  de  goden  zegt.

We  zijn  intelligentere  dieren,  maar  we  zijn  dieren.
We  zijn  allemaal  gelijk  en  er  is  geen  verschil  tussen  elkaar.
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Probeer  niet  boven  de  wet  te  gaan.  Hier  moet  je  van  overtuigd  zijn.  Net  zoals  wanneer  je  
anderen  goed  doet  en  met  heel  je  hart  geeft,  anderen  van  je  zullen  houden  en  je  leven  
geweldig  zal  zijn.

negatieve  oorzaak  zal  een  negatief  effect  produceren.  Daar  moet  je  altijd  rekening  mee  
houden.  Als  je  niet  wilt  lijden  onder  de  slechte  gevolgen  van  je  negatieve  acties,  doe  het  
dan  goed  en  respecteer  de  wetten.  Iedereen  houdt  je  in  de  gaten,  denk  niet  dat  niemand  je  
ziet  als  je  dingen  verkeerd  doet.  Alles  is  bekend.  Alles  buiten  de  wet:  niet  doen.

Je  ziel  ben  jij.

Ontzettend  bedankt.

Je  moet  eerst  geven  om  later  te  ontvangen.  Denk  dat  dit  lichaam  niet  jij  bent,  het  wordt  
gebruikt  door  je  ziel.

Als  er  geen  geheimen  zijn  en  iedereen  naar  je  kijkt,  waarom  doe  je  dan  pijn?
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4.-  DE  DRIE  HARTEN:  HET  SCHONE  HART,  HET  
HART  VAN  VRIENDELIJKHEID  EN  HET  HART  VAN  GELIJKHEID.

Het  eerste  hart  (het  schone  en  kalme  hart)

Hallo,  de  drie  harten  zijn:  het  schone  hart,  het  vriendelijke  hart  en  het  gelijke  
hart.

Eerste  hart:  het  schone  en  kalme  hart.  Dit  hart  is  goed  voor  je,  om  gelukkig  
te  kunnen  leven  in  dit  leven.

De  tweede  (het  hart  van  gelijkheid)  is  goed  voor  jezelf,  de  derde  (het  

hart  van  goedheid)  is  voor  anderen;  is  om  mensen  te  helpen  en  te  dienen.

Om  een  schoon,  ontspannen,  kalm  en  stil  hart  te  hebben,  is  de  eerste  stap  
die  je  moet  zetten,  het  verwijderen  van  allerlei  negatieve  gedachten  uit  je  
geest.  Wanneer  je  de  negatieve  gedachte  verwijdert,  blijft  alleen  de  positieve  
gedachte  over,  dus  je  hart  is  schoon.  Het  negatieve  hart  is  slecht  voor  je:  
als  iemand  je  verplettert  en  bedriegt  en  je  allerlei  kwaad  doet,  moet  je  geen  
wraak  nemen,  want  anders  krijg  je  problemen.  Als  je  een  verlangen  naar  
wraak  voelt,  word  je  boos  en  verdrietig  en  dat  is  slecht  voor  je  gezondheid.  
De  gedachte  aan  wraak  heeft  een  negatieve  invloed  op  je  lichaam  en  
veroorzaakt  stress  en  zenuwen  en  je  kunt  gezondheidsproblemen  krijgen.  
Daarom  moet  je  het  vermijden.

Het  tweede  hart:  het  hart  van  gelijkheid.  We  zijn  allemaal  gelijk  voor  God.  
We  hebben  geen  verschillen  tussen  ons.

Om  een  goed  humeur  en  een  goede  gezondheid  te  hebben,  is  het  super  
belangrijk  om  niet  meer  aan  wraak  te  denken.  Om  een  schoon  en  kalm  hart  
te  hebben,  moet  je  allerlei  negatieve  gedachten  verwijderen  en  leven  met  
positieve  gedachten  en  handelingen,  zodat  je  alle  obstakels  kunt  overwinnen  
die  op  je  pad  komen  op  alle  gebieden  van  je  leven:  familie,  werk,  vrienden...  
want  positief  trekt  positief  aan.  Net  als  voor  een  spiegel.  Het  beeld  dat  de  
spiegel  geeft,  is  het  beeld  dat  je  hebt.  Als  je  wilt  dat  je  hele  leven  positief  is,  
probeer  dan  alle  negatieve  gedachten  kwijt  te  raken.  Verander  negatief  in  
positief.  Als  er  negatieve  dingen  in  je  opkomen,  verander  ze  dan  in  positief.  
Om  dingen  positief  te  veranderen,  hoef  je  alleen  maar  positief  te  denken.  
Als  je  negatiever  denkt,  ontvang  je  nog  meer  negatief.  Als  je  altijd  negatief  
denkt,  hoe  zal  het  dan  voor  jou  uitpakken?  Gedachten  zijn  erg  krachtig.
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We  zijn  allemaal  kinderen  van  God.  Niet  alleen  tussen  mensen.  Er  is  niemand  
superieur  aan  wie  dan  ook.  We  hebben  allemaal  hetzelfde  niveau,  ongeacht  het  land,

Als  iedereen  dacht  dat  we  allemaal  gelijk  zijn,  dat  we  allemaal  kinderen  van  
God  zijn,  dan  zou  er  geen  kwaad  in  de  wereld  zijn,  geen  oorlogen,  geen  
moorden  en  zou  deze  aarde  een  paradijs  zijn.  Als  het  ene  land  problemen  
heeft,  moet  het  andere  helpen  en  vice  versa.  Als  we  elkaar  zouden  helpen,  
zouden  we  heel  goed  leven,  als  één  grote  familie.  Een  gezin  helpt  je  altijd:  als  
je  klein  bent,  helpen  je  vader  en  moeder  je,  ze  geven  je  alles  wat  je  nodig  hebt  
om  te  leven  en  voor  je  te  zorgen.  Als  ouders  ouder  worden,  moeten  kinderen  
voor  hen  zorgen  en  hen  helpen.  Net  als  tussen  broers  die  elkaar  helpen  
wanneer  ze  dat  nodig  hebben.  Iedereen  heeft  zijn  momenten  van  geluk  en  
pech.  Net  als  landen  wanneer  ze  natuurrampen  hebben  zoals  droogte,  
overstromingen,  tornado's...  Wanneer  dit  gebeurt,  helpen  andere  landen  om  
deze  pech  te  boven  te  komen.  Vandaag  kan  het  het  ene  land  raken  en  morgen  
het  andere.  We  moeten  elkaar  allemaal  helpen.  Dus  deze  wereld  zal  een  
paradijs  zijn.

ras,  gewoonten...  we  zijn  allemaal  kinderen  van  God.  Jezus  werd  geboren  in  
Bethlehem,  Boeddha  werd  geboren  in  India,  maar  ondanks  dat  ze  in  
verschillende  landen  en  verschillende  rassen  zijn  geboren,  hebben  ze  allebei  
hetzelfde  hart.  Mannen  en  vrouwen  zijn  gelijk;  of  ze  nu  rijk  of  arm  zijn,  van  de  
adel  of  burgers,  er  zijn  geen  speciale  voorwaarden  voor  de  een  of  de  ander.  
We  zijn  allemaal  hetzelfde.  Wij  zijn  ook  gelijk  voor  de  wet.  In  het  hiernamaals  
zijn  we  ook  gelijk  aan  de  dieren.  Het  verschil  tussen  dieren  en  ons  is  dat  wij  
intelligenter  zijn,  maar  hun  leven  is  evenveel  waard  als  het  onze.  Dieren  zijn  
ook  kinderen  van  God:  insecten,  vissen,  vogels,  wormen,  alle  levende  wezens  
zijn  kinderen  van  God.  Onthoud  goed.  Het  water,  de  planten,  de  bergen,  de  
aarde,  het  universum...  zijn  kinderen  van  God.  Dat  is  gelijkheid.  Zelfs  de  cellen  
van  ons  organisme  hebben  hun  eigen  gedachten.

We  zijn  allemaal  gelijk  voor  God.  Daarom  moeten  we  elkaar  allemaal  
respecteren.  Wanneer  een  vrouw  wil  scheiden  van  een  man  en  de  man  
vermoordt  haar,  dan  is  dat  omdat  hij  gelooft  dat  hij  meer  rechten  heeft  en  
gelooft  dat  hij  superieur  is.  Er  is  niemand  superieur.  Niemand  is  superieur  aan  
iemand  voor  de  wet  van  de  goden  en  mensen.

Oorlogen  zijn  nutteloos,  ze  brengen  alleen  maar  leed  tussen  broers.  We  zijn  
allemaal  broeders  omdat  onze  vader  God  is.  Of  je  het  nu  leuk  vindt  of  niet,  we  
zijn  allemaal  kinderen  van  God.  Noch  de  man  is  superieur  aan  de  vrouw,  noch  
de  vrouw  is  superieur  aan  de  man.  Kinderen  zijn  hetzelfde  als  volwassenen.  
Foetussen  voor  de  geboorte  zijn  ook  gelijk  aan  ons,  niet  omdat  ze  kleiner  zijn  
en  beschermd  worden  in  de  baarmoeder  van  hun  moeder,  ze  houden  op  mens  
te  zijn.  Ze  zijn  hetzelfde  als  wij,  maar  kleiner.  Je  hebt  niet  het  recht  om  iemand  
te  doden,  hoe  klein  en  weerloos  ze  ook  zijn.  Je  hebt  het  helemaal  mis.  Als  je  
niet  van  je  kind  houdt,  laat  het  dan  geboren  worden  en  als  het  geboren  is,  geef  
het  dan  op  voor  adoptie.  Er  zijn  veel  mensen  die  kinderen  willen  en  niet  
kunnen.  Er  zijn  veel  goede  gezinnen  die  kinderen  willen,  maar  vanwege  fysieke  
problemen  geen  kinderen  kunnen  krijgen.  Je  mag  je  eigen  zoon  niet  doden.  De
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1  hulp  met  geld  aan  mensen  in  nood.

Ontzettend  bedankt.

2  adviseert  mensen  met  goede  woorden  om  goed  te  doen  en  geen  kwaad.
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moeder/vader  denken  dat  ze  superieur  zijn  aan  de  baby,  daarom  vermoorden  
ze  hem.  Voor  of  na  de  geboorte  zijn  baby's  baby's.

3  word  vrijwilliger  met  je  vrije  tijd,  help  mensen  in  nood:  ouderen,  zieken,  
probeer  het!  dus  je  leven  zal  geweldig  zijn.  Uw  eigendommen  worden  met  rente  
aan  u  geretourneerd.  Als  je  met  geld  helpt,  krijg  je  snel  meer  geld,  als  je  elke  
dag  met  woorden  helpt,  word  je  slimmer,  als  je  vrijwilliger  wordt,  heb  je  een  
goede  gezondheid  en  een  lang  leven.

We  zijn  allemaal  kinderen  van  God.  Dat  is  wat  u  moet  begrijpen.  De  foetus  
heeft  voor  de  geboorte  dezelfde  toestand  als  na  de  geboorte,  hoewel  de  wet  
van  de  mens  het  dat  recht  niet  geeft,  voor  God  zijn  ze  gelijk  aan  ons.  Alle  
wezens  met  een  hart,  groot  of  klein,  we  zijn  allemaal  kinderen  van  God.  Als  je  
het  geschreeuw  zou  horen  van  de  foetus  die  stuk  voor  stuk  uit  de  baarmoeder  
van  zijn  moeder  wordt  gesneden,  zou  dat  je  hart  breken.  Als  je  die  pijn  wilt  
voelen,  probeer  dan  je  armen  en  benen  te  knippen  met  een  schaar.  Bewijs!  Je  
zult  zien  welke  pijn  je  voelt.  Welnu,  de  foetus  voelt  dezelfde  pijn.  Die  pijn  wordt  
ook  door  je  zoon  gevoeld  als  je  hem  vermoordt.

Het  derde  hart:  het  hart  van  vriendelijkheid.  Het  hart  van  vriendelijkheid  is  het  
hart  voor  anderen.  Je  moet  de  meest  behoeftigen  helpen.  Als  je  kunt  helpen  
met  €  1,  help  dan  met  €  1,  als  je  €  10  kunt  geven,  geef  ze  dan,  help  met  €  10.  
Help  zoveel  als  je  kunt.  Met  het  geld  dat  je  over  hebt  moet  je  helpen.  Als  je  
helpt,  zal  je  energie  positief  zijn  en  zal  je  leven  positief  zijn.  U  zult  zich  zelf  
tevreden  en  gelukkig  voelen.

Dit  zijn  de  drie  harten.  Als  je  met  alle  drie  de  harten  handelt,  zal  je  leven  altijd  
positief  zijn,  zul  je  gelukkig  leven,  zul  je  een  lang  leven  zonder  ziekte  hebben  
en  als  je  op  een  dag  sterft,  garandeer  ik  je  dat  je  bij  God  in  het  paradijs  zult  
zijn.  Als  je  doet  wat  God  gebiedt,  leef  je  logischerwijs  in  een  Paradijs  met  God.  
Op  deze  aarde  zul  je  leven  als  in  een  paradijs,  en  als  je  sterft  zal  je  ziel  in  een  
paradijs  zijn.  Je  gaat  het  allemaal  hebben.  Ik  wil  dat  je  mijn  advies  accepteert.  
Denk  positief,  spreek  positief  en  handel  positief  en  je  leven  hier  en  na  de  dood  
zal  positief  zijn.

Ik  wens  dat  iedereen  handelt  met  deze  drie  harten.
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5.-  ÉÉN  GOD  VOOR  ALLEN

Drie  religies  zijn  één.  Moslim,  Katholiek  en  Boeddhist.  De  drie  zijn  één,  ze  
zijn  hetzelfde.  We  zijn  allemaal  kinderen  van  God.  De  katholiek  bidt  tot  de  
Vader  die  in  de  hemel  is,  de  moslim:  tot  Allah  en  het  boeddhisme  tot  Boeddha.
Jezus  Christus,  Boeddha,  Mohamed  zijn  allemaal  kinderen  van  God,  ze  zijn  
kinderen  van  dezelfde  God,  het  is  als  een  vader  die  drie  kinderen  heeft.  Ze  
komen  uit  dezelfde  familie.  Daarom  moet  je  begrijpen  dat  alle  religies  deel  
uitmaken  van  dezelfde  familie.  Het  is  dezelfde  vader.  We  moeten  elkaar  
helpen,  mensen  van  de  ene  religie  tot  de  andere,  van  het  ene  ras  tot  het  
andere  ras.

Al  het  onderwijs  in  de  drie  religies  is  praktisch  hetzelfde,  het  doel  is  om  
goede  mensen  te  worden.  We  zouden  elkaar  niet  moeten  doden  omdat  we  
broers  zijn,  kinderen  van  dezelfde  God.  Hetzelfde  voor  iedereen.  Allah  
machtig,  Jezus  Christus  of  Boeddha  is  dezelfde  persoon,  ze  zijn  net  geboren  
in  verschillende  landen,  in  verschillende  culturen,  maar  ze  zijn  allemaal  
hetzelfde.  Elk  ras,  elke  persoon  geboren  in  verschillende  plaatsen  en  
culturen,  we  hebben  dezelfde  ziel.  Als  je  dit  kunt  begrijpen,  kun  je  in  deze  
wereld  eindelijk  in  vrede  leven.  Er  zullen  geen  oorlogen  of  misdaden  zijn,  
omdat  alle  mensen  kinderen  van  God  zijn.  Het  enige  verschil  is  dat  
sommigen  geboren  zijn  als  prinsen  en  anderen  bedelaars,  omdat  sommigen  
in  het  vorige  leven  mensen  goed  deden  en  anderen  niets  deden  of  gewoon  
egoïstisch  leefden.  Dus  als  je  in  het  vorige  leven  egoïstisch  was  en  mensen  
pijn  deed,  zul  je  logischerwijs  in  dit  leven  arm  zijn,  je  zult  niets  hebben.  Als  
je  in  vorige  levens  goed  hebt  gedaan  voor  mensen  in  dit  leven  kun  je  
daarvan  genieten.  Maar  als  je  alleen  maar  geniet,  besteed  je  de  verdiensten  
van  het  vorige  leven  en  als  je  geen  goed  doet  voor  mensen,  ben  je  al  snel  
je  tegoed  kwijt  en  begin  je  opnieuw.

Bijvoorbeeld:  benzine,  deze  brandstof  wordt  voor  elk  type  auto  gebruikt,  
alle  merken  gebruiken  dezelfde  benzine  gemaakt  van  aardolie.  Die  benzine  
is  als  de  ziel,  onze  energie.  Die  energie  vanuit  de  ziel  komt  ons  lichaam  
binnen,  het  maakt  niet  uit  of  je  mooi  of  lelijk,  arm  of  rijk  bent,  het  is  hetzelfde,  
er  is  geen  verschil.  God  is  krachtig,  vriendelijk  en  intelligent  en  stuurt  zijn  
kinderen  afhankelijk  van  de  cultuur  en  gewoonten  van  elk  land.  Zodat  
mensen  zijn  leer  beter  kunnen  accepteren.  Zodat  deze  aarde  een  paradijs  
wordt.  Dit  is  Gods  doel.  God  maakt  geen  onderscheid  tussen  rassen  en  
religies.

De  rijke  man  is  niet  rijk  omdat  hij  acht  armen  en  twee  hoofden  heeft,  nee,  of  
omdat  hij  intelligenter  is.  Alles  komt  uit  het  vorige  leven.  Als  je  macht  en  
rijkdom  in  handen  hebt,  moet  je  mensen  helpen.  Geef  nooit  opdracht  om  te  
doden  of  oorlogen  te  voeren,  dat  verkort  je  geluk  en  je  gezondheid.
Mensen  die  anderen  doden  of  kwaad  doen  en  nog  steeds  leven,  is  omdat  
ze  in  hun  vorige  leven  verdiensten  hebben  verzameld  en  nog  niet  hebben  uitgegeven
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We  zorgen  niet  voor  natuur  en  milieu,  er  is  een  steeds  groter  gat  in  de  ozonlaag,  
elke  dag  vervuilen  we  de  aarde  meer  en  wat  gebeurt  er?  Wij  betalen  de  gevolgen,  
het  weer  wordt  gek,  dat  zijn  de  gevolgen.

Je  kunt  abortus  niet  financieren  zodat  de  arme  moeder  die  geen  idee  heeft  van  
de  gevolgen  haar  kind  vermoordt,  want  het  is  alsof  je  je  eigen  kind  doodt.  
Omdat  we  allemaal  één  zijn.  Al  het  negatieve  produceert  negatief,  het  wordt  een  
demon  voor  je.  Het  is  geen  kinderspel.  Ik  hoop  dat  je  begrijpt  wat  ik  zeg.  Als  je  
negatief  veroorzaakt,  straf  je  jezelf  omdat  het  negatieve  naar  je  terugkomt.  De  
menselijke  wet  straft  u  niet,  maar  uw  geweten  wel.  De  hel  bestaat,  of  je  nu  wel  
of  niet  in  God  gelooft,  de  gerechtigheid  zal  je  hetzelfde  veroordelen.

Hoe  meer  we  vervuilen,  hoe  slechter  het  zal  zijn  voor  onze  planeet,  en  we  leven  
op  deze  planeet,  er  is  geen  andere  om  op  te  leven.  We  moeten  er  goed  voor  
zorgen.

Het  maakt  niet  uit  of  je  gelooft  of  niet,  als  je  iets  verkeerd  doet,  ga  je  naar  de  
gevangenis.  Niemand  ontkomt  eraan  en  vooral  straf  je  jezelf.  Dus  als  je  macht  
of  rijkdom  hebt,  maak  er  dan  gebruik  van  en  help  anderen.  Dus  in  het  volgende  
leven  ga  je  leven  als  een  koning.  Onthoud  goed:  als  je  goed  doet  voor  anderen,  
doe  je  dat  ook  voor  jezelf.  Het  is  de  moeite  waard  om  voor  anderen  te  doen.  
Zoals  pornoacteurs/ras.  De  ergste  misdaad  is  porno.

al  uw  krediet,  maar  u  kunt  op  elk  moment  met  niets  achterblijven.  Het  is  alsof  
een  vader  veel  geld  als  erfenis  nalaat  aan  zijn  zoon  en

We  mogen  geen  onderscheid  maken:  drie  religies  is  één,  dezelfde  God.

Hoe  meer  porno  je  erger  maakt,  hoe  slechter  je  zult  eindigen.  Je  zult  een  fatale  
ouderdom  hebben.  Niemand  loopt  goed  af.  Uw  kinderen,  uw  kleinkinderen  zullen  fataal  eindigen.

de  zoon  stopt  niet  met  uitgeven  aan  onzin  en  geeft  onmiddellijk  zijn  erfenis  uit.

Veel  mensen  begrijpen  het  niet:  Allah,  God  de  Vader  en  Boeddha  is  dezelfde  
persoon.  Het  enige  dat  afhangt  van  de  cultuur,  het  land  of  ras,  verandert  de  
manier  om  meer  mensen  te  bereiken,  om  de  hele  wereld  te  bereiken,  het  
verandert  afhankelijk  van  de  cultuur.  Het  is  allemaal  hetzelfde,  andere  look

Onthoud  goed:  ga  niet  tegen  Gods  wet  in,  het  is  geen  kinderspel...  God  is  
machtig,  op  elk  moment  kan  er  een  aardbeving,  tyfoon,  overstroming...  elk  
ongeluk  zijn  en  we  blijven  met  niets  achter.  Binnen  30  jaar  zal  de  wereldbevolking  
70%  kleiner  zijn  doordat  er  veel  aardbevingen  en  natuurrampen  zullen  zijn.

In  één  nacht  kan  alles  verloren  gaan.  In  een  casino  kun  je  bijvoorbeeld  in  korte  
tijd  1.000.000  euro  verliezen.  Net  als  de  heersers  als  ze  zeggen  "abortus,  
abortus,  abortus..."  pas  op,  ze  geven  al  het  krediet  van  hun  vorige  levens  uit.  
Gezondheid,  rijkdom,  geld,  je  geluk,  je  leven  zal  snel  negatief  worden.  
Voorzichtig!  Verspil  niet!  Grijp  de  kans  om  mensen  te  helpen.  U  moet  geen  cent  
achterhouden  voor  anderen,  want  u  zult  duur  betalen.  God  zal  je  op  elk  moment  
straffen,  profiteer  niet  van  anderen,  of  profiteer  niet  van  belastingen  om  jezelf  
te  verrijken  of  je  familie  of  vrienden  ten  goede  te  komen.  Daar  betaal  je  vroeg  of  
laat  een  hoge  prijs  voor.  Zeker.  Niemand  ontsnapt.
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maar  het  is  allemaal  hetzelfde.  Andere  manier  van  lesgeven  maar  het  doel  is  
hetzelfde:  onsterfelijk  worden.

Je  mag  een  ander  niet  verpletteren,  of  de  ander  bedriegen,  of  misbruik  maken  van  
mensen,  want  de  ander  ben  jij.

Ontzettend  bedankt.

De  leer  begrijpen  en  leren  om  goede  mensen  te  zijn,  dat  is  wat  ik  probeer  alle  
uithoeken  van  de  wereld  te  bereiken.  We  zijn  allemaal  nr.  Dat  moet  je  begrijpen.  
We  moeten  elkaar  allemaal  helpen  omdat  we  één  grote  familie  zijn.  Er  is  geen  ik,  
jij,  hij,  nee.  We  moeten  elkaar  allemaal  helpen.  Om  ervoor  te  zorgen  dat  iedereen  
goed  kan  leven,  moeten  de  rijke  landen  de  arme  landen  helpen.

Iedereen  houdt  van  zijn  land  van  herkomst,  niemand  wil  vluchten  en  nog  minder  
met  een  boot  die  de  zee  oversteekt  met  veel  gevaren,  niemand.  Als  de  rijke  landen  
de  armen  zouden  helpen,  solidair  met  hen  zouden  zijn,  zou  niemand  zijn  land  
verlaten  op  zoek  naar  een  beter  leven.  Als  we  ons  echt  allemaal  één  zouden  
voelen,  zouden  de  rijke  landen  de  armen  helpen  en  zou  iedereen  gelukkig  en  in  
vrede  in  zijn  eigen  land  leven.  Wat  er  gebeurt,  is  dat  rijke  landen  egoïstisch  zijn  
en  alleen  voor  hun  mensen  zorgen.  Als  er  geen  verschil  zou  zijn  tussen  mij,  jou  
en  hem,  als  we  ons  allemaal  één  zouden  voelen,  zou  deze  wereld  heel  gelukkig  
zijn,  het  zou  een  paradijs  zijn  voor  iedereen.

Onthoud  dat  we  allemaal  één  zijn.
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6.-  DE  TIEN  GEBODEN  VAN  DE  WET  VAN  GOD  BOEDHA

Als  we  een  dier  doden  en  opeten,  weten  we  niet  welk  virus  het  heeft  en  wat  ons  
kan  besmetten.  Net  als  apen  zijn  door  het  eten  van  apenvlees  veel  mensen  
besmet  geraakt  met  het  AIDS-virus,  miljoenen  mensen  in  de  wereld  zijn  overleden  
aan  dit  virus.  Door  het  doden  en  eten  van  koeien  zijn  ook  veel  mensen  besmet  
geraakt  met  het  gekkekoeienvirus  en  overleden.  Het  is  ook  gebeurd  door  het  
eten  van  vogelvlees,  veel  mensen  zijn  besmet  geraakt  met  het  vogelgriepvirus.  
Als  je  dieren  eet,  kun  je  besmet  raken  met  hun  virussen.

Het  eerste  gebod  van  de  Boeddha-wet:  je  zult  je  vader  en  je  moeder  eren.  Je  
moet  je  vader  en  moeder  goed  en  met  hart  behandelen.

Het  tweede  gebod  van  de  wet  van  de  Boeddha:  Gij  zult  niet  stelen.  Geld  stelen  
dat  niet  van  jou  is  of  iets  doen  om  geld  te  krijgen  dat  niet  van  jou  is,  is  stelen.  
Zoals  de  politici  die  regeren  en  het  geld  van  het  volk  stelen  via  commissies.  Hun  
geweten  weet  dat  ze  stelen.  Door  commissies  te  vragen  wordt  elk  werk  duurder  
en  wie  betaalt  zijn  niet  de  politici,  het  zijn  de  burgers  die  betalen  met  het  geld  
van  de  belastingen.  Over  een  paar  jaar  geniet  je  van  dat  geld  dat  je  gestolen  
hebt.  Als  je  sterft,  wacht  je  miljarden  jaren  lang  het  lijden  van  de  hel.  Het  is  niet  
de  moeite  waard  om  steekpenningen  of  smeergeld  te  stelen  of  aan  te  nemen.  
Vroeg  of  laat  betaalt  u  een  hoge  prijs.

Omdat  je  vader  en  moeder  je  het  leven  hebben  gegeven,  ze  hebben  je  gevoed,  
ze  hebben  voor  je  gezorgd,  ze  hebben  je  gekleed,  ze  hebben  je  met  heel  hun  hart  
een  opleiding  gegeven.  Dit  is  het  eerste  gebod:  eer  je  vader  en  moeder.

Je  naam  zal  worden  bevlekt  en  je  zult  er  slecht  uitzien  in  het  bijzijn  van  je  familie  
en  de  samenleving.  Als  degenen  die  stelen  naar  mij  luisteren,  geef  dan  snel  het  
gestolen  geld  terug  en  doe  goede  daden  om  de  overtreding  op  te  ruimen.

Als  je  ouder  bent,  mag  je  geen  abortus  ondergaan,  ook  al  staat  de  wet  dat  toe.  
Als  je  vader  en  moeder  een  abortus  hadden  gepleegd,  was  je  niet  geboren.

Hallo  de  10  geboden  van  de  wet  van  Boeddha.  Ze  zijn  vergelijkbaar  met  de  10  
geboden  van  Gods  wet.  Zeer  vergelijkbaar.

Je  vader  en  moeder  hebben  je  het  leven  gegeven,  ze  hebben  je  alles  gegeven.  
Als  u  afbreekt,  heeft  dit  negatieve  gevolgen  voor  uw  toekomst.  Houd  een  oogje  
in  het  zeil!  Ik  raad  je  aan  om  het  leven  te  respecteren.  Dood  geen  enkel  levend  
wezen,  zelfs  geen  kever,  geen  worm,  laat  staan  een  baby  voordat  hij  geboren  
wordt,  bloed  van  jouw  bloed,  dat  moet  je  begrijpen.  Dat  zou  jij  ook  niet  moeten  
doen,  Dood  de  natuur;  het  kappen  van  bomen,  het  vervuilen  van  de  lucht,  het  
water...  dit  alles  is  dodelijk  voor  de  natuur.  Je  moet  mensen  helpen,  ze  met  je  
daden  en  woorden  duidelijk  maken  dat  je  geen  enkel  dier  mag  doden.

Voor  het  boeddhisme  zijn  de  10  geboden:
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Het  achtste  gebod  van  de  wet  van  de  Boeddha:  verlaat  verlangens.  De  vijf  
verlangens  die  de  andere  samenvatten  zijn:  verlangens  naar  roem,  seks,  geld,  
eten  en  slapen.  Het  verlangen  naar  Roem:  Veel  mensen  offeren  alles  op  voor  
roem.  Wees  hierbij  zeer  voorzichtig.

Het  vijfde  gebod  van  de  wet  van  de  Boeddha:  Lok  geen  gevechten  uit.

Het  verlangen  naar  seks:  naar  liefde  of  wat  dan  ook,  in  deze  wereld  zijn  er  om  
deze  reden  veel  doden.  Elk  excuus  vinden  om  seks  te  hebben  is  een  misdaad.  
Het  werkt  niet.  Je  mag  in  geen  geval  seks  hebben  buiten  het  huwelijk.  Geen  
excuus  werkt.  Dat  moet  je  begrijpen.  Het  verlangen  naar  geld:  Voor  geld  vragen  
corrupte  politici  commissies  om  rijk  te  worden,  mensen  te  misleiden,  van  
mensen  te  stelen,  mensen  te  vermoorden,  drugs  te  verkopen,  mensen  pijn  te  
doen,  dat  heeft  zijn  gevolgen  vroeg  of  laat  zullen  ze  betalen.

Het  aanzetten  tot  gevechten  tussen  mensen  of  iemand  bekritiseren  om  je  
geweten  te  zuiveren  en  de  ander  een  slecht  aanzien  te  geven,  is  een  misdaad  
die  miljoenen  jaren  kan  worden  bestraft.

Het  derde  gebod  van  de  wet  van  de  Boeddha:  seks.  Dit  is  de  grootste  misdaad  
ter  wereld.  Er  zijn  twee  soorten  seks  met  gedachten  en  met  daden.  Hoeveel  
mensen  zijn  er  gestorven  voor  seks?  Vrouwen  die  hun  lichaam  verkopen  voor  
geld  om  de  grillen  van  mannen  te  bevredigen.  Seks  binnen  het  paar,  binnen  het  
huwelijk  is  correct.  Buiten  het  huwelijk  is  het  verkeerde  seks,  het  is  een  misdaad  
en  je  zult  er  duur  voor  betalen.  Seks  buiten  het  huwelijk  is  onder  geen  enkele  
omstandigheid  toegestaan,  onder  geen  enkel  excuus,  zelfs  niet  uit  liefde.  Als  de  
vrouw  pornofilms  maakt  of  haar  intieme  lichaam  laat  zien  om  mannen  te  
provoceren  en  aan  te  zetten  tot  seks,  betalen  ze  miljarden  jaren  aan  de  hel.  Doe  
positieve  dingen  voor  mensen.

Het  zesde  gebod  van  de  wet  van  de  Boeddha:  het  woord.  Zeg  geen  slechte  
woorden  tegen  anderen.  Respecteer  de  ander.  Met  woorden  kun  je  mensen  
doden  en  je  kunt  mensen  ziek  en  overstuur  maken.  Let  op  je  woorden  en  kwets  
er  niemand  mee.

Het  vierde  gebod  van  de  wet  van  de  Boeddha:  Gij  zult  niet  liegen.  Als  je  liegt,  
kun  je  niet  tegen  jezelf  liegen.  Je  kunt  mensen  voor  de  gek  houden,  maar  je  kunt  
niet  tegen  jezelf  liegen.  Je  weet  wanneer  je  liegt.  Probeer  mensen  niet  te  
manipuleren  met  je  leugens.  Liegen  als  je  sterft  wordt  bestraft  door  je  tong  uit  
te  strekken  en  in  stukken  te  snijden.  Voorzichtig.  Het  is  het  niet  waard  om  
miljoenen  jaren  te  lijden  om  leugens  te  vertellen  die  nergens  toe  leiden.  Als  je  
tegen  mensen  liegt,  zal  niemand  je  vertrouwen.  Je  leven  wordt  een  puinhoop.

Het  zevende  gebod  van  de  wet  van  de  Boeddha:  Moedig  mensen  niet  aan  tot  
seksuele  betrekkingen.  Daag  niemand  uit  tot  het  plegen  van  seksuele  
handelingen.  Dat  moet  weten.  Erg  belangrijk.  Je  moet  geen  pornofilms,  
nachtclubs  aanbevelen...  zodat  mensen  seks  gaan  hebben  of  overspel  plegen.  
Dit  is  een  misdrijf.  Oog!

Een  liegende  persoon  is  geen  persoon,  hij  is  erger  dan  dieren.  Vertel  nooit  
leugens,  zelfs  als  de  waarheid  niet  in  uw  voordeel  is,  vertel  altijd  de  waarheid.  
Omdat  mensen  die  naar  de  rechtbank  gaan  leugens  vertellen  om  processen  te  
winnen,  gaat  deze  entiteit  naar  de  hel.  U  kunt  een  rechter  voor  de  gek  houden,  
maar  uw  geweten  niet.  Als  je  komt  te  overlijden  is  alles  vastgelegd  en  bekend.  
In  het  hiernamaals  is  alles  bekend.
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Een  persoon  die  weet  dat  wat  hij  doet  verkeerd  is  en  die  misdaad  blijft  plegen.  Het  
weet  dat  het  pijn  doet  en  het  gaat  maar  door  en  door.  Je  komt  altijd  in  de  
gevangenis  terecht.  Hij  weet  wat  goed  en  wat  kwaad  is,  maar  hij  blijft  kwaad  doen.  
Hij  luistert  niet  naar  iemands  advies.  Deze  persoon  heeft  veel  negatiefs  in  zijn  
hoofd.

Het  negende  gebod  en  de  wet  van  de  Boeddha:  pleeg  geen  wraak.  Je  mag  geen  
wraak  nemen  op  anderen,  zelfs  als  mensen  je  pijn  doen,  je  verpletteren,  je  mag  
geen  wraak  nemen.  Als  je  die  gedachte  aan  haat  en  wraak  niet  loslaat,  ben  jij  de  
eerste  die  zal  lijden.  Als  je  die  last  elke  dag  draagt,  heeft  dat  een  negatieve  invloed  
op  je  leven.

Dit  zijn  de  10  geboden  van  de  wet  van  de  Boeddha.  Als  je  deze  geboden  kunt  
vervullen,  word  je  bij  je  dood  geboren  in  het  paradijs  om  er  minstens  9.000.000.000  
jaar  van  te  genieten.  Als  je  ze  niet  vervult,  kun  je  het  paradijs  niet  binnengaan  en  
wacht  je  het  lijden  van  de  hel.  Denk  er  daarom  eens  over  na.  paar  jaar  zullen  we  
leven.

Zelfs  als  je  helemaal  gelijk  hebt  in  de  wereld,  vergeet  die  gedachte.

Een  paar  jaar  genieten  is  de  steen  niet  waard.  Het  is  beter  om  minder  te  verdienen  
en  beter  te  leven.  De  rekeningen  komen  er  niet  uit.  Legaal  geld  verdienen.

Probeer  de  dingen  goed  te  doen.

Daarvoor  is  vergeven  de  enige  oplossing,  want  vroeg  of  laat  krijgt  de  ander  de  
straf  die  hij  verdient.  De  wet  van  de  Goden  zal  ervoor  zorgen  dat  hij  gestraft  wordt.  
U  hoeft  zich  geen  zorgen  te  maken.  Wraak  is  slecht  voor  je.  Je  moet  dat  begrijpen  
en  je  moet  jezelf  beschermen  en  niet  dat  gevoel  van  wraak  in  je  dragen,  want  het  
zal  je  alleen  maar  pijn  doen.  Laat  maar.  Stop  niet  nog  meer  afval  in  je,  ook  al  heb  
je  absoluut  gelijk  in  de  wereld.  Maak  je  geen  zorgen,  iedereen  zal  zijn  straf  krijgen.

Het  verlangen  naar  voedsel:  we  moeten  eten,  maar  we  mogen  voedsel,  vooral  
vlees,  niet  misbruiken.  Alle  soorten  dragen  hun  virussen  bij  zich..  ze  hebben  veel  
doden  veroorzaakt.  Het  niet  waard.  Gevogeltevlees,  rundvlees,  apenvlees...  Het  
hele  probleem  is  dat  we  de  armen  doden  om  ze  aan  te  moedigen  te  eten.  Ik  ben  al  
40  jaar  vegetariër  en  heb  nog  nooit  gezondheidsproblemen  gehad.  De  tanden  die  
we  hebben  zijn  als  koeien  en  paarden,  we  zijn  vegetariërs,  we  zijn  niet  voorbereid  
op  vlees  zoals  tijgers  of  leeuwen.  Onze  darmen  zijn  erg  lang  en  het  kost  ons  twee  
weken  om  het  vlees  te  verdrijven  en  daarom  rot  het  in  ons,  in  tegenstelling  tot  
katten  die  het  vlees  dat  ze  eten  snel  verwijderen.  Het  verlangen  om  te  slapen:  Veel  
mensen  houden  van  slapen.  Maar  veel  slapen  kan  gezondheidsproblemen  
veroorzaken.

Ontzettend  bedankt.

Het  tiende  gebod  van  de  wet  van  de  Boeddha:  doe  goed  en  geen  kwaad.

Het  lichaam  moet  bewegen,  als  we  niet  bewegen  gaat  het  lichaam  kapot.  Daarom  
moet  je  net  genoeg  slapen,  niet  te  veel  en  niet  te  weinig.  Net  genoeg.  Als  je  sterft,  
kun  je  miljoenen  jaren  slapen  en  zal  niemand  je  lastig  vallen,  dus  maak  je  geen  
zorgen.
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7.  DE  10  GEBODEN  VAN  DE  WET  VAN  GOD.

De  10  geboden  van  de  wet  van  God.  Waarom  waarschuwt  God  ons  voor  
deze  geboden?  Deze  geboden  zijn  bindend  voor  iedereen.  Ieder  mens,  al  
Gods  kinderen  moeten  zich  houden  aan  deze  10  geboden  van  Gods  wet.  
Wanneer  iemand  deze  10  geboden  vervult,  is  hij  een  waar  kind  van  God  en  
wanneer  hij  sterft,  zal  hij  in  het  koninkrijk  van  God  leven.  Je  kunt  het  rijk  van  
de  goden  betreden.  U  moet  100%  van  deze  geboden  naleven.  Het  is  als  een  
paspoort  om  binnen  te  komen  en  als  je  eenmaal  het  rijk  van  de  goden  
betreedt,  is  het  voor  altijd.  Op  deze  aarde  gaat  slechts  20%  van  de  dingen  
goed  voor  ons,  80%  gaat  niet  goed  of  gaat  fout.  Op  deze  aarde  leven  we  met  
angst,  problemen,  angsten,  met  de  dood...  en  allerlei  negatieve  dingen.  In  
het  koninkrijk  van  God  is  het  leven  oneindig,  onthoud  goed,  als  je  binnengaat  
heb  je  een  eeuwig  leven.  Wanneer  een  zuivere  en  reine  ziel  aankomt  in  het  
koninkrijk  van  de  goden,  nadat  hij  de  10  geboden  heeft  vervuld,  kun  je  niet  
binnengaan  totdat  je  aan  deze  10  vereisten  voldoet.  God  vertelt  ons  duidelijk,  
als  je  eenmaal  binnenkomt,  heb  je  de  categorie  Heilige.  Een  heilige  sterft  
nooit,  zijn  leven  is  oneindig  en  niet  alleen  dit,  alles  waar  je  op  dat  moment  
aan  denkt,  ligt  voor  je.  Dit  betekent  dat  als  je  in  een  paleis  wilt  wonen  dat  is  
gemaakt  van  goud  en  diamanten  en  edelstenen,  als  je  elk  soort  voedsel  wilt  
eten  dat  je  maar  kunt  bedenken,  alles  waar  je  aan  denkt  eruit  komt.  Je  kunt  
voor  altijd  leven  met  de  mensen  van  wie  je  het  meest  houdt,  met  je  kinderen,  
je  vrienden,  met  wie  je  maar  wilt.  Niet  zoals  hier  op  deze  aarde  waar  iedereen  
voor  zijn  eigen  belangen  gaat.  In  Spanje  bijvoorbeeld,  heeft  65%  van  de  
paren  die  gaan  scheiden,  niemand  een  zuiver  hart,  daarom  hebben  ze  
problemen.  Als  je  gaat  trouwen,  zweer  je  voor  God  dat  je  de  rest  van  je  leven  
van  die  persoon  zult  houden,  ten  goede  of  ten  kwade,  en  dan  verandert  die  
gedachte.  Dat  is  niet  zoals  het  koninkrijk  van  God,  daar  is  alles  positief  en  
kun  je  tussen  de  sterren  door  reizen  naar  elke  plek  in  het  universum.  Ons  
zonnestelsel  is  niet  het  enige,  er  zijn  miljoenen  en  miljoenen  zonnestelsels.  
Je  kunt  reizen  en  wonen  waar  je  wilt  en  met  wie  je  wilt.  Je  hebt  de  categorie  
Sint.

De  tien  geboden  zijn  het  enige  dat  van  je  wordt  verlangd  om  het  koninkrijk  
der  goden  binnen  te  gaan.  Als  je  alles  vervult  wat  de  goden  eisen  voordat  je  
sterft,  dan  zul  je  een  zuivere  ziel  zijn  zoals  Jezus.  Als  je  het  kunt  vervullen,  
zul  je  als  Jezus  Christus  zijn.

WAT  BETEKENT  HET?  Heb  God  lief  boven  alles  op  deze  aarde.  Omdat?  
want  alles  wat  je  ziet  en  aanraakt  is  niet  echt,  het  is  pure  fantasie.  Alles  wat  
je  bezit,  bezittingen,  geld,  titels,  alles  wat  je  hebt,  op  elk  moment  dat  je  sterft,  
verdwijnen  alle  dingen  en  heb  je  niets  meer.  Als  je  sterft  neem  je  niets  mee.  
Alles  wat  je  hebt  verdwijnt.  Je  blijft  met  niets  achter,  er  is  niets  van  jou.  Wat  
je  hebt  op  deze  aarde  is  voor  gebruik  op  deze  aarde,  als  je  sterft  neem  je  
niets  mee.  hetzelfde  als  wanneer

Nu  ga  ik  het  hebben  over  deze  10  geboden:  EERST:  
JE  ZULT  GOD  BOVEN  ALLE  DINGEN  LIEFHEBBEN.
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Wat  is  belangrijker?  ga  naar  een  feest  of  ga  naar  de  kerk  om  het  woord  van  
God  te  horen.  Als  je  niet  in  God  gelooft,  zul  je  nooit  het  woord  van  God  horen.  
Als  je  in  plaats  van  naar  een  feest  te  gaan,  naar  de  kerk  gaat  om  naar  het  woord  
van  God  te  luisteren,  te  leren  en  vervolgens  te  denken  en  te  handelen  zoals  
God  gebiedt,  zul  je  een  heilige  zijn  en  in  het  koninkrijk  van  God  leven.  Daarom  
moet  je  in  je  vrije  tijd  naar  het  woord  van  God  luisteren,  je  moet  minstens  één  
keer  per  week  naar  de  kerk  gaan  om  naar  het  woord  van  God  te  luisteren.  Dit  zal

Dit  betekent  dat  je  God  niet  zo  licht  kunt  opvatten  of  benoemen.  Ik  zweer  bij  
God!" .  Dit  is  verboden.Mensen  zeggen  veel:  "

we  zijn  geboren,  we  brengen  niets  in  deze  wereld.  Als  je  sterft  moet  je  alles  
achterlaten,  je  kunt  alleen  je  goede  en  slechte  daden  afnemen,  het  is  het  enige  
dat  we  dragen.  Als  we  de  10  geboden  houden  als  je  sterft,  zal  God  naar  je  
komen  zoeken,  als  je  de  10  geboden  niet  houdt,  zal  de  duivel  komen  om  je  naar  
de  hel  te  brengen.  De  beproevingen  in  de  hel,  je  kunt  niets  verbergen,  het  is  
alsof  je  geweten  verbonden  is  met  een  scherm.  Al  je  gedachten,  al  je  slechte  
daden  worden  gezien.  Het  is  niet  zoals  bij  de  beproevingen  van  deze  wereld  dat  
je  voor  de  rechter  kunt  liegen.  Naar  het  oordeel  van  de  hel  zal  alles  eruit  zien  
als  een  film,  je  hoeft  niets  te  zeggen.  In  de  hel  zie  je  alles.  Ons  geweten  is  als  
de  zwarte  doos  van  een  vliegtuig  die  al  je  goede  en  slechte  daden  registreert.  
Je  zult  jezelf  nooit  voor  de  gek  houden,  alles  wordt  vastgelegd  omdat  je  
meesteres  schoon  is,  het  is  jouw  gedachte  die  negatief  is,  daarom  registreert  
de  ziel  alles.  Niemand  ontsnapt  en  de  straf  zal  hetzelfde  zijn.  Als  je  eenmaal  de  
hel  binnengaat,  kom  je  er  pas  na  1.000.000  jaar  weer  uit.  En  elke  dag  zul  je  
worden  gemarteld  totdat  je  de  straf  voor  je  negatieve  daden  hebt  vervuld.  Het  
is  niet  zoals  een  gevangenis  hier  op  aarde  met  alle  gemakken.

Je  maakt  een  grote  fout,  je  kunt  God  niet  voor  de  gek  houden.  God  is  machtig,  
uniek,  hij  weet  alles,  hij  is  onze  Vader.  We  kunnen  zijn  naam  niet  zo  lichtvaardig  
gebruiken,  we  moeten  de  naam  van  God  respecteren.  Doe  geen  valse  beloften  
in  de  naam  van  God.  Je  kunt  niet  doden  in  de  naam  van  God;  veel  mensen  
gebruiken  de  naam  van  God  om  te  doden.  Volgens  verschillende  culturen,  
verschillende  landen  kan  de  naam  van  God  op  verschillende  manieren  worden  
uitgesproken  met  verschillende  namen:  Allah,  Boeddha,  Onze  Vader...  ieder  
zoals  ze  willen,  maar  er  is  maar  één  God.  Het  maakt  niet  uit  welke  naam  we  het  
geven.  De  tien  geboden  van  de  wet  van  God  zijn  voor  alle  kinderen  van  God,  
ongeacht  ras  of  kleur,  wit,  zwart,  geel,  rood...  ongeacht  de  kleur.  We  zijn  
allemaal  kinderen  van  God;  vrouwen,  kinderen,  knap,  lelijk,  lang,  klein,  machtig,  
miljonairs...  we  zijn  allemaal  gelijk  en  zullen  allemaal  op  dezelfde  manier  
gestraft  worden.

Onthoud  goed:  ga  de  hel  niet  binnen.  Ga  niet  tegen  de  geboden  van  Gods  wet  
in  en  je  zult  je  beloning  krijgen.  Je  zult  God  boven  alles  liefhebben,  want  God  
is  voor  altijd.  Denk  niet  dat  je  vele  jaren  zult  leven,  want  elke  dag  kan  je  laatste  
dag  zijn,  elke  nacht  kan  je  laatste  nacht  zijn.  Niemand  weet  het.  Je  kunt  elk  
moment  doodgaan.  De  begraafplaats  is  vol  met  mensen  van  alle  leeftijden.  We  
zijn  reizigers  op  deze  aarde.  Als  je  deze  10  tests  doorstaat,  kun  je  voor  altijd  
naar  de  hemel  gaan  en  als  je  een  negatief  leven  leidt,  kun  je  voor  altijd  naar  de  
hel.  Als  je  negatief  en  slecht  bent,  zullen  alleen  de  demonen  je  willen  en  wacht  
de  hel  op  je.

DERDE:  JE  ZULT  DE  FEESTDAGEN  HEILIGEN.

TWEEDE:  JE  MAG  DE  NAAM  VAN  GOD  NIET  ijdel  gebruiken.
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VIJFDE:  JE  MAG  NIET  DODEN.

Met  messen  en  scharen  beginnen  ze  de  baby  stukje  bij  beetje  te  knippen  zodat  
het  niet  geboren  wordt.  Ze  halen  de  baby  stukje  bij  beetje  uit  de  binnenkant  van  
de  moeder  en  gooien  de  stukjes  vervolgens  in  de  prullenbak.  Ze  vermoorden  een  kind  van  God.

Deze  is  heel  duidelijk.  Je  zult  niet  doden.  Niet  je  eigen  kinderen  vermoorden  
zoals  veel  mensen  doen  met  abortus.  Je  kind  doden  is  als  jezelf  doden,  want  je  
kind  is  een  deel  van  jou,  een  deel  van  je  lichaam.  Je  kunt  je  eigen  kind  niet  
doden,  zelfs  dieren  zorgen  en  beschermen  hun  kinderen.  Als  je  dicht  bij  een  
moeder  met  jongen  komt,  laat  ze  je  haar  tanden  zien,  en  als  je  te  dichtbij  komt,  
kunnen  ze  je  vermoorden  om  haar  kinderen  te  beschermen.  Dat  moet  je  
begrijpen.  Je  kunt  onder  geen  enkele  omstandigheid  doden.  Er  zijn  veel  landen  
die  elkaar  vermoorden,  tussen  rassen,  er  zijn  veel  voorbeelden.  Oorlog  in  de  
naam  van  God  kan  niet  worden  gevoerd,  er  zijn  veel  oorlogen  en  moordpartijen  
in  de  naam  van  God.  God  zegt:  je  zult  niet  doden.  U  mag  en  kunt  in  geen  geval  
doden.  Het  is  verboden  te  doden.  Je  moet  het  onthouden.  De  heersers  willen,  
net  als  de  dictator  van  Syrië,  zijn  familie  aan  de  macht  houden  en  iedereen  die  
een  hand  opsteekt  doodt  hem.  Dit  is  zeer  negatief  voor  zijn  familie  en  voor  zijn  
land.  Als  je  doodt,  zul  je  heel  snel  Gods  straf  ontvangen.  Niemand  ontsnapt.  Je  
geweten  ook

Die  demonen  gaan  regelrecht  naar  de  hel  voor  1.000.000  jaar.

het  zal  veel  opleveren.  Wees  niet  zo  egoïstisch,  want  egoïstische  mensen  
eindigen  in  de  hel.

Als  je  ouders  voor  je  zorgen  en  je  alles  geven,  moet  je  hetzelfde  doen  met  je  
kinderen.  Jij  moet  hetzelfde  doen.  Je  moet  naar  je  ouders  luisteren  en  voor  ze  
zorgen  als  ze  ouder  worden  en  ze  niet  naar  de  residentie  sturen  en  vergeten  
dat  ze  bestaan.  Eerst  gaan  de  kinderen  elke  week  naar  hun  ouders,  daarna  elke  
maand,  dan  eenmaal  per  jaar  en  uiteindelijk  vergeten  ze  dat  hun  ouders  in  de  
woning  zijn.  God  zegt  je  dat  je  je  ouders  zult  eren  en  liefhebben  zoals  zij  met  
jou  hebben  gedaan,  ze  hebben  voor  je  gezorgd,  je  te  eten  gegeven,  je  een  
opleiding  gegeven,  een  huis  om  in  te  wonen...  en  dat  allemaal  voor  niets.  Nu  
moet  je  alles  aan  hen  teruggeven  op  dezelfde  manier  waarop  ze  alles  aan  jou  
hebben  gegeven.  Voordat  je  ouders  met  heel  hun  hart  voor  je  zorgden  en  op  
een  dag  dat  ze  je  aandacht  nodig  hebben,  moet  je  voor  ze  zorgen  en  voor  ze  
zorgen.  Je  moet  die  gunst  teruggeven.

VIERDE:  JE  ZULT  JE  VADER  EN  JE  MOEDER  EREN.

Vandaag  voor  jou  morgen  voor  mij.  Hart  met  hart.  Je  hebt  je  leven  te  danken  
aan  je  ouders.  Daarom  zegt  God  dat  je  je  vader  en  moeder  zult  eren  op  dezelfde  
manier  waarop  zij  jou  eerden  toen  je  klein  was.  Als  een  persoon  niet  goed  is  
voor  zijn  ouders,  is  hij  als  een  dier.

Je  moet  een  goede  zoon  zijn.  waarom  zegt  God  dit?  Omdat  je  ouders  je  het  
leven  hebben  gegeven,  is  dit  lichaam  niet  uit  de  hemel  gevallen,  ze  zorgen  voor  
je,  ze  voeden  je,  ze  geven  je  onderdak,  ze  geven  je  onderwijs,  ze  geven  je  liefde.  
Ze  geven  je  alles  als  je  niets  hebt  en  niet  voor  jezelf  kunt  zorgen.  Je  bent  veel  
gunsten  verschuldigd  aan  je  ouders.  In  de  wereld  worden  jaarlijks  meer  dan  
10.000.000  abortussen  uitgevoerd.  Die  mensen  zijn  negatief,  bandieten,  
demonen...  Nadat  hun  ouders  hun  leven,  zorg  en  liefde  hebben  gegeven,  volgen  
ze  niet  het  voorbeeld  van  hun  ouders  en  vermoorden  ze  hun  eigen  kinderen.  
Deze  mensen  vertrouwen  op  de  wet,  omdat  de  wet  zegt  dat  als  een  baby  wordt  
geboren,  je  hem  niet  kunt  doden,  maar  als  hij  nog  niet  is  geboren,  hij  wel  kan  
worden  gedood.  Dus  die  negatieve  mensen  gaan  naar  het  ziekenhuis  om  hun  
kinderen  te  vermoorden  met  de  hulp  van  andere  demonen  die  de  verpleegsters  
en  doktoren  zijn  die  de  abortus  uitvoeren.

Machine Translated by Google



Dit  is  een  daad  van  puur  egoïsme.  Mensen  die  stelen  nemen  weg  wat  
anderen  bezitten  voor  hun  eigen  voordeel.  In  veel  landen  worden  kinderen  
gestolen  om  te  worden  verkocht.  In  veel.  Oorlogen  zijn  gemaakt  om  te  beroven

Wat  zijn  onreine  handelingen?  Onzuivere  handelingen  zijn  handelingen  die  
worden  uitgevoerd  uit  egoïsme:  ik,  ik,  ik.  Bouw  geluk  op  met  de  pijn  en  het  
lijden  van  anderen.  Zoals  de  president  van  Syrië  die,  om  de  macht  te  
behouden,  100.000  burgers  van  zijn  eigen  land  heeft  vermoord.  Dood  
onschuldigen,  vrouwen,  kinderen,  baby's  "per  zak"  zonder  zich  druk  te  
maken  om  het  leven  van  anderen  of  hun  lijden.  Elke  daad  van  egoïsme  is  
een  onzuivere  daad.  Onreine  daad  is  dat  al  die  handelingen  die  je  verricht  
ten  opzichte  van  anderen  negatief  zijn.  Wat  je  ook  doet,  welke  handeling  
dan  ook,  of  het  mensen  nu  veel  of  weinig  pijn  doet,  het  is  onrein.  Doden  en  
seks  zijn  onreine  handelingen.  Seks  is  de  nummer  1  onreine  daad,  want  we  
betalen  een  hoge  prijs  voor  seks  in  deze  wereld.  Via  seks  worden  allerlei  
ziektes  verspreid.  De  belangrijkste  is  aids.  Elke  dag  zijn  er  meer  sterfgevallen  
als  gevolg  van  aids,  miljoenen  tot  vandaag.  Als  iedereen  alleen  seks  had  
met  zijn  man  of  met  zijn  vrouw,  zou  er  vandaag  geen  leven  in  de  wereld  zijn.

Zoveel  mensen  zouden  niet  zijn  gestorven.  Waarom  heeft  aids  zich  zo  snel  
verspreid?  vooral  vanwege  al  deze  onzuivere  handelingen  die  met  seks  zijn  
uitgevoerd.  Iedereen  flirt  en  zonder  hun  naam  te  kennen,  hebben  ze  al  seks  
zonder  verder  oponthoud.  Boven  zonder  bescherming  als  dieren.  Deze  
daden  worden  duur  betaald.  Kijk  hoeveel  mensen  besmet  zijn  met  aids.  
Daarom  zegt  God:  je  zult  geen  onreine  daden  begaan.

zal  straffen.  Dood  geen  mensen  of  dieren.  Leven  en  laten  leven.  Veel  
mensen  doden  voor  de  sport.  Is  het  doden  van  een  dier  zonder  verdediging  
een  sport?  Vroeger,  toen  de  Engelsen  Afrika  veroverden,  beoefenden  ze  
ook  de  jachtsport  met  de  zwarten.

Als  je  ze  begaat,  zul  je  duur  betalen.  God  waarschuwt  je  eerder.  Als  je  je  
kind  doodt  door  middel  van  abortus,  heb  je  psychologische  en  fysieke  
gevolgen.  Politici  die  wetten  goedkeuren  die  tegen  God  en  respect  voor  het  
leven  ingaan,  zullen  duur  betaald  worden.  Al  die  mensen  zijn  demonen.  Wat  
ze  doen  druist  in  tegen  God.  Ze  doen  wat  ze  willen  zonder  de  wet  van  God  
te  respecteren.  Op  een  dag  zullen  ze  met  God  moeten  afrekenen.  Ze  gaan  
allemaal  naar  de  hel,  niemand  ontsnapt.  In  dit  leven  heb  je  macht,  maar  die  
macht  heb  je  niet  als  je  sterft.  Je  zult  keer  op  keer  in  de  hel  worden  
gemarteld  totdat  je  je  straf  hebt  uitgezeten.

Ze  zeiden:  rennen,  we  geven  je  10  minuten  voorsprong  en  dan  begint  een  
groep  bandieten  ze  te  zoeken  en  te  doden.  Noemt  dit  sport?  We  zijn  allemaal  
kinderen  van  God,  ongeacht  onze  kleur.  God  zegt  dat  niet,  nee.  Je  zult  niet  
doden.  Noch  mensen  noch  dieren.  Doden  is  doden.  We  moeten  alle  levende  
wezens  respecteren.  Als  ze  je  geen  pijn  doen  of  lastig  vallen,  waarom  moord  
je  dan?  Wil  je  dat  iemand  je  doodt?  Denk  er  over  na.  Als  je  niet  gedood  wilt  
worden,  dood  dan  geen  ander.  Je  zult  geen  enkel  levend  wezen  doden,  
noch  mensen,  noch  dieren,  noch  bomen.  Nu  zijn  er  veel  mensen  die  goed  
willen  leven  en  bomen  willen  kappen  in  de  bergen.  Bomen  zorgen  voor  ons  
en  bieden  ons  veel  voordelen.  Bomen  kappen  is  hetzelfde  als  kippen  doden  
om  hun  eieren  te  krijgen.  Zodra  je  de  kip  doodt,  komen  er  geen  eieren  meer  
uit.  Dat  moet  je  begrijpen.  Daarom  zegt  God:  je  zult  niet  doden.

ZEVENDE:  JE  MAG  NIET  STELEN.

ZESDE:  JE  MAG  GEEN  ONRECHTE  HANDELINGEN  PLEGEN.
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TIENDE  GEBOD  VAN  DE  WET  VAN  GOD:  U  MAG  GEEN  BEZIT  HEBBEN  OP  
EIGENDOMMEN  VAN  ANDEREN.

Onthoud  goed,  je  kunt  mensen  bedriegen,  iedereen,  de  rechter,  maar  niet  
jezelf  of  je  geweten.

Dit  is  het  laatste  gebod  van  de  Wet  van  God.  Probeer  niet  te  stelen  of  te  
bezitten  wat  anderen  hebben.  Het  woord  goed  is  erg  breed;  verwijst  naar  
allerlei  eigenschappen,  niet  alleen  materialen  ook

NEGENDE:  JE  MAG  NIET  INSTEMMEN  MET  ONRECHTE  GEDACHTEN  OF  VERLANGENS.

de  andere  landen  en  houden  wat  de  anderen  hebben.  Zo  nee,  waarom  zijn  er  
oorlogen?  een  land  valt  zijn  buurland  binnen  om  alles  te  stelen  wat  er  is.  
Alle  diefstallen  zijn  negatieve  en  egoïstische  daden.  Steel  in  geen  geval  iets  
van  iemand.  Je  kunt  niet  houden  wat  niet  van  jou  is  of  van  anderen  wegnemen  
wat  van  hen  is.  Daarom  zegt  God:  Gij  zult  niet  stelen.  Diefstal  kan  nooit  
worden  gerechtvaardigd.

Dit  gebod  is  veel  verfijnder  dan  de  andere.  Omdat  het  eerst,  voordat  je  iets  
doet,  in  je  gedachten  zit.  Als  je  gedachte  onzuiver  is,  als  ze  negatief  is,  dan  
wordt  ze  een  handeling.  Denken  is  de  eerste  stap  voordat  je  een  onzuivere  
daad  begaat.  Voordat  je  iets  doet,  moet  je  stoppen  met  denken.  Als  je  niets  
slechts  denkt,  zul  je  ook  niets  slechts  doen.  Als  je  egoïstisch  denkt,  zijn  je  
acties  egoïstisch.  De  terroristen  berekenen,  voordat  ze  mensen  doden,  al  
hoe  en  waar  ze  de  moord  kunnen  plegen,  ze  bestuderen  het  en  programmeren  
het  in  hun  hoofd.  Daarom  zegt  God:  je  zult  niet  instemmen  met  onreine  
gedachten  of  handelingen.  Alle  handelingen  voordat  ze  worden  gepleegd,  
gaan  door  gedachten.  Als  er  een  onzuivere  gedachte,  een  negatief  verlangen,  
door  je  hoofd  gaat,  moet  je  die  onmiddellijk  onderbreken  voordat  die  
gedachte  een  handeling  wordt.  Bedenk  voordat  je  iets  doet  of  je  zou  willen  
dat  ze  dat  bij  jou  doen.  Bedenk  dat  we  allemaal  één  zijn,  we  zijn  één  grote  
familie,  we  zijn  allemaal  kinderen  van  God.  Zodat  je  begrijpt,  we  zijn  als  een  
boom,  elke  persoon  is  een  blad,  elke  tak  is  een  land,  de  stam  is  onze  
oorsprong,  het  is  onze  Vader.

ACHTSTE:  JE  GEEFT  GEEN  VALSE  GETUIGENIS  OF  LEUGEN.

We  vormen  allemaal  de  boom.  Wij  zijn  samen  één.  Op  aarde  zijn  we  één  
grote  familie.  Alle  onzuivere  verlangens  en  gedachten  worden  handelingen.  
Dan  komen  de  gevolgen  van  die  negatieve  en  onzuivere  handelingen.  Als  de  
gedachte  juist  is,  zou  deze  aarde  een  paradijs  zijn.

Vooral  de  leugens.  Hoeveel  mensen  hebben  geen  leugens  verteld?  Groot  of  
klein,  het  maakt  niet  uit.  Mensen  denken  dat  een  klein  leugentje  niets  is.  
Maar  zo  is  het  niet.  Eerst  begin  je  met  een  kleine  leugen  en  uiteindelijk  vertel  
je  veel  en  grotere  leugens.  Het  is  als  een  sneeuwbal  die  vanaf  de  top  van  de  
kleine  berg  begint  te  rollen  en  steeds  groter  en  groter  wordt.  Negatief  stapelt  
negatief  op  en  elke  dag  is  negatiever.  U  zult  geen  valse  getuigenis  afleggen  
of  liegen.  In  een  proces,  hoeveel  getuigenissen  vertellen  leugens!  De  
advocaat  weet  dat  zijn  cliënt  schuldig  is,  maar  om  het  proces  te  winnen  
vertelt  hij  zoveel  mogelijk  leugens.  Maar  aangezien  de  cliënt  betaalt,  zegt  de  
advocaat  wat  dan  ook  en  liegt  hij  wat  dan  ook  om  geld  te  verdienen.  U  mag  
dit  niet  doen.  Wat  je  rekent  is  weinig,  het  is  ellende  vergeleken  met  wat  je  
miljoenen  jaren  in  de  hel  zult  betalen.  Het  niet  waard.  Alles  wat  je  moet  de  
waarheid  vertellen.

Machine Translated by Google



intellectuelen,  denken,  geld...  Laten  we,  om  niet  te  begeren,  stoppen  met  
denken  voordat  we  handelen.  Voordat  we  handelen  denken  we  altijd;  hoe  te  
stelen  en  hoe  te  profiteren  van  wat  de  ander  heeft,  legaal  of  illegaal.  
Profiteren  van  het  eigendom  van  anderen  kan  op  twee  manieren,  legaal  en  
illegaal:

2  illegaal;  Het  is  elke  vorm  van  diefstal  of  mensen  oplichten.  Als  een  
persoon  in  staat  is  om  misbruik  te  maken  van  mensen,  zoals  €  100.000,  is  
hij  in  eerste  instantie  erg  blij  omdat  hij  €  100.000  heeft  verkregen,  maar  
deze  persoon  vergeet  één  ding;  Als  hij  arme  mensen  voor  €  100.000  oplicht,  
had  hij  met  zijn  intelligentie  €  1.000.000  kunnen  winnen  zonder  vals  te  
spelen.  Je  hebt  je  intelligentie  misbruikt.

Als  Spanje  40.000.000  inwoners  heeft  en  je  steelt  het  geld  van  de  mensen,  
dan  ben  je  de  40.000.000  miljoen  mensen  schuldig.  Publiek  geld  wordt  niet  
aangeraakt.  Dat  is  heel  ernstig.  Stelen  van  een  persoon  of  het  stelen  van  de  
belastingen  van  een  stad  is  niet  hetzelfde,  voor  de  wet  van  God  is  het  veel  
ernstiger  om  het  geld  van  de  mensen  te  stelen.  Wees  zeer  voorzichtig  met  
politici  en  mensen  die  belangrijke  posities  bekleden.  Wees  voorzichtig  met  
die  mensen.  Geen  enkele  zal  goed  aflopen.  Ze  mogen  geen  cent  van  de  
mensen  verspillen,  want  God  houdt  je  in  de  gaten  en  dan  moet  je  hier  en  in  
het  hiernamaals  afrekenen.  God  zal  jou  en  je  geweten  ook  straffen.  Dan  kun  
je  niet  goed  slapen  en  heb  je  spijt  van  het  stelen  van  geld  van  mensen.  Bijna  
alle  politici  en  partijen  zijn  betrapt  op  stelen  en  afpersing,  we  zien  het  
dagelijks  op  het  nieuws.  Ze  betalen  een  hoge  prijs  en  niemand  ontsnapt.  
Denk  goed  na  voordat  u  dit  doet.  Je  kunt  het  geld  van  het  volk  niet  verspillen  
of  misbruik  maken  van  je  machtspositie.  Want  als  je  dit  doet,  betaal  je  een  
hoge  prijs  en  ga  je  naar  de  gevangenis  en  niet  alleen  dit,  je  naam  wordt  
bezoedeld  alsof  je  een  bandiet  bent.

1  legaal;  het  maakt  misbruik  van  onschuldige  mensen,  zoals  banken  die  
hypotheken  hebben  verstrekt.  Wanneer  u  de  bank  niet  kunt  betalen,  beweert  
de  bank  dat  u  zegt  dat  u  de  voorwaarden  hebt  ondertekend,  zelfs  als  u  de  
kleine  lettertjes  niet  hebt  gelezen.  Nu  is  uw  eigendom  slechts  €  50.000  
waard,  maar  voordat  u  om  een  lening  vroeg,  gaven  ze  u  €  100.000.  Deze  
bank  steelt  legaal,  ze  maakt  misbruik  van  het  geld  van  mensen.  Vroeger  
vertelde  de  bank  je  dat  je  appartement  100  waard  was,  maar  nu  is  het  50  
waard,  dus  de  bank  probeert  misbruik  van  je  te  maken  op  50.  De  wet  is  
verkeerd,  want  dat  is  moreel  onwettig.  Als  je  niet  kunt  betalen,  zetten  ze  je  
uit  huis  en  gooien  ze  je  op  straat  en  neemt  de  bank  je  appartement  in  
beslag.  Dat  is  legaal  misbruik  maken  van  mensen.

Bovendien  zal  hij  een  hoge  prijs  betalen  omdat  hij  een  rechtszaak  krijgt  en  
als  hij  de  rechtszaak  verliest,  moet  hij  €  100.000  plus  rente  en  kosten  
betalen.  Daarom  zegt  God  ons  om  geen  misbruik  te  maken  van  andermans  
goederen  of  deze  te  begeren,  want  uiteindelijk  betalen  we  er  een  hoge  prijs  
voor.  Beter  legaal  geld  verdienen  met  uw  intelligentie.  De  politici;  Ze  stelen  
legaal  en  illegaal.  Ze  maken  misbruik  van  hun  situatie  en  invloed  om  eerlijke  
mensen  op  te  lichten,  de  stadsbelastingen  te  stelen,  subsidies  te  gebruiken  
om  hun  trawanten  te  helpen,  en  uiteindelijk  komt  het  er  allemaal  uit.  Dit  
alles  leidt  nergens  toe.  Het  is  beter  om  eerlijk  te  zijn  en  niet  het  geld  van  de  
mensen  te  stelen,  uiteindelijk  vallen  ze  allemaal  en  worden  ze  opgesloten  
in  de  gevangenis.  Sommige  ervoor  en  andere  erna.  Als  je  van  iemand  steelt  
of  hem  bedriegt,  ben  je  alleen  aan  deze  persoon  iets  verschuldigd.  Maar  als  
je  burgers  steelt  of  bedriegt,  ben  je  alle  burgers  iets  verschuldigd.
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Alle  politici  zijn  dienaren  van  het  volk.  Zij  zijn  niet  de  hoofden  van  het  volk.  
Het  zijn  niet  de  mensen  die  politici  dienen.  Politici  zijn  niet  superieur  aan  
het  volk.  Je  moet  mensen  helpen  om  beter  te  leven.  Als  je  verspilt,  steelt  en  
subsidies  geeft  aan  vrienden,  steel  je  van  de  mensen  en  dat  heeft  zijn  straf,  
hier  in  deze  wereld  en  in  het  hiernamaals.  Als  je  op  een  dag  naar  de  
gevangenis  gaat,  zullen  je  vrienden  je  niet  vergezellen.  Niemand  zal  
aanbieden  om  voor  je  te  betalen,  niemand  zal  iets  voor  je  doen.  Als  je  een  
vertegenwoordiger  van  de  wet  bent  en  je  bent  krom,  moet  je  het  rechte  pad  
opgaan,  je  moet  een  voorbeeld  zijn  voor  anderen,  want  je  kunt  van  niemand  
eisen  wat  je  niet  kunt  waarmaken.

Als  openbare  lichamen,  zoals  gemeenten,  niet  ophouden  mensen  te  pletten  
en  problemen  te  zoeken,  zijn  ze  geen  dienaren  van  het  volk.  Politici  moeten  
een  hart  hebben  en  de  mensen  helpen,  niet  genadeloos  verpletteren.  De  
eerste  voorwaarde  om  politicus  te  zijn  zou  moeten  zijn  een  hart  van  goud  
te  hebben,  een  hart  van  toewijding  aan  anderen  en  aan  het  oplossen  van  de  
problemen  van  mensen.
Mensen  kiezen  politici  niet  vanwege  hun  hart  van  goud.  Daarom  zijn  we  nu  
zo  slecht.  God  weet  dat  deze  wereld  elke  keer  slechter  zal  worden,  daarom  
is  het  laatste  gebod  van  Gods  wet:  je  zult  niet  begeren  andermans  goederen.  
Het  is  heel  verkeerd  om  anderen  de  wet  op  te  leggen  en  er  zelf  niet  aan  te  
voldoen.  Als  een  vader  rookt,  hoe  gaat  hij  zijn  zoon  dan  vertellen  dat  roken  
slecht  is?  Je  moet  het  goede  voorbeeld  geven,  dus  alles  komt  goed.  Als  
politici  stelen  en  misdaden  plegen,  hoe  kunnen  ze  dan  eisen  dat  anderen  
niet  stelen  of  misdaden  plegen?  het  is  niet  logisch.  Degenen  die  de  wet  in  
handen  hebben,  moeten  100%  voldoen  voordat  ze  anderen  eisen.  Hoeveel  
mensen  doen  wat  God  gebiedt?  de  1%?  de  rest,  99%  is  egoïstisch  en  steelt  
zoveel  mogelijk  van  anderen.  Als  je  een  cent  steelt,  moet  je  in  het  volgende  
leven  betalen.  Je  zult  keer  op  keer  als  een  dier  reïncarneren  totdat  je  alles  
hebt  betaald  wat  je  verschuldigd  bent.  Je  kunt  vandaag  politicus  zijn  omdat  
je  het  in  je  vorige  leven  goed  deed,  maar  profiteer  nu  niet  omdat  je  val  
sterker  zal  zijn.  Waarom  leven  politici  zo  comfortabel?  ze  hebben  grote  
huizen,  dienstauto  met  chauffeur,  eersteklas  reizen...  zijn  ze  superieur  aan  
ons?  nee,  zo  is  het  niet.  Je  moet  een  voorbeeld  stellen  en  wat  je  doet  is  
profiteren  van  belastinggeld  om  beter  te  leven.  Dit  alles  komt  voort  uit  
egoïsme:  ik,  ik,  ik.  Als  je  eerst  aan  anderen  denkt  dan  aan  jezelf,  bega  je  dit  
soort  zonden  nooit  en  leef  je  gelukkig  op  deze  aarde.

Je  familie  zal  zich  voor  je  schamen.  Waarom  bedekken  alle  politici  hun  
gezicht  als  ze  worden  gearresteerd?  Omdat  ze  weten  dat  ze  verkeerd  
hebben  gehandeld  en  zich  schamen.  Denk  niet  dat  je  gered  zult  worden  en  
dat  ze  je  nooit  zullen  pakken:  alle  oplichters  en  dieven  trappen  er  vroeg  of  
laat  in.  Het  is  een  kwestie  van  tijd.  Het  gaat  nooit  goed.  Het  is  het  niet  waard  
om  de  rest  van  je  leven  in  de  gevangenis  door  te  brengen.  Niet  alleen  dit,  
als  je  sterft,  ga  je  voor  minstens  een  miljoen  jaar  naar  de  hel.  De  hel  wacht  
op  je  om  je  een  miljoen  jaar  te  laten  lijden.  Zelfs  als  je  niet  gelooft  of  niet  
geïnteresseerd  bent  om  te  geloven,  zul  je  nog  steeds  naar  de  hel  gaan.  Daar  
zul  je  in  de  gevangenis  zitten  en  ze  zullen  je  elke  dag  naar  buiten  halen  om  
je  keer  op  keer  te  vermoorden  totdat  je  je  straf  hebt  uitgezeten.  Of  je  nu  in  
de  wet  gelooft  of  niet,  als  je  gepakt  wordt  gaan  ze  allemaal  de  gevangenis  
in.  Of  je  nu  in  de  hel  gelooft  of  niet,  ze  stoppen  je  ook  in  de  gevangenis  en  
de  gevangenis  in  de  hel  is  niet  zoals  die  hier  vol  comfort.  Je  ziet  met  veel  oog.
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Je  hebt  er  geen  baat  bij  om  anderen  pijn  te  doen,  want  als  je  kwaad  doet,  zal  de  
ander  wraak  op  je  willen  nemen  en  zul  je  het  ook  slecht  hebben.  Daarom  doe  je  
geen  pijn  als  je  niet  wilt  dat  ze  je  pijn  doen.  Wees  niet  egoïstisch  en  denk  gewoon  
aan  jezelf.  Je  moet  goed  voor  jezelf  nadenken,  je  moet  positief  egoïstisch  zijn  en  
goed  nadenken  over  wat  je  goed  doet  en  wat  je  pijn  doet.  Onthoud  goed:  denk  
erover  na  voordat  u  andermans  goederen  begeert.  Stop  met  die  gedachte!  want  
dan  zul  je  de  gevolgen  ondervinden,  ga  je  naar  de  gevangenis  en  als  je  sterft,  ga  
je  naar  de  hel.  Werk  voor  de  mensen  met  hart,  zo  bouw  je  een  paradijs  op  aarde.  
Als  we  allemaal  egoïstisch  zijn  en  boven  anderen  gaan  om  een  beter  leven  te  
krijgen  zonder  ons  zorgen  te  maken  over  het  lijden  of  de  inspanningen  van  
anderen,  zal  deze  wereld  steeds  erger  worden,  deze  wereld  zal  een  hel  zijn.  Maak  
nooit  misbruik  van  iemand,  bedrieg  niemand  of  probeer  met  valse  beloften  of  met  
leugens  geld  van  mensen  te  krijgen  om  er  zelf  beter  van  te  worden  of  rustiger  en  
beter  te  leven.  Verdien  eerlijk  geld  en  profiteer  niet  van  het  werk  en  de  moeite  van  
anderen  om  beter  voor  jezelf  te  leven.

!Houd  een  oogje  in  het  zeil

TERUG  INDEX

Daar  zul  je  een  hoge  prijs  voor  betalen,  je  geweten  en  de  wetten  van  zowel  deze  
wereld  als  het  hiernamaals  zullen  je  miljoenen  jaren  in  de  hel  straffen.  Maak  nooit  
misbruik  van  mensen,  want  dan  nemen  mensen  wraak  op  je  en  heb  je  een  slechte  
tijd.

Ontzettend  bedankt.
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8.-  VRAAG  JEZELF  NIET  GOD

Zodat  dit  niet  gebeurt,  moet  je  het  altijd  doen  voor  anderen  met  een  hart  van  
goud.

Eerst  moet  de  geest  positief  denken.  Denk  niet  negatief,  want  negatief  brengt  
negatief  en  positief  brengt  positief.

Altijd  in  het  voordeel  van  anderen,  niet  van  jezelf.  Dat  is  positief.  Als  je  geen  
voordeel  haalt  uit  het  doen  van  positieve  dingen  voor  anderen,  dan  is  dit  een  
positieve  daad.  Als  je  goed  doet  voor  anderen,  niet  voor  je  familie,  voor  een  
onbekende,  dan  zul  je  een  heel  prettig  gevoel  in  je  lichaam  voelen,  je  zult  je  
gelukkig  en  heel  positief  voelen,  en  dit  gevoel,  die  energie  zal  je  een  goede  
bloedcirculatie  geven.

Volgens  de  daden  Voer  handelingen  uit  ten  gunste  van  anderen.  Doe  gunsten  
voor  anderen.  Niet  in  jouw  voordeel.  Altijd  in  het  voordeel  van  anderen,  niet  in  
jouw  voordeel.  Positief  handelen  heet  dat  en  positief  brengt  positief  en  negatief  
brengt  negatief.  Alle  handelingen  die  jezelf  bevoordelen  zijn  negatief  en  negatief  
brengt  negatief  met  zich  mee.  Al  je  daden  moeten  voor  anderen  worden  gedaan.  
Er  is  geen  excuus.  Het  maakt  niet  uit  wat  je  doet.  Het  lijkt  erop  dat  je  mensen  
helpt,  maar  je  profiteert.  Dat  is  niet  positief,  het  is  negatief  en  je  doet  jezelf  pijn.

Om  gezond  te  zijn,  laten  we  eens  kijken,  gezondheid  hangt  af  van  de  
bloedcirculatie.  Als  het  bloed  niet  goed  circuleert,  heb  je  geen  goede  gezondheid.  
Negatieve  gedachten,  zenuwen,  stress,  boosheid,  verdriet...  al  deze  gevoelens  
zijn  negatief  en  hebben  een  negatieve  invloed  op  je  gezondheid.  Als  het  bloed  
niet  goed  door  de  lever  circuleert,  krijg  je  leverproblemen,  als  het  bloed  niet  
goed  door  het  hart  circuleert,  krijg  je  hartproblemen.  Als  het  bloed  in  geen  enkel  
deel  van  het  lichaam  goed  circuleert,  krijgt  u  problemen,  wordt  u  ziek,  zwelt  u  
op,  stagneert  het  bloed,  verschijnen  er  cysten,  knobbeltjes  en  kanker.  Als  het  
niet  goed  circuleert,  wordt  alles  je  fataal.  Als  het  bloed  niet  goed  circuleert,  raakt  
je  lichaam  in  een  crisis.  Dat  is  logisch,  het  is  zoals  de  wereldeconomie,  de  
economie  van  samenlevingen  of  staten,  van  gezinnen...  als  het  er  niet  in  gaat,  
gaat  het  er  niet  uit.  Als  er  geen  consumptie  is,  als  mensen  niet  kopen,  sluiten  de  
fabrieken.  Alles  stopt,  en  als  het  stopt,  is  er  een  crisis.  Als  iedereen  koopt,  
consumeert  iedereen,  dan  is  alles  perfect  en  komt  er  geen  crisis.

Doe  een  Wens.  Om  wensen  te  doen,  iedereen  heeft  veel  wensen,  iedereen  heeft  
veel  wensen.  De  eerste  wens  die  mensen  vragen  is  gezondheid  en  een  lang  
leven.  Veel  mensen  vragen  God  om  gezond  te  zijn,  God  kan  je  niet  helpen.  Zodat  
je  het  weet,  om  gezondheid  en  een  lang  leven  te  hebben,  vraag  het  niet  aan  God,  
maar  vraag  het  jezelf.

Zolang  er  een  gebrek  aan  vertrouwen  is,  stopt  alles  en  begint  de  crisis.  Het  is  
als  de  circulatie  van  het  bloed;  Als  het  niet  goed  circuleert,  heb  je  een  crisis.

U  kunt  op  twee  manieren  om  gezondheid  vragen:
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Er  zijn  veel  soorten  zeldzame  ziekten,  ze  dragen  die  naam  omdat  het  
onbekende  ziekten  zijn.  Het  is  niet  bekend  waar  ze  vandaan  komen  of  hoe  ze  
te  genezen.  Al  deze  ziektes  komen  van  virussen  die  dieren  meebrengen.  
Dieren,  die  over  de  grond  rennen,  die  in  de  lucht  vliegen  of  die  onder  water  
zijn,  kunnen  ze  maar  beter  niet  aanraken.

Ten  tweede  is  wat  je  eet.  Wees  heel  voorzichtig  met  wat  je  eet.  Alle  vlees  heeft  
zijn  virussen  als  je  pech  hebt  en  een  stuk  vlees  eet  dat  besmet  is  met  een  
virus,  dan  gaat  dat  virus  je  lichaam  binnen  en  word  je  ziek.

Als  je  ze  eet  en  ze  hebben  virussen  dan  word  je  ziek,  raak  ze  beter  niet  aan.  
Elke  dag  speel  je  met  je  gezondheid  door  dieren  te  eten.  Zoals  wij  jaren  
geleden  met  het  gekkekoeienvirus;  het  eten  van  een  stuk  vlees  stierven  
mensen.  Niemand  weet  hoeveel  onbekende  virussen  er  in  het  lichaam  van  
dieren  zitten.

We  kennen  al  de  epidemieën  die  zich  in  de  wereld  hebben  voorgedaan  door  
vleesconsumptie:  in  Azië  besmette  de  vogelgriep  veel  mensen  en  door  de  
lucht,  met  een  adem,  werden  mensen  ziek  en  vielen  ze  als  bedwantsen.  Aids  
komt  uit  Afrika,  van  apen.  De  apen  zijn  altijd  dragers  geweest  van  dit  virus  en  
er  is  niets  met  ze  gebeurd,  maar  sinds  we  hun  vlees  hebben  gegeten  hebben  
we  dit  virus  nu  te  pakken.  Dit  virus  is  niet  compatibel  met  ons  en  daarom  
neemt  het  onze  gezondheid  weg  en  maakt  het  ons  ziek  en  sterft  spoedig.

Als  je  anderen  helpt  zonder  enige  vorm  van  winst  te  nemen,  zal  dit  je  goede  
energie  geven  en  zul  je  een  goede  gezondheid  en  een  lang  leven  hebben.  Als  
je  winst  maakt  door  een  positieve  handeling  te  doen,  wordt  het  een  negatieve  
handeling.  Omdat  al  het  negatieve  de  bloedcirculatie  beïnvloedt,  zult  u  een  
slechte  gezondheid  hebben.  Het  is  wat  ik  elke  dag  doe,  ik  doe  positieve  dingen  
voor  mensen  en  ik  voel  me  heel  gelukkig,  dit  geeft  me  heel  positieve  energie.  
Zelfs  mensen  vragen  me:  waarom  ben  je  zo  blij?  Heb  je  de  loterij  gewonnen?  
Daarom  doe  ik  altijd  elke  dag  positieve  handelingen  voor  mensen  en  heb  ik  
dus  een  zeer  goede  gezondheid.  Dat  is  wat  je  moet  doen.

Dat  is  het  probleem.

Als  je  gezondheid  wilt  zoals  ik,  moet  je  jezelf  afvragen  door  positieve  
handelingen  voor  mensen  te  doen  en  zonder  enig  voordeel  te  halen.

Net  als  vissen  dragen  vissen  wormen,  en  zelfs  als  je  ze  kookt,  braadt  of  kookt  
met  heel  heet  water,  dood  je  die  wormen  niet  en  als  je  die  vis  eet,  raak  je  
besmet  met  die  wormen.  Geloof  je  het  niet?  Nou,  doe  de  test:  leg  een  stuk  
gekookt  vlees,  ook  al  is  het  verbrand  als  kolen,  een  week  lang  op  een  bord  op  
tafel  en  je  zult  zien  hoe  dat  stuk  vlees  zo  zwart  als  kool  rot  en  er  wormen  uit  
komen.  Wormen  gaan  niet  dood.  Organismen  gaan  niet  dood.  Dus  als  je  pech  
hebt  en  besmet  vlees  eet,  word  je  ziek.  Niemand  garandeert  dat  het  vlees  
virusvrij  is.  Normaal  gesproken  controleert  de  gezondheid  de  boerderijen,  
maar  worden  niet  alle  dieren  getest.  Het  analyseert  slechts  1  dier,  bijvoorbeeld  
een  koe,  maar  heeft  geen  tijd  om  alle  koeien  te  analyseren.  Als  een  van  die  
koeien  een  virus  heeft,  is  dat  niet  bekend  en  bereikt  ze  de  consumptie  zonder  
te  zijn  geanalyseerd.  Als  je  het  eet,  word  je  ziek.

God  kan  je  niet  helpen,  je  moet  gezondheid  krijgen.
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Wij  dragen  zelf  virussen  zoals  kanker  bij  ons  en  kunnen  het  niet  genezen,  hoe  
gaan  we  de  onbekende  virussen  van  dieren  genezen?  als  we  ze  niet  kennen,  
kunnen  we  ze  niet  genezen.  Kijk  naar  het  aids-virus,  er  is  geen  remedie.

Dat  moet  je  weten.

Doe  zoals  ik  al  40  jaar  vegetariër  ben  en  nog  nooit  ziek  ben  geweest  of  in  het  
ziekenhuis  ben  geweest  en  nog  nooit  een  dokter  heb  gezien.  Dit  is  het  resultaat.  
Dat  is  waarom  als  je  gezondheid  wilt,  vraag  jezelf  niet  aan  God.  Wees  voorzichtig  
met  wat  je  in  je  mond  stopt.

Probeer  geen  vlees  of  vis  te  eten  om  gezondheidsproblemen  te  voorkomen.

Ontzettend  bedankt.
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9.-  SECTEN /  RELIGIE  EN  SECTEN

Na  seks  met  de  leraar  te  hebben  gehad,  geeft  de  leraar  ze  weg  aan  andere  
volgers  om  seks  met  haar  te  hebben.  Dit  is  onzin.  Dat  is  tegen  Gods  wet.  
Deze  "leraar"  maakt  misbruik  van  de  onwetendheid  van  mensen  voor  zijn  
eigen  voordeel.  Wees  hier  zeer  voorzichtig  mee.  Deze  mensen  zouden  in  de  
gevangenis  moeten  zitten.

Een  andere  onzin  zegt:  de  vrouw  moet  seks  hebben  met  de  leraar  om  
gezondheid  en  een  lang  leven  te  hebben.  Alle  religies  zijn  goed  zolang  ze  
binnen  de  wet  van  de  goden  vallen.  Maar  de  vrouw  kan  haar  lichaam  niet  
aanbieden  aan  de  meester  om  seks  mee  te  hebben  en  nadat  de  meester  
seks  heeft  gehad  met  die  vrouw,  geeft  hij  haar  weg  aan  de  andere  
volgelingen  om  seks  mee  te  hebben.  Dit  is  zo  fout.  Het  is  tegen  de  wet  van  
God.  In  veel  religies  komt  er  van  tijd  tot  tijd  een  leraar  naar  voren  die  
mensen  veel  schade  berokkent  en  misbruik  maakt  van  de  onwetendheid  
van  mensen.  Mensen  willen  gezond  zijn  en  geloven  alles  wat  hen  wordt  
verteld.  Deze  "meesters"  profiteren  hiervan.  Ze  vertellen  de  vrouwen  dat  als  
ze  gezondheid  en  een  lang  leven  willen  hebben,  ze  seks  moeten  hebben  
met  de  leraar,  zodat  ze  van  hun  ziekten  kunnen  genezen  en  een  lang  leven  
kunnen  leiden.  Ze  bieden  gezondheid,  geluk  en  een  lang  leven  in  ruil  voor  seks.

Het  eerste  kwaad  in  de  wereld  is  seks.  Vandaag  gaan  we  het  hebben  over  
enkele  religies  die  misbruik  maken  van  arme  mensen  die  niets  weten.  Er  
zijn  veel  mensen  die  misbruik  maken  van  vrouwen  en  mensen  om  rijk  te  
worden.  Er  zijn  veel  "religies"  die  misbruik  maken  van  arme  ongeschoolde  
mensen.  De  leraar  vraagt  mensen  bijvoorbeeld  om  geld  en  belooft  dat  hij  
gelukkig  en  gezond  zal  zijn.

Iets  anders  waar  deze  leraren  mensen  om  vragen  is  geld  om  rijk  te  worden  
en  van  allerlei  gemakken  te  leven.Als  je  een  goede  

gezondheid  en  een  lang  leven  wilt  hebben,  moet  je  het  geld  geven  aan  
mensen  die  het  nodig  hebben,  aan  organisaties  die  mensen  helpen  om  te  
genezen,  bijvoorbeeld  Artsen  Zonder  Grenzen.  Als  je  een  lang  leven  wilt  
hebben,  moet  je  geld  doneren  aan  mensen  zodat  ook  zij  hun  leven  kunnen  
verlengen  door  hun  ziektes  te  genezen.  Geef  het  geld  niet  aan  deze  leraren  
die  gewoon  willen  profiteren  en  rijk  willen  worden  van  arme  mensen.  Geen  
enkele  leraar  is  God.  We  zijn  allemaal  menselijke  personen.  Als  een  leraar  
zegt  dat  hij  God  is,  is  dat  een  leugen.  Niemand,  wij  zijn  God.
Degenen  die  zeggen  dat  ze  God  leven,  willen  gewoon  profiteren  van  mensen  
voor  gratis  seks  en  geld  om  rijk  te  worden.  Het  zijn  valse  leraren.  Wees  
daarbij  zeer  voorzichtig.  Er  zijn  veel  sekten  in  veel  landen  die  zeggen  dat  ze  
Tibetaanse  boeddhisten  zijn  en  alleen  maar  profiteren.  Ik  beschuldig  
niemand,  ik  zeg  alleen  dat  je  heel  voorzichtig  moet  zijn  met  sekten  die  zich  
voordoen  als  Tibetaanse  boeddhisten  en  om  seks  en  geld  vragen  in  ruil  
voor  gezondheid,  geluk  en  een  lang  leven.  Een  boeddhistische  leraar  vraagt  
nooit  iets  terug  voor  het  onderwijzen  van  het  juiste  pad,  voor  het  helpen  
van  anderen.
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Nu  zijn  er  veel  sekten  vernoemd  naar  goden  die  misbruik  maken  van  mensen.  
Wees  heel  voorzichtig  met  ze.

Een  echte  meester  vraagt  mensen  nooit  om  geld.  Een  leraar  vraagt  nooit  om  
seks  in  ruil  voor  gezondheid  en  een  lang  leven.  Dat  is  profiteren  van  mensen.  
Wees  heel  voorzichtig  met  ze.  Als  een  prostituee  geen  seks  wil,  dan  doet  ze  
dat  niet.  Maar  als  je  je  bij  deze  sekten  aansluit,  moet  je  seks  hebben  met  de  
meester  en  met  alle  volgelingen...  dat  bandiet  zijn  een  oplichter  en  een  
leugenaar  is.  Houd  een  oogje  in  het  zeil.  Als  een  leraar  je  om  seks  of  geld  
vraagt,  is  hij  geen  echte  leraar.  Als  hij  je  helemaal  niets  vraagt  en  je  zijn  hulp  
en  onderwijs  aanbiedt  zonder  er  iets  voor  terug  te  vragen,  dan  is  dit  een  echte  
leraar,  net  als  ik.

Als  een  leraar  je  om  wat  voor  reden  dan  ook  om  geld  en  seks  vraagt  van  zijn  
leerlingen,  dan  is  hij  een  bandiet,  hij  is  geen  leraar.  Het  is  fout.  Hij  is  geen  
leraar.  Een  leraar  doet  zoals  Jezus  Christus  die  zich  aan  mensen  heeft  
toegewijd  zonder  er  iets  voor  terug  te  vragen,  zoals  ik.  Ik  vraag  nooit  iemand  
iets,  zoals  Jezus  Christus  die  zijn  leven  voor  anderen  gaf  zonder  er  iets  voor  
terug  te  vragen,  gewoon  mensen  helpen.  Als  een  leraar  je  iets  terug  vraagt,  
dan  is  hij  een  verkeerde  leraar.  Hij  is  een  bandiet  die  alleen  maar  misbruik  van  
je  wil  maken.  Ik  vraag  niemand  om  geld,  ik  help  alleen  mensen  die  het  nodig  
hebben.

Een  leraar  die  chique  kleding  draagt  en  in  een  chique  huis  woont  met  veel  
voorzieningen  om  hem  heen…  Wees  heel  voorzichtig  met  ze!

Er  is  veel  controverse  met  de  Tibetaanse  boeddhisten,  waarheid  of  leugen  
weet  ik  niet,  ik  zeg  alleen  dat  je  heel  voorzichtig  moet  zijn.  Ik  waarschuw  je  alleen.

Iedereen  die  van  het  Tibetaans  boeddhisme  houdt,  wees  heel  voorzichtig,  voor  
het  geval  dat.  Ik  waarschuw  je  alleen  zodat  ze  je  geld  niet  afpakken  en  je  met  
niets  op  straat  blijft  staan  of  dat  je  met  zoveel  mensen  seks  moet  hebben  en  
dan  aids  of  andere  seksueel  overdraagbare  aandoeningen  krijgt.  Ik  waarschuw  
je  alleen:  wees  voorzichtig  met  sekten  die  om  seks  en  geld  vragen  in  ruil  voor  
gezondheid,  geluk  en  een  lang  leven.  Er  zijn  veel  mensen  in  de  wereld  die  zich  
voordoen  als  Tibetaans-boeddhistische  leraren,  alleen  maar  om  te  profiteren  
van  mensen  die  gezondheid  en  een  lang  leven  willen.  Goede  zorg.  Hiermee.

Een  goede  leraar  vraagt  niets  terug.

In  deze  wereld  zijn  er  veel  goede  leraren  maar  ook  veel  slechte  leraren.  Er  zijn  
alle  religies:  boeddhistisch,  katholiek...  Als  je  geld  wilt  hebben,  moet  je  de  
armen  helpen.  Als  je  één  euro  over  hebt,  help  dan  mensen  in  nood  met  één  
euro;  heb  je  10  euro  over,  help  dan  arme  mensen  met  10  euro.  Dit  is  hoe  de  
goden  je  gaan  helpen.  Als  je  mensen  helpt,  heb  je  vrienden,  het  maakt  niet  uit  
hoeveel  je  geeft.  En  er  is  geen  geldig  excuus,  gewoon  doen  en  dat  is  het.  
Zonder  er  iets  voor  terug  te  vragen.  Als  je  kunt,  help  dan  zonder  iets  terug  te  
vragen.

Laat  mensen  geen  misbruik  van  je  maken  door  je  om  geld  te  vragen.

Ik  geef  al  16  jaar  gratis  yoga  en  meditatie  bij  mij  thuis  en  ik  vraag  er  niets  voor  
terug.  Ik  accepteer  er  geen  cent  of  een  geschenk  voor  terug.  Ik  doe  alles  gratis  
om  mensen  te  helpen,  omdat  ik  het  met  mijn  hart  doe.

Ik  weet  de  naam  of  het  telefoonnummer  van  mijn  studenten  niet,  waarom?  Ik  
probeer  gewoon  mensen  te  helpen.  Aan  alle  mensen  die  het  nodig  hebben  en  
ik  vraag  er  niets  voor  terug.
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Wees  heel  voorzichtig  met  sekten  die  dingen  in  ruil  vragen.

2.-  Een  leraar  kan  geen  verlangens  hebben  van  welke  aard  dan  ook.  Als  je  een  
leraar  ziet  gekleed  in  chique  kleding,  reizend  met  chique  auto's,  wonend  in  
herenhuizen  met  allerlei  luxe,  pas  dan  op!  Als  deze  leraar  niet  werkt...  waar  haalt  
hij  dan  het  geld  vandaan?  Nou,  het  is  duidelijk,  van  zijn  volgelingen.  Als  de  
volgers  geld  willen  geven,  moet  de  leraar  arme  mensen  helpen  met  dat  geld,  
niet  om  dingen  te  kopen  en  in  luxe  te  leven.  Je  moet  mensen  in  nood  helpen,  
niet  de  leraar  verrijken  en  zijn  grillen  financieren  zoals  gouden  en  diamanten  
horloges  of  superluxe  auto's.  Het  geld  dat  van  het  volk  komt,  moet  terugvloeien  
naar  de  samenleving.  Geld  komt  niet  uit  de  lucht  vallen,  het  is  moeilijk  te  
verdienen.

Hallo  Religie  en  sekte.  Wat  is  een  goede  religie  en  wat  is  een  slechte  religie?  Er  
zijn  twee  dingen  die  u  meteen  moet  weten.  In  deze  wereld  zijn  er  veel  
verschillende  religies.  Het  belangrijkste  in  een  religie  is  hoe  het  dingen  doet.  Er  
is  een  grens  die  niemand  ooit  kan  overschrijden,  het  maakt  niet  uit  of  het  een  
grote  religie  is  met  veel  aanhangers  of  een  kleine,  het  maakt  niet  uit.  Elke  volger  
moet  in  gedachten  houden:

Dat  soort  leraar  maakt  misbruik  van  je  en  je  moet  hem  dat  laten  doen.  Het  maakt  
niet  uit  wat  hij  zegt  of  hoe  hij  het  zegt,  als  hij  altijd  geld  van  mensen  aanneemt,  
moet  je  bij  hem  uit  de  buurt  blijven.  De  leraar  moet  het  goede  voorbeeld  geven.  
Iedereen  kan  goede  woorden  zeggen,  maar  wat  telt  zijn  de  daden.  Leraren  die  
zich  zo  gedragen  zijn  oplichters  en  bedriegers.  Het  maakt  niet  uit  of  hij  
superwonderen  spreekt.  Deze  leraren  leren  de  Bijbel  heel  goed  om  mensen  te  
overtuigen  en  er  geld  uit  te  halen.

Iedereen  die  iets  uit  je  wil  halen  is  een  oplichter.  Als  hij  je  iets  vraagt,  is  hij  een  
oplichter,  een  sekte.  Je  kunt  niet  om  seks  of  geld  vragen.  Deze  mensen  krijgen  
alles  wat  ze  kunnen  van  anderen  zodat  ze  goed  kunnen  leven.

1.  Als  de  leraar  een  priester  of  een  monnik  is,  als  hij  het  geld  van  zijn  discipelen  
gebruikt  om  zijn  huis  te  kopen,  een  luxe  auto,  om  zijn  grillen  waar  te  maken...  
dat  is  een  sekte.  Als  mensen  geld  geven  aan  een  religie,  moet  de  leraar  het  geld  
gebruiken  om  mensen  te  helpen.

Ongeveer  op  een  dag  kwam  er  een  oudere  dame  naar  mijn  yogaruimte  om  
yogameditatie  met  ons  te  beoefenen,  en  ze  vertelde  me  dat  ze  naar  een  yogales  
ging  waar  de  lerares  alle  vrouwen  dwong  zich  uit  te  kleden  om  yoga  beter  te  
beoefenen  en  zo  goede  energie  te  krijgen. .

Gezond  zijn,  goed  doen  voor  mensen  en  je  krijgt  positieve  energie  en  je  voelt  
je  heel  gelukkig:  dat  brengt  je  een  goede  gezondheid.

De  dame  vertelde  me  dat  ze  zich  schaamde  om  haar  naakte  lichaam  te  laten  
zien  omdat  ze  niet  jong  meer  was  en  haar  lichaam  gerimpeld  was  en  vol  love  
handles.  Als  je  aan  yoga  doet,  waarom  moet  je  dan  je  kleren  uitdoen?
Yoga  Het  heeft  niets  met  kleding  te  maken.  Die  leraar  profiteert  alleen  maar.

God  zegt  altijd:  vergeef  anderen.  Want  als  je  niet  vergeeft,  als  je  haat,  zal  deze  
negatieve  energie  die  haat  voortbrengt  je  pijn  doen  en  zul  je  
gezondheidsproblemen  krijgen  omdat  je  altijd  pissig,  boos  en  verdrietig  zult  
zijn.  Als  mensen  iets  slechts  tegen  je  doen,  zullen  ze  er  vroeg  of  laat  voor  
boeten.  Daarom  hoef  je  niet  te  haten  en  boos  te  worden,  iedereen  krijgt  zijn  
straf,  maak  je  geen  zorgen.

Om  mensen  in  nood  te  helpen.
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Als  je  een  goede  gezondheid  wilt  hebben,  moet  je  het  zelf  laten  vallen.

Dat  is  het  verschil  tussen  religie  en  sekte.

Een  religie  zoals  God  gebiedt,  zal  je  nooit  om  geld  vragen  of  contact  zoeken  
met  iemand  om  seks  te  hebben.  Hij  helpt  alleen,  hij  leert  en  helpt  je  alleen  
zoveel  als  hij  kan.  Ik  heb  mijn  studenten  nooit  om  geld  gevraagd  en  ik  accepteer  
ook  nooit  geschenken  van  wie  dan  ook.  Ik  geef  al  16  jaar  gratis  les  in  mijn  
yogastudio.  En  ik  heb  nog  nooit  misbruik  gemaakt  van  iets  of  iemand.

Ontzettend  bedankt.

Want  hoe  meer  ik  heb,  hoe  egoïstischer  je  zult  zijn  en  hoe  meer  problemen  je  
zult  hebben.  Je  moet  dat  zelf  verlaten  en  mensen  helpen.  Gezondheid  hangt  
van  jou  af.  Als  je  goede  energie  wilt  hebben,  moet  je  arme  mensen  helpen,  
mensen  adviseren  een  goed  mens  te  zijn,  geld  geven  aan  organisaties  die  zich  
inzetten  om  anderen  te  helpen.  Maar  geef  nooit  geld  om  de  leraar  te  verrijken.  
En  met  je  vrije  tijd  help  je  mensen.  Als  je  dit  doet,  kun  je  een  gelukkig  en  gezond  
leven  leiden.
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Ik  ben  hier  om  mensen  te  helpen  en  niets  anders.  Zo  duidelijk  en  eenvoudig.

3.-  Ik  doe  al  16  jaar  gratis  yoga  aan  huis.  Op  een  dag  zei  een  leerling  van  mij:  ik  
ging  vroeger  yoga  doen  in  een  centrum.

Al  het  andere  zijn  leugens.  Dat  is  wat  sekten  doen:  ze  maken  er  misbruik  van  
om  geld  van  mensen  te  krijgen  en  gratis  seks  te  hebben.  Kijk  of  je  seks  hebt  
vanwege  de  ziektes  die  je  kunt  oplopen,  zoals  aids.

De  leraar  liet  mensen  uitkleden,  hij  liet  de  vrouwen  al  onze  kleren  uittrekken  om  
directer  energie  te  ontvangen.  Ze  vertelde  me  dat  ze  zich  erg  schaamde  omdat  
haar  lichaam  niet  jong  was  en  ze  love  handles  had.  De  jonge  meisjes  konden  
het  niet  schelen,  maar  ze  schaamde  zich  erg.  Dit  type  leraar  wil  misbruik  maken  
van  mensen,  zie  het  naakte  lichaam  van  vrouwen.  Geld  vragen  en  dan  om  seks  
vragen,  dat  is  niet  correct.  Als  de  leraar  zegt  dat  om  een  Boeddha  te  zijn,  om  
een  lang  leven  te  hebben,  om  mooi  te  zijn,  om  gezond  te  zijn...  je  naakt  moet  
zijn  en  seks  met  hem  moet  hebben  of  hij  vraagt  je  om  geld...  dat  is  allemaal  een  
leugen.  Laat  die  valse  leraren  geen  misbruik  van  je  maken.

Ze  spreken  wonderen,  maar  willen  uiteindelijk  alleen  maar  seks  en/of  geld.  Hoe  
ze  ook  praten,  of  ze  je  nu  om  seks  of  geld  vragen,  ze  willen  gewoon  misbruik  
van  je  maken  in  de  naam  van  Boeddha  of  Jezus  Christus  of  een  andere  god.  
Veel  religies  praten  over  seks  met  z'n  allen  om  een  Boeddha  te  zijn.  Voorzichtig!  
Dat  is  weer  een  grote,  grote  leugen.  Dit  zijn  oplichters.

Eerst  moet  je  kijken  wat  de  leraar  doet,  niet  alleen  naar  de  woorden  luisteren.  
Elke  religie  die  contact  met  je  opneemt  voor  geld  of  contact  met  je  opneemt  
voor  seks,  is  oplichterij.  Het  is  een  grote  leugen.

We  zijn  allemaal  gelijk,  niemand  is  superieur  aan  iemand.  Ook  als  hij  leraar  is.  
Kijk  wat  hij  doet,  luister  niet  alleen  naar  wat  hij  zegt.  Je  moet  voorzichtig  zijn.
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10.-  DE  OORSPRONG  VAN  ALLE  KWAAD.  EGOÏSME

Al  deze  gedachten  bewegen  je  bewustzijn.  Met  elke  dag  die  voorbijgaat,  
beweeg  je  je  bewustzijn  meer.

Hoe  groter  je  zelf  bent,  hoe  meer  je  zult  lijden.  Daarom  moet  je  leren  het  zelf  
los  te  laten.  Zoals  veel  mensen  willen  ze  miljonair  worden  en  om  dat  te  zijn  
doen  ze  dingen  die  buiten  de  wet  vallen,  geld  stelen,  drugs  verkopen...  
allerlei  soorten  misdaden.  Doet  pijn.  Dat  kan  niet.  Uiteindelijk  loopt  het  
slecht  af.  De  politie  pakt  hem  op  en  zet  hem  in  de  gevangenis,  wat  dan  nog?  
Dit  is  niet  handig,  nooit  handig.  Denk  er  daarom  over  na  voordat  je  kwaad  
doet.  Dat  kan  niet.

Daarom  breken  alle  vriendschappen.  Want  als  vrienden  niet  doen  wat  ik  wil,  
is  het  voorbij  en  breekt  de  vriendschap.  Wanneer  twee  meningen  botsen,  
breekt  de  relatie.  Dat  is  mijn  probleem.  Ik  heb  veel  heel  verdrietige  mensen  
in  het  leven  gezien.  Als  er  geen  ik  is,  is  er  geen  verdriet.  Hoe  meer  ik,  hoe  
meer  problemen  je  zult  hebben.  Er  zijn  mensen  die  niet  kunnen  slapen  
omdat  ze  veel  nadenken  over  hun  problemen,  over  hun  verlangens….  En  je  
hoeft  niet  zo  veel  na  te  denken.

Alle  haat  komt  van  het  zelf.  Iedereen  denkt  eerst  aan  mij:  hoe  ik  wil,  hoe  ik  
niet  wil,  hoe  ik  wil,  hoe  ik  niet  wil….  Ik  wil  zo  zijn,  en  ik  wil  niet  zo  zijn,  ik  
vind  het  leuk  of  ik  vind  het  niet  leuk.  Sommigen  worden  gekweld,  omdat  ze  
alleen  aan  mij  denken.

Als  er  iets  goeds  moet  komen,  zal  het  komen  en  moet  je  het  accepteren,  als  
het  slecht  komt,  moet  je  het  ook  accepteren.  Dus  wat  ga  je  oplossen  door  
zoveel  na  te  denken?  Het  belangrijkste  is  om  het  zelf  te  verlaten.

Soms  gaan  dingen  niet  zoals  je  wilt  of  verwacht.  In  het  leven  gaat  niet  alles  
zoals  je  wilt.  En  als  je  100  wilt,  zul  je  100  angst  hebben.  Als  je  er  10  wilt,  heb  
je  maar  10  angst.  Als  je  niets  wilt,  zul  je  geen  angst  hebben.

De  oorsprong  van  het  kwaad  is  egoïsme.  Alle  oorsprong  van  het  kwaad  ligt  
in  egoïsme.  Egoïsme  is  slecht  voor  de  gezondheid,  slecht  voor  het  denken,  
slecht  voor  de  toekomst...  Alle  vormen  van  kwaad  hebben  maar  één  oorsprong:  het  zelf.
Veel  mensen  worden  in  het  ziekenhuis  opgenomen  omdat  ze  gek  zijn,  
omdat  ze  veel  nadenken  voordat  ze  gek  worden.  Denk  veel  na  over  'ik':  ik  
wil  wel,  ik  wil  niet,  ik,  ik,  ik...  Het  leven  kent  vele  wendingen.  Er  zijn  mensen  
die  het  leven  heel  serieus  nemen.  En  als  een  wens  niet  kan  worden  vervuld,  
wordt  hij  erg  teleurgesteld  en  verdrietig,  of  als  iemand  je  pijn  doet,  denk  je  
altijd  aan  wraak  en  dit  bezorgt  je  angst.

Alles  komt  uit  het  zelf.  Je  hoeft  niets  te  doen  om  rijk  te  worden,  als  je  sterft  
neem  je  niets  mee.  wie  weet  hoeveel  jaar  hij  zal  leven?  Op  de  begraafplaats  
zijn  niet  alleen  oude  mensen,  het  ligt  ook  vol  met  jonge  mensen.
Veel  jonge  mensen  komen  om  bij  auto-ongelukken,  waarom?  Omdat  ze  
haast  hebben,  omdat  ze  willen  laten  zien  dat  ze  meer  weten  dan  wie  dan  
ook  en  dat  ze  superieur  zijn  aan  anderen,  altijd  ik.  En  dat  zelf  heeft  hem  
naar  de  dood  geleid.  Daarom  moet  je  denken  dat  dit  zelf  is  wat  je  pijn  doet.
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Als  je  aan  anderen  denkt,  gaan  alle  deuren  van  de  wereld  voor  je  open.

Als  je  verdrietig  wordt,  krijg  je  een  slechte  gezondheid,  kun  je  niet  slapen  of  
eten,  de  hele  dag  ben  je  als  een  zombie….  Dat  is  slecht  voor  je.  Waarom  denk  je  
zo  veel?  Aan  mij  denken  is  negatief.  Als  je  goed  wilt  leven,  denk  dan  aan  de  
ander.  Alle  soorten  wraak,  stress  zenuwen,  het  maakt  niet  uit  met  of  zonder  
reden,  het  is  slecht.  Als  je  goed  wilt  leven,  laat  die  gedachte  dan  achterwege.

Want  denken  schaadt  je  gezondheid,  je  welzijn,  je  werk,  je  gezin,  je  partner...  
Denk  niet  na,  laat  dingen  gebeuren,  goed  of  slecht,  het  maakt  niet  uit.

Zo  niet,  dan  zul  je  nooit  goed  leven  en  heb  je  geen  goede  toekomst.  Als  je  jezelf  
het  leven  moeilijker  maakt  omdat  je  "de  kokosnoot  eet"  en  het  afval  van  anderen  
meeneemt,  dan  zul  je  niet  goed  kunnen  leven,  je  zult  nooit  goed  leven.

Als  je  egoïstisch  bent,  ga  je  fout.  Laat  het  verlangen  varen,  als  je  het  niet  verlaat,  
word  je  gek  van  zoveel  nadenken.  Goed  of  slecht,  het  maakt  niet  uit.

Daarom  moet  u  voor  uw  eigen  bestwil  niet  aan  uzelf  denken.

Positief  brengt  je  altijd  positief.  Als  je  alleen  maar  denkt  en  niet  handelt,  is  dat  
hetzelfde  als  0.  Ik  heb  veel  mensen  in  moeilijkheden  gezien…  heel  veel  
moeilijkheden!  Omdat  ze  veel  nadenken  en  als  dingen  niet  gaan  zoals  je  wilt,  
word  je  teleurgesteld  en  verdrietig.  En  je  straft  jezelf.  Je  krijgt  alleen  maar  
negatieve  voor  jezelf.  Alleen  dit,  meer  is  er  niet.  Als  je  met  je  hoofd  tegen  de  
muur  stoot,  doe  je  jezelf  pijn.  Daarom  is  het  het  niet  waard.

Er  zijn  veel  mensen  die  tegen  zichzelf  praten,  waarom?  omdat  hij  veel  van  mij  
heeft,  denkt  hij  veel.  Hij  neemt  alles  ter  harte.  Dat  is  slecht,  het  is  slecht  voor  jou  
en  voor  anderen.

Hoe  meer  je  nadenkt,  hoe  meer  je  het  negatieve  uit  je  hoofd  haalt.  Probeer  
minder  na  te  denken,  en  je  zult  een  goede  gezondheid  hebben,  een  goed  gezin,  een  goede  baan.

Dus  denk  erover  na  voor  je  eigen  bestwil.  Ik  leer  je:  denk  voor  anderen.  Als  je  
dan  voor  anderen  denkt,  heb  je  een  goede  toekomst.  Je  krijgt  een  hele  goede  
toekomst.  Als  je  met  je  vrienden  eerst  denkt  aan  de  behoefte  van  de  vriend,  niet  
aan  die  van  jou,  zul  je  een  goed  leven  hebben.  Ze  zullen  altijd  bij  je  zijn.  Als  u  
een  ondernemer  bent,  denk  dan  eerst  aan  de  werknemer,  de  werknemer  zal  met  
zijn  hart  bij  u  zijn  en  ervoor  zorgen  dat  u  meer  geld  verdient.Als  een  werknemer  
altijd  voor  de  baas  denkt,  zal  de  baas  altijd  voor  de  werknemer  denken.  Als  de  
werkgever  niet  aan  de  werknemer  denkt  of  om  hem  geeft,  zal  de  werknemer  niet  
op  zijn  gemak  werken  en  uiteindelijk  zal  het  bedrijf  dat  merken.  Er  is  voor  
niemand  goed.

Daarom  hoef  je  alleen  maar  altijd  na  te  denken  over  de  behoefte  van  de  ander.  
Als  je  eerst  aan  jezelf  denkt,  ben  je  in  je  eigen  val  gelopen,  dat  is  egoïsme.  Je  
moet  dingen  doen  om  anderen  te  plezieren.  Je  krijgt  alles  in  het  leven  als  je  aan  
anderen  denkt.  Als  je  altijd  aan  anderen  denkt,  zullen  mensen  altijd  een  hoge  
dunk  van  je  hebben.  En  je  doet  jezelf  een  plezier.  Veel  mensen  hebben  ongelijk.  
Want  als  jij  altijd  in  jouw  voordeel  denkt  en  zo  zullen  anderen  nooit  aan  jou  
denken.

Altijd  anderen  voor  jou.  Dus  je  toekomst  zal  perfect  zijn.  Het  hangt  allemaal  van  
jou  af,  zoals  je  wilt.  Je  moet  je  realiseren.

Alle  gedachten,  denk  te  veel,  probeer  minder  te  denken  en  zo  heb  je  een  betere  
baan,  een  beter  gezin,  een  beter  bedrijf...  zo  komt  alles  goed  voor  je  in  het  leven.  
Hoe  meer  je  nadenkt,  hoe  meer  problemen  je  zult  hebben.
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Je  moet  alleen  aan  anderen  denken,  zodat  anderen  iets  terugdoen.

Ontzettend  bedankt.

Denk  gewoon  aan  anderen,  zodat  je  leven  een  bed  van  rozen  zal  zijn.

Als  je  eerst  aan  de  ander  denkt,  houdt  iedereen  van  je.  Dit  is  allemaal  denken  voor  
de  mensen  en  niets  meer.
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11.-  BEGRIJP  HET  ONDERWIJS  MET  HART.

Veel  priesters  in  de  wereld  veroorzaken  schandalen,  waarom?  als  ze  allemaal  
de  Bijbel  goed  kennen.  Omdat  ze  slecht  handelen.  Het  verschil  tussen  Jezus  
Christus  en  ons  is  dat  Jezus  Christus  geen  zelf  heeft,  hij  heeft  geen  egoïsme.  
Een  priester  of  we  denken  altijd  aan  mij,  we  zijn  egoïstisch.  In  dit  geval  
verknoeien  we  het  en  maken  we  allerlei  fouten.  Ik  denk,  ik  zeg,  ik  doe,  ik  vind  
het  leuk,  ik  vind  het  niet  leuk,  ik  doe  het,  ik  doe  het  niet….  100%  ik.  Jezus  
Christus  of  Boeddha  handelen  alleen  voor  mensen,  nooit  voor  egoïsme.  Dat  is  
het  verschil  tussen  hen  en  ons.  Jezus  Christus  sterft  voor  mensen  en  wij  
sterven  alleen  voor  onszelf,  niet  voor  iemand.  Als  we  sterven  voor  anderen,  
worden  we  onsterfelijk.

Twee  geesten.  Waar  zit  het  verschil?  Het  verschil  is  dat  de  Heilige  Geest  geen  
zelf  heeft  en  de  duivel  puur  egoïsme  is,  hij  is  puur  zelf.

Als  Jezus  Christus  egoïstisch  was,  zou  hij  op  de  dag  dat  ze  hem  gingen  zoeken  
om  hem  te  doden,  zijn  gevlucht,  zou  hij  zijn  weggelopen,  maar  hij  bleef  wachten.

Mensen  weten  niet,  als  je  mensen  pijn  doet  om  winst  te  maken,  waar  ga  je  dan  
heen  met  die  winst?  Naar  het  graf?  Jij  en  ik  weten  dat  we  bij  onze  geboorte  
niets  meenemen  en  als  we  sterven  niets  meenemen.  Waarom  anderen  pijn  
doen?  Denk  je  dat  je  op  deze  manier  je  hele  leven  kunt  genieten?  Wat  is  voor  
het  leven?  In

Ieder  van  ons,  als  we  weten  dat  ze  ons  komen  vermoorden,  rennen  we  weg,  als  
we  met  100  zijn,  rennen  we  met  100  weg.  Niemand  wacht  om  te  sterven.

Katholieken,  protestanten,  priesters,  monniken,  leraren...  zoveel  dat  we  de  
Bijbel  bestuderen  en  waarom  kunnen  we  niet  denken  of  handelen  zoals  Jezus  
Christus:  waarom?  Want  als  we  de  Bijbel  bestuderen,  gaan  we  niet  in  de  Bijbel,  
we  lezen  alleen,  we  bestuderen  alleen,  we  begrijpen  het  niet  met  ons  hart.  We  
moeten  weten  hoe  we  de  bijbel  kunnen  worden,  we  moeten  één  zijn,  we  moeten  
integreren  en  alleen  één  zijn.  Als  je  kunt  begrijpen  wat  Jezus  Christus,  Boeddha,  
zegt,  komen  deze  woorden  je  geest  en  hart  binnen  en  transformeren  je  geest  
en  hart  in  die  van  Jezus  Christus.

Als  je  studeert,  hoef  je  niet  te  lezen  om  te  lezen...  dat  werkt  niet.

Waarom  loopt  Jezus  Christus  niet  weg?  Omdat  hij  geen  zelf  heeft,  is  er  geen  
egoïsme  in  zijn  hart.

Ieder  van  ons,  we  zijn  arme  kleine  mensen.  Dat  begrijpen  we  niet  goed.  Als  je  
voor  anderen  doet,  verrijk  je  jezelf,  dit  zelf  verenigt  je  met  Jezus  Christus,  als  
je  geen  zelf  hebt  en  geen  egoïsme  hebt,  word  je  de  Heilige  Geest.  Als  je  
egoïstisch  bent,  word  je  een  demon.
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Egoïsme  doet  mensen  pijn.  De  mensen  kunnen  niets  doen,  maar  God  wel.  
En  ik  verzeker  je  dat  ze  hun  straf  zullen  krijgen  met  de  wet  van  het  
universum.  Vergeet  dat  niet.  Als  ze  sterven  zullen  ze  hun  straf  uitzitten.

begraafplaats  niet  allemaal  oud  of  gepensioneerd,  er  zijn  ook  veel  jonge  
mensen.  Zoals  elk  weekend  sterven  er  veel  mensen  bij  ongevallen  door  veel  
verschillende  oorzaken.

Alles  wat  we  doen  is  de  oorzaak  van  het  leed  dat  we  nu  hebben,  alles  komt  
door  lucht-  en  voedselverontreiniging.  Voordat  de  aarde  een  paradijs  was,  
hebben  we  nu  aardbevingen,  tsunami's,  tornado's,  stortregens  of  droogte...  
alles  komt  voort  uit  ons  egoïsme.  Want  elke  dag  verwennen  we  de  natuur  
meer  en  dat  zijn  de  gevolgen.  Een  wijs  man  zegt  dat  dit  land  binnen  30  jaar  
nog  maar  20%  zal  zijn.  Het  is  mogelijk.  Omdat  we  elke  dag  egoïstischer  
worden  en  meer  chemische  stoffen  gebruiken  die  de  natuur  bederven.

Als  iedereen  de  Bijbel  leest  en  begrijpt  wat  God  ons  wil  vertellen,  als  we  het  
met  ons  hart  begrijpen,  dan  doen  we  niet  wat  we  doen.  Regeringen,  politieke  
partijen...  mogen  geen  geld  uitgeven  aan  onzin  en  grillige  dingen  die  in  hun  
eigen  belang  zijn,  uit  egoïsme  en  terwijl  de  mensen  lijden.  In  Andalusië  
heeft  de  overheid  miljoenen  euro's  uitgegeven  aan  onzin  en  verhongeren  
de  mensen.  Met  meer  dan  5.000.000  werklozen  en  politici  die  geld  verspillen.  
Wat  is  dit?  Puur  egoïsme.  Als  de  regering  voor  haar  mensen  dacht  zoals  
Jezus  Christus  die  altijd  aan  anderen  dacht...  als  de  mensen  hun  broeksriem  
aanhalen,  moet  de  regering  de  broeksriem  aanhalen,  als  de  mensen  lijden,  
moet  de  regering  lijden  en  geen  cent  verspillen.  Dan  garandeer  ik  dat  we  
direct  uit  de  crisis  komen.  Er  zouden  meer  mensen  worden  aangenomen.  
Waar  is  het  geld?  Iedereen  wil  goed  en  comfortabel  leven  en  ze  verpletteren  
de  mensen,  trekken  hun  bloed.  Hoe  gaan  we  ons  hoofd  opheffen? .  Als  
iemand  het  niet  goed  doet,  dan  moet  je  de  persoon  of  de  partij  veranderen.  
Het  maakt  niet  uit  welke  partij  of  wie,  als  je  het  maar  voor  anderen  doet,  
zoals  Jezus  Christus.  Niet  egoïstisch  zijn.

Ook  als  je  niet  gelooft.  Als  je  een  misdaad  begaat,  geloof  het  of  niet,  zal  de  
wet  je  hetzelfde  straffen.  Zelfs  als  je  niet  in  de  hel  gelooft,  zul  je  lijden  als  je  
sterft,  geloof  het  of  niet,  niemand  zal  ontsnappen.

Daarom  komen  alle  problemen  voort  uit  egoïsme.  Egoïsme  heeft  de  natuur  
bedorven.  Natuurrampen,  want  we  gebruiken  veel  chemie.  In  Duitsland  
sterven  veel  mensen  aan  besmet  voedsel.  Als  je  chemicaliën  in  groenten  
en  fruit  stopt  om  wormen  te  doden,  dan  krijgen  we  die  chemische  stof  
binnen  en  dat  doet  ons  pijn.  Net  als  dieren  worden  ze  kunstmatig  vetgemest  
met  chemicaliën  die  we  vervolgens  eten  en  ons  lichaam  besmetten.

Elke  dag  verwennen  we  de  natuur  meer,  daarom  zijn  er  elke  dag  meer  
natuurrampen  en  epidemieën.  We  ademen  alleen  en  sterven  aan  besmetting.  
Dus  als  we  goed  willen  leven,  mogen  we  de  natuur  niet  bederven.  Kijk  wat  
er  in  Japan  is  gebeurd:  een  voorbijgaande  aardbeving?  We  moeten  allemaal  
voor  de  natuur  zorgen.  Laten  we  niet  proberen  een  pact  met  de  duivel  te  
sluiten,  zoals  de  nucleaire:  we  verkopen  onze  ziel  aan  de  duivel.  We  moeten  
natuurlijke  energie  gebruiken  zoals  de  zon,  de  wind,  het  water...
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Nu  in  2012  hebben  we  meer  dan  40.000.000  besmet  met  aids.
Deze  ziekte  is  wijd  verspreid  onder  homoseksuelen.  Alles  wat  probeert  te  
breken  met  de  natuur  loopt  slecht  af.  God  schept  man  en  vrouw,  en  nu  
komen  er  elke  dag  meer  mensen  bij  elkaar:  mannen  met  mannen  en  vrouwen  
met  vrouwen.  Alsof  het  een  grap  is:  de  priester  verklaart  man  en  man  of  
vrouw  en  vrouw.  Dat  lijkt  grappig  om  een  vrouw  en  een  vrouw  te  verklaren.  
Dus  in  dat  land  zal  er  over  50  jaar  niemand  meer  zijn.  Omdat  we  geen  
kinderen  zullen  krijgen  en  de  mensheid  zonder  nageslacht  zal  zitten.  Als  je  
vader  of  je  moeder  homoseksueel  of  lesbisch  zou  zijn,  zou  je  niet  in  deze  
wereld  zijn,  want  twee  mannen  kunnen  geen  kind  verwekken  en  twee  
vrouwen  ook  niet.  Je  zou  niet  geboren  zijn.  Daarom  is  wat  je  leuk  vindt  één  
ding,  maar  tegen  de  natuur  ingaan  is  een  tweede.  Natuurlijk  weten  we  dat  
homo's  en  lesbiennes  niemand  kwaad  doen,  maar  het  punt  is  dat  we  de  
natuur  niet  kunnen  breken.  Zo  gaan  we  tegen  de  natuur  in  en  kijk  eens  hoe  
het  weer  is,  vol  natuurrampen.  Daarom  zou  ik  willen  dat  iedereen  de  Bijbel  
leest  en  de  Bijbel  betreedt  om  het  met  hun  hart  te  begrijpen.  En  word  zoals  
Jezus  Christus.

Abortus  heeft  een  zeer  slecht  effect  op  u,  uw  partij...  u  kunt  geen  
toestemming  geven  om  uw  eigen  volk,  uw  eigen  ras  te  doden.  Vind  het  leuk  
of  niet  leuk.  Je  kunt  niet  afbreken.  Onder  Gods  wet  zijn  we  allemaal  gelijk:  
knap,  lelijk,  rijk,  arm,  kinderen,  volwassenen...  voor  Gods  wet  zijn  we  
allemaal  hetzelfde.  Niet  omdat  je  niet  geboren  bent  heb  je  geen  rechten,  de  
wet  is  voor  iedereen  hetzelfde.

Denk  en  doe  hetzelfde  als  Jezus  Christus  om  Jezus  Christus  te  worden.

Elke  dag  moet  je  beetje  bij  beetje  veranderen  zoals  Jezus  Christus.  Als  
iedereen  dit  doet,  wordt  de  aarde  stilaan  een  paradijs.
Maar  als  we  doorgaan  met  zoveel  egoïsme,  zullen  er  elke  dag  meer  
natuurrampen  zijn,  meer  ziekten...  zoals  AIDS:  30  miljoen  doden  in  de  wereld  
door  deze  ziekte.  Elke  dag  zijn  er  meer  dan  7.000  nieuwe  gevallen  van  aids.

Ontzettend  bedankt.
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12.-  PARADIJS

Dat  is  wat  je  moet  doen  en  wat  deze  goden  doen.  Veel  mensen  manipuleren  en  
handelen  anders  dan  wat  de  Bijbel  zegt.  Noch  de  Bijbel  van  Jezus  Christus,  noch  
de  Bijbel  van  Boeddha,  noch  de  Koran  zeggen  dat  men  moet  doden.  Nooit.  Altijd  
met  een  goed  hart  mensen  redden.  Hij  heeft  nooit  gezegd  dat  bommen  op  je  
lichaam  plaatsen  om  mensen  te  doden  naar  de  hemel  gaat.

Terwijl  hij  zei:  "Allah  is  groot",  omdat  hij  mensen  met  zijn  hart  hielp,  leerde  hij  
mensen  goed  te  zijn.  Dat  is  juist.  En  als  iemand  het  tegenovergestelde  zegt  van  
wat  Allah,  Jezus  Christus  of  Boeddha  ons  heeft  verteld,  is  dat  manipulatie.  Die  
persoon  is  geïnteresseerd,  hij  is  als  een  demon,  omdat  hij  het  woord  van  de  
goden  probeert  te  manipuleren.

Dat  is  puur  egoïsme.  Ik  garandeer  je  dat  deze  mensen  niet  naar  de  hemel  gaan.

Altijd,  naar  de  hemel  gaan,  betekent  altijd  mensen  helpen,  gunsten  verlenen  aan  
mensen,  jezelf  opofferen  voor  mensen.  Want  om  naar  de  hemel  te  gaan  kun  je  
geen  egoïsme  hebben.  Als  er  een  verschil  is  tussen  ik-jij-hij  dan  vecht  iedereen  
voor  zijn  eigen  belangen  en  ben  je  egoïstisch.  In  dit  land  zijn  er  sinds  de  oudheid  
altijd  oorlogen  tussen  landen  of  burgeroorlogen  binnen  één  land.  Dit  alles  komt  
door  verschil,  door  egoïsme,  omdat  iedereen  denkt  dat  hij  beter  is  dan  de  ander  
en  gelijk  wil  hebben.

Om  naar  de  hemel  te  gaan  moet  je  een  zuiver  hart  hebben,  een  hart  van  goud.

Door  vierkante  kop.  Omdat  hij  altijd  denkt  dat  ik  beter  ben,  dat  mijn  ras  beter  is,  
dat  mijn  denken  beter  is.  Alles  gaat  voor  mij.  In  deze  maatschappij  wordt  alles  
bewogen  door  het  zelf.

Hij  zal  naar  de  hel  gaan.  Denk  wijs.  Als  je  alles  met  een  goed  hart  doet,  alles.

In  dit  land  stoppen  politici  niet  met  het  uitgeven  van  het  geld  van  de  mensen  
voor  hun  eigen  belangen.  Ze  stoppen  niet  genadeloos  met  uitgeven.  Wanneer  
zijn  hot  streak  eindigt,  wat  hij  in  het  verleden  deed,  zal  hij  Gods  straf  krijgen.  
Elke  cent  van  de  mensen  kan  niet  worden  verspild.
Als  je  uitgeeft,  moet  je  het  uitgeven  in  het  belang  van  de  mensen.  Als  je  hebt

Zoals  Jezus  Christus,  zoals  Boeddha,  zoals  Mohamed.  Je  vergist  je  niet.

Hemel.  Het  paradijs  is  waar  God,  Jezus  Christus  of  Allah  of  Boeddha  is.  Het  is  
allemaal  dezelfde  categorie  van  de  hemel.  Er  is  maar  één  hemel,  er  zijn  er  niet  twee  of  drie.
Om  de  hemel  binnen  te  gaan  moet  je  je  gedragen  als  Jezus  Christus  of  
Mohammed  of  Boeddha.  Doe  altijd  voor  anderen,  help  mensen,  geef  goede  raad  
aan  mensen,  offer  jezelf  op  voor  mensen.

Iedereen  die  je  vertelt  dat  je  door  mensen  te  doden  naar  de  hemel  gaat,  
onmogelijk.  Allen  die  naar  de  hemel  gaan,  zijn  degenen  die  mensen  helpen,  
degenen  die  hun  leven  geven  voor  anderen.  Geen  mensen  vermoorden.  Dat  is  
een  totale  vergissing.  Veel  mensen  manipuleren  de  woorden  van  de  Bijbel.  Ze  
gehoorzamen  niet.

Om  naar  de  hemel  te  gaan,  mag  je  niet  aan  mij,  mij,  mij  denken.
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Elke  burger  heeft  zijn  geweten,  zijn  hart.  Geweten  en  de  Bijbel  zijn  geen  twee  
verschillende  dingen,  de  twee  zijn  één,  niet  twee  verschillende  dingen.  Zodat  u  
het  weet,  als  we  de  bijbel  wegnemen,  nemen  we  ook  het  geweten  weg.  Als  een  
vrouw  bijvoorbeeld  geen  baby  wil,  doodt  ze  hem.  Waarom  doe  je  dat?  Als  je  
geen  baby's  wilt,  moet  je  geopereerd  worden  of  pillen  slikken  om  te  voorkomen  
dat  je  baby's  krijgt.  Er  zijn  veel  manieren  om  geen  kinderen  te  krijgen.

Dus  je  weet  het  al.  Om  naar  de  hemel  te  gaan  is  het  nodig  om  mensen  te  helpen,  
zichzelf  op  te  offeren  voor  anderen.  Als  je  handelt  zoals  Jezus  Christus,  zoals  
Boeddha,  zoals  Mohammed,  zul  je  zeker  naar  de  hemel  gaan.

Je  mag  niet  tegen  de  goden  ingaan.  U  moet  helpen  met  anticonceptie  zodat  u  
geen  baby's  krijgt,  maar  help  nooit  om  abortus  te  plegen  of  toestemming  te  
geven  om  dit  te  doen.  Je  moet  helpen  zodat  alle  baby's  geboren  worden.  Geef  
allerlei  hulpmiddelen  en  faciliteiten  voor  baby's  om  geboren  te  worden.  Je  kunt  
je  eigen  volk,  je  landgenoten  niet  doden.  Je  kan  niet.  Hoeveel  jaar  ga  je  leven?  
En  als  je  sterft  wat?  De  wet  van  de  goden  zal  je  niet  vergeven.  Oog  om  oog  en  
tand  om  tand.  Wees  hier  voorzichtig  mee.  Je  bent  niets  en  niemand.  Op  een  
gegeven  moment  krijg  je  een  hartaanval  en  ga  je  dood.  Jij  bent  niemand.  Jij  bent  
niets.  Probeer  niet  als  een  God  te  zijn.  Nee.  Je  bent  een  demon,  je  bent  geen  
God.

Als  je  eenmaal  de  hemel  kunt  binnengaan,  heb  je  veel  voordelen.

Als  je  op  een  dag  zwanger  raakt  en  je  wilt  het  kind  niet,  dan  geef  je  het  af  ter  
adoptie.  Waarom  doden?  Politici  die  onzin  tegen  de  goden  zeggen,  zoals  legale  
abortus,  stel  je  voor  dat  je  vader  en  moeder  hetzelfde  doen,  jij  en  je  hele  partij,  
tot  welke  partij  je  ook  behoort,  als  ze  abortus  steunen,  zou  je  vandaag  niet  in  
deze  wereld  zijn.  Voordat  je  werd  geboren,  zouden  ze  je  al  hebben  vermoord,  je  
zou  al  dood  zijn.

Doden  is  negatief,  het  is  als  de  duivel.  Onthoud  goed.  Het  geweten  gaat  de  
rekeningen  vereffenen.

uit  de  stad  gehaald,  moet  hij  het  in  de  stad  investeren.  Dat  is  een  goede  heerser.  
Degenen  die  kabaal  proberen  te  maken  zullen  slecht  aflopen,  net  als  degenen  
die  voor  abortus  zijn  en  die  er  alleen  maar  aan  denken  om  baby's  te  doden  
voordat  ze  geboren  worden.  Niemand  is  God  om  iemands  leven  te  nemen.

U  had  geen  president  of  plaatsvervanger  kunnen  zijn.  Je  zou  hier  vandaag  niet  zijn.

Als  je  probeert  God  te  zijn,  word  je  een  duivel  en  ga  je  naar  de  hel.
Onthoud  goed.  We  zijn  geen  goden,  we  kunnen  niemand  bevelen  om  te  doden.  
We  kunnen  niet.  Dat  gaat  ernstige  gevolgen  hebben.  Politici,  heersers,  de  
machtigen  kunnen  dat  zijn  omdat  ze  in  een  ander  vorig  leven  goed  hebben  
gedaan  voor  de  mensen,  maar  als  ze  tegen  de  wet  van  de  goden  ingaan,  
religieuze  opvoeding  wegnemen,  zodat  mensen  niet  in  God  of  in  Niets  geloven,  
die  mensen  zijn  erg  gevaarlijk.  Ze  zijn  erg  egoïstisch.  Als  ze  over  je  heen  kunnen  
komen,  komen  ze  over  je  heen.

Nadat  je  moeder  en  vader  je  de  gunst  hebben  verleend  om  je  het  leven  te  geven,  
voor  je  te  zorgen,  je  op  te  voeden,  geef  je  anderen  die  kans  niet.  Je  maakt  de  
brug  om  over  te  steken  en  als  je  naar  de  overkant  bent  overgestoken,  verwijder  
je  de  brug  zodat  niemand  anders  kan  oversteken.  Dat  heet  puur  egoïsme.

Allen  hebben  straf  van  God.  Niemand  ontsnapt.  Geen.  Alles  wat  je  doet,  zal  duur  
betalen.  Eerst  straft  je  geweten  je.  Alle  zielen  van  de  baby's  zullen  je  om  wraak  
vragen,  ze  zullen  achter  je  aan  komen  om  wraak  te  nemen.  Ze  kunnen  je  leven  
en  je  gezondheid  wegnemen.  Omdat  al  die  babyzielen  achter  je  aan  zullen  
komen.  Dat  is  een  kwestie  van  tijd.
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Als  je  het  met  heel  je  hart  doet  met  je  familie,  met  je  vrienden,  met  de  samenleving,  
met  de  staat,  zal  alles  positief  voor  je  worden.  Als  je  wilt  dat  je  leven  positief  is,  is  de  
enige  manier  om  positief  te  zijn  met  anderen.  Zo  kun  je  alle  wensen  krijgen  die  je  wilt.  
Egoïsme  brengt  uiteindelijk  negatief  en  eindigt  fataal.  Als  je  heel  goed  wilt  leven,  
moet  je  de  dingen  goed  doen,  binnen  de  wet.  Dit  is  hoe  je  geluk  en  rijkdom  voor  altijd  
blijven  bestaan.  Dat  is  wat  je  moet  begrijpen:  je  moet  geen  misbruik  maken  van  
mensen.  In  het  leven  zijn  er  twee  wegen:

Het  hangt  van  jou  af.  Help  je  familie,  help  je  vrienden,  help  je  buren,  help  de  
samenleving,  help  de  staat...  Als  je  dit  doet,  zal  je  leven  een  paradijs  zijn,  het  zal  een  
hemel  zijn.  Het  hangt  allemaal  van  jou  af.  Ik  raad  je  aan  om  het  pad  van  het  paradijs  
te  nemen.  Je  gaat  beter  leven,  comfortabeler,  met  een  geweldige  gezondheid  en  een  
lang  leven  en  met  veel  geluk,  en

1  help  anderen  om  naar  de  hemel  te  gaan  of,

Nu  ga  ik  uitleggen  wat  het  voordeel  is  van  naar  de  hemel  gaan.

2  egoïstisch  handelen  om  naar  de  hel  te  gaan.

Elke  God,  zoals  Jezus  Christus,  zoals  Boeddha,  zoals  Mohammed,  allemaal,  kunnen  
geboren  worden  in  elk  land,  waar  ze  maar  willen,  waar  ze  maar  willen.  Voordat  ze  
geboren  worden,  ontwerpen  ze  zelf  hun  leven  volgens  wat  iedereen  wil.  Als  je  als  
prins  geboren  wilt  worden,  word  je  als  prins  geboren,  zoals  Boeddha.  Als  je  geboren  
wilt  worden  in  een  arm  gezin,  kies  je  ervoor  om  geboren  te  worden  in  een  arm  gezin,  
zoals  Jezus  Christus.  Wat  je  wilt.  Je  bereidt  je  leven  voor  en  hoe  je  het  wilt  leven.  U  
kunt  op  elk  moment  komen  of  gaan,  zoals  u  wilt.  Niet  zoals  wij,  die  elk  moment  kunnen  
overlijden,  bijvoorbeeld  door  een  hartaanval,  een  ongeluk...  er  kan  van  alles  gebeuren.  
We  zijn  niets,  we  zijn  0.  We  weten  niet  wanneer  we  zullen  sterven,  noch  wanneer  onze  
laatste  nacht  zal  zijn.  Veel  mensen  staan  op,  gaan  de  straat  op  en  pakken  de  auto  en  
komen  dan  niet  meer  terug  omdat  ze  een  ongeluk  hebben  gehad,  ze  zijn  onderweg  
omgekomen.  Dagelijks  sterven  er  veel  mensen  op  de  weg.  Niemand  weet  wanneer  
zijn  laatste  nacht  is.  Niemand.  Daarom  moet  je  denken  dat  vandaag  je  laatste  nacht  
is.  En  je  moet  mensen  goed  doen,  zodat  je  naar  de  hemel  gaat.  Probeer  geen  mensen  
te  vermoorden  of  hun  geld  te  krijgen.  Het  niet  waard.  Voor  een  moment  van  egoïsme  
offer  je  de  meerderheid  op  ten  voordele  van  jou,  die  een  minderheid  bent.  Zoals  
politici  die  de  mensen  opofferen  om  er  zelf  beter  van  te  worden.  Omdat  ze  niet  het  
recht  hebben  om  het  geld  van  de  mensen  te  verspillen.  Het  geld  is  niet  van  jou.  Als  
het  van  hen  was,  doet  iedereen  met  zijn  geld  wat  hij  wil,  maar  niet  met  het  geld  van  
anderen.

Elke  cent  die  je  uitgeeft  en  het  is  niet  van  jou,  kijk  er  eens  goed  naar.  Want  alles  heeft  
zijn  gevolgen.  Daarom  is  het  voor  altijd  als  je  in  de  hemel  wordt  geboren.  Je  gaat  
nooit  meer  dood.  Omdat  in  de  hemel  iedereen  een  zuiver  hart  heeft.  Als  het  hart  me,  
me,  me  heeft,  is  het  egoïstisch  en  dan  zal  het  zeker  naar  de  hel  gaan.

Als  je  eenmaal  in  de  hemel  bent,  kun  je  door  het  hele  universum  reizen.  Je  kunt  
geboren  worden  in  elk  zonnestelsel,  op  elke  planeet,  waar  je  maar  wilt.  Met  egoïsme  
ga  je  nergens  heen,  word  je  arm  geboren,  of  een  visbeest...  het  ergste  wat  er  is.  Zodat?

Lees  de  Bijbel  van  Jezus  Christus,  de  Koran,  de  Bijbel  van  Boeddha...  en  als  je  doet  
wat  de  Bijbel  zegt,  zul  je  God  zijn.  Je  zult  naar  de  hemel  gaan  Hemel  of  hel.
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Nou,  weet  je,  het  enige  wat  je  hoeft  te  doen  om  goed  te  leven  en  ervoor  te  
zorgen  dat  iedereen  van  je  houdt,  een  lang  leven  en  geluk  heeft,  is  je  leven  
aan  mensen  te  geven,  met  heel  je  hart.  Het  maakt  niemand  uit,  van  welke  
sociale  categorie  dan  ook,  knap  of  lelijk.  Bied  met  hart  aan  iedereen.  Zo  heb  
je  de  wereld  in  handen.  Dus  je  zult  nooit  ziekte  hebben  en  je  zult  altijd  geluk  
hebben  zoals  ik.  Ik  doe  al  40  jaar  yoga  en  denk  altijd  positief  en  altijd  positief  
met  mensen.  In  40  jaar  ben  ik  nog  nooit  ziek  geworden.  Dit  is  het  resultaat.  
Als  je  geen  gezondheid  hebt,  heb  je  niets,  denk  daarom  zoals  ik:  altijd  
positief.  Maak  nooit  misbruik  van  mensen,  help  mensen,  zodat  u  profiteert.  
Als  je  naar  me  luistert  en  mensen  helpt,  zoals  ik,  zal  je  leven  op  deze  aarde  
een  fantastisch  paradijs  zijn.

ook  om  je  ziektes  te  verwijderen,  want  alle  ziektes  komen  voort  uit  negatief  
denken.  Boosheid,  verdriet,  dat  is  negatief  denken.  Je  weet  het  al,  om  alle  
soorten  ziekten  te  verwijderen,  moet  je  eerst  je  negatieve  gedachten  
verwijderen.

Veel  mensen,  zoals  monniken,  nonnen,  priesters...  waarom  verlaten  ze  hun  
privéleven  en  wijden  ze  zich  aan  de  kerk?  dat  is  met  een  reden:  om  op  een  
dag  het  paradijs  te  bereiken.  Ze  doen  dingen  zoals  God  gebiedt,  zoals  Jezus  
Christus  om  naar  de  hemel  te  gaan.  Maar  laten  we  één  ding  niet  vergeten:  
alles  wat  we  doen,  moeten  we  doen  zoals  Jezus  Christus  deed,  alles  voor  
anderen  doen,  niet  voor  jezelf.  De  religies  die  de  meeste  aanhangers  ter  
wereld  hebben;  Katholiek,  protestant,  mormoon...  ze  hebben  hetzelfde  doel:  
het  voorbeeld  van  Jezus  Christus  volgen,  handelen  zoals  hij  en  sterven  
zoals  hij.  Alles  om  in  de  hemel  te  komen.

Maar  ik  vertel  je  één  ding  zodat  je  het  niet  vergeet:  vraag  jezelf  af  of  je  
gelooft  dat  het  Jezus  Christus  is.  Veel  mensen  zeggen  ja,  ja,  ja...  daarom  
ben  ik  non  of  priester  geworden.  Maar  als  je  echt  in  Jezus  Christus  geloofde,  
als  je  in  zijn  woord  geloofde,  dan  moet  je  dat  laten  zien  met  je  daden,  je  
gedachten,  niet  alleen  met  woorden.  Jezus  Christus  wist  dat  de  Romeinen  
hem  de  volgende  dag  zouden  komen  zoeken  om  hem  te  doden  en  hij  kende  
alle  beproevingen  die  hem  te  wachten  stonden.  Als  Jezus  Christus  dacht  
zoals  wij,  zou  hij  zijn  gevlucht,  zou  hij  zijn  weggelopen  om  zich  te  
verstoppen.  En  waarom  rende  Jezus  Christus  die  het  wist  niet  weg?  omdat  
hij  bereid  was  te  sterven  voor  de  mensheid,  voor  ons.  Dit  betekent  dat  
Jezus  Christus  alleen  aan  anderen  denkt,  niet  aan  zichzelf.  Daarom,  als  u  
werkelijk  in  Jezus  Christus  gelooft,  als  u  in  zijn  woord  gelooft,  moet  u  
denken,  spreken  en  handelen  zoals  Jezus  Christus.  Als  je  maar  50%  doet,  
denkt  en  zegt  van  wat  hij  doet,  en  Jezus  Christus  zegt,  dan  betekent  dat  dat  
je  maar  50%  in  hem  gelooft.  Als  je  veel  praat  en  niets  doet,  ook  al  zeg  je  dat  
je  denkt  dat  het  niet  waar  is.  Als  je  echt  in  de  Bijbel  gelooft,  in  het  woord  
van  Jezus  Christus,  dan  zijn  je  daden  zeker  100%  hetzelfde  als  die  van  
Jezus  Christus.  Dat  is  zeker.  Dat  is  de  reden  waarom  veel  mensen  elke  dag  
vele  zonden  begaan,  en  na  het  begaan  van  een  zonde  gaan  ze  biechten,  om  
God  om  vergeving  te  vragen.  Dit  is  correct.

Wanneer  je  de  negatieve  gedachte  uit  je  geest  verwijdert,  moet  je  jezelf  
opofferen  voor  anderen  en  je  leven  aan  anderen  offeren.  Die  positieve  
gedachte  overwint  alles;  je  ziekte,  je  pech,  en  geeft  je  een  lang  leven.  Er  is  
geen  andere  manier.  Er  is  geen  andere  oplossing.

HOE  KOM  JE  NAAR  HET  PARADIJS
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De  meeste  mensen  hebben  spijt  van  liegen,  hoeveel  mensen  maken  na  hun  
bekentenis  niet  nog  een  keer  dezelfde  fout?  heel  weinig,  bijna  niemand.

jij  denkt.

Als  je  dezelfde  zonde  opnieuw  begaat,  heb  je  je  niet  bekeerd  en  bedrieg  je  
jezelf  en  God.  Dit  is  valse  bekering.  Je  krijgt  problemen  met  jezelf  als  je  dit  blijft  
doen.  God  zal  geen  problemen  hebben.  Ieder  betaalt  voor  zijn  zonden.  Denk  
niet  dat  niemand  uw  zonden  kent.  De  eerste  die  het  weet,  ben  jij.  Je  weet  dat  je  
mensen  bedriegt,  mensen  verplettert,  mensen  misbruikt...  wie  weet  niet  
wanneer  je  mensen  pijn  doet?  je  bent  de  eerste  die  weet  dat  het  niet  goed  
gedaan  is.  In  korte  tijd  zal  de  hele  wereld  het  weten,  want  alles  is  bekend.  Je  
kunt  op  televisie  zien  dat  er  elke  dag  nieuws  is  dat  de  politie  deze  persoon  
heeft  gepakt,  deze  andere ...  politici,  bandieten,  dieven,  gangsters ...  al  deze  
mensen  die  mensen  bedriegen.

Maar  zonder  echt  berouw  te  hebben  bega  je  opnieuw  dezelfde  zonde.  Als  je  
oprecht  berouw  hebt  en  God  en  de  mensen  om  vergeving  vraagt,  zul  je  niet  
dezelfde  fout,  dezelfde  zonde  begaan  als  je  echt  spijt  hebt.  Dat  is  echt  berouw.

Het  is  gewoon  een  kwestie  van  tijd.  Onmogelijk  dat  wanneer  iemand  iets  
verkeerd  doet,  niemand  erachter  komt.  Dat  is  onmogelijk.  Vroeg  of  laat  zullen  
ze  je  pakken.

Als  je  vandaag  een  soort  zonde  begaat,  ga  dan  biechten  en  vraag  God  om  je  te  
vergeven  en  morgen  bega  je  dezelfde  zonde  opnieuw,  vraag  je  opnieuw  om  
vergeving  en  doe  je  steeds  weer  hetzelfde,  dan  is  dat  omdat  je  geen  spijt  hebt.  
Denk  je  dat  het  je  spijt?  nee,  natuurlijk  niet,  je  houdt  jezelf  en  God  voor  de  gek.  
Je  kunt  jezelf  niet  voor  de  gek  houden,  laat  staan  God.  Ware  bekering  is  niet  
opnieuw  dezelfde  zonde  begaan.

Als  je  het  doet,  heb  je  echt  spijt.  Er  zijn  twee  soorten  berouw,  waar  en  onwaar.

Het  is  alsof  je  een  vuur  hebt  en  je  bedekt  het  met  papier,  vroeg  of  laat  zal  het  
vuur  het  papier  verbranden  en  je  zult  zien  dat  er  onder  het  papier  vuur  is.  Je  
kunt  niet  vals  spelen.  Daarom  zeg  ik  je,  denk  goed  na  voordat  je  iets  slechts  
doet.  Je  kunt  elke  zonde  maar  één  keer  begaan,  als  je  het  twee  keer  doet  is  het  
slecht  voor  jou,  voor  je  toekomst  en  voor  het  hiernamaals.
Je  kunt  niet  twee  keer  dezelfde  zonde  begaan.  Denk  wijs.  De  eerste  keer  dat  je  
een  zonde  begaat,  vrienden,  familie  of  zelfs  de  wet  als  de  zonde  niet  erg  ernstig  
is,  vergeef  je.  Maar  als  je  dezelfde  zonde  nog  een  keer  begaat,  zal  niemand  je  
vergeven,  vrienden  niet,  familie  niet,  wet  niet.  Niemand  zal  twee  keer  slikken.  
Profiteer  dus  van  die  eerste  en  laatste  kans  om  uw  fout  te  herstellen.  Want  de  
tweede  keer  dat  je  geen  krediet  meer  hebt,  zal  niemand  je  geloven  of  bij  je  in  
de  buurt  komen.  En  het  is  allemaal  voorbij:  vrienden  laten  je  in  de  steek,  familie  
vertrouwt  je  niet...  iedereen  laat  je  aan  de  kant.  Je  gaat  alleen  zijn  in  deze  
wereld.  Een  keer  is  goed,  twee  keer  niet.  Dus  vergeet  het  niet.  Als  je  echt  in  
Jezus  Christus  gelooft,  in  de  Bijbel,  als  je  echt  gelooft  en  niet  alleen  leest  en  
onthoudt,  dan  moet  je  dat  bewijzen  met  je  daden,  niet  alleen  met  je  woorden.  
Dit  laat  dat  echt  zien
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Ontzettend  bedankt.

En  waarom  kunnen  we  niet  over  water  lopen?  omdat  we  veel  van  mij  hebben.  We  
zijn  egoïstisch.  En  Jezus  Christus  denkt  alleen  aan  jou,  aan  de  ander,  aan  anderen.  
Dat  is  het  verschil.  Probeer  geen  misbruik  te  maken  van  mensen,  zelfs  niet  een  
beetje,  want  je  zult  ervoor  betalen

Handel  als  Jezus  Christus  en  je  zult  het  paradijs  bereiken.

TERUG  INDEX

Laat  met  je  daden  zien  dat  je  doet  wat  God  gebiedt.  Dat  is  met  hart  in  Jezus  Christus  
geloven.  Als  je  kunt  doen,  denken  en  spreken  als  Jezus  Christus,  dan  zul  je  zijn  als  
Jezus  Christus.  Jezus  Christus  deed  in  zijn  leven  veel  wonderen,  zoals  lopen  op  
water.

caro.
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13.-  GOED  EN  KWAAD

Omdat  je  alleen  voor  anderen  doet  zonder  enig  belang  voor  jezelf,  dan  ben  
je  goed  bezig.  Als  je  het  alleen  voor  je  eigen  belang  doet,  dan  handel  je  
egoïstisch.  Om  goed  te  doen  moet  je  de  gedachte  van  gelijkheid  hebben:  
we  zijn  allemaal  gelijk.  Hoe  zijn  we  hetzelfde?  Noch  rijk  noch  arm,  noch  
geluk  noch  pech,  noch  mooi  noch  lelijk...  we  zitten  allemaal  in  dezelfde  
categorie.  Je  moet  hetzelfde  respect  tonen  aan  een  rijk  persoon  en  een  arm  
persoon,  aan  welk  ras  dan  ook.  We  zijn  allemaal  gelijk  en  niemand  is  
superieur.  Dat  is  de  dingen  goed  doen.

Dus  ik  help  je  omdat  jij  mij  bent.  En  vice  versa;  Als  ik  problemen  heb,  help  
je  me.  Omdat  we  allemaal  één  zijn.  Heb  je  honger?  Ik  voed  je  omdat  jij  mij  
bent.

Als  we  verder  gaan;  Je  moet  dieren,  de  natuur  en  het  water  op  dezelfde  
manier  behandelen...  vervuil  de  wateren  niet,  kap  geen  bomen,  steek  geen  
bossen  in  brand...  respecteer  de  natuur  en  dieren  alsof  ze  jezelf  zijn.  Als  we  
vervuilen,  betalen  we  daar  zelf  een  hoge  prijs  voor.  We  moeten  natuurlijke  
energie  gebruiken  zoals  de  zon,  water  en  lucht,  we  mogen  geen  voordeel  
halen  uit  wat  zich  onder  de  aarde  bevindt  zoals  olie,  want  uiteindelijk  zal  de  
aarde  van  binnen  leeg  blijven  en  zullen  we  allemaal  ten  onder  gaan.

Alles  wat  je  ziet,  behandel  het  alsof  het  jezelf  is.  We  moeten  het  water,  de  
lucht,  de  aarde  bedanken...  want  als  we  dat  niet  doen,  schaden  we  onszelf.  
We  moeten  leven  als  er  meer  en  meer  natuurrampen  zijn,  dit  komt  omdat  
de  natuur  ons  waarschuwt,  dat  we  het  als  iets  minderwaardigs  behandelen.  
Daarom  hebben  we  tegenwoordig  zoveel  problemen  op  deze  aarde,  omdat  
we  de  natuur  niet  behandelen  alsof  we  het  zelf  zijn.

Wat  is  goed?  Wat  is  kwaad?

Goed:  goed  doen  betekent  dat  wat  je  doet  anderen  ten  goede  komt,  het  
komt  jou  persoonlijk  niet  ten  goede.  Dat  doet  goed.

Oorlogen  zijn  een  ander  kwaad  in  de  wereld:  waarom  zijn  er  oorlogen?  
Omdat  we  egoïstisch  zijn  en  alleen  aan  Mij  denken.  Ze  denken  allemaal  aan  
zichzelf,  aan  hun  interesses,  ze  maken  onderscheid  tussen  mij,  jou,  hem.

Dat  is  egoïstisch:  ik  vind  dit  niet  leuk,  daarom  vermoord  ik  je.  Alles  komt  
voort  uit  egoïsme.  Als  iedereen  dacht  dat  ik  jou  ben  en  jij  mij,  dan  zou  er  
geen  probleem  zijn.  Jij  hebt  een  probleem?
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Deze  mannen  hebben  ongelijk,  niemand  is  superieur,  we  zijn  allemaal  van  
dezelfde  aard,  omdat  we  allemaal  één  zijn,  we  zijn  hetzelfde,  zelfs  met  de  dieren  
en  de  hele  natuur.  Hoe  meer  verschillen,  hoe  meer  problemen  je  hebt  op  deze  
aarde.  We  moeten  leren:  we  zijn  allemaal  één.  We  zijn  niet  twee.  Als  je  de  ander  
als  jezelf  ziet,  wordt  deze  aarde  een  paradijs.

Als  je  vader  en  moeder  je  hebben  geholpen  om  geboren  te  worden,  waarom  help  
je  dan  niet  anderen  om  geboren  te  worden?  Als  je  de  baby  niet  wilt,  geef  je  hem  
op  voor  adoptie  en  dat  is  alles.  Waarom  moet  je  doden?  Stel  je  voor  dat  je  de  
foetus  bent...  zou  je  vermoord  willen  worden?

Alle  vormen  van  dood,  het  maakt  niet  uit  of  het  een  klein  hoofdje  of  kleine  
armpjes  heeft,  of  dat  het  in  de  baarmoeder  van  de  moeder  is,  is  puur  egoïsme,  
het  zijn  daden  zonder  geweten,  zonder  hart.

We  zijn  allemaal  één,  met  een  zuiver  hart.  Alsjeblieft,  veel  minderjarige  vrouwen  
die  aborteren  hebben  geen  idee  wat  ze  zijn

Jouw  zoon  is  mijn  zoon,  en  mijn  zoon  is  jouw  zoon,  en  we  zorgen  allemaal  voor  elkaar.

De  foetus  doet  je  geen  pijn,  dus  waarom  wil  je  hem  doden?  Wat  haal  je  hieruit?  
De  foetus  heeft  je  niets  misdaan.  Waarom  wil  de  regering  haar  toekomstige  
burgers  vermoorden?  Dankzij  hen  komt  het  land  mogelijk  uit  de  crisis.  Die  foetus  
kan  vóór  de  geboorte  een  zeer  goede  leider  zijn  en  het  land  uit  de  crisis  helpen  
helpen.

Met  het  geld  dat  regeringen  aan  oorlogen  uitgeven,  kunnen  ze  de  hele  aarde  
voeden.  We  zouden  de  hele  wereld  kunnen  helpen.

Dus  deze  aarde  zou  een  paradijs  zijn.  Zo  niet,  hoe  leven  we  dan?  Als  je  dit  doet,  
betekent  dit  dat  je  doet  wat  God  gebiedt,  je  doet  gewetensvol,  met  een  zuiver  en  
rein  hart.  Je  doet  het  voor  anderen,  maar  niet  uit  medelijden,  maar  omdat  we  één  
zijn  en  niemand  zichzelf  pijn  wil  doen.

Investeer  geen  geld  in  bommen  om  te  doden,  doden,  doden...  uiteindelijk,  wat?  
Waarom  doen  ze  dit?  Omdat  er  verschillen  zijn  tussen  jou  en  mij.  Als  we  allemaal  
één  waren,  zouden  er  geen  oorlogen  zijn.

Waarom  behandelen  ze  elkaar  slecht?  Omdat  sommigen  denken  dat  ze  superieur  
zijn  aan  anderen.  Zoals  sommige  mannen  die  vrouwen  mishandelen  omdat  ze  
denken  dat  ze  inferieur  zijn  aan  hen.

De  ander  ben  jij.  Het  is  niet  een  ander.  We  vormen  allemaal  een  lichaam  en  om  
dat  lichaam  te  laten  functioneren,  moet  de  een  voor  de  ander  zorgen.  Hoe  u  voor  
elk  van  de  delen  van  uw  lichaam  zorgt.  Weet  jij  hoeveel  cellen  je  lichaam  heeft?  
Miljoenen  cellen.  Weet  jij  hoeveel  mensen  er  op  de  wereld  zijn?  Miljoenen  
mensen  en  elke  persoon  is  als  een  cel  in  een  groter  lichaam.  Als  een  persoon,  
een  land  of  een  territorium  een  ander  schaadt,  dan  heeft  alles  invloed  op  het  
geheel,  op  de  anderen.  Of  niet?  Jij  denkt.

Als  we  allemaal  voor  elkaar  zouden  zorgen,  zouden  er  geen  terroristen,  geen  
dieven,  geen  slechte  mensen  zijn,  want  wie  wil  zichzelf  pijn  doen?  Als  iedereen  
met  hart  en  ziel  voor  elkaar  zou  zorgen,  zou  deze  wereld  een  paradijs  zijn.  
Mensen  zouden  zich  goed  voelen.  De  overheid  blijft  maar  zeggen:  afbreken,  
afbreken,  afbreken!  Hij  stopt  niet  met  moorden.
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aan  het  doen.  Als  een  zwangerschap  ongewenst  is,  dood  de  baby  dan  niet,  
geef  die  vrouwen  de  mogelijkheid  om  de  baby  te  krijgen.

Ontzettend  bedankt.

Voor  de  liefde  van  God.  Van  hart  tot  hart.  Al  het  slechte  dat  we  op  deze  
aarde  doen,  hoewel  de  wet  van  mensen  niet  straft,  zal  de  wet  van  de  goden  
het  wel  straffen.  Onthoud  mijn  woorden.

Als  je  sterft,  beginnen  je  problemen.
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14.-  LEVEN.

HET  LEVEN  IS  EEN  MIRAGE,  HET  LEVEN  IS  EEN  THEATER.

Net  als  in  het  leven,  als  iemand  veel  geld  heeft,  waar  gaat  zijn  geld  dan  heen  
als  hij  sterft?  Geld  kan  je  niet  naar  het  graf  brengen.

Op  deze  aarde,  met  zoveel  miljoenen  mensen…  voor  hoeveel  mensen  zal  dit  
hun  laatste  nacht  zijn?  Wanneer  je  het  het  minst  verwacht,  moet  je  misschien  
sterven.  Er  is  niets  zeker,  er  is  niets  echt.

Als  ze  ziek  is,  kan  ze  het  geld  ook  niet  gebruiken.  Alles  wat  we  hebben  is  
niets  echts,  net  zoals  alles  niets  echts  is.  Daarom  hoef  je  de  dingen  niet  zo  
serieus  te  nemen.  Zoals  wanneer  je  slaapt,  wanneer  de  nacht  komt  en  we  
dromen,  soms  hebben  we  angstaanjagende  dromen,  je  droomt  bijvoorbeeld  
dat  iemand  je  achterna  zit  om  je  te  vermoorden  en  met  deze  dromen  zweet  je  
van  angst,  je  maakt  al  je  kleren  nat.

Als  je  sterft  neem  je  niets  mee.  Het  maakt  niet  uit  of  je  miljonair  bent,  een  
edelman,  een  arme  man...  je  leeft  heel  goed  en  gelukkig...  niets  is  echt.  Als  je  
weet  dat  niets  echt  is,  neem  het  leven  dan  niet  zo  serieus.  Er  is  niets  echts.  
Liefde,  er  is  niets  echts,  want  als  je  sterft  als  er  geen  lichaam  is,  waar  houd  
je  dan  van?  Niets  is  echt.  Als  je  dit  begrijpt,  kun  je  goed  en  gelukkig  leven.

Als  je  wakker  wordt,  denk  je:  godzijdank,  het  was  allemaal  een  droom.  Maar  
als  je  de  droom  hebt,  denk  je  dat  het  echt  is,  daarom  zweette  je  van  zoveel  
angst.  Als  je  wakker  wordt,  zeg  je:  godzijdank  was  het  allemaal  een  droom!

Als  je  goed  wilt  leven,  moet  je  leren.  Wat  wij  ervaren  is  hetzelfde  als  een  tv-
scherm,  je  zet  op  een  willekeurige  zender  en  er  komen  allerlei  verschillende  
beelden  uit  en  als  je  een  beeld  probeert  te  pakken,  bijvoorbeeld  geld,  dan  
pak  je  alleen  het  scherm.

Maar  je  hebt  het  mis,  want  als  je  wakker  wordt,  ga  je  een  andere  droom  
binnen.  Er  is  een  droom  met  gesloten  ogen  en  anderen  met  open  ogen.
Beide  zijn  dromen  en  geen  van  beide  is  echt.  Mensen  zeggen  Ah!...  leven,  
leven,  leven...  maar  het  is  niet  echt.  Maar  we  nemen  dingen  alsof  ze  echt  zijn.  
Wat  je  ziet  en  wat  je  aanraakt  is  maar  voor  een  paar  jaar  of  een  paar  maanden,  
een  paar  dagen  of  een  paar  minuten,  want  we  weten  niet  wanneer  we  dood  
gaan.  We  kunnen  elk  moment  sterven.  Sommige  ervoor  en  andere  erna,  maar  
we  gaan  allemaal  dood.  Als  we  gaan  slapen,  weten  we  niet  of  dit  onze  laatste  
nacht  zal  zijn.  Veel  mensen  krijgen  bij  het  opstaan  een  ongeluk,  worden  ziek  
en  sterven.  Elke  nacht  kan  je  laatste  nacht  zijn.  Wie  garandeert  dat  dit  niet  je  
laatste  nacht  wordt?

Machine Translated by Google



Als  je  een  wens  hebt  en  je  kunt  hem  niet  vervullen,  word  je  verdrietig...  als  
je  tien  wensen  hebt,  word  je  10  keer  verdrietig,  als  je  een  miljoen  wensen  
hebt,  word  je  een  miljoen  keer  verdrietig.  Daarom  moet  u  goed  leven,  doen  
wat  u  moet  doen  en  niet  proberen  anderen  te  bevoordelen.  Veel  mensen  
zeggen:  kijk,  kijk,  ik  heb  misbruik  gemaakt  van  die  arme  vrouw/man  en  
vandaag  heb  ik  een  miljoen  euro.  Maar  die  persoon  heeft  ongelijk.  Als  hij  
geen  misbruik  had  gemaakt  van  mensen,  had  hij  vandaag  geen  miljoen,  zo  
niet  10  miljoen  euro  kunnen  hebben.  Omdat  hij  het  vorig  leven  goed  deed  
en  hij  10  miljoen  moest  hebben,  maar  aangezien  hij  in  dit  leven  mensen  
heeft  bedrogen  en  verpletterd,  zal  hij  maar  een  miljoen  kunnen  krijgen.  Als  
hij  het  eerlijk  had  gedaan,  had  die  man  vandaag  10  miljoen  kunnen  hebben.  
Veel  mensen  weten  het  niet.  Mensen  denken:  je  moet  vechten  om  geld  te  
hebben.  Dat  is  zeker,  je  moet  werken  om  geld  te  hebben,  maar  er  zijn  twee  
manieren  om  te  werken,  de  ene  om  eerlijk  te  werken  en  de  andere  om  
misbruik  te  maken  van  mensen,  zoals  een  bandiet.  En  uitgeven  kan  ook  op  
twee  verschillende  manieren;  Een  daarvan  is  uitgeven  aan  een  opwelling,  
zoals  veel  beroemde  mensen,  bijvoorbeeld  Hollywood-acteurs  die  zoveel  
geld  verdienen  en  niet  weten  wat  ze  met  zoveel  miljoenen  moeten  doen...  
Hoe  komt  het  dat  iedereen  terechtkomt?  verslaafd  aan  drugs,  eindigen  ze  
allemaal  aan  drugs.  Als  dit  geld  zou  worden  geïnvesteerd  in  het  doen  van  
goede  dingen,  zoals  het  opzetten  van  een  stichting  om  mensen  te  helpen,  
dan  zouden  ze  heiligen  zijn.  Maar  zoals  ze  alles  voor  mij  zeggen,  alles  voor  
mij...  eten  ze  net  als  iedereen,  elke  dag  een  kilo  eten?  We  hebben  allemaal  
min  of  meer  dezelfde  maag,  en  er  is  geen  ruimte  voor  meer.  Ze  eten  vlees,  
vis,  fruit  en  groenten,  in  deze  wereld  is  er  niets  anders  te  eten.  Ze  hoeven  
zich  alleen  maar  geestelijk  te  verrijken,  want  ze  moeten  anderen  helpen.  
Waarom  moeten  we  anderen  helpen?  Nou,  ik  leg  het  je  uit.  Ieder  van  ons  is  
als  een  cel  van  een  lichaam.

En  het  lichaam  heeft  miljoenen  cellen,  elk  lichaam  is  een  klein  universum.  
Elke  cel  in  ons  lichaam  heeft  nog  eens  een  miljoen  cellen  binnenin.  Daarom  
heeft  elke  cel  zijn  eigen  gedachte  en  kan  hij  bewegen,  hij  gaat  overal  heen  
waar  hij  wil.  En  deze  cellen  communiceren  met  elkaar,  net  zoals  ik  met  jou  
communiceer.  Daarom  ontdekt  de  dokter  dat  de  kankercel,  voordat  hij  
sterft,  de  andere  gezonde  cellen  overtuigt  en  dat  het  slechte  cellen  worden.  
Daarom  geneest  kanker  nooit,  waarom?  Doordat  cellen  met  elkaar  
communiceren,  infecteren  ze  elkaar.  Aangezien  er  slechte  mensen  zijn,  
bijvoorbeeld  een  dief,  leert  de  een  de  ander  en  zijn  er  steeds  meer  dieven.  
En  alles  bij  elkaar  leven  de  goede  cellen  en  de  slechte  cellen  samen  in  dit  
universum.  We  zijn  als  een  cel  in  een  groter  universum  dat  de  wereld  is.

Zodat  je  begrijpt  wat  ik  zeg;  we  zijn  een  cel  van  een  grotere  wereld.  Binnen  
een  cel  zijn  er  andere  kleinere  en  binnen  elk  van  hen  zijn  er  andere  cellen,  
en  binnen  deze  zijn  er  andere ...  Al  deze  cellen  vormen  mijn  lichaam,  en  
mijn  lichaam  is  binnen  een  samenleving  en  die  samenleving  is  binnen  een  
staat ,  en  de  staat  binnen  een  land,  en  alle  landen  vormen  dit  land.  En  de  
aarde  vormt  samen  met  de  planeten  een  zonnestelsel  en  dit  zonnestelsel  
maakt  deel  uit  van  een  universum  vol  zonnestelsels.  Zodat  je  begrijpt  hoe  
het  gaat.  Ons  zonnestelsel  is  slechts  een  deel  van  het  universum  vol  
zonnestelsels.  Het  is  niet  het  enige  zonnestelsel  in  dit  universum,  nee.  We  
zijn  onderdeel  van  een  systeem
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Zelfs  de  hand  die  slaat,  voelt  slecht.  De  pijn  wordt  overgedragen.

Alles  zal  perfect  zijn.  Als  je  een  ander  leert  goed  te  zijn,  zal  deze  ander  een  
ander  leren  goed  te  zijn  en  zo  zal  het  hele  land  goed  zijn.  Dat  is  wat  je  moet  
doen.  Maak  geen  onderscheid  tussen  jou,  mij,  hem.  We  zijn  allemaal  nr.  Als  je  
de  ander  behandelt  alsof  je  jezelf  bent,  kun  je  hem  of  haar  onmogelijk  pijn  doen,  
want  niemand  wil  zichzelf  pijn  doen.  Als  je  anderen  behandelt  alsof  ze  jezelf  
zijn,  zou  deze  wereld  een  paradijs  zijn  en  zal  iedereen  je  goed  behandelen.  
Zelfde  als  politiek.  Als  de  mensen  door  de  crisis  de  broekriem  aanhalen,  moet  
de  overheid  ook  de  broekriem  aanhalen  en  kan  geen  cent  verspillen.  Als  de  
mensen  met  de  metro  gaan,  moet  de  overheid  met  de  metro.  Als  het  volk  rijdt,  
rijdt  de  overheid.

Alles  heeft  oorzaak  en  gevolg.  Onthoud  goed:  vat  de  dingen  niet  zo  persoonlijk  
op.  Zoals  elk  jaar  in  Spanje  vermoorden  veel  mannen  hun  vrouw  en  ze  zeggen  
allemaal  dezelfde  onzin:  als  het  niet  voor  mij  is,  is  het  voor  niemand.  Maar  ze  
vergeten  dat  man  en  vrouw  en  dieren  allemaal  in  dezelfde  categorie  vallen,  
geen  enkele  is  superieur.  De  vrouw  is  niet  van  jou,  noch  is  de  man  van  een  
vrouw.  Onthoud  goed:  niemand  is  eigendom  van  iemand.  Geen  dier  is  eigendom  
van  iemand.  Ieder  heeft  zijn  eigen  leven,  zijn  eigen  gedachte.  Als  je  je  vrouw  of  
je  man  niet  goed  behandelt,  en  de  ander,  omdat  hij  zich  niet  goed  voelt,  wil  
scheiden,  prima,  maar  je  kunt  geen  wraak  nemen,  want  het  was  jouw  schuld.

Het  betekent  dat  als  een  gezin  hun  kind  slecht  opvoedt,  dat  kind  op  een  dag  
een  terrorist  of  moordenaar  zal  zijn,  in  dit  geval  hebben  de  leeftijdsgenoten  hun  
kind  slecht  opgevoed  en  kan  hun  kind  anderen  kwaad  doen.  Zelfs  als  je  in  welk  
land  dan  ook  ter  wereld  bent  geboren,  in  een  dorp  of  een  stad,  als  je  jezelf  niet  
goed  opvoedt,  kun  je  op  een  dag  iemand  pijn  doen.  Als  een  gezin  zijn  kind  goed  
opvoedt,  zal  dat  kind  de  redder  van  deze  wereld  zijn.

Je  kunt  nooit  altijd  aan  mij,  mij,  mij  denken...  want  je  leven  "zal  bergafwaarts  
gaan"  zal  fataal  zijn.  Je  kunt  nooit  Me,  Me,  Me  hebben.  Onthoud  goed:  we  zijn  
een  cel  van  een  wereld,  en  een  lichaam  heeft  een  miljoen  cellen,  als  de  een  
voor  de  ander  zorgt  en  de  ander  voor  de  ander,  is  dit  lichaam  gezond.

zonnestelsel  uit  de  miljoenen  zonnestelsels  waaruit  het  universum  bestaat.

Dat  kan  je  leven  zoveel  beter  maken.  Daarom  moet  je  begrijpen  dat  jij,  ik  en  hij  
niet  bestaan.  We  zijn  allemaal  één,  we  zijn  niet  twee.

In  dit  geval,  als  jij  een  ander  helpt,  helpt  die  ander  jou.  Je  helpt  niet  een  ander,  
je  helpt  jezelf.  Omdat  we  allemaal  een  set  maken.  Als  je  een  ander  pijn  doet,  
doe  je  jezelf  pijn.
Ons  lichaam  bijvoorbeeld.  Als  je  rechterhand  je  linkerhand  raakt,  verspreidt  de  
pijn  van  je  linkerhand  zich  naar  het  hele  lichaam.

Als  je  goed  begrijpt  wat  ik  zeg,  zal  deze  wereld  een  paradijs  zijn.
Alles  wat  mensen  je  aandoen,  goed  en  slecht,  is  een  droom.  Het  is  een  droom  
met  open  ogen,  maar  het  is  nog  steeds  een  droom.  We  zijn  acteurs  in  een  film.  
Ieder  speelt  zijn  rol.  Zoals  ik,  die  de  rol  speelt  van  een  vader  met  mijn  kinderen,  
een  echtgenoot  met  mijn  vrouw,  een  vriend  met  mijn  vrienden,  een  leraar  met  
mijn  studenten.  Elk  speelt  vele  rollen.  Je  moet  de  rollen  die  je  speelt  goed  
spelen,  net  als  ik.  Probeer  de  slechte  cellen  te  helpen  goede  te  worden,  want  
als  je  niet  helpt,  kunnen  die  cellen  op  een  dag  slechte  cellen  worden.  Voor  het  
welzijn  van  iedereen.
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Waarom  is  het  leven  een  droom?

Waarom  richten  we  zoveel  schade  aan  en  misleiden  we  mensen?  Omdat?

Als  een  tijger  sterft,  verlaat  hij  zijn  huid,  wij  behouden  zijn  huid  en  zijn  kop.  
En  wat  laten  we  achter?  Jezus  Christus  verlaat  zijn  naam,  verlaat  zijn  woord,  
verlaat  zijn  goedheid,  verlaat  zijn  hart.  Boeddha  laat  zijn  woord,  zijn  
schrijven,  zijn  Bijbel,  met  zijn  daden  met  zijn  hart  achter.

Het  enige  dat  we  na  de  dood  met  ons  meedragen,  zijn  onze  goede  en  
slechte  daden,  het  is  ons  geweten.

Zoals  Mohammed  en  al  deze  grote  religieuze  leiders.  Na  zo'n  lange  tijd  
denken  we  nog  steeds  aan  hen,  omdat  ze  alles  gaven  voor  de  mensen.  Ze  
gaan  door  dit  leven  om  mensen  te  helpen  en  we  denken  alleen  egoïstisch,  
we  denken  alleen  aan  onszelf.  Welke  verschillen  zijn  er?  Na  hun  dood  gaan  
ze  voor  eeuwig  naar  de  hemel  en  nemen  we  door  onze  egoïstische  daden  
niets  mee.

Omdat  we  allemaal  één  zijn.  Zo  komt  het  uit  de  crisis.  Als  de  mensen  arm  
zijn  en  de  overheid  rijk,  als  de  mensen  de  broekriem  aanhalen  en  de  
overheid  niet,  dan  kan  dit  niet  het  geval  zijn.  Als  we  elkaar  allemaal  als  jezelf  
zouden  beschouwen,  zou  het  hier  een  paradijs  zijn.  Als  iedereen  voor  zijn  
belangen  gaat,  zal  het  heel  slecht  gaan.  Omdat  je  probeert  een  leuke  tijd  te  
hebben  zonder  na  te  denken  over  de  mensen  die  een  slechte  tijd  hebben.  
Hoeveel  miljoenen  gezinnen  moeten  jou  voor  jou  opofferen?  Zodat  een  
gezin  goed  kan  leven….  Hoeveel  gezinnen  moeten  lijden?  Dat  is  een  zonde.

Bewustzijn  is  als  de  "zwarte  doos"  van  een  vliegtuig  waarin  alles  wat  we  
doen  in  het  leven  wordt  vastgelegd.

Vergelijk  uw  daden  met  die  van  al  deze  heilige  mensen.  Waarom  houden  we  
niet  van  hen?,  onze  woorden  en  ons  goede  advies  achterlaten,  mensen  
helpen.  Als  je  goede  dingen  doet  voor  anderen,  doe  je  goed  voor  jezelf  en  
voor  je  geweten.

Het  leven  is  hetzelfde  als  een  droom,  want  als  we  geboren  worden,  komen  
we  met  niets  en  bouwen  we  ons  hele  leven  rijkdom  op  en  als  we  sterven,  
nemen  we  niets  mee.  Als  we  niets  meenemen  op  deze  reis  die  het  leven  is,  
nemen  we  uiteindelijk  niets  mee.  Als  we  niets  nemen,  waarom  vechten  we  
dan  zo?  Wat  doen  we?  En  als  we  niets  meenemen.

Wie  slaapt  er  niet  zoals  wij?  Jezus  Christus.  Hij  werd  wakker  uit  deze  droom  
die  het  leven  is.  Het  enige  dat  we  ons  van  een  persoon  herinneren  als  ze  
sterven,  zijn  hun  acties.  Zoals  Jezus  Christus,  zoals  Boeddha  of  alle  mensen  
die  hun  leven  wijden  om  mensen  te  dienen.  We  herinneren  ons  ze  door  hun  
acties,  ze  proberen  ons  wakker  te  schudden  uit  deze  levensdroom  zodat  we  
niet  blijven  dromen,  met  een  fantasie.  Als  we  weten  dat  uiteindelijk  alles  op  
0  eindigt,  waarom  vechten  we  dan  zo  vaak?

We  moeten  niet  egoïstisch  zijn  en  voor  onszelf  vechten.  Als  we  uiteindelijk  
niets  meenemen,  waarom?  Waarom  ruilen  we  dit  egoïsme  niet  in  voor  
vrijgevigheid  en  helpen  we  mensen?
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Waarom  is  het  leven  een  theater?

Dus  nu  weet  je,  het  leven  is  een  droom,  maak  er  gebruik  van  om  anderen  
met  heel  je  hart  te  helpen,  want  als  je  sterft,  draag  je  alleen  je  acties  met  je  
mee.

In  het  nieuws  kwam  onlangs  de  zaak  aan  de  orde  van  een  drugsdealer  die  
een  kelder  van  50  meter  in  zijn  tuin  had  gemaakt  om  zich  voor  de  politie  te  
verbergen  en  daar  vele  jaren  heeft  gewoond.  Hij  had  geld  en  macht,  maar  
hij  leefde  als  een  rat  om  niet  door  de  politie  gepakt  te  worden.  Laten  we  
eens  nadenken  over  wat  voor  soort  leven  hij  leidde,  hij  leefde  als  een  rat  
onder  de  grond,  kon  niet  naar  buiten  en  werd  uiteindelijk  gevangengenomen.

Het  enige  wat  we  met  ons  meedragen  is  ons  geweten,  dat  is  wat  met  ons  
meegaat.

Goede  daden  zullen  hun  vruchten  hebben  en  slechte  daden  hebben  ook  
hun  vruchten.  Veel  mensen  raken  in  de  war  en  vechten  in  dit  leven  voor  
alles  wat  ze  bezitten,  in  de  overtuiging  dat  het  eeuwig  zal  duren,  daarom  
doen  veel  mensen  wat  nodig  is:  ze  kwetsen  mensen,  bedriegen  en  bedriegen  
om  koste  wat  het  kost  te  krijgen  wat  ze  willen. .

Dus  je  geweten  is  zuiver.

Vergis  je  niet,  we  zijn  acteurs  in  een  film,  wat  we  in  dit  leven  spelen  is  puur  
theater  omdat  iedereen  verschillende  rollen  speelt.

Ieder  van  ons  kan  op  elk  moment  sterven.  Niet  alleen  de  oude  sterven,  
iedereen  kan  sterven,  baby's,  jong,  oud...  de  begraafplaats  ligt  vol  met  
mensen  van  alle  leeftijden.  Niemand  garandeert  je  dat  je  zult  leven  tot  je  
oud  bent.  We  kunnen  elk  moment  sterven.  Profiteer  van  je  leven  en  help  
anderen,  met  heel  je  hart.

Van  kleins  af  aan  zorgen  je  vader  en  moeder  voor  je,  voeden  je,  voeden  je  
op,  geven  je  warmte  en  veel  liefde,  dus  je  moet  eerst  je  vader  en  moeder  
dankbaar  zijn.  Als  je  niet  weet  hoe  je  je  ouders  moet  bedanken  voor  al  het  
goede  dat  ze  voor  je  hebben  gedaan,  kun  je  jezelf  niet  als  een  persoon  
beschouwen.

Ik  speel  bijvoorbeeld  de  rol  van  vader,  zoon,  echtgenoot,  vriend,  oom  of  
leraar,  ieder  speelt  meerdere  rollen.  Al  deze  interpretatie  is  precies  dat,  
want  wat  we  spelen,  een  prins,  een  koning,  een  miljonair,  een  gelukkige  of  
ongelukkige  man,  al  die  rollen  zijn  pure  fantasie,  het  is  niet  echt.

Veel  mensen  spelen  rollen  van  zeer  ongelukkige  mensen,  anderen  van  
miljonairs  en  ze  zijn  gelukkig,  al  die  rollen  zijn  niet  echt,  want  wat  we  
hebben,  rijkdom,  geluk,  alles  wat  ze  hebben,  als  we  stoppen  met  ademen,  
is  het  voorbij.  Al  deze  geïnterpreteerde  uitvoeringen  kunnen  op  elk  moment  
worden  voltooid,  dat  wil  zeggen,  in  het  leven  moet  je  weten  dat  alles  wat  we  
zien,  aanraken  en  bezitten  tijdelijk  is,  niet  voor  altijd.  We  komen  alleen  en  
met  lege  handen  op  deze  wereld  en  als  we  op  een  dag  vertrekken,  vertrekken  
we  alleen,  één  persoon  en  met  lege  handen.
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Goede  dingen  doen  vanuit  het  hart  is  goed  voor  je  omdat  je  mensen  helpt  
goed  te  doen  zonder  er  iets  voor  terug  te  vragen,  maar  je  moet  het  anoniem  
doen  zodat  niemand  over  je  praat  en  je  er  niet  over  hoeft  op  te  scheppen.

Als  je  egoïstisch  bent  en  alleen  aan  jezelf  denkt,  heb  je  niemand  aan  je  zijde.  
Niemand  wil  bij  iemand  zijn  die  alleen  aan  zichzelf  denkt.

Als  hij  erover  opschept,  zijn  zijn  daden  niet  rein,  dingen  doen  met  die  
voorwaarde  is  pure  zaken  en  het  is  beter  om  het  niet  te  doen,  het  is  een  
daad  die  uit  het  hart  moet  komen  en  niet  mag  worden  opgeëist,  herhaald  of  
gezegd,  maar  het  is  zelfpropaganda.  Als  je  mensen  helpt  praat  je  er  niet  
over,  het  moet  een  pure  en  goede  daad  zijn.

Deze  persoon  zal  de  rest  van  zijn  leven  in  de  gevangenis  doorbrengen  om  
van  een  paar  jaar  rijkdom  te  genieten,  hij  zal  de  rest  van  zijn  leven  boeten  
voor  zijn  fouten.  Wanneer  hij  sterft,  zal  hij  rekeningen  moeten  vereffenen  
met  zijn  geweten,  met  God  en  met  de  wet  van  God,  de  nachtmerrie  zal  na  
zijn  dood  beginnen,  omdat  de  menselijke  wet  hem  alleen  maar  gevangen  
zet,  de  wet  van  de  Goden  zal  hem  dagelijks  een  doodvonnis  voor  honderden,  
duizenden  en  miljoenen  jaren.  Dit  is  het  niet  waard,  dat  is  het  type  persoon  
dat  niet  begrijpt  dat  het  leven  niets  is,  we  spelen  gewoon  een  rol,  je  hoeft  
niet  de  slechterik  te  zijn.

Als  je  een  goede  daad  doet,  zal  de  persoon  die  je  hebt  geholpen  dat  altijd  
onthouden  en  zal  je  daad  door  God  worden  terugbetaald.

Het  is  als  een  rat  die  door  de  straat  loopt,  iedereen  zoekt  ernaar  en  haat  
hem,  niemand  vindt  hem  leuk.  Deze  mensen  denken  alleen  dat  ze  het  bij  het  
verkeerde  eind  hebben  als  ze  in  korte  tijd  weinig  geld  verdienen.

Mensen  die  de  good  guy  spelen,  verspreiden  liefde  naar  mensen  en  naar  
zichzelf.  Voordat  je  van  anderen  houdt,  moet  je  van  jezelf  houden,  je  moet  
jezelf  respecteren,  je  moet  dingen  doen  waardoor  je  je  hoofd  naar  de  goden  
kunt  opheffen  en  geen  dingen  doen  waardoor  je  je  gezicht  laat  hangen  van  
schaamte,  je  moet  jezelf  rechtvaardigen  voordat  jezelf  eerst.  Een  slecht  
geweten  kun  je  niet  zelf  creëren,  daarom  moet  je  de  dingen  goed  doen  om  
rustig  te  kunnen  slapen.

Omdat  het  leven  een  theater  is,  moeten  we  proberen  mensen  te  helpen,  die  
goede  daden  zijn  het  enige  dat  met  ons  meegaat  als  we  vertrekken.  Ongeacht  
alle  rijkdom,  geld,  bezittingen,  kinderen  en  partner  die  je  hebt,  als  je  sterft,  
ga  je  alleen.  Je  familie  gaat  geen  zelfmoord  plegen  om  je  te  vergezellen,  je  
komt  alleen  op  deze  wereld  en  je  gaat  alleen  weg.
Bedenk  dat  elke  nacht  de  laatste  zou  kunnen  zijn,  de  begraafplaats  ligt  niet  
alleen  vol  met  oude  mensen,  er  zijn  ook  veel  jonge  mensen.  Veel  mensen  
komen  om  bij  verkeersongevallen,  als  ze  hadden  geweten  dat  ze  die  dag  
zouden  omkomen  bij  een  verkeersongeval,  waren  ze  zeker  niet  vertrokken.  
Je  hoeft  geen  plannen  te  maken  voor  de  verre  toekomst,  wat  je  nu  moet  
doen  is  jezelf  helpen  door  anderen  te  helpen,  want  de  dag  dat  je  een  
probleem  hebt,  zullen  die  mensen  je  helpen.
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In  werkelijkheid  gaan  de  meeste  miljonairs  naar  de  hel  omdat  ze  geneigd  
zijn  egoïstisch  te  zijn  en  alleen  aan  zichzelf  denken  en  hun  rijkdom  delen  
met  hun  familie.  De  armen  hebben  de  neiging  meer  begrip  te  hebben  en  
hebben  altijd  de  neiging  om  andere  arme  mensen  te  helpen  en  daarom  gaan  
ze  naar  de  hemel.  Om  alles  goed  te  laten  verlopen,  moet  je  anderen  helpen,  
het  is  echt  voor  jezelf  doen,  je  moet  anderen  helpen  omdat  anderen  de  
gunst  uit  hun  hart  zullen  terugbetalen,  en  als  je  probeert  te  profiteren  van  
anderen,  is  dat  "brood  voor  vandaag  en  hongerig  naar  morgen”,  stappen  
ze  op  de  anderen  om  naar  boven  te  gaan.  Je  moet  dingen  voor  anderen  
doen  omdat  je  daar  direct  en  indirect  baat  bij  hebt.  Als  je  liegt  en  anderen  
bedriegt,  doe  je  jezelf  alleen  maar  pijn  en  anderen  wachten  alleen  op  hun  
moment  om  wraak  te  nemen  en  het  is  geen  leven  om  voortdurend  op  je  
hoede  te  zijn.

Je  moet  dingen  altijd  vanuit  je  hart  doen,  zodat  iedereen  van  je  zal  houden,  
je  een  gelukkig  gezin  zult  hebben,  mensen  je  bedrijf  zullen  vertrouwen  en  
je  een  eerlijk  persoon  zult  zijn  en  je  zult  ver  komen,  maar  als  je  niet  stopt  
met  nadenken  over  jezelf  en  je  stopt  niet  met  liegen  en  bedriegen,  mensen  
zullen  je  niet  benaderen  of  helpen  als  je  in  de  problemen  zit,  de  weg  naar  
de  hel  begint  als  je  sterft.  Er  zijn  mensen  die  niet  in  de  hel  geloven,  maar  
dat  betekent  niet  dat  het  niet  bestaat.

Atheïsten  geloven  niet  in  de  hel,  maar  ik  zeg  ze  dat  ze  50%  moeten  geloven  
dat  het  bestaat  en  50%  dat  het  niet  bestaat.  De  Bijbel  spreekt  altijd  over  
hemel  en  hel,  of  je  het  nu  leuk  vindt  of  niet,  ze  bestaan  en  zijn  er.  Welke  
verklaring  is  er  dat  sommige  mensen  als  prinsen  worden  geboren  en  
anderen  in  arme  landen  worden  geboren  waar  ze  sterven  van  de  honger  
terwijl  anderen  heel  rijk  zijn.  Die  verschillen  zijn  het  resultaat  van  het  vorige  
leven,  God  is  eerlijk,  ieder  oogst  wat  hij  heeft  gezaaid.  Al  het  negatieve  van  
het  vorige  leven  wordt  in  dit  leven  met  pech  geoogst.  Als  je  in  dit  leven  veel  
geluk  hebt  en  alles  perfect  gaat,  komt  dat  omdat  je  in  het  vorige  leven  
positieve  dingen  hebt  gezaaid,  mensen  hebt  geholpen  en  daarom  positieve  
dingen  hebt  geoogst  in  dit  leven.  Mensen  zijn  jaloers  op  degenen  die  goed  
leven,  maar  het  hangt  allemaal  af  van  wat  iedereen  heeft  gedaan.  Als  je  in  
het  vorige  leven  goed  hebt  gedaan,  is  het  alsof  je  in  je  vorige  leven  veel  
geld  hebt  gespaard  om  van  dit  leven  te  genieten,  als  je  in  dit  leven  pech  
hebt,  moet  je  anderen  helpen  met  je  tijd,  als  je  iemand  kunt  helpen  met  1  
cent,  kun  je  iemand  helpen  die  het  meer  nodig  heeft  dan  jij,  1  cent  van  een  
goede  daad  is  gelijk  aan  100.000  van  een  miljonair.  Als  een  miljonair  100.000  
geeft  en  een  arme  man  1  cent,  heeft  dat  in  de  ogen  van  God  dezelfde  
waarde,  dat  wil  zeggen,  als  een  miljonair  10%  van  zijn  fortuin  geeft,  in  dit  
geval  100.000,  en  een  arme  slechts  1.000  en  geeft  100,  deze  100  zijn  gelijk  
aan  de  100.000  van  de  miljonair.  Voor  God  gaat  het  niet  om  het  bedrag  maar  
om  wat  vanuit  het  hart  wordt  gegeven,  anders  zouden  alle  miljonairs  naar  
de  hemel  gaan  en  alle  armen  naar  de  hel.

Om  het  goed  met  ze  te  hebben,  moet  je  eerst  aan  ze  denken  en  dingen  voor  
ze  doen.  Het  is  als  een  spiegel,  als  je  liefde  toont,  geeft  de  spiegel  liefde  
terug,  probeer  niet  te  bedriegen,  een  leugen  moet  worden  bedekt  door  10  
leugens  om  er  één  te  verbergen,  honderd  leugens  om  er  tien  te  verbergen,  
de  ene  leugen  na  de  andere  leidt  nergens  toe.  Je  kunt  een  keer  vals  spelen,  
maar  niet  meer,  dat  heeft  geen  toekomst.
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Waarom  is  het  leven  een  luchtspiegeling  en  een  illusie?

Het  leven  is  een  droom,  we  zijn  acteurs  in  een  theater  of  in  een  film,  het  
leven  is  niet  echt.  Probeer  daarom  niet  aan  jezelf  te  denken,  denk  aan  de  ander.

Wij  in  deze  wereld  leven  in  een  illusie,  een  luchtspiegeling.  Wat  is  echt?  
Deze  controller  is  er  op  dit  moment  bijvoorbeeld  en  na  verloop  van  tijd  gaat  
hij  kapot  en  gooi  je  hem  weg.

Hoeveel  kost  het  eten?  Als  je  het  op  de  markt  koopt  en  het  dan  thuis  kookt,  
hoeveel  kun  je  dan  uitgeven?  20  of  30  euro?  het  is  weinig.  Ik  ben  vegetariër,  
op  een  dag  kan  ik  5  euro  uitgeven  om  te  eten;  Ik  koop  fruit,  groenten,  
ontbijtgranen...  €  5  is  genoeg  voor  mij,  meer  heb  ik  niet  nodig.
Met  1  euro  koop  je  bijvoorbeeld  een  pakje  spaghetti  en  eet  je  minimaal  twee  
keer.  Het  betekent  dat  als  je  thuis  eet,  je  voor  0,50  cent  kunt  eten.  Dezelfde  
spaghetti  als  je  naar  een  restaurant  gaat,  geeft  je  min  of  meer  hetzelfde  
mandje,  de  kwaliteit  kan  hoger  zijn,  het  kan  hooguit  3  of  4  euro  meer  waard  
zijn.  Maar  hoeveel  betaal  je  om  die  spaghetti  in  een  restaurant  te  eten?  Je  
betaalt  30,  50,  100  euro  afhankelijk  van  het  restaurant  waar  je  heen  gaat.  En  
waarom  betaal  je  zoveel?  je  betaalt  er  in  een  opwelling  voor,  spaghetti,  de  
basis  is  hetzelfde.  Ja  Een  persoon  die  thuis  eet,  kan  0,50  cent  uitgeven  en  
een  ander  in  een  restaurant  kan  tot  100  euro  uitgeven.  De  basis  is  hetzelfde.  
We  weten  dat  alles  een  bevlieging  is.  We  weten  dat  het  onderhoud  van  dit  
lichaam  weinig  kost.  De  grillen  zijn  wat  het  kost.  Net  als  auto's  heb  je  voor  
3.000  of  4.000  euro  een  auto  om  je  van  de  ene  plaats  naar  de  andere  te  
brengen,  en  er  zijn  auto's  die  1.000.000  of  meer  waard  zijn.  Ze  dienen  
hetzelfde  doel,  maar  we  betalen  een  hoge  prijs  voor  grillen.

We  zijn  acteurs  in  dit  leven,  je  moet  niet  denken  dat  we  echte  rollen  spelen,  
wat  is  echt?  Als  je  sterft,  neem  je  helemaal  niets  mee.

Mensen  weten  dat  het  leven  een  luchtspiegeling  is.  En  waarom  blijft  hij  
doen  binnen  deze  illusie  en  binnen  deze  fantasie?  We  weten  allemaal  dat  
als  we  's  avonds  onze  schoenen  uitdoen,  het  misschien  wel  onze  laatste  
nacht  is.  We  zullen  misschien  nooit  meer  schoenen  dragen,  want  dan  zijn  
we  dood.  Veel  mensen  trekken  's  ochtends  hun  schoenen  aan  en  doen  ze  
niet  meer  aan,  omdat  ze  overdag  een  aanval  hebben  gehad  en  zijn  
overleden,  of  omdat  ze  een  ongeluk  hebben  gehad.  Het  maakt  niet  uit  hoe  
oud  je  bent,  of  je  nu  jong  of  oud  bent,  de  tijd  komt  voor  ons  allemaal,  
sommigen  ervoor  en  anderen  erna.

Als  het  niet  echt  is,  wat  is  dan  het  nut  van  liegen  en  doden  om  winst  te  
maken  als  er  uiteindelijk  niets  voor  nodig  is,  we  kunnen  op  elk  moment  
sterven  door  een  verkeersongeval,  een  arbeidsongeval,  een  aanval...

Niemand  kan  garanderen  hoe  lang  je  zult  leven,  je  moet  elke  dag  benutten  
om  iets  voor  anderen  te  doen  om  zin  aan  ons  leven  te  geven,  als  je  
egoïstisch  denkt,  beland  je  alleen,  in  de  gevangenis  en  word  je  gestraft  als  
de  tijd  daar  is .

Wat  we  wel  weten  is  dat  we  allemaal  dood  gaan.  Iedereen,  niemand  
ontsnapt  aan  de  dood.  Niemand,  niemand  weet  wanneer  ze  zullen  sterven,  
we  kunnen  overal  sterven.  niet  waar  Hoeveel  mensen  weten  dat  wanneer  
ze  op  een  dag  wakker  worden,  dit  de  laatste  dag  van  hun  leven  zal  zijn?
We  weten  dat  we  weinig  geld  nodig  hebben  om  te  eten,  hoeveel  geld  hebben  
we  nodig  om  te  eten?  heel  weinig  weten  we  al.
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En  de  mensen  moeten  die  bankiers  betalen  die  niet  weten  hoe  ze  hun  bedrijf  
moeten  runnen,  en  de  overheid  moet  belastingen  heffen  en  het  geld  overal  
vandaan  halen  om  het  aan  de  banken  te  geven.  Stel  je  voor,  de  overheid  heeft  40  
miljard  nodig  om  de  banken  te  dekken.  Stel  je  voor  dat  je  met  dat  geld  zoveel  
gezinnen  zou  kunnen  helpen!  En  in  plaats  van  te  helpen,  neemt  hij  geld  van  
mensen  om  de  rijken  te  helpen.  Een  rijke  man  helpt  een  andere  rijke  man.  Bankiers  
hebben  veel  geld  en  veel  dingen.  Waarom  helpen  ze  hen  als  ze  het  niet  nodig  
hebben?  Het  geld  is  hard  nodig  door  de  mensen  die  het  erg  moeilijk  hebben.  In  
Spanje  zijn  er  1.700.000  gezinnen  waarvan  geen  van  de  leden  werkt,  die  allebei  
werkloos  zijn  en  geen  geld  hebben  om  te  eten.  Het  leven  is  een  illusie,  het  enige  
dat  je  echt  hebt,  is  wat  je  doet,  je  goede  of  slechte  daden.  Dat  is  wat  je  meeneemt  
als  je  sterft.  Daarom  is  alles  in  dit  leven  een  luchtspiegeling.

Niets  is  echt,  het  enige  dat  telt  zijn  onze  acties.

Ontzettend  bedankt.

Dus  hier  wordt  het  een  paradijs.

Deze  arm  die  het  bevel  voert,  dit  lichaam  dat  we  hebben,  rot  over  een  paar  jaar  
weg  en  verdwijnt.  Het  lichaam  sterft  en  er  is  geen  bot  meer  over.  Waar  is  het  
lichaam?  het  is  verdwenen.  In  deze  wereld  is  niets  echt,  alles  is  een  luchtspiegeling.  
Denk  er  eens  over  na,  als  er  niets  echts  is,  waarom  doe  je  zoveel  kwaad,  doe  je  
zoveel  kwaad  aan  mensen,  doden,  verpletteren,  mishandelen...  om  te  profiteren?  
Wat  krijg  je?  Bovenal  geeft  de  overheid,  aangezien  het  geld  niet  van  hen  is,  het  uit  
zoals  ze  willen  en  geeft  het  weg  aan  wie  ze  maar  willen.  Dat  geld  is  van  de  mensen  
die  het  cent  voor  cent  hebben  verdiend.  Het  geld  komt  van  de  burgers  en  het  moet  
terug  naar  de  burgers.  De  armen  hoeven  de  rijken  niet  te  helpen,  dat  klopt  niet.  
Politici  nemen  geld  van  de  mensen  om  het  aan  de  banken  te  geven.  Dit  jaar  heeft  
Bankia  in  Spanje,  in  deze  negen  maanden  van  2012,  7.053  miljoen  euro  verloren.
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Het  eerste  pad  is  het  pad  van  het  egoïsme.  Voor  mij,  voor  mij  en  voor  mij.

Het  leven  heeft  twee  wegen.

Het  probleem  is  dat  we  allemaal  aan  onszelf  denken  en  dat  betekent  dat  we  
niet  aan  anderen  denken.  Dat  heet  negatief.

Normaal  kiezen  mensen  dit  pad.  De  weg  van  puur  egoïsme:  ik  wil  dit,  ik  wil  
dat  niet.  Iedereen  denkt  eerst  aan  hem.  Dit  is  het  eerste  pad.

Het  slechte  van  dit  pad  is  dat  je  in  elke  situatie  altijd  aan  jezelf  denkt  en  nooit  
aan  anderen,  altijd  eerst  aan  je  belangen.  In  dit  geval  zul  je  nooit  vrienden  
hebben.  Als  je  egoïstisch  bent,  heb  je  geen  goede  partner,  want  als  je  alleen  
aan  jezelf  denkt  en  niet  aan  je  vrouw,  hoe  zal  het  dan  goed  gaan.  Als  iedereen  
vecht  voor  zijn  belangen,  hoe  gaat  het  dan  goed?  In  het  gezin  hetzelfde,  met  
je  vader,  moeder,  kinderen...  ook  voor  jou  zal  het  niet  goed  gaan  omdat  je  
alleen  aan  jezelf  denkt  in  plaats  van  aan  de  ander.  Je  moet  je  verplaatsen  in  
de  ander,  in  wat  de  ander  nodig  heeft,  niet  in  wat  jij  nodig  hebt.  Als  je  alleen  
maar  aan  jouw  belangen  denkt  en  niet  aan  die  van  de  ander.  Je  komt  niet  ver.  
Net  als  mensen  die  drugs,  wapens  of  iets  negatiefs  verkopen,  het  maakt  ze  
niet  uit  of  ze  kwaad  gaan  doen,  of  ze  met  die  wapens  mensen  gaan  doden  of  
met  drugs  levens  en  families  gaan  vernietigen,  ze  denken  alleen  aan  geld  
verdienen.  Dat  is  puur  egoïsme.  Hij  geeft  alleen  om  zijn  belangen  zoals  de  
mensen  die  stelen,  hij  denkt  niet  na  over  de  schade  die  hij  de  ander  aandoet.  
Mensen  die  anderen  bedriegen  om  rijk  te  worden,  geven  er  niet  om  of  anderen  
lijden.  Een  overheid  die  het  zweetgeld  en  de  inspanning  van  de  mensen  
uitgeeft  aan  onzin,  enkel  aan  hun  welzijn  denkt,  dat  is  puur  egoïsme.  Elke  cent  
moet  100  keer  nadenken  voordat  je  het  uitgeeft,  want  dat  geld  is  niet  van  jou,  
het  is  van  de  mensen  die  het  met  hun  inspanningen  hebben  verdiend.  Dat  
heeft  gevolgen.  Zijn  geweten  en  God  zullen  hem  straffen.  Regeringen  die  geld  
geven  voor  abortus,  om  hun  eigen  mensen  te  helpen  doden,  zullen  de  
gevolgen  hebben,  de  ziel  van  de  baby  zal  alle  partijen  wreken  die  betrokken  
zijn  bij  de  moord.  De  regering  die  het  goedkeurt,  de  dokter  die  de  baby  stukje  
bij  beetje  knipt  om  het  uit  de  baarmoeder  te  halen  en  de  moeder  die  instemt  
met  deze  moord.

Stel  je  voor  dat  ze  je  stuk  voor  stuk  afsnijden,  wat  denk  je  dan?  Je  denkt  
alleen  aan  jezelf,  je  bent  egoïstisch.  De  overheid  die  instemt  met  seksuele  
betrekkingen  tussen  minderjarigen  zegt  dat  er  niets  gebeurt  als  je  blijft
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We  hebben  hetzelfde  lichaam,  een  groter  en  een  kleiner,  we  hebben  een  ziel  en  
de  baby  heeft  ook  een  ziel.  We  zijn  allemaal  hetzelfde.  Vertel  me  niet  dat  de  
ogen  van  de  baby  geen  ogen  zijn  zoals  de  onze,  dat  zijn  hart  niet  klopt  zoals  
het  onze...  welk  recht  hebben  we  om  te  doden?  Doden  is  nooit  goed.  Denk  er  
over  na.  Je  kunt  mensen  bedriegen,  maar  niet  in  geweten.  Omdat  je  nachtmerries  
zult  hebben,  zul  je  geen  vrienden  of  familie  hebben.  Je  mag  nooit  leugens  
vertellen,  zelfs  niet  als  de  waarheid  je  schaadt.  U  moet  oprecht  zijn  voor  uw  
bestwil.  Eerst  moet  je  je  hoofd  opheffen  en  het  hardop  zeggen.  Ik  vertel  altijd  
de  waarheid,  zelfs  als  het  mijn  belangen  schaadt.  Je  kunt  de  waarheid  nooit  
missen.  Je  moet  oprecht  zijn.  De  leugen  gaat  nooit  ver.

Als  je  een  goed  leven  wilt,  handel  dan  altijd  met  je  hart  in  je  hand,  dus  ik  
garandeer  je  dat  je  alles  krijgt  wat  je  wilt.

Als  je  mensen  helpt  wanneer  ze  het  nodig  hebben  en  geen  excuses  verzint,  
gewoon  zoveel  mogelijk  helpt,  zullen  mensen  het  dubbele  teruggeven  van  wat  
je  ze  hebt  gegeven.  Feiten  zeggen  meer  dan  duizend  woorden.

Zolang  je  jezelf  tegenover  iedereen  plaatst,  gaat  je  pad  naar  de  hel.  Je  kunt  elk  
moment  sterven,  dus  probeer,  terwijl  je  leeft,  dit  pad  van  egoïsme  te  verlaten.

Wat  telt  zijn  de  feiten.

zwanger  de  leiding  heeft  over  het  zonder  problemen  liquideren  van  uw  zoon,  
het  is  een  zeer  negatieve  regering  en  iedereen  zal  de  gevolgen  dragen.

De  tweede  manier  is  te  begrijpen  dat  het  zelf  niet  belangrijk  is.  Het  is  het  ik  
verlaten.  Dit  tweede  pad  is  om  het  tegenovergestelde  te  doen  van  het  eerste  
pad.  Voor  je  bestwil  moet  je  eerst  aan  de  ander  denken,  dan  aan  jezelf,  aan  wat  
dan  ook.  In  elke  situatie.

Ze  gebruikt  het  geld  van  het  volk  om  haar  eigen  mensen  te  vermoorden,  om  
haar  toekomstige  burgers  te  vermoorden,  en  aangezien  de  vrouw  dom  is,  stemt  
ze  ermee  in  dat  haar  zoon  wordt  vermoord.  Maar  dan  zullen  het  geweten  en  de  
wet  van  God  hen  streng  straffen.  De  gevolgen  zijn  zeer  ernstig.  Je  geweten  zal  
nooit  kalm  zijn.  Met  twee  abortussen  later,  vergeet  het  krijgen  van  meer  
kinderen,  want  elke  keer  dat  u  minder  kansen  heeft  om  kinderen  te  krijgen,  zal  
uw  baarmoeder  niet  langer  in  staat  zijn  om  nog  een  zwangerschap  te  
ondersteunen  en  wanneer  u  kinderen  wilt  krijgen,  kunt  u  dat  niet.  Denk  er  eens  over  na  voordat  je  afbreekt.

Als  je  je  kind  niet  wilt,  geef  het  dan  af  voor  adoptie,  er  zijn  veel  mensen  die  
willen  adopteren  omdat  ze  geen  kinderen  kunnen  krijgen.  Ik  weet  zeker  dat  je  
zoon  heel  gelukkig  zal  leven,  je  hoeft  hem  niet  te  doden.  Veel  mensen  wachten  
met  adopteren.  Er  kan  niet  worden  gezegd  dat  voordat  een  baby  wordt  geboren,  
deze  geen  mens  is,  we  zijn  allemaal  gelijk  en  hebben  dezelfde  rechten.

Denk  altijd  aan  de  belangen  van  de  ander.  Als  je  met  vriendelijkheid  en  liefde  
voor  anderen  bent,  zullen  anderen  je  met  vriendelijkheid  en  liefde  behandelen.  
Het  is  als  een  spiegel.  Wat  je  de  spiegel  laat  zien,  is  wat  in  de  spiegel  wordt  
weerspiegeld  en  het  beeld  dat  naar  je  terugkeert.

Als  iemand  je  slecht  behandelt,  als  je  een  slecht  gezicht  naar  iemand  trekt,  zal  de  
ander  je  ook  zijn  slechte  gezicht  laten  zien.
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Als  iemand  keer  op  keer  dezelfde  fouten  maakt,  heeft  die  persoon  er  niet  echt  
spijt  van.

Houd  mensen  nooit  voor  de  gek.

Ontzettend  bedankt.

Onthoud  goed  dat  de  tweede  manier  is  om  je  acties  uit  te  voeren  door  eerst  
aan  anderen  te  denken,  zonder  iets  te  zeggen,  met  je  acties  help  je  zonder  

iets  terug  te  eisen.

Denk  altijd  eerst  aan  de  ander.  Iedereen  die  fouten  maakt,  als  ze  er  echt  spijt  
van  hebben  en  ze  niet  meer  maken,  zal  hun  leven  veranderen.
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2.  Je  broers  en  zussen  maken  altijd  ruzie,  maken  altijd  ruzie,  kunnen  goed  met  elkaar  
opschieten,  als  je  niet  met  je  eigen  familie  kunt  opschieten,  hoe  kun  je  dan  met  je  vrienden  
opschieten?  Als  hetzelfde  bloed  niet  met  elkaar  kan  opschieten,  zul  je  nooit  met  anderen  
kunnen  opschieten.  Dat  is  onmogelijk.  Als  je  wilt  slagen  moet  je  weten  dat  je  het  altijd  voor  
anderen  moet  doen.  Als  je  niet  met  het  gezin  kunt  opschieten  en  er  geen  liefde  is,  hoe  kun  
je  dan  liefde  voor  anderen  hebben?

4.  Als  je  acties  een  ander  schaden  en  je  alleen  aan  jezelf  denkt.

Dan  ben  je  een  mislukkeling.

Als  je  misbruik  maakt  van  anderen  om  winst  te  maken,  zelfs  als  je  veel  hebt  gestudeerd,  
heb  je  er  niets  aan.  Waarom  bestudeer  je  de  Bijbel?  De  Bijbel  is  er  niet  om  uit  het  hoofd  te  
leren,  het  is  om  alles  te  doen  en  na  te  leven  wat  het  ons  vertelt,  om  te  handelen  volgens  de  
tien  geboden.

3.  Als  je  gedachte,  je  hart  en  je  woord  vals  zijn,  is  het  een  leugenaar,  als  je  mensen  bedriegt  
en  misbruik  maakt  van  mensen  voor  je  eigen  belangen.  Het  maakt  niet  uit  of  je  familie  je  
geld  nalaat,  een  comfortabel  huis...  dit  zal  niet  lang  duren.  Als  je  een  leugenaar  bent,  zal  
rijkdom  niet  lang  duren  omdat  negatief  negatief  brengt.  En  negatief  is  pech,  slechte  
gezondheid,  het  zijn  allemaal  mislukkingen.  Dit  zijn  de  gevolgen  van  je  negatieve  denken.

De  10  geboden,  10  tips  om  te  slagen  in  dit  leven.

1.  Als  je  niet  goed  bent  voor  je  vader  en  moeder,  vraag  dan  niets  aan  God,  want  God  kan  
je  niet  helpen.  Want  als  je  niet  aan  je  vader  en  moeder  denkt  die  je  zoveel  geven,  voor  je  
zorgen,  je  opvoeden,  voor  je  zorgen  en  alles  met  pure  liefde  zonder  er  iets  voor  terug  te  
verwachten,  als  je  niet  weet  hoe  je  dit  terug  kunt  geven  gunst  en  je  zorgt  niet  voor  je  ouders  
als  ze  ziek  zijn,  je  bent  erger  dan  beesten.  Als  je  niet  goed  bent  voor  je  ouders,  is  dat  het  
ergste  wat  je  kunt  doen:  niet  weten  hoe  je  ze  moet  bedanken

Als  je  druiven  zaait,  kunnen  er  geen  appels  groeien.  Denk  wijs.
Negatief  brengt  negatief.  Als  je  positief  denkt,  verandert  je  leven  in  positief  en  heb  je  veel  
geluk  en  mensen  zullen  je  helpen  en  elke  dag  kun  je  al  je  wensen  vervullen.  Je  kunt  nooit  
liegen,  je  moet  altijd  je  woord  houden,  zodat  mensen  van  je  gaan  houden.  Positief  brengt  
positief  en  negatief  brengt  negatief.

16.-  10  DINGEN  DIE  ER  ZIJN  IN  HET  LEVEN
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7.  Als  je  pech  hebt,  als  je  altijd  iets  doet  en  het  gaat  niet  goed  en  andere  mensen  
doen  iets  en  het  gaat  altijd  goed,  onthoud  goed,  het  leven  is  als  dag  en  nacht,  
als  alles  fout  gaat,  probeer  dan  te  ontspannen,  probeer  te  leren  iets  nuttigs  zoals  
studeren  of  een  beroep  leren  in  deze  tijd,  want  als  je  geluk  krijgt,  kan  dat  je  
helpen.

Als  je  pech  hebt  is  het  alsof  je  in  de  nacht  bent,  de  nacht  is  donker,  heb  geduld  
want  wat  komt  er  na  de  nacht?  de  dageraad  komt  eraan  de  zon  gaat  opkomen,  
dag,  licht,  veel  geluk.  En  vice  versa,  als  mensen  geluk  hebben,  is  het  net  als  de  
middagzon,  maar  wees  niet  blij,  want  de  nacht  en  de  duisternis  zullen  snel  komen.

God  gaf  ons  de  10  geboden  om  te  houden,  niet  om  te  onthouden.

Daarom  zeg  ik  je  dat  het  leven  geluk,  pech,  geluk  -  pech  is  en  zo  gaat  het  maar  
door  en  door.  Onthoud  daarom  goed:  wees  niet  verdrietig  als  je  pech  hebt,  laat  
staan  om  zelfmoord  te  plegen,  want  als  de  duisternis  van  de  nacht  verdwijnt,  zal  
het  daglicht  komen.

5.  Als  je  denkt  dat  ik,  ik,  ik,  ik...  dan  denk  je  dat  je  superieur  bent.  Als  je  zo  denkt,  
als  je  denkt  dat  je,  omdat  je  veel  universitaire  studies  hebt  gedaan,  beter  bent  
dan  degenen  die  geen  studies  hebben,  die  inferieur  zijn  en  dat  ze  allemaal  dom  
zijn.  Je  hebt  het  fout.  Want  iemand  die  veel  gestudeerd  heeft,  is  altijd  heel  lief  
voor  mensen,  voor  mensen  die  weinig  weten,  die  persoon  die  op  mensen  
neerkijkt,  waar  zijn  titels  dan  voor?  om  ongeluk  in  je  leven  te  brengen,  want  als  
je  anderen  als  minderwaardig  beschouwt,  wees  dan  voorzichtig  met  die  mensen,  
ze  zullen  alleen  maar  ongeluk  brengen.

6.  Als  je  illegale  dingen  doet,  om  snel  te  groeien  en  snel  voordelen  te  behalen,  
als  je  niet  doet  volgens  de  normen  van  de  samenleving,  probeer  je  alleen  maar  
te  profiteren  van  anderen,  het  is  geen  intelligentie,  je  zaait  alleen  slecht  voor  je  
morgen.  Doe  altijd  dingen  zoals  God  gebiedt  om  het  niet  te  verknoeien.  Denk  
daarom  niet  dat  je  erg  slim  bent,  zoals  ze  zeggen,  je  bent  slim.  Onthoud  daarom  
en  wees  niet  slim,  wie  te  ver  gaat,  zal  lijden.

8.-  Als  je  illegaal  geld  krijgt  als  bandiet  en  daarmee  mensen  helpt,  is  dat  nutteloos.  
Als  je  misbruik  maakt  van  mensen,  bedrieg  je  ze  om  aan  geld  te  komen.  Daarom  
moet  je,  als  je  een  goede  toekomst  wilt  hebben,  eerlijk  geld  verdienen.  Hoeveel  
mensen  die  zwendel  belanden  in  de  gevangenis!  het  niet  waard.

9.-  Als  u  niet  voor  uw  leven  zorgt,  zullen  noch  de  doktoren,  noch  de  medicijnen  
u  kunnen  genezen.  Als  je  's  nachts  naar  de  disco  gaat  en  pillen  slikt  om  de  hele  
nacht  wakker  te  blijven,  betaal  je  uiteindelijk  met  je  gezondheid  met  je  leven.  Let  
op  uw  gezondheid.  Eet  ordelijk  als  je  geen  gezondheid  hebt,  is  je  leven  voorbij.  
Als  je  je  lichaam  slecht  behandelt,  gaat  je  lichaam  snel  dood.  Zorg  voor  
gezondheid.  Als  het  tijd  is  om  te  slapen,  slaap  dan.
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10.-  Seks.  Als  je  seks  hebt  buiten  het  huwelijk,  ga  je  naar  de  hel.
Man  en  man  seks  eindigt  dodelijk.  Het  zijn  deze  relaties  die  de  meeste  aids  
verspreiden.  Anale  omgang  druist  in  tegen  de  natuur.  U  zult  een  hoge  prijs  betalen  
voor  het  onderhouden  van  dit  soort  relaties.  Je  zult  geen  gezondheid  hebben.  Als  
je  een  lang  en  gezond  leven  wilt,  doe  dan  niet  wat  slecht  is  voor  je  gezondheid.  
Deze  mensen  doen  niemand  kwaad,  maar  gaan  tegen  hun  eigen  natuur  in.  Als  we  
allemaal  homoseksueel  waren,  zouden  we  niet  geboren  zijn,  in  korte  tijd  zou  de  
mensheid  verdwenen  zijn,  want  een  man  met  een  man  en  een  vrouw  met  een  
vrouw  kunnen  geen  kinderen  krijgen.  Dat  is  pure  gril  en  gril  is  duur.  Uiteindelijk  
worden  al  die  mensen  dodelijk.  Volgens  de  wet  van  de  goden  gaan  al  deze  mensen  
naar  de  hel.  Probeer  goed  te  leven,  een  normaal  leven  zoals  God  het  bedoeld  
heeft.  Je  toekomst  ligt  in  jouw  handen.

Ontzettend  bedankt.
Het  is  gewoon  een  advies.

Als  het  tijd  is  om  te  eten:  eet.  Speel  niet  met  eten,  eet  matig.  Als  je  niet  gezond  
bent,  heb  je  niets.  Als  je  niet  eet  om  mooi  en  mager  te  zijn,  word  je  uiteindelijk  
ziek.  Je  zult  heel  mooi  zijn,  maar  je  zult  niet  gezond  zijn.  Onthoud  goed,  speel  niet  
met  je  gezondheid  want  zonder  gezondheid  heb  je  niets.
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Het  lichaam  is  als  een  auto.  De  auto  heeft  duizenden  onderdelen  nodig  om  
te  functioneren.  Je  hebt  niet  alleen  de  motor  nodig,  je  hebt  veel  spullen  nodig.

Stop  met  verlangen  naar  dit  lichaam.  Als  je  begrijpt  dat  je  lichaam  =  0  is,  en  
dat  je  elk  moment  kunt  sterven  (we  weten  niet  wanneer  onze  laatste  nacht  
zal  zijn,  de  begraafplaats  ligt  vol  met  gepensioneerden  maar

Het  is  niet  juist  om  voor  dat  lichaam  te  vechten,  want  als  het  later  sterft,  heeft  
het  niets  meer.  Het  is  niet  logisch,  we  hebben  uiteindelijk  voor  niets  
gevochten.  Om  iets  te  hebben,  moet  je  niet  vechten  voor  deze  machine  van  
vlees  en  bloed,  want  wat  heb  je  uiteindelijk?  Niets.  Als  je  sterft  neem  je  niets  
mee.  Als  je  niets  neemt,  waar  vecht  je  dan  voor?
Waarom  doe  je  pijn,  als  je  uiteindelijk  niets  neemt.  Je  kwetst  mensen  om  
voordeel  te  krijgen.  Daarom  is  vechten  voor  je  geest  het  enige  dat  je  kunt  
krijgen.

Ik  ben  universum,  universum  ben  ik.  Het  is  hetzelfde  als  zeggen  dat  ik  het  
universum  ben  en  het  universum  ben  ik.  Net  alsof  ik  vrij  ben.  Wat  is  vrij  zijn?  
Om  vrij  te  zijn  van  ziel,  om  vrij  te  zijn  van  gedachten,  om  vrij  te  zijn  van  mij,  
geef  ik  je  een  voorbeeld  zodat  je  begrijpt:  we  zijn  nu  als  een  kikker  die  vastzit  
in  een  put.  We  kijken  omhoog  naar  de  lucht  en  zien  alleen  het  stuk  lucht  dat  
we  door  de  uitgang  van  de  put  kunnen  zien.  Wij  zijn  zelf  in  de  put  gevallen  
en  zitten  vast.
Als  je  vrij  wilt  zijn,  moet  je  één  ding  begrijpen:  dit  lichaam  verloopt  en  sterft  
elk  moment.  Om  vele  redenen  breekt  het.  Het  is  als  een  machine  van  vlees  
en  bloed  die  veel  componenten  nodig  heeft  om  het  te  laten  werken:  hart,  
hersenen,  lever...  een  heleboel  dingen  en  het  heeft  miljoenen  cellen  en  in  
elke  cel  zijn  er  miljoenen  cellen...

In  de  Bijbel  wordt  niet  gesproken  over  reïncarnatie,  maar  als  je  wilt  kun  je  
naar  een  hypnosesessie  gaan  en  kun  je  zelf  je  vorige  levens  zien.  Dit  lichaam  
is  om  te  gebruiken  en  weg  te  gooien.  Het  is  net  als  een  auto:  als  hij  oud  
wordt,  stopt  hij  met  werken  en  ruilen  we  hem  in  voor  een  andere.  Het  lichaam  
is  hetzelfde,  op  een  dag  stopt  het  met  werken  en  sterven  we.  De  ziel  verlaat  
het  lichaam  en  wanneer  dit  gebeurt  wordt  het  lichaam  een  lijk,  een  stijve.

Wat  is  het  verschil  tussen  een  levend  lichaam  en  een  dood  lichaam?  Net  als  
een  lamp  uit  en  een  andere  aan.  Een  gloeilamp  is  uit  omdat  de  stroom  hem  
niet  bereikt  en  hij  is  aan  als  de  elektrische  stroom  hem  bereikt,  net  als  ons  
lichaam,  hij  leeft  omdat  de  ziel  erin  zit  en  sterft  als  de  ziel  het  lichaam  verlaat.  
Probeer  daarom  te  begrijpen:  je  moet  niet  vechten  voor  de  machine  van  het  
lichaam,  het  is  een  grote  vergissing,  je  moet  vechten  voor  je  ziel  om  vrij  te  
zijn.

17.-  IK  BEN  UNIVERSUM,  HET  UNIVERSUM  BEN  IK.
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We  kunnen  alleen  vliegtuigen  bouwen  die  van  de  ene  plaats  naar  de  andere  
op  aarde  gaan  of  schepen  die  de  maan  of  Mars  bereiken.  Omdat?  omdat  we  
erg  egoïstisch  zijn  en  we  alleen  maar  denken  aan  het  krijgen  van  geld  en  
hoe  we  het  leven  van  dit  lichaam  kunnen  verbeteren,  om  het  lichaam  grillen  
te  geven.  Veel  mensen  geven  alleen  om  hun  welzijn  en  dat  van  hun  gezin.

Het  is  alsof  je  een  kamer  bent  binnengekomen  en  zelf  de  deur  hebt  
dichtgedaan.  Je  bent  binnen  en  als  je  vrij  wilt  zijn,  open  dan  de  deur  en  ga  
naar  buiten.  Het  universum  is  oneindig.  Veel  mensen  gebruiken  drugs  en  
komen  met  allerlei  sensaties.  Als  je  een  echte  sensatie  wilt,  als  je  tussen  de  
sterren  door  oneindig  wilt  reizen  en  een  oneindig  leven  wilt  hebben,  als  je  
vrij  wilt  zijn,  een  vrije  reiziger  tussen  de  sterren  en  tussen  de  miljoenen  
zonnestelsels  en  universums,  dan  hoef  je  alleen  maar  verlaat  het  zelf  van  
het  lichaam.  We  zijn  niet  de  enige  levende  wezens  in  de  universa.  We  
hebben  al  gehoord  dat  buitenaardse  wezens  ons  komen  bezoeken,  er  
bestaat  leven  op  andere  planeten  en  universums  waarvan  we  niets  weten.  
We  zijn  niet  in  staat  om  schepen  te  maken  die  door  het  universum  naar  
andere  universums  reizen,  we  zijn  niet  in  staat  om  deze  ruimteschepen  te  
maken.

Vertrouw  er  niet  op  dat  je  oud  zult  worden,  probeer  elke  dag,  elk  uur,  elke  
minuut,  elke  seconde  te  gebruiken  om  vrij  te  zijn  zoals  ik.  Ik  heb  heel  goed  
begrepen,  ik  moet  vechten  voor  mijn  ziel  om  vrij  te  zijn.

Bijvoorbeeld  de  president  van  Syrië,  die  zijn  volk  meedogenloos  verplettert  
om  zijn  macht  te  behouden  en  zijn  familie  allerlei  rijkdom  en  comfort  te  
schenken.  Als  mensen  hun  stem  verheffen:  het  doodt  ze.  Iedereen  die  tegen  
zijn  ideeën  ingaat,  doodt  hij.  Dat  is  egoïsme.
Dood  mensen  om  de  macht  te  behouden.  Dat  is  puur  egoïsme.  Als  je  stopt  
met  egoïstisch  te  zijn,  kun  je  vrij  zijn.  Op  andere  planeten  hebben  ze  veel  
meer  geavanceerde  technologie  dan  wij,  waarom?  omdat  we  hier  op  aarde  
erg  egoïstisch  zijn  en  ons  leven  een  paar  jaar  duurt,  hoogstens  ongeveer  
100  jaar,  en  om  grote  dingen  uit  te  vinden  zijn  vele  jaren  onderzoek  en  
studie  nodig.  Op  andere  planeten  duurt  het  leven  1000  jaar  en  daarom  
kunnen  ze  langer  onderzoeken.  Als  we  duizend  jaar  uit  elkaar  zouden  leven,  
zouden  we  net  zo  goed  zo'n  geavanceerde  technologie  kunnen  hebben.  
Omdat  ze

Daarom  zeg  ik  je:  ik  ben  het  universum  en  het  universum  ben  ik.  Om  dit  
onderwerp  te  begrijpen,  moet  je  begrijpen  dat  dit  lichaam  niet  van  mij  is,  
het  is  wat  je  gebruikt.  Zoals  de  lamp.  Jij  bent  de  stroom.  Als  de  lamp  kapot  
gaat,  haal  je  hem  eruit,  gooi  je  hem  weg  en  doe  je  een  nieuwe  lamp  erin,  
dan  brandt  de  huidige  weer  een  andere  lamp.  Zo  werkt  de  ziel  met  dit  
lichaam.  We  komen  naar  deze  wereld  om  de  ziel  te  begrijpen,  we  komen  niet  
naar  deze  wereld  om  rijk  te  worden  en  alles  te  verliezen  op  elk  moment  dat  
we  sterven.  Je  moet  begrijpen  dat  je  moet  vechten  voor  je  ziel  om  vrij  te  
zijn.  De  meeste  mensen  geven  alleen  om  het  lichaam,  ze  geven  allerlei  
grillen  om  dit  lichaam  tevreden  te  stellen.  Je  moet  het  niveau  van  zielskennis  
verhogen.  Kijk  in  de  maatschappij,  er  zijn  veel  soorten  mensen:  er  zijn  
mensen  die  niet  kunnen  lezen  of  schrijven,  er  zijn  mensen  die  gepromoveerd  
zijn,  er  zijn  veel  niveaus,  je  moet  het  kennisniveau  van  de  ziel  verhogen.  Als  
je  dit  zelf  kunt  verlaten,  ben  je  het  universum  en  kun  je  in  het  universum  
reizen.  Als  je  gelooft  dat  ik  dit  lichaam  ben,  kom  je  nooit  uit  dat  lichaam,  
kom  je  nooit  uit  de  put.

er  zijn  ook  mensen  van  alle  leeftijden)  als  je  begrijpt  dat  je  niet  het  lichaam  
bent,  zul  je  vrij  worden.
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Er  zijn  geen  meerderen  aan  anderen,  we  hebben  allemaal  een  lichaam,  
hetzelfde  lichaam.  In  je  vorige  levens  had  je  zwart  kunnen  zijn,  Afrikaans...  het  
maakt  niet  uit  van  welk  merk  de  lamp  is,  we  zijn  allemaal  gloeilampen.  Er  zijn  
dus  geen  verschillen  tussen  mannen  en  vrouwen.  Zelfs  dieren  hebben  een  ziel  
zoals  wij.  Veel  mannen  die  zo  graag  vrouw  zijn  en  geopereerd  worden  om  er  
als  vrouw  uit  te  zien,  borsten  aan  te  trekken,  zich  als  vrouw  te  kleden...  Ik  zeg  
je  dat  het  niet  nodig  is  om  dit  allemaal  te  doen,  als  je  zo  graag  een  vrouw  wilt  
zijn,  Ik  garandeer  je  dat  je  in  het  volgende  leven  als  vrouw  wordt  geboren.  Je  
hoeft  niet  te  proberen  je  aard  te  veranderen.  Als  je  accepteert  dat  dit  zelf  
slechts  een  lichaam  is,  zul  je  vrij  zijn  en  tussen  de  sterren  kunnen  reizen  en  
zal  alles  wat  je  wilt  in  jouw  handen  liggen.  Alleen  dit.  Als  je  niet  teleurgesteld  
bent  in  dit  lichaam,  kun  je  een  lang  en  gezond  leven  leiden.  In  40  jaar  ben  ik  
nog  nooit  ziek  geworden,  ik  ben  nog  nooit  naar  het  ziekenhuis  gegaan,  40  jaar  
perfect,  ik  heb  geen  ongelukken  gehad  en  ik  heb  ook  geen  botten  gebroken.  
Omdat  ik  heb  begrepen  dat  dit  lichaam  niet  van  mij  is.  Het  is  wat  ik  gebruik  in  
dit  leven.

Daarom  zou  ik  graag  willen  dat  je  naar  me  luistert,  dat  je  het  met  je  hart  
begrijpt.  De  enige  die  je  kan  redden  ben  jijzelf,  niet  God.  God  wat  kun  je  doen?  
Er  zijn  veel  mensen  die  de  Bijbel  jarenlang  bestuderen,  maar  hoeveel  mensen  
besteden  aandacht  aan  wat  de  Bijbel  zegt  en  wat  Jezus  Christus  zegt?  Als  je  
leest  en  het  niet  begrijpt,  is  het  nutteloos.  Jezus  verlaat  zichzelf,  daarom  kan  
hij  wonderen  verrichten:  doden  opwekken,  zieken  genezen,  op  water  lopen,  
zijn  toekomst  kennen...  als  je  kunt  begrijpen  dat  ik  dit  lichaam  niet  ben,  kun  je  
wonderen  verrichten  zoals  Jezus  Christus.  Jezus  Christus  denkt  alleen  aan  
mensen,  hij  denkt  nooit  aan  zichzelf.

Ik  is  mijn  ziel.  Met  positief  denken  is  er  geen  egoïsme  en  zal  je  hele  organisme  
positief  zijn  en  zul  je  geen  ziekte  hebben  zoals  ik.

kunnen  ze  langer  leven?  omdat  ze  een  hart  van  goud  hebben  en  we  erg  
egoïstisch  zijn.  Het  is  als  een  zaklamp,  we  houden  de  zaklamp  24  uur  aan,  we  
stoppen  niet  met  denken

Waarom  hebben  sommige  mensen  kanker?  omdat  het  veel  van  mij  heeft:  ik  
wil,  ik  wil,  ik  vind  dit  leuk,  ik  vind  dit  niet  leuk...  altijd  nadenken  over  hoe  ik  het  
lichaam  kan  bevredigen.  Als  je  niet  krijgt  wat  je  wilt,  word  je  boos  en  ziek.  Wat  
je  ook  voor  het  lichaam  doet,  je  zult  geleidelijk  aan  je  leven  beëindigen.  Zorg  
goed  voor  je  lichaam  met  positief,  denk  eerst  aan  de  ander.  Dat  heet  positief  
zijn.  Als  je  positief  bent  met  mensen,  zullen  mensen  positief  naar  je  terugkeren.

Overdag  en  's  nachts  hebben  we  miljoenen  gedachten  in  een  seconde  en  als  
we  slapen  blijven  we  in  dromen  denken.  Daarom  is  onze  energie  uitgeput,  het  
wordt  sneller  verbruikt.  Op  andere  planeten  zetten  ze  de  energie  alleen  aan  
wanneer  ze  die  nodig  hebben,  zodat  ze  langer  meegaan.  Het  is  als  een  auto,  je  
zet  hem  nooit  uit,  hij  rijdt  altijd,  zoals  taxi's  die  continu  rijden,  daarom  gaan  ze  
minder  lang  mee  dan  een  privéauto.  Dat  is  de  reden  waarom  als  je  een  lang  
leven  wilt  hebben,  geluk  wilt  hebben,  vrij  wilt  zijn,  alles  wat  je  hoeft  te  doen  is  
stoppen  met  vechten  voor  dit  lichaam.
Je  mag  geen  onderscheid  maken  tussen  mij,  jou,  hem,  tussen  landen,  tussen  
rassen...  we  zijn  allemaal  één  en  we  zijn  allemaal  gelijk.

Als  je  mensen  helpt,  doen  mensen  iets  met  een  hart  terug.
Met  weigering  eindig  je  nooit  goed,  "het  is  brood  voor  vandaag  en  honger  voor  
morgen"  want  vroeg  of  laat  betaal  je  er  een  hoge  prijs  voor.  Als  je  mensen  
onrecht  aandoet,  betalen  mensen  je  10  onrecht  terug.
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De  Bijbel  is  voor  jou  om  te  begrijpen  en  te  weten  hoe  je  moet  handelen  in  het  
leven.  De  Bijbel  is  niet  alleen  om  te  onthouden.  Het  is  zodat  je  begrijpt  hoe  je  moet  
handelen  om  vrij  te  zijn.  Oefen  en  handel  als  Jezus  Christus.  Niet  onthouden  en  
niets  anders,  je  moet  handelen.  Iedereen  probeert  vrij  te  zijn.

Van  niemand  anders.

Ik  wil  dat  je  begrijpt  dat  alles  van  jou  afhangt.

Daarom  moet  je,  om  vrij  te  zijn,  gewoon  begrijpen  dat  ik  dit  lichaam  niet  ben  en  
dat  we  allemaal  gelijk  zijn,  we  zijn  allemaal  één.  Dieren,  de  natuur,  sterren,  God...  
Als  je  denkt  en  handelt  als  God,  word  je  God.  Vraag  God  nergens  om,  vraag  het  
jezelf.  Als  je  gezondheid,  geluk,  een  lang  leven  wilt...  vraag  jezelf  dan  af.  Hoe  te  
vragen?  met  allemaal  positief  meedenken  door  mensen  zodat  al  je  wensen  
uitkomen.  Alleen  positieve  wensen.  Negatieve  verlangens  hebben  negatieve  
gevolgen.

Ontzettend  bedankt.
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Hoe  jezelf  te  beschermen?  Mensen  weten  niet  hoe  ze  zichzelf  moeten  beschermen.  
Als  jij  niet  beschermt,  wie  beschermt  jou  dan?

Veel  mensen  denken  dat  het  bedriegen  van  mensen  om  winst  te  maken  goed  
voor  hem/haar  is.  Maar  je  hebt  het  mis.  Als  je  mensen  bedriegt  en  mensen  
verplettert,  ga  je  in  tegen  de  wet  van  goden  en  mensen:  dit  is  slecht  voor  jezelf.  
Want  als  je  pijn  doet,  vals  speelt,  profiteert,  zullen  mensen  wachten  op  de  
gelegenheid  om  wraak  te  nemen.

U  moet  zorgen  voor  de  informatie  die  u  binnenkomt;  je  moet  stoppen  met  
negatief  denken.  Als  je  iets  negatiefs  denkt,  doe  je  jezelf  pijn.  Als  je  gezond  wilt  
zijn,  moet  je  stoppen  met  allerlei  gedachten  van  verdriet,  angst,  negatieve  
gedachten,  omdat  het  je  gezondheid  aantast.  Je  geest  stuurt  informatie  naar  het  
hele  lichaam,  via  de  zenuwen  die  de  hersenen  met  de  ruggengraat  naar  het  hele  
lichaam  communiceren  en  het  is  ziek.  De  geest  communiceert  met  het  lichaam  
via  de  ruggengraat.  Als  de  geest  geblokkeerd  is,  wordt  de  informatie  geblokkeerd  
en  bereikt  deze  de  rest  van  het  lichaam  niet  en  komen  er  ziekten.  Alles  vindt  zijn  
oorsprong  in  de  geest.  Probeer  niet  nerveus  te  worden,  niet  te  provoceren.  Je  
wordt  in  geen  geval  boos  of  verdrietig,  want  dit  alles  betaal  je  met  je  gezondheid.  
Wat  de  geest  binnenkomt,  heeft  vervolgens  invloed  op  het  lichaam.

Elke  vriend,  familie,  kennis...  als  ze  niet  stoppen  met  het  "eten  van  de  kokosnoot",  
houden  ze  niet  op  je  problemen  te  bezorgen  en  stoppen  ze  niet  met  het  tellen  
van  hun  verdriet;  je  moet  stoppen  zeggen!  Als  iedereen  je  verdriet  vertelt  en  je  legt  ze  neer

Hij  zal  zeker  wraak  nemen.  Het  is  slecht  voor  je.  Als  je  jezelf  wilt  beschermen,  
help  dan  mensen  en  mensen  zullen  jou  beschermen.  Als  je  mensen  onrecht  
aandoet,  betalen  mensen  je  terug  met  rente.  In  dit  geval  bescherm  je  jezelf  niet,  
integendeel,  je  doet  jezelf  pijn.  Laat  egoïsme  varen  met  je  acties,  als  je  altijd  
eerst  aan  mij  denkt,  doe  je  jezelf  pijn.  Niemand  ontsnapt.  Het  is  een  kwestie  van  
tijd.  Dat  lichaam  duurt  niet  oneindig.  Via  het  lichaam  plegen  we  egoïstische  
handelingen,  je  ziet  op  het  nieuws  dat  iedereen  die  negatieve  handelingen  
verricht  slecht  afloopt.  Om  jezelf  tegen  jezelf  te  beschermen,  moet  je  eerst  zorgen  
voor  je  acties  en  je  gedachten.  Negatieve  gedachten  zijn  ernstiger  dan  negatieve  
handelingen,  omdat  elke  negatieve  handeling  zijn  oorsprong  vindt  in  een  
negatieve  gedachte.  Negatieve  gedachte  wordt  negatieve  daad.

Als  de  informatie  die  je  in  je  geest  binnenlaat  negatief  is,  zal  het  de  rest  van  het  
lichaam  bereiken  en  word  je  ziek.

18.-  BESCHERM  JEZELF  TEGEN  JEZELF.
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Hij  doet  zichzelf  pijn,  hij  pleegt  langzaam  zelfmoord.  Ook  wordt  er  geld  
uitgegeven  om  langzaam  zelfmoord  te  plegen,  is  dat  logisch?  De  enige  vijand  
zit  in  jezelf.  Alle  mensen  hebben  twee  gezichten  in  zichzelf:  een  positief  en  een  
negatief.

Zoals  alcohol;  als  je  een  glas  alcohol  drinkt,  is  dat  goed  voor  je  lichaam,  maar  
als  je  te  veel  drinkt  tot  je  dronken  wordt,  schaadt  het  je  lever,  je  lichaam  en  je  
geest.

Wat  je  verkeerd  doet,  heeft  negatieve  gevolgen.  Dit  is  allemaal  uit  puur  egoïsme,

Het  leven  dat  twee  wegen  heeft:  de  ene  negatief  en  de  andere  positief:  het  pad  
dat  je  wilt  volgen,  hangt  van  jou  af.  Als  een  persoon  gezondheid,  een  goed  
leven,  geluk  heeft...  is  dat  omdat  hij  het  positieve  pad  kiest.

Als  u  iets  tegen  de  wet  doet,  heeft  u  negatieve  gevolgen.  De  enige  oorzaak  van  
dit  alles  is  egoïsme.

in  gedachten  zul  je  slecht  eindigen.  Je  hoofd  wordt  groter  en  groter.  Je  vangt  
verdriet,  zenuwen,  allerlei  soorten  verdriet...  en  je  kunt  er  niet  tegen.  Het  is  
alsof  je  familie,  vrienden,  wie  dan  ook  op  het  strand  staat  te  verdrinken  en  om  
hulp  te  vragen.

Als  je  alles  positief  wilt  hebben;  je  gezin,  je  gezondheid,  je  leven,  je  werk...  je  
moet  positief  denken  en  doen.  De  meeste  mensen  kiezen  het  negatieve  pad  
omdat  ze  egoïstisch  zijn:  ik,  ik,  ik.  Voor  wat  dan  ook,  de  eerste  gedachte  is  IK;  
profiteer,  uit  interesse,  zoals  het  beste  voor  mij  is...  de  anderen  zijn  mijn  zaken  
niet.  Daarom  bouwen  de  meesten  hun  welzijn  boven  de  pijn  en  het  lijden  van  
anderen.  Hij  geeft  niet  om  de  pijn  van  anderen,  dit  is  het  probleem.  Deze  
persoon  kiest  het  negatieve  pad.

Je  springt  om  ze  te  redden,  maar  je  weet  niet  hoe  je  moet  zwemmen,  laat  staan  
om  anderen  te  redden.  In  dit  geval  komen  er  in  plaats  van  een  lijk  twee  lijken  
uit  het  water.  Je  hoeft  jezelf  niet  op  te  offeren  voor  anderen.  Als  je  kunt  
zwemmen  en  je  springt  om  iemand  te  redden:  prima.  Maar  ga  niet  voor  niets  
dood.  Ook  al  is  het  je  familie,  als  je  niets  kunt  doen.  Als  je  alle  zorgen  van  je  
familie,  je  vrienden,  die  van  jezelf...  in  je  hoofd  stopt,  zul  je  uiteindelijk  bibberen  
van  de  zenuwen.
Elk  moment  krijg  je  een  aanval  en  dat  heeft  gevolgen  voor  je  leven  en  je  
gezondheid.  Daarom  moet  je  Stop  zetten.  Elke  familie  of  vriend  die  u  negatief  
beïnvloedt,  moet  u  van  hem  scheiden,  u  moet  een  veilige  afstand  bewaren,  met  
respect;  het  is  om  jou  te  beschermen.  Elke  persoon  die  met  u  communiceert  
en  informatie  doorgeeft  die  u  negatief  beïnvloedt,  moet  u  een  halt  toeroepen.  
In  dat  geval  moet  u  die  persoon  vertellen  dat  u  niet  wilt  dat  hij  dit  soort  
informatie  aan  u  doorgeeft,  omdat  u  zich  er  slecht  en  verdrietig  door  voelt.  Dat  
is  je  beschermen.  Zoals  roken  bijvoorbeeld.  We  weten  dat  het  roken  van  
sigaretten  giftig  is  voor  uw  lichaam  en  u  blijft  roken.  Elke  sigaret  kost  5  minuten  
van  je  leven.  Die  mensen  die  zichzelf  niet  beschermen.

Wat  je  vandaag  zaait,  zul  je  morgen  oogsten:  je  zaait  negatief,  je  oogst  negatief /  
je  zaait  positief /  je  oogst  positief.
Het  is  gewoon  een  kwestie  van  tijd.  De  wet  van  karma  vergeeft  niet,  of  je  het  nu  
leuk  vindt  of  niet.  Vroeg  of  laat  zal  het  negatieve  effecten  hebben.
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Iedereen  heeft  het  recht  om  te  leven.  In  vrede.  Als  niemand  met  je  rotzooit,  
waarom  verpletter  je  dan  anderen?  Waarom  profiteer  je  van  de  zwaksten?  Alles  
heeft  zijn  gevolgen.

Probeer  jezelf  te  beschermen,  eet  niet  zoveel  vlees  en  stop  zo  mogelijk  met  
vlees  eten.  Het  leven  is  belangrijker  dan  een  stuk  vlees,  veel  mensen  zijn  
gestorven  voor  een  stuk  vlees.  Bescherm  je  lichaam  en  geest.

De  wereld  wordt  steeds  egoïstischer.  We  doden  dieren  om  ze  op  te  eten:  
genadeloos.  Vlees  heeft  zijn  eiwitten,  maar  het  draagt  ook  virussen  met  zich  
mee.

Als  jij  jezelf  niet  beschermt,  wie  zal  jou  dan  beschermen?

De  menselijke  wet  staat  abortus  toe,  maar  we  leven  een  paar  jaar,  de  menselijke  
wet  beschermt  je  terwijl  je  leeft,  maar  als  je  sterft,  zal  noch  de  wet  van  God,  
noch  je  geweten  je  vergeven,  je  zult  moeten  boeten  voor  die  moord.  De  doktoren  
die  abortussen  uitvoeren,  doden  onschuldige  wezens,  ze  zullen  ook  worden  
gestraft  voor  het  doden  van  die  foetussen.  Ze  zullen  een  miljoen  jaar  lijden  voor  
elke  foetus  die  ze  doden,  en  ze  zullen  op  dezelfde  manier  sterven  als  ze  hebben  
gedood.

Vandaag  hebben  we  het  over  "zeldzame  ziekten",  wat  is  dat?  Waarom  zijn  er  
elke  dag  meer  zeldzame  ziekten?  Omdat?

Het  aids-virus  komt  van  de  aap.  In  een  opwelling  om  zijn  vlees  te  eten,  zijn  nu  
miljoenen  mensen  besmet.  Andere  voorbeelden  zijn  gekke  koeien,  vogelgriep...  
pas  op  met  vlees!

We  weten  dat  het  slecht  is  en  waarom  zijn  er  zoveel  alcoholisten  in  de  wereld?  
Omdat  deze  mensen  elkaar  vermoorden,  hebben  ze  de  negatieve  weg  gekozen  
om  wraak  op  zichzelf  te  nemen.  Onbewust  of  bewust  breng  je  de  demon  naar  
buiten  die  je  in  je  draagt.  Het  is  alsof  je  een  steen  pakt  en  in  je  schoen  stopt.  
Niemand  kan  je  pijn  doen  als  je  dat  niet  wilt.  Daarom  moet  je  begrijpen  dat  alles  
gril  is:  net  als  roken,  je  weet  dat  het  je  pijn  doet  en  je  rookt,  het  is  niet  logisch,  
bovendien  rook  je  met  het  geld  uit  het  zweet  van  je  voorhoofd.  Dit  is  voor  jou  
het  negatieve  pad  kiezen,  het  effect  zal  voor  jou  negatief  zijn.

De  hel  is  niet  alleen  na  de  dood,  het  is  overal:  kijk  om  je  heen,  hoeveel  lijden  is  
er!  In  ziekenhuizen  lijden  veel  mensen.  Let  op  wat  je  doet!  want  alles  heeft  zijn  
gevolgen.

Dus  waarom  doe  je  het?  omdat  deze  persoon  egoïstisch  is,  is  hij  negatief.

Doe  anderen  geen  pijn:  doe  anderen  niet  aan  wat  je  niet  wilt  dat  ze  jou  aandoen.

Vergeet  nooit  dat  alles  zijn  gevolgen  heeft;  De  goede  en  slechte.
Denk  niet  dat  het  je  nooit  zal  raken.  Ik  garandeer  je  dat  het  je  zal  raken,  het  is  
slechts  een  kwestie  van  tijd.  Daarom  moet  je  jezelf  beschermen.
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Iedereen  die  u  negatief  beïnvloedt,  moet  u  op  veilige  afstand  houden,  zodat  
u  er  geen  last  van  heeft.  Doe  geen  domme  dingen.

Zoek  het  positieve  pad  en  verlaat  het  egoïsme.

De  enige  die  verantwoordelijk  is  voor  jouw  acties  ben  jij.  Geef  anderen  niet  
de  schuld.

Ontzettend  bedankt.

Alle  grillen  zoals  drugs  zijn  om  je  te  doden.  Ze  dienen  alleen  om  je  langzaam  
te  doden.  Mensen  weten  het,  maar  om  sensaties  te  hebben  doen  ze  onzin.  
Als  je  goede  sensaties  wilt  hebben,  doe  dan  aan  yoga-meditatie.  Met  yoga  
kun  je,  als  je  ontspannen  bent,  voorbij  de  sterren  reizen,  je  ziel  scheidt  zich  
van  je  lichaam  en  keert  dan  terug,  en  dat  alles  zonder  bijwerkingen.

TERUG  INDEX

Bescherm  uzelf,  doe  in  uw  belang  anderen  geen  pijn  omdat  u  uzelf  pijn  doet.  
Respecteer  de  wet.

Het  komt  allemaal  van  vleesvirussen.  Denk  na  voordat  je  vlees  eet.

Als  je  wilt,  kan  ik  je  yoga-meditatie  leren  en  kun  je  al  deze  sensaties  hebben.  
Je  kunt  naar  Barcelona  komen  om  te  leren  dat  ik  het  je  volledig  gratis  zal  
leren.

Ook  al  leef  je  goed  met  alle  comfort  als  je  een  stuk  vlees  eet  en  het  is  
besmet,  dan  is  je  goede  leven  voorbij.

Daarom  eet  ik  al  meer  dan  40  jaar  geen  vlees  meer  en  doe  ik  aan  
yogameditatie  en  heb  ik  nooit  gezondheidsproblemen.  Als  je  geen  
gezondheid  hebt,  wat  heb  je  dan?  Wat  heb  je  aan  een  geweldig  gezin,  een  
goede  baan,  een  goed  bedrijf...  als  je  ziek  bent?  Het  niet  waard.  Denk  er  over  na.

Als  je  bovennatuurlijke  krachten  wilt  hebben,  leer  dan  yoga-meditatie.
Gebruik  nooit  hekserij,  dat  is  negatief.
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Positief  trekt  positief  aan  en  negatief  trekt  negatief  aan.  Hoe  vermijd  je  
stress,  zenuwen,  verdriet,  woede  op  de  rand  van  zelfmoord?  Heel  
gemakkelijk,  het  zelf  verlaten.  Alle  stress  komt  van  het  zelf.  En  ik  denk  dat  
ik  niet  denk,  ik  vind  het  leuk,  ik  vind  het  niet  leuk,  ik  wil  wel,  ik  wil  niet.  
Waarom  doe  je  zo?

Denk,  denk,  denk...  denk  dat  dit  ik  van  het  lichaam  altijd  aan  alles  denkt  als  
het  alleen  is.  Als  mensen  alleen  of  alleen  wonen,  is  het  veel  erger.  Door  met  
niemand  te  praten,  denkt,  denkt  en  denkt  hij  vooral  aan  vroeger.  De  meeste  
mensen  denken  na  over  de  negatieve  en  verdrietige  dingen  die  hen  zijn  
overkomen,  weinig  mensen  denken  na  over  de  goede  herinneringen  en  
gelukkige  momenten.  Bedenk...  als  je  alleen  bent,  wat  een  toekomst,  met  
eenzaamheid  zal  het  helemaal  zwart  zijn.  Als  je  negatief  denkt,  stel  je  3  
negatieve  gedachten  samen:  over  alle  dingen  die  voor  jou  zijn  misgegaan  
uit  het  verleden  dat  je  hebt  meegemaakt,  uit  het  heden  dat  nu  is  en  uit  de  
toekomst  die  op  je  wacht.  Dit  is  hoe  geestesziekten  ontstaan  en  dan  spreek  
je  tegen  jezelf  en  antwoord  je  aan  jezelf.  Dan  beland  je  in  het  psychiatrisch  
ziekenhuis.  Waarom  eindigen  deze  mensen  zo  slecht?  Omdat  hij  alleen  aan  
mij,  mij,  mij  denkt.

Als  je  negatieve  gedachten  hebt,  beïnvloedt  dat  de  communicatie  tussen  de  
hersenen  en  de  rest  van  het  lichaam,  die  communicatie  wordt  geblokkeerd  
en  de  informatie  bereikt  de  rest  van  het  lichaam  niet.  Dus  wanneer  mensen  
dit  soort  gedachten  hebben,  voelen  ze  pijn  in  de

Denk  niet  zoveel  aan  mij  om  nerveuze  toestanden  te  voorkomen.  We  weten  
niet  hoeveel  jaar  we  zullen  leven,  op  begraafplaatsen  zijn  niet  alleen  oude  
mensen,  maar  ook  jonge  mensen.  De  dood  kan  je  op  elk  moment  overkomen,  
per  ongeluk,  alcohol,  drugs...  er  zijn  veel  oorzaken  om  jong  te  sterven.  Deze  
mensen  zijn  niet  in  staat  om  de  geest  te  beheersen:  als  je  een  goedkope  en  
snelle  auto  hebt,  heb  je  geen  controle  over  de  snelheid  wanneer  je  remt  of  
een  bocht  neemt.  Net  als  jonge  mensen  die  drugs  gebruiken  en  dronken  
worden...  zijn  ze  niet  in  staat  om  voor  hun  eigen  bestwil  te  denken.  Al  die  
stress  komt  doordat  je  dingen  zo  persoonlijk  opvat,  als  wat  je  wilt  er  niet  
uitkomt,  wat  je  wilt,  word  je  nerveus  en  gestrest.  Als  iemand  je  onrecht  
aandoet,  heb  je  wraakzucht  en  dat  gaat  niet  goed  met  je.  Als  je  deze  
wraakgevoelens  behoudt,  zal  het  je  denken  beïnvloeden,  je  zult  niet  goed  
leven,  als  je  wraak  eerst  houdt,  heeft  het  invloed  op  jezelf  omdat  je  niet  
goed  kunt  leven,  noch  gelukkig  noch  kalm.  Omdat  de  hersenen  via  de  
ruggengraat  verbinding  maken  met  de  rest  van  het  lichaam  en  dat  gevoel  
van  wraak  en  verdriet  overbrengen.

19.  POSITIEF  TREKT  AAN  POSITIEF  EN  NEGATIEF  TREKT  
NEGATIEF  AAN.
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2  Adviseer  mensen  om  de  dingen  goed  te  doen

We  zijn  allemaal  hetzelfde.  Een  president  is  evenveel  waard  als  alle  burgers  
van  het  land.  Voor  de  wet  zijn  we  allemaal  gelijk  en  ook  voor  de  goden.  We  zijn  
allemaal  gelijk,  mannen  en  vrouwen,  niemand  is  superieur  aan  een  ander.  Als  
een  ziel  het  lichaam  van  een  vrouw  binnengaat,  wordt  ze  een  vrouw,  als  ze  het  
lichaam  van  een  man  binnengaat,  wordt  ze  een  man,  als  de  ziel  het  lichaam  
van  een  dier  binnengaat,  wordt  ze  een  dier.  Maar  de  ziel  is  dezelfde.  We  zijn  
allemaal  hetzelfde.  Je  kunt  geen  onderscheid  maken,  we  zijn  allemaal  hetzelfde.  
We  zijn  allemaal  kinderen  van  God,  er  is  geen  kind  van  God  dat  inferieur  is  aan  
een  ander.  Dat  is  gelijkheid.

Als  je  negatief  bent,  ga  je  om  met  negatieve  mensen  zoals  jij.

We  betalen  een  hoge  prijs  voor  al  ons  egoïsme:  we  vernietigen  de  planeet.  
Elke  dag  zijn  er  meer  natuurrampen,  tyfoons,  tsunami's,  droogtes,...  
aardbevingen.  We  vernietigen  de  planeet  en  we  betalen  ervoor.  Het  doden  van  
dieren  of  enig  levend  wezen  is  een  bevlieging.  Niemand  kan  zijn  leven  berijden  
met  het  lijden  van  anderen.  Niemand  kan  ooit  in  een  opwelling  en  om  meer  te  
hebben,  profiteren  van  anderen.  Dat  je  je  leven  niet  kunt  berijden  met  de  pijn  
van  de  ander.  Dat  kan  niet.  Er  zijn  politici  die  zeggen  dat  niemand  vóór  de  
geboorte  een  persoon  is  en  zij  keuren  abortus  goed.  Als

3  Word  vrijwilliger  waar  ze  je  hulp  nodig  hebben.

Positief  bij  positief  en  negatief  bij  negatief.  Je  zult  een  hoge  prijs  betalen  voor  
al  je  grillen,  niet  alleen  hier,  maar  ook  na  de  dood.

maag,  heeft  trillende  benen,  heeft  moeite  met  ademhalen...  ze  gebeuren  
allemaal  op  het  zwakste  punt  van  hun  lichaam.  Deze  mensen  weten  niet  hoe  
ze  moeten  controleren.  Hij  neemt  het  leven  heel  serieus.  Je  kunt  dingen  niet  
achterlaten.  In  het  leven  krijg  je  niet  altijd  wat  je  wilt.  Het  probleem  is  het  zelf.  
We  worden  geboren  met  lege  armen,  we  brengen  niets  ter  wereld,  als  we  
sterven  nemen  we  niets  mee.

Als  je  rijk  bent,  moet  je  een  deel  van  dat  geld  teruggeven  aan  de  samenleving,  
zodat  je  elke  dag  meer  geld  hebt.  Als  je  dingen  goed  doet,  voel  je  je  heel  
positief  en  gelukkig,  ben  je  van  binnen  gelukkig  en  breng  je  deze  vreugde  over  
op  anderen.  Deze  positieve  energie  activeert  je  afweer,  het  activeert  je  
bloedcirculatie,  het  is  goed  voor  je  gezondheid,  je  leven  zal  altijd  gelukkig  zijn  
en  het  komt  goed  voor  je.  Als  een  persoon  een  droevig  gezicht  trekt,  zullen  ze  
nooit  een  baan  of  vrienden  vinden.

Het  maakt  niet  uit  over  geld,  macht,  eigendom...  als  je  sterft  moet  je  alles  
achterlaten.  En  bovendien  weten  we  niet  wanneer  we  deze  wereld  zullen  
verlaten.  Elke  nacht  kan  je  laatste  nacht  zijn.  Daarom  moet  je  begrijpen  dat  als  
je  geld  hebt  en  je  geluk  in  alle  aspecten  van  je  leven  wilt  voortzetten,  je  drie  
dingen  moet  doen:

1  Met  geld  beschikbaar  om  anderen  te  helpen.

Niemand  zal  je  willen  zien.  Iedereen  wil  graag  positieve  energie  om  zich  heen.  
Positief  brengt  positief  en  negatief  brengt  negatief.  Je  kijkt  naar  deze  
samenleving:  mensen  gaan  met  elkaar  om  op  basis  van  hun  toestand,  dieven  
met  dieven,  drugsverslaafden  met  drugsverslaafden,  politici  met  politici.  Ieder  
met  zijn  soort.

Als  je  een  goed  mens  bent,  ga  je  om  met  goede  mensen  zoals  jij.
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Accepteer  het  leven  zoals  het  is.  Het  maakt  niet  uit  goed  of  slecht.  Het  is  het  leven,  wat  
gaan  we  doen?  Probeer  anderen  te  vergeven  en  zo  vergeet  je  die  negatieve  herinnering  
zodat  het  je  brein  niet  aantast.  Als  je  goed  wilt  leven,  moet  je  anderen  vergeven,  zodat  je  
in  vrede  kunt  leven.
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Elke  negatieve  gedachte  moet  je  verwerpen,  zodat  je  goed  kunt  leven.  Je  moet  kunnen  
stoppen  met  denken.  Als  niet  alles  wat  je  wilt  eruit  komt,  komt  het  snel  uit,  maak  je  geen  
zorgen.

zijn  geen  mensen?  Wat  zijn  ze?  Zijn  het  gekken?  voor  of  na  onze  geboorte  zijn  we  allemaal  
kinderen  van  God.  Voordat  we  geboren  worden  leven  we  in  de  baarmoeder  van  onze  
moeder,  we  zijn  kleine  mensen.  We  zijn  allemaal  mensen.  De  foetus  heeft  ook  een  hart  
zoals  jij  en  ik.  Zijn  organisme  is  gelijk  aan  het  onze.  Net  zoals  een  arm  persoon  een  
persoon  is,  is  een  rijk  persoon  ook  een  persoon.  Je  kunt  niet  zeggen  dat  een  arme  een  
dier  is.  Een  arme  man  kan  vandaag  arm  zijn,  maar  morgen  kan  hij  rijk  zijn.  Een  rijke  man  
kan  vandaag  rijk  zijn  en  morgen  arm.  Want  het  leven  draait  altijd.

De  enige  persoon  die  je  kan  kwetsen,  ben  jezelf.  Dit  is  allemaal  puur  egoïsme.  Alles  wat  je  
denkt  en  wat  je  doet,  doe  je  altijd  uit  egoïsme.

De  rijke  man  leeft  als  een  zonnige  dag,  maar  dan  komt  de  nacht  en  wees  voorzichtig,  er  
komt  pech.  Het  leven  draait.  Daarom,  als  je  miljonair  bent,  help  dan  anderen,  want  het  
leven  draait  door  en  je  weet  niet  wanneer  je  pech  zult  moeten  ervaren.  Na  de  dag  komt  de  
nacht,  zoals  na  het  licht  de  duisternis  komt.  Of  je  nu  van  de  nacht  houdt  of  niet,  pech...  
ieder  raakt  zijn  moment.  Als  je  pech  hebt,  hou  vol  en  wees  niet  verdrietig,  want  je  geluk  
komt  snel  en  als  je  geluk  hebt,  wees  dan  niet  blij,  want  dan  komt  pech  naar  je  toe.  Het  
enige  wat  je  moet  doen  als  je  pech  hebt,  is  je  geluk  activeren  door  anderen  te  helpen.

Denk  nooit  aan  mij,  mij,  mij  en  denk  niet  aan  het  verleden.  Want  als  je  niet  stopt  met  
denken,  worden  de  hersenen  gek  en  beland  je  in  een  psychiater  en  de  psychiater  kan  je  
alleen  maar  medicijnen  geven  om  je  stom  te  maken.

Denk  wijs.

Ontzettend  bedankt.
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Krediet  krijgen  we  in  dit  leven  voor  het  doen  van  goede  daden  jegens  anderen.  
Met  die  goede  daden  krijgen  we  krediet.  Bijvoorbeeld:  als  je  in  het  leven  mensen  
helpt  en  je  ziet  dat  alle  mensen  zijn  zoals  je  familie,  dan  help  je  logischerwijs  
als  iemand  in  moeilijkheden  of  problemen  zit  zonder  er  twee  keer  over  na  te  
denken.  Met  deze  acts  krijg  je  krediet.  In  deze  wereld  zijn  er  veel  rijken,  
machtigen,  beroemden...  met  veel  geld  en  roem.  Mensen  die  alles  hebben  wat  
ze  willen.  Waarom  sterven  deze  mensen  jong?  vanwege  drugs,  alcohol  en  een  
slecht  leven.  De  oorzaak  is  dat  hij  geen  onderscheid  maakt  tussen  goed  en  
kwaad  en  misbruik  maakt  van  alles  wat  hij  heeft  om  drugs  en  alcohol  te  kopen.  
Die  mensen  kunnen  geld  hebben,  mooi  en  beroemd  zijn  omdat  ze  in  het  
verleden  heel  goede  daden  hebben  verricht  en  nu  in  dit  leven  kunnen  ze  
genieten  van  de  eer  van  hun  vorige  leven.  Waarom  zijn  er  in  deze  wereld  zoveel  
arme  en  behoeftige  mensen?  Waarom  zoveel  verschillen  tussen  de  een  en  de  
ander?  omdat  sommigen  tegoed  hebben  om  uit  te  geven  en  anderen  niet.

Een  zanger  had  onlangs  een  badkuip  van  massief  goud.

Je  moet  het  geld  gebruiken  om  mensen  te  helpen  die  het  echt  nodig  hebben  en  
het  geld  niet  uitgeven  zoals  deze  zanger  die  een  massief  gouden  badkuip  voor  
zijn  badkamer  maakte.  Zo  geef  je  je  tegoed  heel  snel  uit  en  als  het  tegoed  op  is,  
kan  er  van  alles  met  je  gebeuren...  per  ongeluk  overlijden,  ernstige  ziektes  
krijgen...  Als  je  het  geld  verspilt  en  dan  niet  werkt  om  meer  te  verdienen ,  straks  
zit  je  zonder  iets.  Als  je  naar  het  casino  gaat,  kun  je  in  één  nacht  miljoenen  en  
miljoenen  verliezen.  Geld  wordt  onttrokken  aan  de  samenleving  en  moet  
terugvloeien  naar  de  samenleving.  Dit  lichaam  kan  elk  moment  sterven  en  dan  
is  alles  voorbij.  Als  je  in  je  leven  geen  geluk  hebt  in  liefde,  werk,  gezondheid,  
gezin...  als  je  problemen  hebt  van  welke  aard  dan  ook,  help  dan  elke  dag  
mensen  in  nood.

En  hij  geeft  veel  geld  uit  aan  grillen.  Wees  hier  zeer  voorzichtig  mee!  wees  
voorzichtig  er  sterven  veel  mensen  van  de  honger.

Help  met  uw  geld  mensen  in  nood  en  adviseer  mensen  om  geen  kwaad  meer  te  
doen.  Je  verdient  dus  krediet.  Als  je  krediet  hebt,  vraag  je  God  om  wat  je  wilt  
en  God  zal  je  helpen.  Zolang  het  positieve  wensen  zijn,  vraag  nooit  om  iets  
negatiefs.  God  vragen  en  anderen  niet  helpen  zal  je  niets  opleveren.  Om  te  
krijgen  waar  je  om  vraagt,  moet  je  goed  doen.  Als  je  de  samenleving  ziet  alsof  
het  je  familie  is,  help  je  logischerwijs  mee.  Als  je  het  ziet  als  een  derde  persoon  
die  niets  met  jou  te  maken  heeft,  ga  je  haar  niet  helpen.

20.  DE  KREDIETEN
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Man,  vrouw,  kind,  dier...  we  zijn  allemaal  gelijk  en  niemand  is  superieur  aan  
wie  dan  ook.  Als  je  denkt  dat  je  superieur  bent,  ga  je  een  slechte  tijd  tegemoet.
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We  denken  dat  we  superieur  zijn  aan  dieren,  daarom  doden  we  ze  om  ze  op  
te  eten  en  kijk  eens  hoeveel  ziektes  het  eten  van  vlees  ons  heeft  veroorzaakt.  
Er  zijn  steeds  meer  zeldzame  ziekten.  En  de  mensen  die  aan  dit  soort  ziekten  
lijden,  zijn  de  mensen  die  eten

We  zijn  allemaal  familie  zoals  je  vader,  moeder,  broer,  vrouw,  zoon,  kleinzoon...  
ongeacht  ras  of  huidskleur.

vlees.

Als  je  de  ander  als  je  familie  ziet,  help  je  hem  en  geef  je  het  geld  niet  uit  zoals  
die  zanger  die  een  badkuip  van  goud  voor  zichzelf  maakte.  Een  bad  van  
massief  goud,  hoeveel  levens  kan  het  redden?  denken.  Om  het  leven  van  een  
kind  te  redden  heb  je  maar  €40  nodig.  Iedereen  kan  het,  het  is  een  kwestie  
van  willen  of  niet  willen.  Als  je  al  die  mensen  in  nood  zag  alsof  ze  je  eigen  
familie  waren,  zou  je  ze  zeker  helpen.  Als  je  het  kunt,  zal  je  leven  fantastisch  
zijn  en  zullen  je  wensen  uitkomen.  Alles  komt  goed.  Als  je  een  hart  van  goud  
hebt,  zal  je  hele  leven  perfect  zijn.  Gezondheidsproblemen  komen  voort  uit  
negatieve  gedachten  zoals  verdriet,  angst,  zenuwen,  wraak...  en  uit  het  vlees  
dat  we  eten.  Vlees  heeft  eiwitten  die  goed  zijn  voor  je  lichaam,  maar  er  zitten  
ook  virussen  in.  Als  je  een  stuk  besmet  vlees  eet,  kun  je  doodgaan.  Er  zijn  
veel  mensen  gestorven  aan  dierlijke  virussen  zoals  vogelgriep,  varkensgriep,  
gekkekoeienziekte...  Door  het  eten  van  een  stuk  apenvlees  is  AIDS  op  de  
mens  overgegaan  en  zijn  er  veel  mensen  gestorven  aan  deze  ziekte  en  zijn  er  
miljoenen  besmet  in  de  wereld.  Het  is  het  waard?  Nee.  Zoals  het  gezegde  
luidt:  "grillen  zijn  duur".

Elk  levend  wezen  dat  je  probeert  te  doden,  kijk  hoe  het  wegrent.  Niemand  wil  
dood!  Eet  de  dieren  niet,  het  zijn  levende  wezens  zoals  wij,  respecteer  ze.  Als  
je  niet  wilt  dat  iemand  je  vermoordt,  vermoord  dan  niemand.  Bekijk  de  mieren,  
probeer  er  een  te  doden,  kijk  hoe  ze  wegrennen.  Niemand  gaat  graag  dood.  
Eet  dus  geen  vlees.  Dood  geen  enkel  levend  wezen.  Doe  niemand  aan  wat  je  
niet  wilt  dat  ze  jou  aandoen.  De  man  is  fysiek  sterker  dan  de  vrouw  en  daarom  
verplettert  de  man  vanaf  het  begin  van  het  verhaal  de  vrouw.  Vind  je  het  
eerlijk?  We  zijn  allemaal  gelijk  voor  God.

We  leven  een  paar  jaar,  probeer  voor  je  gezondheid  te  zorgen  om  goed  te  
leven  voor  de  tijd  dat  je  op  deze  aarde  blijft.

Ontzettend  bedankt.
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Een  ander  voorbeeld  zijn  de  banken,  die  beroven  ook  mensen,  bedriegen  
en  verkopen  producten  met  kleine  lettertjes  die  dan  waardeloos  zijn  en  je  
kunt  het  geld  niet  terugkrijgen.  Het  is  oplichterij.  Mensen  vertrouwen  banken  
en  dan  houden  de  banken  hun  geld.  Bovendien  verliezen  ze  geld  omdat  ze  
het  bedrijf  niet  kennen  en  dan  betalen  we  allemaal  voor  hun  wanbeheer.  De  
mensen  helpen  de  banken  en  de  banken  profiteren  van  de  mensen.  Vroeger,  
toen  ze  je  een  hypotheek  verleenden  om  een  appartement  te  kopen,  taxeerde  
de  bank  het  appartement  in  x  bedrag  dat  niet  alleen  het  appartement  
omvatte,  maar  ook  de  auto,  de  werken,  het  meubilair...

De  laatste  tijd  komen  in  Spanje  dagelijks  schandalen  voor  corruptie  van  
politici  aan  het  licht.  We  zijn  op  12  maart  2013.  Het  probleem  is  egoïsme.  
Omdat  je  alleen  aan  'ik'  in  jezelf  denkt.  Mensen  denken  dat  ze  publiek  geld  
kunnen  stelen  zonder  dat  anderen  het  weten.  Bijna  alle  politici  zijn  betrokken  
bij  schandalen.  Al  deze  mensen  hebben  studies  en  zijn  intellectueel  goed  
gevormd.  Ze  gaan  te  slim.  Ze  denken  dat  ze  de  gevolgen  niet  hoeven  te  
dragen.  Wordt  iedereen  die  steelt,  politiek  of  privé,  ontdekt?  denk  er  over  
na.  Bijna  100%  wordt  ontdekt.  Het  is  een  kwestie  van  tijd.  Ze  zullen  je  
veroordelen  en  in  de  gevangenis  stoppen  en  je  alles  afpakken  wat  je  hebt.  
Als  ze  weten  dat  stelen  slecht  zal  aflopen,  waarom  stelen  ze  dan?  omdat  ze  
een  kinderlijke  gedachte  hebben  dat  ze  niet  ontdekt  zullen  worden.  Het  is  
gewoon  een  kwestie  van  tijd.

Iedereen  die  naar  mij  luistert  en  een  misdaad  gaat  plegen,  denk  erover  na.  
Iedereen  krijgt  vroeg  of  laat  zijn  straf.  Als  je  geld  steelt  van  de  stad,  ben  je  
de  hele  stad  schuldig.  Als  Spanje  meer  dan  40  miljoen  inwoners  heeft,  ben  
je  die  40  miljoen  mensen  schuldig.  En  hoe  betaal  je?  In  de  volgende  levens  
zullen  deze  mensen  miljoenen  jaren  als  dieren  geboren  worden  om  alle  
mensen  die  ze  hebben  gestolen  te  betalen.  Steel  niet,  u  zult  minder  geld  
hebben,  maar  u  zult  veel  beter  en  rustiger  leven.  Geld,  sieraden  en  
kostbaarheden  zitten  altijd  in  kluizen  omdat  niemand  ze  durft  aan  te  doen.  
Dus  waar  is  het  voor?  om  ze  in  de  kluis  te  bewaren?  Als  je  van  sieraden  
houdt,  ga  dan  naar  een  juwelier  om  ze  te  zien  en  het  kost  je  niets.Wat  is  het  
verschil  om  ze  thuis  in  de  kluis  te  hebben  dan  in  de  kluis  bij  een  juwelier?  
geen.  Dus  waarom  geef  je  zoveel  geld  uit  aan  sieraden?  Gewoon  om  ze  te  
zien?  De  diamant  is  een  steen,  hij  wordt  niet  gegeten.  Dus  wat  heeft  het  
voor  zin  om  het  te  hebben?  De  gevolgen  van  het  stelen  van  zoveel  geld  van  
mensen  zijn  zeer,  zeer  ernstig.  Mensen  kunnen  het  niet  begrijpen.  Mensen  
stelen,  bedriegen,  bedriegen  elkaar,  waar  komen  deze  mensen  terecht?  in  
de  gevangenis.

21.  IK,  EGOZIJN  EN  DE  GEVOLGEN  DAARVAN.
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Politici  die  voor  abortus  zijn,  denken  niet  dat  ze  in  leven  zijn  dankzij  hun  moeder  
die  geen  abortus  heeft  gepleegd.  Als  hun  moeders  dachten  zoals  zij,  zouden  ze  
niet  geboren  zijn.  Hun  moeders  zouden  hen  hebben  vermoord  voordat  ze  
geboren  waren.  Politici  die  abortus  goedkeuren  en  vrouwen  betalen  om  abortus  
te  ondergaan,  zullen  miljarden  jaren  naar  de  hel  gaan.  Al  degenen  die  voor  
abortus  zijn  en  hun  eigen  landgenoten  vermoorden,  zijn  kinderen  van  de  duivel.

De  basis  van  alle  psychische  aandoeningen  is  het  ZELF.  Egoïsme.  Te  veel  van  
het  lichaam  houden.  De  ziel  heeft  geen  behoeften;  Hij  eet  niet,  hij  hoeft  zich  niet  
te  kleden  of  geld  of  bezittingen  of  diamanten  of  juwelen  te  bezitten.  Wat  kan  het  
lichaam  aan?  maximaal  100  jaar.  Begraafplaatsen  zijn  niet  alleen  oud,  er  zijn  
ook  jonge.  Je  lichaam  is  als  een  lijk  dat  beweegt  omdat  het  een  ziel  heeft.  Het  
lichaam  moet  de  ziel  dienen,  niet  de  ziel  om  het  lichaam  te  dienen.  Het  maakt  
niet  uit  hoe  oud  je  bent,  je  kunt  elk  moment  doodgaan,  maak  jezelf  niet  wijs  dat  
je  vele  jaren  zult  leven,  dat  weet  je  niet.  Niemand  weet  het.  Het  lichaam  is  als  
een  auto  die  van  jou  is,  maar  jij  bent  het  niet.  Je  rijdt  ermee,  maar  jij  bent  het  
niet.  Het  lichaam  is  wat  we  dragen,  net  als  de  kleding  die  we  dragen,  maar  ik  
ben  het  niet.

Als  ze  sterven,  gaan  ze  voor  miljoenen  jaren  naar  de  hel.  Leven  en  laten  leven.

Het  probleem  van  de  mensheid,  het  enige  probleem  dat  er  in  de  mensheid  is,  
is:  ik,  ik,  ik.  Het  is  egoïstisch,  egoïstisch,  egoïstisch.

Als  je  op  een  dag  de  hypotheek  niet  kunt  betalen,  dan  zegt  de  bank  dat  je  
appartement  veel  minder  waard  is.  U  kunt  het  niet  teruggeven  omdat  de  waarde  
veel  lager  is  dan  wat  u  aan  de  bank  verschuldigd  bent.  Dan  zit  je  zonder  flat  en  
heb  je  ook  nog  een  schuld  bij  de  bank.  De  bank  doet  dit  trucje  om  te  profiteren  
van  de  arme  mensen.  Elke  zwendel  is  een  negatieve  daad.  En  al  het  negatieve  
brengt  negatief  met  zich  mee.  Er  is  niet  meer.  Dit  lichaam  kan  elk  moment  
sterven.  Als  er  geen  lucht  in  je  longen  komt,  stop  je  met  ademen  en  sterf  je.  Op  
een  dag  rot  dit  lichaam,  vult  zich  met  wormen,  zwelt  op,  er  komt  vocht  uit...  dus  
waarom  hou  je  van  dit  lichaam?  Dit  lichaam  ben  jij  niet.  Het  is  wat  je  gebruikt.

Tegenwoordig  zijn  er  veel  zeldzame  ziekten  bij  de  mens.  De  reden  is  omdat  je  
vlees  eet.  Elke  soort  heeft  zijn  eigen  virussen.

Wees  daarom  geen  slaaf  van  je  lichaam.  Het  denken  moet  het  lichaam  besturen,  
niet  andersom.

Alle  mensen  die  stelen,  bedriegen,  oplichten,  doden...  ze  doen  het  allemaal  
alleen  voor  het  welzijn  van  hun  lichaam.  Alles  ten  behoeve  van  het  lichaam.  Dit  
lichaam  kost  weinig  onderhoud.  Wat  eet  je  elke  dag?  Maximaal  2  of  3  kilo  voer.  
Eten  kost  weinig.  Een  steak  op  de  markt  kost  je  5  euro  en  in  het  restaurant  50  
of  100  euro.  Spanje  heeft  meer  dan  6  miljoen  werklozen  en  politici  blijven  de  
mensen  stelen  en  oplichten  en  overal  commissies  voor  vragen.  Ze  hebben  geen  
medelijden  met  mensen  die  het  moeilijk  hebben.

Als  je  dierlijk  vlees  eet,  gaat  het  virus  dat  het  dier  dat  je  hebt  gegeten  binnen  in  
je  lichaam.

Het  maakt  niet  uit  of  je  het  vlees  kookt,  veel  virussen  gaan  niet  dood  en  als  je  
dat  besmette  vlees  eet,  word  je  besmet  en  ziek.  Als  je  gezond  wilt  zijn,  probeer  
dan  geen  vlees  te  eten.
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Hoe  langer  de  adem,  hoe  langer  je  leven  zal  zijn.

Excuses  zijn  om  jezelf  voor  de  gek  te  houden.  Stel  geen  voorwaarden  als  je  
iemand  helpt,  want  dan  blijf  je  egoïstisch.  Als  je  iemand  helpt,  moet  je  dat  
doen  zonder  voorwaarden  te  stellen.  Er  zijn  veel  miljonairs  die  hotels  hebben  
met  duizenden  bedden.  Die  persoon,  ongeacht  hoeveel  bedden  ze  hebben,  kan  
's  nachts  maar  in  één  bed  slapen.  Je  kunt  niet  in  duizend  bedden  tegelijk  
slapen.  Wat  heeft  het  voor  zin  om  miljarden  te  hebben,  als  je  niet  zoveel  nodig  
hebt  om  te  leven,  om  het  op  de  bank  te  hebben  staan?  Zoek  geen  excuses  om  
meer  geld  te  krijgen  door  vals  te  spelen,  vals  te  spelen...  dat  is  de  gril  van  het  
lichaam,  niet  uit  noodzaak.  De  behoefte  van  je  lichaam  is  klein.  Heeft  je  lichaam  
zoveel  miljoenen  nodig?  Als  je  sterft,  wat  gaat  je  lichaam  dan  doen  met  zoveel  
miljoenen?  Ga  je  ze  meenemen  naar  het  graf  en  het  rijkste  lijk  op  het  kerkhof  
zijn?  wat  heb  je  aan  zoveel  geld  als  je  lichaam  dat  niet  doet

Onthoud  dat  zuurstof  je  hele  lichaam  moet  bereiken  om  je  goed  te  voelen.

Iedereen  denkt  alleen  aan  zichzelf  en  anderen  die  genaaid  worden.  Ze  dienen  
alleen  je  lichaam.  Maar  dit  lichaam  is  waardeloos,  als  je  sterft  wil  niemand  het,  
mensen  eten  geen  mensenvlees.  Als  dit  lichaam  niets  waard  is,  waarom  leef  je  
er  dan  alleen  voor?  Probeer  met  dit  lichaam  mensen  te  helpen.  Hoe  meer  je  
het  lichaam  verwent,  hoe  erger  het  is,  want  elke  dag  zal  het  je  om  meer  en  
meer  vragen  en  word  je  meer  en  meer  een  slaaf  van  je  lichaam.  Politici  
verdienen  een  goed  salaris.  Na  7  jaar  werken  krijgen  ze  het  maximale  pensioen.  
Als  je  je  altijd  zorgen  maakt  over  alles,  zal  het  je  een  staat  van  zenuwen  en  
stress  bezorgen  die  het  niet  waard  is.

De  geest  denkt  altijd:  ik  vind  het  leuk/ik  vind  het  niet  leuk,  ik  voel  me  slecht/ik  
voel  me  goed,  ik  wil  dit/ik  wil  de  ander  niet...  en  denkt  altijd  aan  mij.  Dit  is  het  
probleem.  Laat  dit  alles  achter  en  leef  gelukkig.  Stop  met  zo  veel  aan  mij  te  
denken.

Als  je  problemen  hebt,  zal  ik  uitleggen  hoe  je  moet  doen  om  te  ontspannen.
Het  is  heel  simpel:  doe  yoga,  in  de  houding  die  jij  wilt  en  waar  je  maar  wilt.  Je  
werkt  of  rust.  Je  hoeft  je  alleen  maar  te  concentreren  op  de  ademhaling,  op  de  
lucht  die  je  longen  binnenkomt  en  er  weer  uit  gaat  via  je  mond.  Luister  niet  
naar  elke  gedachte  die  in  je  opkomt,  denk  alleen  aan  je  ademhaling.  Bezet  uw  
geest  door  deze  te  concentreren  op  uw  ademhaling;  Hoe  lucht  je  longen  
binnenkomt  en  verlaat.  Beetje  bij  beetje  kom  je  tot  rust.  Je  moet  proberen  de  
lucht  tot  onder  de  navel  te  brengen.  Niet  door  de  mond,  door  de  neus.  Adem  
langzaam,  fijn,  zacht  en  lang.  Probeer  aan  deze  manier  van  ademen  te  wennen  
tot  je  het  24  uur  kunt  volhouden.

Elke  dag  zou  je  30  minuten  yoga  moeten  doen,  het  maakt  niet  uit  hoe  laat,  elk  
moment  is  goed.  Als  je  je  geest  niet  kunt  beheersen  of  niet  kunt  stoppen  met  
denken,  is  er  een  andere  formule:  reciteer  mantra.  Ik  leer  je  een  heel  
gemakkelijke  mantra:  "A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A  mi-
tuo-fo,  A-  mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo..."  Je  reciteert  deze  mantra,  
reciteert  het  met  al  je  gedachten.  Bezet  je  hele  geest  met  deze  mantra.  Dit  is  
hoe  hij  je  geneest,  je  redt  en  je  beschermt  tegen  psychische  aandoeningen.  
Bovendien  is  het  gratis.  Als  je  gelukkig  wilt  leven  en  al  je  wensen  wilt  laten  
uitkomen,  hoef  je  alleen  maar  deze  mantra  te  reciteren.

Als  u  altijd  eerst  denkt  aan  uw  smaak,  uw  verlangens,  uw  belangen  en  niet  aan  
de  belangen  van  anderen,  is  dat  egoïstisch.  Er  is  geen  excuus.
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Hoewel  de  wet  van  deze  wereld  het  toestaat,  wordt  deze  misdaad  in  het  hiernamaals  
bestraft  met  miljarden  jaren  lijden  in  de  hel.  Er  zijn  veel  anticonceptiemethoden  
om  zwangerschap  te  voorkomen.  Als  u  geen  kinderen  wilt  krijgen  en  graag  seks  
doet  en  ervan  geniet,  neem  dan  voorzorgsmaatregelen.  Je  kunt  elke  dag  zo  vaak  
als  je  wilt  genieten  van  seks  met  je  partner,  dat  is  normaal,  maar  als  je  geen  

kinderen  wilt,  neem  dan  voorzorgsmaatregelen,  want  als  de  vrouw  zwanger  wordt,  
kan  ze  niet  aborteren.  Respecteer  het  leven:  leef  en  laat  leven.

TERUG  INDEX

Als  u  zwanger  wordt  en  uw  kind  niet  wilt,  geef  het  dan  op  voor  adoptie,  er  zijn  
veel  paren  die  wanhopig  een  kind  willen  adopteren.  In  Spanje  moet  je  ongeveer  
10  jaar  wachten  om  een  kind  te  kunnen  adopteren.  Als  je  niet  van  je  zoon  houdt,  
dood  hem  dan  niet.  Geef  het  op  voor  adoptie,  uw  kind  kan  een  heel  gelukkig  leven  
hebben  met  een  stel  dat  voor  hem  zal  zorgen  en  hem  heel  goed  zal  opvoeden,  
misschien  heeft  hij  zelfs  een  beter  leven  dan  u  hem  kunt  bieden.

je  hebt  het  nodig.  Het  lichaam  vraagt  nergens  om,  het  is  de  geest  die  met  zijn  
negatieve  gedachte  dit  lichaam  zelf  voor  de  gek  houdt.  Er  is  niet  meer.

Luister  alsjeblieft:  vandaag  heb  ik  gesproken  over  het  egoïsme  dat  de  basis  is  
van  alle  kwaad.  Onthoud  goed:  om  alles  goed  te  laten  gaan  in  het  leven,  moet  je  
je  hart  aan  anderen  geven,  zodat  anderen  je  met  heel  hun  hart  zullen  teruggeven.  
Probeer  positief  te  zijn  en  alles  komt  goed  voor  je.

Echtscheiding,  waarom  zijn  er  zoveel  echtscheidingen  als  iedereen  voor  het  
trouwen  belooft  dat  ze  voor  het  leven  van  elkaar  zullen  houden?  Ze  beloven  dat  
de  een  levenslang  voor  de  ander  zal  zorgen.  Waarom  zijn  er  dan  zoveel  
echtscheidingen?  De  man  moet  denken  voor  het  welzijn  van  de  vrouw  en  de  
vrouw  moet  denken  voor  het  welzijn  van  de  man.  Als  je  je  hart  aan  een  vrouw  
geeft,  geeft  de  vrouw  je  een  dubbel  hart  terug.  De  een  en  de  ander,  ieder  denkt  
aan  zijn  belangen.  De  man  denkt  aan  zijn  belangen  en  de  vrouw  aan  die  van  haar.  
Dus  als  de  belangen  verschillend  zijn,  botsen  ze  en  valt  het  huwelijk  uiteen.  
Allemaal  uit  egoïsme.  Dit  doet  hen  allebei  pijn,  maar  het  ergste  is  dat  het  ook  de  
kinderen  pijn  doet.  Wanneer  iemand  gaat  trouwen,  beloven  ze  voor  God  dat  ze  
voor  het  leven  samen  zullen  zijn  met  hun  vrouw/man.  Dus  bedriegen  ze  God.  Dit  
alles  is  uit  puur  egoïsme,  het  is  om  alleen  maar  aan  mij,  mij,  mij  te  denken.  Laat  
onschuldige  kinderen  niet  lijden  die  niets  te  maken  hebben  met  jouw  "dingen"  als  
volwassene.  Er  is  steeds  meer  egoïsme  in  deze  wereld.

De  abortus.  Het  is  normaal  dat  een  stel  seks  heeft,  maar  als  ze  geen  kinderen  
willen,  moeten  ze  voorzorgsmaatregelen  nemen  en  als  ze  dat  niet  doen  en  de  
vrouw  zwanger  wordt,  kan  ze  geen  abortus  ondergaan,  want  dat  is  moord.

We  moeten  elkaar  vanuit  het  hart  helpen,  het  is  de  enige  manier  voor  
iedereen  om  gelukkig  te  leven.

Ontzettend  bedankt.
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Als  je  100  wensen  hebt,  heb  je  100  problemen  en  100  antipathieën  als  je  ze  
niet  kunt  vervullen.  Als  je  1.000.000  wensen  hebt,  heb  je  1.000.000  
antipathieën  en  hoogstwaarschijnlijk  krijg  je  een  hartaanval.

Hallo.  Waar  komen  ziektes  vandaan?  Hoe  worden  ze  genezen?  Artsen  
kunnen  slechts  30%  van  elke  ziekte  die  u  heeft  genezen,  70%  hangt  van  u  
af.  De  dingen  in  het  leven  die  je  te  maken  hebt  met  positief  denken.  Als  je  
iets  ter  harte  neemt,  wat  je  wilt,  zul  je  teleurgesteld  worden.  Hoe  meer  je  
dingen  ter  harte  neemt,  hoe  groter  de  teleurstelling.

Hoe  meer  je  iets  leuk  vindt  als  je  het  niet  snapt,  hoe  meer  tegenslagen,  hoe  
meer  teleurstellingen  je  krijgt.  De  cel  is  erg  belangrijk  voor  de  gezondheid.  
Cellen  zijn  belangrijk  voor  dit  lichaam.  Wat  je  denkt  door  te  geven  aan  de  
cellen,  vergeet  dat  niet.  Als  je  negatief  denkt;  bij  het  nemen  van  wraak,  bij  
het  bedriegen  van  mensen,  denk  je  erover  om  kwaad  te  doen...  deze  
negatieve  gedachten,  het  brengt  ze  over  naar  je  cellen.  Als  je  slechte  
gedachten  hebt,  negatieve  gedachten,  breng  je  ze  tegelijkertijd  over  naar  je  
cellen.  Als  je  puur  egoïsme  bent,  zijn  je  cellen  ook  egoïsten  en  worden  alle  
cellen  in  je  lichaam  je  vijand.  voorstellen!  je  denkt  erover  om  goede  cellen  
in  slechte  cellen  te  veranderen.  Cellen  doen  wat  je  denkt.  Dat  is  de  reden  
waarom  wanneer  iemand  je  beledigt  en  je  springt,  je  boos  wordt,  je  jezelf  
niet  kunt  beheersen  en  je  de  dingen  zo  persoonlijk  opvat,  dat  je  zult  lijden  
aan  een  slechte  gezondheid  en  ziektes.  Gezondheid  hangt  af  van  de  
bloedsomloop.  Als  het  bloed  niet  circuleert,  als  je  boos  wordt,  verdrietig  
wordt,  dingen  ter  harte  neemt,  krijg  je  meer  ziektes.  Alle  soorten  van  
negatief  denken,  of  je  het  nu  goed  of  fout  hebt,  kunnen  allemaal  je  
bloedsomloop  beïnvloeden.  Als  het  uw  bloedcirculatie  beïnvloedt,  kunt  u  
allerlei  soorten  hartaanvallen  krijgen.  Alle  sterke  sensaties  zijn  schadelijk,  
ze  kunnen  je  hart  op  elk  moment  stoppen.  Als  jij  ook  heel  blij  bent.  Alle  
emoties,  goed  of  slecht,  moet  je  beheersen.  Alles  wat  een  grens  overschrijdt,  
is  slecht.  Wat  vraagt  hij  als  de  baby  wordt  geboren?  alleen  eten  en  kleding  
om  warm  te  zijn.  Het  vraagt  verder  niets  van  je.  Daarmee  heeft  hij  genoeg.  
Hij  vraagt  niet  om  merkkleding,  een  auto  of  een  huis.  Vraag  gewoon  naar  
de  basis.  Omdat  ze  weinig  verlangens  hebben,  zijn  ze  over  het  algemeen  in  
goede  gezondheid.  Naarmate  hij  ouder  wordt,  heeft  hij  steeds  meer  
verlangens,  steeds  meer. ...

Voordat  je  mensen  voor  de  gek  houdt  en  mensen  verplettert,  leren  je  cellen  
van  jou  en  verpletteren  ze  ook  elkaar.  Je  moet  weten  dat  negatief  brengt  
negatief  en  positief  brengt  positief.  Als  je  een  goede  gezondheid  wilt,  moet  
je  eerst  goede  gedachten  denken  en  goede  daden  doen.

22.  ZIEKTEN.  HOE  ZE  AANKOMEN  EN  HOE  ZE  TE  GENEZEN.
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Als  je  gedachten  en  acties  positief  zijn,  zullen  je  cellen  positief  zijn  en  heb  je  
een  goede  bloedcirculatie  en  zal  alles  perfect  voor  je  zijn.  Zodat  u  een  goede  
gezondheid  en  een  lang  leven  kunt  hebben.

caro.

Er  is  altijd  iemand  die  superieur  is  aan  iedereen.  Iedereen  heeft  wat  hij  krijgt.  
Als  je  100  euro  waard  bent,  moet  je  een  echtgenoot  van  100  euro  vinden.  Als  
je  man  50  waard  is,  ben  jij  50  waard.  Ieder  met  zijn  niveau.  Als  je  5  hebt,  kun  
je  niet  iets  kopen  dat  10  waard  is.  Je  moet  dus  genoegen  nemen  met  wat  5  
waard  is.

Denk  er  over  na.  Als  je  vroeg  of  laat  met  de  gevangenis  gaat  betalen,  waarom  
pleeg  je  dan  misdaden?  Iedereen  die  een  negatieve  daad  begaat,  zal  er  vroeg  
of  laat  voor  boeten.  Niemand  ontsnapt.  Je  gaat  vroeg  of  laat  naar  de  
gevangenis,  dus  je  kunt  het  maar  beter  niet  doen.  Je  zult  een  slechte  naam  
hebben,  je  zult  een  slechte  naam  hebben  voor  de  samenleving,  je  blijft  lange  
tijd  slecht  in  de  samenleving.  Is  het  de  moeite  waard  om  misdaden  te  plegen  
om  er  een  paar  jaar  van  te  genieten? ...  dan  wacht  de  gevangenis  op  je.  Het  
is  het  niet  waard,  het  is  beter  om  eerlijk  te  zijn  tegen  jezelf  en  tegen  mensen.  
U  geeft  uw  geld  uit  zoals  u  wilt,  maar  aan  het  geld  van  anderen  mag  niet  
worden  geraakt.  Net  als  politici  die  geld  van  mensen  uitgeven  en  stelen,  zullen  ze  daarvoor  betalen

Als  je  een  positieve  houding  aanneemt  ten  opzichte  van  je  familie,  je  
vrienden,  je  bedrijf...  zal  alles  om  je  heen  positief  zijn.  Als  je  met  een  negatieve  
houding  gaat,  zal  het  tegenovergestelde  met  je  gebeuren:  je  zult  alles  negatief  
hebben.  Als  je  eerlijk  handelt  met  je  hart,  je  gedachten  en  je  acties,  zal  alles  
perfect  werken.  Als  je  alleen  maar  vraagt,  vraagt  en  vraagt  en  meer  wilt,  meer  
en  meer...  zul  je  niet  gelukkig  leven  omdat  je  altijd  meer  wilt  dan  je  hebt  en  
dat  is  hebzucht.  Als  op  een  dag  je  hart  stopt  en  je  sterft,  neem  je  niets  mee  
het  graf  in.  Wat  we  meenemen  als  we  sterven,  zijn  onze  daden,  ons  geweten,  
als  de  zwarte  doos  van  een  vliegtuig.  Bewustzijn  weegt  alles.  Dit  leven  geeft  
je  alles  terug.  Als  mensen  goede  daden  doen,  zullen  mensen  je  terugbetalen  
met  goede  daden.  Integendeel,  als  u  negatieve  handelingen  verricht,  zullen  
negatieve  handelingen  aan  u  worden  teruggegeven.  Het  is  de  wet  van  oorzaak  
en  gevolg.

Het  is  beter  om  vereerd  te  zijn  met  jou  en  met  mensen.  Het  geld  van  het  volk  
is  voor  het  volk,  niet  voor  jou  en  je  vrienden.  In  dit  leven  word  je  gestraft  
door  de  wet,  maar  als  je  sterft  zul  je  miljoenen  jaren  gestraft  worden  door  de  
wet  van  de  goden.  Voor  de  misdaden  die  je  in  deze  wereld  begaat,  zul  je  
boeten  in  deze  wereld  en  in  het  hiernamaals.  Geloof  het  of  niet,  je  gaat  naar  
de  hel.  Net  als  terroristen  die  de  wetten  niet  erkennen  of  respecteren,  gaan  
ze  de  gevangenis  in,  of  ze  dat  nu  willen  of  niet.  Ze  zullen  niet  worden  
vrijgelaten.  Wees  daarom  niet  teleurgesteld  in  de  dingen  van  dit  lichaam.  Het  
lichaam  is  gemaakt  van  water  en  hete  lucht,  waarom  vecht  je?  Met  weinig  
kun  je  gelukkig  zijn,  je  hebt  geen  grote  huizen,  auto's,  merkkleding  nodig...  
dat  heb  je  allemaal  niet  nodig.  Met  de  basics  kun  je  net  als  de  baby's  heel  blij  zijn.
Als  je  verkeerd  doet  en  mensen  misleidt  om  beter  te  leven,  zul  je  duur  
betalen.  Het  is  beter  om  kalm  en  tevreden  te  zijn  met  wat  je  hebt.  Met  wat  uw  
man  of  uw  vrouw  heeft,  moet  u  genoegen  nemen.  Ik  weet  zeker  dat  er  betere  
echtgenoten  en  betere  vrouwen  in  de  wereld  zijn,  dat  is  zeker,  je  bent  niet  de  
rijkste  knappe  man...  ter  wereld.  Maar  als  je  in  vrede  wilt  leven,  moet  je  
genoegen  nemen  met  wat  je  hebt.  Met  wat  jou  heeft  geraakt.
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ZIEKTEN  VAN  LICHAAM  EN  GEEST  GENEZEN

Als  je  zenuwproblemen,  denkproblemen,  verdriet,  angst,  woede  hebt...  allerlei  
negatieve  gedachten  kunnen  je  gezondheid  aantasten.  Vooral  psychische  
problemen.  Al  deze  hersenproblemen,  het  enige  dat  je  kan  genezen,  is  het  
reciteren  van  een  mantra.  De  pillen  helpen  of  genezen  helemaal  niet.  Het  zijn  
gewoon  drugs  om  je  knock-out  te  slaan.  Als  het  effect  van  de  pillen  is  uitgewerkt,  
komen  dezelfde  gedachten  weer  terug,  omdat  je  de  gedachte  niet  kunt  beheersen.  
Zoveel  zenuwen  en  zorgen  gaan  je  gezondheid  aantasten  en  dan  komen  ziekten  
zoals  kanker.  Er  zijn  duizenden  ziekten  die  je  kunnen  overkomen  vanuit  die  
toestanden  van  zenuwen  en  verdriet.  Ik  ga  je  nu  een  mantra  leren,  zodat  je  deze  
elke  keer  kunt  reciteren  als  deze  negatieve  gedachten  in  je  opkomen.  Herhaal  
deze  mantra  non-stop  totdat  alle  slechte  gedachten  en  toestanden  van  zenuwen,  
stress  en  gevoelens  van  verdriet  verdwenen  zijn.  Je  moet  herhalen  totdat  ze  
verdwijnen;  1  uur,  2  uur,  3  uur...  1  dag,  twee  dagen,  drie  dagen...  een  week...  een  
maand...  herhaal  de  mantra  zo  lang  als  nodig  is  om  negatieve  gedachten  te  
verwijderen.

Doe  wat  nodig  is  om  meer  geld  te  verdienen  binnen  de  wet.  Als  je  niet  tevreden  
bent  met  wat  je  hebt,  kun  je  niet  in  vrede  leven.  Om  gezond  te  zijn,  moet  u  altijd  
positief  denken,  positieve  energie  hebben.  Om  positieve  energie  te  hebben,  
moet  je  drie  dingen  doen:  mensen  helpen  met  geld,  vrijwilliger  worden  en  
mensen  met  goede  woorden  adviseren  om  correct  te  handelen.  Je  zult  heel  
gelukkig  zijn  en  beetje  bij  beetje  zal  je  humeur  positief  zijn.  Als  je  positief  bent,  
wordt  je  leven  geleidelijk  positief.

En  als  je  niet  gelukkig  bent  met  wat  je  hebt,  als  je  niet  accepteert  wat  je  is  
gegeven,  dan  zul  je  nooit  gelukkig  zijn  in  dit  leven.  Veel  mensen  gaan  om  die  
reden  scheiden,  ze  zoeken  allemaal  naar  meer.  Een  vogel  in  je  hand  is  beter  dan  
100  vliegen,  als  je  de  vogel  in  je  hand  loslaat,  dan  ben  je  alleen.  Dan  hou  je  niks  
over.  Eenzaamheid  is  de  grote  vijand  van  man/vrouw  en  daar  ga  je  beetje  bij  
beetje  aan  dood:  dat  is  het  ergste.  Je  moet  tevreden  zijn  met  wat  je  hebt.  Want  
als  je  uiteindelijk  beter  zoekt,  kun  je  niets  meer  overhouden.  Dus  je  zult  gelukkig  
leven.

Je  moet  niet  denken  aan  verschil:  we  zijn  allemaal  gelijk,  we  zijn  allemaal  
kinderen  van  God.......  er  zijn  geen  verschillen  tussen  mannen,  vrouwen  en  
dieren.  Als  er  geen  verschillen  zijn...  denk  er  eens  over  na...  Deze  wereld  zal  een  
paradijs  zijn.

Zo  heb  je  een  goede  gezondheid,  een  goede  toekomst  en  leef  je  als  in  een  paradijs.

Het  is  het  enige  dat  je  van  ziekte  kan  bevrijden.  Net  als  ik  ben  ik  al  40  jaar  niet  
ziek  geweest  en  ben  ik  nog  nooit  in  het  ziekenhuis  geweest.  Het  maakt  niet  uit,  
goed  of  slecht,  dat  is  wat  het  is,  wat  het  raakt.  Je  moet  het  doen  met  wat  je  hebt.  
wat  kan  je  doen?  Zelfs  als  je  hoofd  de  muur  raakt,  zul  je  het  niet  breken,  dus  
waarom  zou  je  jezelf  slaan?  Als  je  verdrietig  wordt,  los  je  niets  op,  wordt  alles  
erger,  vernietig  je  je  eigen  gezondheid.  Daarom  doen  goede  of  slechte  dingen  er  
niet  toe,  zodat  je  rustig  en  heel  gelukkig  kunt  leven.

Leef  met  je  mogelijkheden.  Wat  je  hebt,  wat  je  verdient,  hiermee  moet  je  leven.  
Probeer  niet  boven  je  stand  te  leven,  want  je  zult  niet  gelukkig  zijn.

Machine Translated by Google



"Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-
fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami  -tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-
tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na  -mo  Ami-
tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-
tuo-fo,  Na-mo  Ami-  tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-
tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-  mo  Ami  -tuo-fo,  Na-mo  
Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  
Ami-tuo  fo ,  Na  -mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami  -tuo  -fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na  
-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  -fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-  mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo  fo ,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami  -tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-
fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-
fo,  Na-mo  Amituo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-
fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-  tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-
fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo.. ."

Je  herhaalt  en  onthoudt  nu  deze  mantra:

Wie  heeft  die  gedachten  in  je  hoofd  gestopt?  jij  en  alleen  jij.  Daarom  kan  
alleen  jij  die  negatieve  gedachten  verwijderen.  Niemand  kan  je  genezen:  
niemand.  Je  kunt  alleen  jezelf  genezen.  Met  pillen  word  je  alleen  maar  
verdoofd.  Je  moet  de  dingen  niet  zo  serieus  nemen,  alles  doet  er  niet  toe.  
Als  je  belang  hecht  aan  dingen,  zul  je  veel  lijden.  Als  u  een  belang  van  10  
geeft,  zult  u  10  lijden.  Als  u  een  belang  van  100  geeft,  zult  u  100  lijden.  Als  
u  een  belang  van  1.000.000  geeft,  zult  u  1.000.000  lijden.

Als  je  dat  niet  wilt,  hoef  je  het  niet  hardop  te  herhalen.  Het  is  voldoende  om  
het  in  gedachten  te  hebben  en  het  24  uur  per  dag  in  gedachten  te  herhalen.  
Als  je  deze  mantra  in  gedachten  hebt,  zal  er  geen  andere  gedachte  in  je  
opkomen.  Alle  negatieve  gedachten  verdwijnen.  Omdat?  Want  zolang  je  
geest  bezet  is,  kan  er  niets  binnenkomen.  Het  is  alsof  je  iets  met  je  hand  
pakt,  terwijl  je  hand  bezet  is  kun  je  niet  iets  anders  pakken.

Gedachten  moeten  dus  in  de  rij  staan  om  je  geest  binnen  te  komen.  Als  je  
je  gedachte  de  vrije  loop  laat,  dan  komen  die  slechte  gedachten  weer  
binnen.  Daarom  moet  je  de  mantra  herhalen  totdat  al  die  gedachten  die  in  
de  rij  staan  om  je  geest  binnen  te  komen,  verdwijnen.  Ze  wachten  zo  lang  
dat  ze  uiteindelijk  moe  worden  en  vertrekken.  Er  is  geen  andere  manier.

Als  je  geen  belang  hecht  aan  dingen,  zul  je  niet  lijden  omdat  alles  voor  jou  
hetzelfde  is.  Daarom  hecht  je  geen  belang  aan  dingen.  In  het  leven  is  alles  
hetzelfde.  Denk  er  over  na.

Zo  geneest  het.  er  is  geen  ander  wonder.  Je  kunt  alleen  jezelf  genezen.
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Tweede  goede  daad:  Degene  die  mensen  met  goede  woorden  adviseert  om  
correct  te  handelen.  Doet  het  goed.

Deze  mantra  kan  je  leven  redden.

Derde  goede  daad:  mensen  die  vrijwilligerswerk  doen.  Ze  besteden  hun  vrije  
tijd  aan  het  helpen  van  mensen.

Wanneer  zo'n  gedachte  in  je  opkomt,  reciteer  dan  snel  deze  mantra  en  je  zult  
hem  onmiddellijk  uit  je  hoofd  verdrijven.
Voordat  je  wraak  neemt,  een  misdaad  pleegt,  mensen  pijn  doet.....  Herhaal  deze  
mantra  snel  en  corrigeer  je  denken.  Het  laat  je  achter  als  nieuw.  Zo  red  je  jezelf.  
Als  je  iemand  gaat  verraden  in  gedachten,  met  daden  of  woorden,  is  het  enige  
dat  je  kan  redden  de  mantra.  Deze  mantra  is  wonderbaarlijk,  je  moet  ervan  
overtuigd  zijn  dat  je  het  goed  zult  doen.  Deze  mantra  is  de  naam  van  God.  Het  
is  het  enige  dat  je  kan  redden  en  je  denken  kan  zuiveren.

Deze  drie  handelingen  moeten  elke  dag  worden  gedaan,  niet  af  en  toe.

MENSEN  DIE  NOOIT  ZIEK  WORDEN.

Bij  een  goed  mens  is  de  gedachte  allemaal  positief.  Als  je  positief  denkt,  gaat  
de  positieve  energie  van  je  geest  door  de  ruggengraat  naar  de  rest  van  het  
lichaam.  Anders,  als  de  gedachte  negatief  is,  gaat  deze  negatieve  energie  over  
naar  de  rest  van  het  lichaam  en  blokkeert  de  zenuwen,  de  communicatie  tussen  
de  hersenen  en  de  rest  van  het  lichaam  komt  niet  aan  en  de  persoon  wordt  ziek.

Dus  eerst  moet  je  je  gedragen  als  een  goed  mens,  je  moet  positief  denken.  Als  
je  al  het  positieve  denken  hebt,  stuur  je  positieve  informatie  via  de  ruggengraat  
naar  het  hele  lichaam  en  het  hele  organisme  ontvangt  die  positieve  energie.  
Als  je  van  deze  mensen  houdt,  zul  je  altijd  een  goede  gezondheid  hebben.

In  deze  wereld  zijn  er  drie  soorten  mensen  die  nooit  ziek  worden.

Wat  is  een  goed  mens?  is  degene  die  elke  dag  3  goede  daden  doet:

1.-  Mensen  die  goed  zijn

Eerste  goede  daad:  hij  doet  er  alles  aan  om  mensen  te  helpen.
Met  het  geld  dat  hij  overhoudt,  helpt  hij  mensen  in  nood.

Met  pillen  los  je  niets  op.  Wat  kan  de  dokter  voor  je  doen?  Gaat  hij  draden  met  
je  hoofd  verbinden  en  je  een  elektrische  stroom  doorgeven?  Op  deze  manier  
zul  je  negatieve  gedachten  niet  uit  je  hoofd  verwijderen.  Het  enige  dat  je  kan  
redden,  is  de  mantra  reciteren  die  ik  je  heb  geleerd.  Herhaal  zo  vaak,  dagen,  
weken,  maanden ...  totdat  die  gedachten  moe  worden  en  verdwijnen.  Dus  je  
geest  zal  gezond  zijn  en  je  lichaam  ook.  Luister  naar  me.  Het  is  het  enige  dat  je  
kan  helpen.  Het  is  1.000.000  keer  beter  dan  dokters  en  pillen.  De  enige  die  je  
kan  genezen,  ben  jezelf.  Er  is  geen  ander.  Niemand  kan  je  hersenspoelen.  
Niemand.  Alleen  jij.  Je  hebt  de  slechte  informatie  in  je  hoofd  gestopt  en  je  moet  
het  eruit  krijgen.
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We  moeten  ontbijtgranen,  fruit,  groenten  eten...  met  dit  alles  hebben  we  al  
genoeg.

Mensen  die  positief  denken  hebben  altijd  een  goede  gezondheid,  omdat  ze  
positief  denken.

Zelf  ben  ik  bijvoorbeeld  al  40  jaar  vegetariër  en  ben  ik  nog  nooit  ziek  geweest,  
ik  ga  helemaal  niet  naar  de  dokter,  want  ik  voel  me  perfect.  Als  je  geen  
gezondheid  hebt,  wat  heb  je  dan?

2.-  Mensen  die  minder  gedachten  hebben.

Denk  niet  zoveel.  Als  je  minder  gedachten  hebt,  heb  je  minder  verlangens  en  
kan  die  persoon  gezond  zijn.

Daarom,  om  in  goede  gezondheid  te  zijn:

3.-  Een  persoon  die  weet  dat  alles  wat  hij  ziet  en  aanraakt  pure  fantasie  is.

Eerst  moet  je  een  goed  mens  zijn  en  de  drie  positieve  handelingen  voor  mensen  
uitvoeren.

Tweede  stop  met  negatief  denken.  Beheers  je  negatieve  denken.  Denk  altijd  
positief  na.

Dat  er  niets  echts  is.  Als  er  niets  echts  is,  vat  je  dingen  niet  zo  persoonlijk  op  
en  kunnen  dingen  je  niet  raken.  Als  je  hier  duidelijk  over  kunt  zijn,  kun  je  als  
God  zijn.  Je  kunt  doen  wat  je  wilt,  niemand  kan  je  pijn  doen.

Nog  iets:  het  eten.  We  zijn  vegetarische  dieren,  het  type  tanden  dat  we  hebben  
is  als  dat  van  koeien  en  paarden.

Deze  drie  soorten  mensen  zijn  degenen  die  nooit  ziek  worden.

Onze  darm  is  twaalf  keer  langer  dan  die  van  vleesetende  dieren.
Ze  eten  en  halen  snel  uit,  wij  eten  en  het  duurt  meerdere  dagen  om  alles  wat  we  
eten  eruit  te  halen.  Het  vlees  rot  in  de  darm  en  dat  tast  onze  gezondheid  aan.  
Net  als  gekke  koeien,  wanneer  koeien  ziek  worden,  brengen  ze  hun  ziekten  op  
ons  over  als  we  hun  vlees  eten.  Als  we  hun  vlees  niet  eten,  hebben  hun  ziekten  
geen  invloed  op  ons.  Virussen  worden  niet  gedood,  zelfs  niet  als  je  het  goed  
kookt.  Elk  dier  heeft  zijn  ziektes,  zoals  de  aap  die  drager  is  van  AIDS  en  er  
gebeurt  niets  mee,  maar  het  heeft  een  andere  invloed  op  onze  gezondheid.  
Daarom  lopen  we  minder  risico  om  ziek  te  worden  als  we  hun  vlees  niet  eten.

Als  je  negatief  denkt,  heb  je  een  slechte  gezondheid,  omdat  je  lichaam  negatieve  
energie  krijgt.  Het  maakt  niet  uit  goed  of  fout.  Als  mensen  misbruik  van  je  
maken,  als  mensen  je  bedriegen,  je  pijn  doen,  heb  je  alle  recht  om  wraak  te  
nemen.  Als  je  bij  die  negatieve  gedachte  blijft,  betaal  je  de  gevolgen.  Omdat  je  
vol  negatieve  energie  zit  en  het  je  gezondheid  zal  aantasten.
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Derde.  Laat  de  gedachte  stil,  hecht  geen  belang  aan  de  dingen  die  gebeuren,  het  
maakt  niet  uit,  verplaats  de  gedachte  niet.  Terwijl  je  je  gedachten  beweegt,  beweeg  
je  je  hart  en  dit  heeft  invloed  op  je  gezondheid.  Wat  je  ook  ziet  of  aanraakt,  goed  
of  slecht,  probeer  het  te  verlaten.  U  zult  dus  een  goede  gezondheid  hebben.

Het  beste  is  om  de  gedachte  niet  te  verplaatsen,  noch  positief  noch  negatief.

TERUG  INDEX

Een  goede  gezondheid  moet  je  krijgen,  zelfs  dokters  kunnen  je  niet  helpen.

Bewegen  is  ook  belangrijk,  je  kunt  niet  zomaar  voor  de  tv  gaan  zitten  en  je  buik  
krabben.  Het  lichaam,  als  het  niet  beweegt,  breekt  snel  af.  Lopen,  lichte  gymnastiek  
doen...

Ontzettend  bedankt.
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Het  zaad  van  het  goede  betekent  dat:  in  ons  bewustzijn  zijn  we  een  god,  we  
zijn  een  perfecte  ziel.  Maar  we  dragen  het  zaad  van  het  kwaad  omdat  we  in  deze  
fantasiewereld  zijn.  Wat  we  zien  en  aanraken  in  deze  wereld  is  een  fantasie  
en  we  maken  er  werkelijkheid  van.  Die  fantasie  maken  wij  werkelijkheid.  
Daarom  moeten  we  leren  goed  van  kwaad  te  onderscheiden.  Veel  mensen  doen  
kwaad  omdat  ze  niet  weten  hoe  ze  goed  van  kwaad  kunnen  onderscheiden  en  
raken  in  de  war.

Als  je  een  goed  mens  wilt  zijn,  denk  dan  eerst  aan  alles  positief,  spreek  
positieve  woorden  tegen  iemand.  Want  ieder  mens  heeft  een  positieve  en  een  
negatieve  kant.  Als  je  wilt  dat  iedereen  goed  voor  je  is  en  gelukkig  is,  
moet  je  met  hen  praten

We  moeten  toch  proberen  les  te  geven,  in  plaats  van  kritiek  te  leveren  en  met  
de  vinger  te  wijzen.  Alle  mensen  die  kwaad  doen  in  deze  wereld,  is  omdat  
niemand  hen  heeft  geleerd  wat  goed  en  kwaad  is,  en  daarom  raken  ze  in  de  
war.

In  dit  geval  moeten  we  leren.  We  moeten  vanaf  het  begin  onderwijzen,  voordat  
we  geboren  worden.  De  moeder  moet  sinds  ze  zwanger  is  haar  zoon  leren  
door  goede  gedachten  te  hebben.  Wanneer  de  baby  wordt  geboren,  moet  hij  
ook  leren  met  zijn  acties,  omdat  de  baby,  hoewel  hij  niet  kan  praten,  ziet  en  
leert.  Dat  hij  niet  praat,  wil  niet  zeggen  dat  hij  het  niet  begrijpt.  De  baby  leert  
alles  wat  hij  ziet  en  hoort.  Daarom  moet  je,  als  je  een  goede  toekomst  voor  je  
kind  wilt  hebben,  eerst  het  goede  voorbeeld  geven,  zowel  de  vader  als  de  
moeder.  Dus  de  zoon  leert  door  jouw  voorbeeld.  Dat  is  de  reden  waarom  
als  de  vader  of  moeder  iets  verkeerd  doet,  het  kind  slecht  leert  omdat  het  
kind  precies  hetzelfde  doet  als  wat  hij  zijn  ouders  heeft  zien  doen.

We  dragen  in  ons  bewustzijn  twee  zaden.

Het  eerste  zaadje  is  dat  van  het  goede.  We  dragen  het  altijd  met  ons  mee  in  
ons  bewustzijn.  Maar  we  dragen  nog  een  ander  zaadje  bij  ons:  het  zaad  van  
het  kwaad.  Dit  zaad  van  het  kwaad  is  degene  die  leert  en  groeit  in  deze  
wereld.

Daarom,  om  het  zaad  van  het  goede  te  laten  groeien  en  vrucht  te  dragen,  moet  
je  je  gedragen  alsof  het  een  boom  is.

Een  boom  heeft  nodig:  grond,  water,  zon,  kunstmest...  om  te  groeien.  
Daarom  heeft  het  jouw  goede  daden  nodig  om  het  zaad  van  het  goede  te  
laten  groeien.

23.  HET  ZAAD  VAN  GOED  EN  KWAAD.
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Als  je  goed  plant,  groeit  het  goed.

Alles  wat  we  verkeerd  doen,  op  de  een  of  andere  manier,  komt  vroeg  of  laat  
terug,  u  betaalt  veel  duurder.  De  cijfers  komen  altijd  nooit  uit.  Eerst  straf  je  
jezelf,  als  je  haar  op  straat  tegenkomt,  zul  je  zelf  beschaamd  je  gezicht  laten  
zakken,  je  zult  niet  naar  zijn  gezicht  kunnen  kijken,  daarom  straf  je  jezelf.  Als  
je  een  goed  mens  bent  en  je  gaat  overal  heen,  iedereen  houdt  van  je,  dat  is  een  
goed  leven.

Het  zaad  van  het  kwaad  We  hebben  allemaal  het  zaad  van  het  kwaad  in  
ons  geweten.  Daarom  zegt  een  deel  van  ons  geweten  voordat  we  iets  doen:  
ja,  ja,  doe  het!  En  een  ander  deel  van  ons  geweten  zegt:  nee,  nee,  niet  
doen!  Dit  is  de  strijd  tussen  goed  en  kwaad.

Daarom,  als  je  onzin  doet  in  deze  wereld  en  mensen  wilt  misbruiken,  onthoud  
dan  goed:  wat  je  ook  van  mensen  neemt  om  jezelf  te  helpen,  of  je  doet  mensen  
kwaad,  onthoud

positieve  woorden,  je  moet  positief  denken,  je  moet  positief  handelen.  
Doe  goede  dingen  voor  mensen.  Als  je  goede  dingen  doet  voor  mensen,  als  
je  jezelf  opoffert  voor  je  vrienden,  voor  je  familie,  voor  mensen,  dan  
bedankt  iedereen  je  met  hun  hart.  Iedereen  zal  je  vriend  willen  zijn  en  bij  je  
willen  zijn.  Je  zult  de  beste  vader  en  een  goede  burger  zijn.  Daarom  offer  
je  weinig  op  in  ruil  voor  veel.

Als  je  het  zaad  van  het  kwaad  water  geeft,  bemest  en  verzorgt,  groeit  het.  Er  
zijn  veel  zaden  van  het  kwaad:  bijvoorbeeld:  een  normaal  persoon  die  in  de  
wereld  van  drugs  komt,  drugs  gebruikt….  Ik  garandeer  je  dat  hij  vroeg  of  laat  
zal  overlijden  aan  een  overdosis.  Dit  is  jouw  toekomst.  Voordat  hij  sterft,  zal  hij  
iedereen  kwaad  doen  om  aan  geld  te  komen  en  voor  drugs  te  betalen.Dit  is  het  
zaad  van  het  kwaad.  Als  je  niet  dichtbij  komt,  groeit  het  nooit.  Als  je  mensen  
onrecht  aandoet,  zal  vroeg  of  laat  iemand  wraak  willen  nemen  en  achter  je  aan  
komen.  Zolang  je  het  zaad  van  het  kwaad  niet  bewatert  of  bemest,  zal  het  niet  
groeien.  Het  hangt  van  onszelf  af,  van  hoe  we  willen  leven.  Als  we  fantastisch  
willen  leven  of  als  een  rat  die  overal  vandaan  rent  omdat  niemand  het  wil  en  
iedereen  zegt:  dood  hem,  dood  hem!

Als  je  een  beetje  voordeel  wilt  halen  uit  mensen,  zullen  mensen  je  veel  
duurder  laten  betalen.  Als  je  zelfs  maar  een  klein  beetje  mensen  
misbruikt,  zullen  mensen  je  duur  laten  betalen.  Daarom  is  één  stap  terug  tien  
stappen  vooruit.

Zodat  je  begrijpt:  in  deze  wereld,  in  deze  samenleving,  moet  je  iets  van  wat  
je  hebt  opofferen  voor  anderen  zonder  iets  terug  te  willen  of  te  vragen,  
zodat  je  de  harten  van  mensen  meer  raakt.  In  dat  geval  kun  je  alles  krijgen  
wat  je  wilt  en  kun  je  alles  krijgen  wat  je  wilt  in  deze  wereld.  Elke  
goede  gelegenheid  zal  het  je  altijd  als  eerste  vertellen.  Dat  is  het  zaad  
van  het  goede.

Dit  is  het  zaad  van  goed  en  kwaad.

Er  is  geen  negatieve  daad  die  zonder  consequenties  gaat.
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Daarom  is  het  heel  eenvoudig  als  je  een  heilige  wilt  zijn  in  het  hiernamaals:  
doe  zoals  Jezus  Christus,  sterf  voor  anderen,  leef  voor  anderen.  Zoals  
Boeddha  die  meer  dan  49  jaar  wijdde  aan  het  onderwijzen  van  mensen  
zonder  ooit  te  rusten,  noch  op  zaterdag  noch  op  zondag.  Altijd  49  jaar  voor  
de  mensen  gewerkt.  Opoffering  voor  anderen.  We  moeten  leren  van  deze  
mensen.  Ze  geven  alleen  water  en  kunstmest  aan  dat  zaadje  van  het  goede,  
en  daarom  werden  ze  wereldleiders.  In  het  leven  hangt  alles  af  van  hoe  je  
wilt  dat  de  dingen  zijn:  alles  hangt  van  jou  af.  Het  zaad  van  het  goede  moet  
dus  worden  verzorgd.  Vergeet  het  zaad  van  het  kwaad  dat  ons  alleen  maar  
negatieve  dingen  brengt.  Het  brengt  niets  goeds:  in  eerste  instantie  lijkt  het  
erop  dat  je  er  baat  bij  hebt,  maar  na  verloop  van  tijd  zul  je  duur  betalen  met  
de  gevolgen,  ze  zullen  naar  je  toe  komen  en  je  zult  problemen  krijgen.  
Onthoud  goed:  probeer  niet  te  profiteren  van  anderen  om  jezelf  te  verrijken,  
want  je  zult  heel  duur  betalen.  Je  hebt  veel  getuigenissen  die  ondersteunen  
wat  ik  zeg.  In  het  begin  lijkt  het  misschien  dat  het  goed  met  je  gaat,  maar  in  
korte  tijd  zal  het  slecht  met  je  gaan.  Als  je  dingen  verkeerd  doet,  ga  je  
denken  dat  de  hel  op  je  wacht:  de  poorten  van  de  hel  gaan  voor  je  open  en  
je  zult  moeten  boeten  voor  wat  je  hebt  gedaan.

Als  je  het  zaadje  van  het  goede  laat  groeien,  betreed  je  het  paradijs:  het  
paradijs  wacht  op  je  Er  zijn  niet  zoveel  problemen  als  in  deze  wereld,  met  
zoveel  natuurrampen,  zoveel  leed...  Daarom  kunnen  we  van  deze  aarde  een  
paradijs  maken .  We  hoeven  alleen  maar  te  bemesten  en  water  te  geven  aan  
het  zaad  van  het  goede,  en  we  zullen  allemaal  in  een  paradijs  leven.

nou,  niet  alleen  je  geweten  straft  je,  mensen  straffen  je,  je  hebt  vroeg  of  laat  
wraak.  Als  je  sterft,  alles  wat  je  in  deze  wereld  hebt  bereikt,  neem  je  niets  
mee,  helemaal  niets.

Denk  er  alsjeblieft  over  na  voordat  je  het  zaad  van  het  kwaad  gaat  bemesten  en  water  geven.

Hierboven  kun  je  elk  moment  doodgaan.  Niemand  weet  het  moment,  noch  
de  dag  waarop  we  zullen  sterven.  Niemand  weet  het.  Als  de  lucht  niet  
binnenkomt,  is  alles  voorbij.  Een  hartaanval,  een  hersenaanval...  je  kunt  elk  
moment  doodgaan,  zonder  waarschuwing.
Dus  denk  niet  dat  je  nog  vele  jaren  zult  leven.  Niemand  verzekert  je  iets.  
Probeer  daarom  goed  te  leven,  probeer  ervoor  te  zorgen  dat  iedereen  van  
je  houdt.  In  dat  geval  moet  je  water,  aarde  en  kunstmest  toevoegen  aan  het  
zaad  van  het  goede.  Er  is  geen  andere  manier  om  goed  te  leven  en  een  
perfect  leven  te  leiden.

Want  dat  zal  nare  gevolgen  hebben  voor  jou,  je  gezin,  je  kinderen,  je  
kleinkinderen...  Denk  er  over  na.

In  het  leven  hoef  je  niet  te  vechten  of  te  vechten,  laat  het  maar,  het  maakt  
niet  uit,  het  is  oké,  een  beetje  lijden  is  oké.  Denk  niet  zo  vaak:  “Ik  lijd,  ik  
lijd…  het  maakt  niet  uit.  Als  je  de  ander  kunt  vergeven,  betaal  je  het  zaad  
van  het  goede.  Denk  niet  aan  wraak,  want  uiteindelijk  zal  de  pijn  voor  
iedereen  zijn  en  niemand  wint  iets.  Denk  daarom  nooit  aan  wraak.  Wraak  
voedt  alleen  het  zaad  van  het  kwaad.  Maak  je  geen  zorgen,  God,  zijn  
geweten  en  mensen  zullen  wraak  voor  je  nemen.  Je  hoeft  geen  wraak  te  
nemen.  Vergeten!  De  anderen  zullen  een  slechte  tijd  hebben,  jij  bent  slechts  
een  slachtoffer.  Je  hoeft  dus  niet  achterom  te  kijken.  Wie  terugkijkt  zijn  de  
mensen  die  bang  zijn  omdat  ze  verkeerd  hebben  gedaan  en  bang  zijn  voor  
wraak  van  anderen.  Daarom  leven  deze  mensen  niet  goed,  altijd  in  angst...
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Ontzettend  bedankt.

Probeer  dus  in  deze  positieve  wereld  te  leven.  Omdat  negatief  alleen  maar  negatief  
brengt  en  niemand  houdt  van  het  negatieve.  Als  je  niet  van  negatieve  dingen  houdt,  
doe  dan  geen  negatieve  dingen,  dus  in  deze  wereld  leven  we  allemaal  gelukkig.

Daarom  wens  ik  dat  jullie  allemaal  kunnen  begrijpen  en  goed  kunnen  handelen  
voor  jezelf  en  voor  anderen.

Daarom  probeert  hij  voor  het  zaad  van  het  goede  te  zorgen.  Dit  is  hoe  het  zal  
groeien  en  je  leven  zal  prachtig  zijn,  geef  licht,  water  en  kunstmest  aan  het  zaad  
van  het  goede  dat  je  in  je  draagt.  Luister  alsjeblieft  naar  me:  er  is  niets  dat  we  
meenemen  naar  de  andere  wereld,  alleen  ons  geweten  en  onze  goede  daden.  Het  
is  het  niet  waard  om  kwaad  te  doen  om  te  profiteren.  Dan  betaal  je  een  hoge  prijs  
voor  de  gevolgen:  de  hel  wacht  op  je.  Er  zijn  mensen  die  zeggen  dat  er  geen  hel  
is,  en  als  die  er  wel  is,  wat  dan?  Er  is  een  kans  van  50%  dat  dat  zo  is,  dus  voor  het  
geval  het  bestaat,  wat  gebeurt  er?  Boeddha  en  Jezus  Christus  zeggen  van  wel,  dus  
voor  het  geval  je  het  zaad  van  het  kwaad  niet  kunt  voeden.  Dus,  schoonvader,  je  
zult  niet  lijden  en  je  zult  geen  slechte  tijd  hebben  in  de  hel.
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Als  je  iemand  pijn  hebt  gedaan,  om  wat  voor  reden  dan  ook.  Als  je  voor  zijn  
eigen  voordeel  of  belang  iemand  pijn  doet,  deze  persoon  wil  vergeven  
worden,  alles  wat  ze  hoeven  te  doen  is  om  vergeving  vragen  met  heel  hun  
hart,  ze  moeten  om  vergeving  vragen  met  heel  hun  hart.  Als  u  de  gevolgen  
moet  betalen,  moet  u  de  gevolgen  betalen.  In  dit  geval  moet  u,  zodra  om  
vergeving  is  gevraagd,  uw  schuld  afbetalen  aan  de  persoon  die  u  schade  
heeft  berokkend.  Maar  het  moet  met  heel  je  hart  zijn.  Open  je  hart  en  vraag  
nederig  en  oprecht  om  vergeving.  We  maken  allemaal  fouten:  wij  allemaal,  
sommigen  meer  en  anderen  minder.  Het  belangrijkste  is  om  vergeving  te  
vragen,  zelfs  als  ze  je  straffen,  beledigen  of  tegen  je  schreeuwen  en  als  je  
de  gevolgen  moet  betalen,  moeten  ze  worden  betaald.  Zo  zie  je  er  goed  uit  
met  jezelf.  Je  kunt  dus  met  opgeheven  hoofd  gaan.  Niet  altijd  je  hoofd  
bukken  als  je  iemand  ziet.  Hef  je  hoofd  op  en  vraag  om  vergeving.  Je  
benadert  de  persoon  die  je  hebt  gekwetst  en  vraagt  om  vergeving.  Als  je  je  
vader  of  moeder  pijn  hebt  gedaan,  vraag  dan  oprecht  om  vergeving.

Je  speelt  met  mensen,  met  de  gevoelens  van  mensen,  je  probeert  mensen  
voor  de  gek  te  houden,  je  bedriegt  mensen  en  daarom  bedrieg  je  jezelf.  U  
gaat  hier  een  hoge  prijs  voor  betalen:  gegarandeerd.  Je  gaat  duur  betalen.  
Als  je  tijd  komt,  vroeg  of  laat  is  het  gewoon  een  kwestie  van  tijd.  Als  je  in  
de  toekomst  geen  slechte  tijd  wilt  hebben,  moet  je  om  vergeving  vragen.  
Iedereen  die  je  pijn  hebt  gedaan.  Om  vergeving  vragen  kan  je  toekomst  
redden.  Als  u  wilt  dat  uw  toekomst  rooskleurig  is,  een  goed  gezin  heeft,  
veel  goede  dingen  heeft,  moet  u  van  harte  om  vergeving  vragen.

Daarom  word  je  een  eerlijke  man  of  vrouw  als  je  om  vergeving  vraagt.  Maar  
onthoud  goed,  als  je  om  vergeving  vraagt,  zullen  de  gevolgen  veel  minder  
zijn.  Als  je  niet  om  vergeving  vraagt,  word  je  op  een  dag  gestraft  door  een  
stelletje  arme  mensen.  Als  je  om  vergeving  vraagt,  is  het  de  moeite  waard.  
In  dit  geval,  hoe  eerder  u  om  vergeving  vraagt,  hoe  sneller  uw  leven  zal  
veranderen  in  positief.  Onthoud  goed.

De  echte  spijt  is  dat  als  je  eenmaal  je  eigen  fouten  hebt  erkend  en  je  eigen  
hart  hebt  geopend  om  vergeving  te  vragen,  je  in  de  toekomst  niet  meer  
dezelfde  fout  zult  maken.  Dit  is  echte  spijt.  Als  je  vandaag  om  vergeving  
vraagt  en  morgen  dezelfde  fout  opnieuw  begaat,  dan  heb  je  geen  spijt.

Elke  persoon  in  zijn  leven  maakt  altijd  fouten.  We  maken  allemaal  fouten  in  
het  leven.  Er  zijn  ernstige  fouten  en  minder  ernstige  fouten.  Het  belangrijkste  
is  dat  u  zich  met  heel  uw  hart  bekeert.

24.  BEKERING
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Dus  om  te  voorkomen  dat  je  nog  meer  fouten  maakt:

De  meeste  mensen  zeggen:  "Oké,  oké,  als  je  me  op  welke  manier  dan  ook  om  
vergeving  vraagt,  met  heel  je  hart,  dan  vergeef  ik  je"  en  gaan  terug  naar  je  
vriend.  Het  kan  zelfs  een  deel  van  uw  gezin  worden.

Als  iemand  je  pijn  heeft  gedaan  en  je  koestert  een  wrok  en  wilt  wraak,  dan  denk  
je  de  hele  dag  aan  die  gedachte  aan  wraak,  en  dat  doet  jezelf  pijn.

Je  moet  je  realiseren  dat  er  in  deze  wereld,  zelfs  als  je  het  niet  gelooft,  de  straf  
van  de  goden  is.  Die  mensen  zeggen:  ik  heb  God  niet  gezien,  daarom  geloof  ik  
niet.  Hij  gelooft  niet  in  straf  omdat  hij  niet  ziet  of  voelt.  Maar  in  die  wereld  zijn  
er  veel  dingen  die  niet  gezien  of  gevoeld  kunnen  worden,  maar  die  wel  bestaan.  
Bijvoorbeeld:  een  afstandsbediening  voor  TV.  Wanneer  u  op  de  knop  drukt,  
gaat  de  tv  aan  of  uit,  verhoogt  of  verlaagt  het  volume….  Je  ziet  de  golven  niet,  
maar  ze  zijn  er  wel.  Het  is  net  als  de  goden,  zoals  je  eigen  energie,  dat  zelfs  als  
je  het  niet  ziet,  niet  betekent  dat  het  niet  bestaat.

Daarom  is  er  geluk  of  pech.  Als  je  goed  wilt  leven  en  een  goede  toekomst  wilt  
hebben,  onthoud  dan  goed:  vraag  altijd  om  vergeving,  bekeer  je  van  de  dingen  
die  je  verkeerd  hebt  gedaan.  En  als  iemand  je  pijn  doet,  moet  je  vergeven,  ook  
al  heb  je  alle  reden  van  de  wereld.

Het  enige  om  je  toekomst  goed  te  laten  verlopen,  smeek  om  vergeving  aan  wie  
je  pijn  hebt  gedaan,  smeek  om  vergeving  en  kniel  indien  nodig  voor  je  
slachtoffer  en  smeek  om  vergeving.  Als  zij  jou  kunnen  vergeven,  kun  jij  jezelf  
vergeven.  Want  als  je  niet  om  vergeving  vraagt,  heb  je  een  gedachte  die  alles  
wat  je  doet  vastlegt.  Als  je  iemand  pijn  doet  en  verplettert,  met  deze  negatieve  
gedachte  om  mensen  pijn  te  doen,  zal  dit  je  denken  en  je  gezondheid  
beïnvloeden.  Elke  keer  dat  je  iets  slechts  doet,  verzamel  je  negatieve  energie  
en  zul  je  steeds  meer  negatieve  dingen  om  je  heen  vinden:  pech,  slechte  
gezondheid,  mensen  houden  niet  van  je,  slechte  toekomst,  slechte  baan,  je  
huwelijk  zal  mislukken...

Eerst  moet  je  aan  de  ander  denken.  Als  je  eerst  aan  'mij'  denkt,  aan  je  eigen  
interesses,  zul  je  je  elke  dag  meer  inzetten

Want  als  een  persoon  negatief  is,  is  het  voor  hem  onmogelijk  om  een  geweldig  
leven  te  leiden.

Sommigen  krijgen  de  straf  ervoor  en  anderen  erna.  Je  straft  jezelf,  je  betaalt  
een  hoge  prijs,  het  is  een  kwestie  van  tijd.  Vroeg  of  laat  betaalt  u  een  hoge  prijs.  
Niemand  ontkomt  aan  hun  straf.  En  als  hij  zich  niet  verontschuldigt,  zal  je  straf  
veel,  veel  groter  zijn.  Als  je  om  vergeving  vraagt,  veroordelen  ze  je  soms  niet  
eens,  je  betaalt  geen  consequenties.  Want  als  je  met  heel  je  hart  om  vergeving  
smeekt,  vergeven  de  meeste  mensen  je.

fouten.

Onthoud  goed:  je  moet  om  vergeving  vragen  omdat  je  pijn  hebt  gedaan,  eerst  
aan  de  goden,  daarna  aan  de  mensen  en  ten  derde  aan  jezelf.  Elke  fout  komt  
voort  uit  egoïsme,  hoe  meer  ik,  hoe  meer  fouten.  Er  zijn  veel  mensen  die  er  
nooit  spijt  van  hebben  en  elke  keer  dat  hun  leven  erger  wordt,  worden  ze  sneller  
oud  en  gebeuren  er  meer  slechte  dingen  met  hen.

Machine Translated by Google



1º  vergeet  het  verleden

Wanneer  de  kanalen  verstopt  zijn,  wordt  u  ziek  en  wordt  het  leven  verkort.  Als  je  in  het  leven  
geen  gezondheid  hebt,  wat  heb  je  dan?  Daarom,  voor  je  eigen  bestwil:  als  je  een  lang  leven,  
geluk  en  een  goede  gezondheid  wilt  hebben,  moet  je  twee  dingen  doen:  om  vergeving  vragen  
als  je  iemand  pijn  doet  en  als  een  ander  je  pijn  doet,  moet  je  die  persoon  met  heel  je  hart  
vergeven .  Als  je  niet  vergeeft,  hoe  ga  je  dan  leven  als  je  de  hele  dag  denkt  aan  wraak,  wraak,  
wraak...  hoe  ga  je  dan  een  goede  gezondheid  hebben?

2e  vergeet  aanwezig,  denk  niet  zo  veel  na,

Dat  is  niet  mogelijk.

Daarom  moet  je  voor  je  eigen  bestwil  leren  om  anderen  te  vergeven.  Als  je  niet  leert  om  
anderen  te  vergeven,  zal  dat  jezelf  pijn  doen.  Je  moet  vergeven  en  om  vergeving  smeken  en  
berouw  hebben  vanuit  het  hart.  Echt  bekeren  is  niet  dezelfde  fout  in  de  toekomst  nog  een  
keer  maken:  dat  is  echt  bekeren.

3º  denk  niet  aan  de  toekomst.

Als  je  er  vandaag  spijt  van  hebt  en  morgen  dezelfde  fouten  blijft  maken,  dan  heb  je  niet  echt  
spijt.

Veel  mensen  denken  aan  de  toekomst;  sommigen  denken  in  een  negatieve  toekomst,  of  wat  
dan  ook,

En  dan  kan  hij  niet  meer  in  vrede  leven.  Als  je  aan  het  verleden,  het  heden  of  de  toekomst  
denkt,  kun  je  niet  goed  leven:  alles  uit  het  verleden,  slecht  of  goed.

Onthoud  goed:

In  dit  geval  kun  je  leven  met  een  goede  gezondheid,  een  goede  toekomst,  een  goed  gezin,  
alles  zal  geweldig  zijn.

Twee  belangrijke  dingen  in  het  leven:  smeken  om  vergeving  van  de  mensen  die  je  pijn  hebt  
gedaan  en  de  mensen  vergeven  die  je  pijn  hebben  gedaan.

Mensen  kwetsen  ons  bij  vele  gelegenheden,  maar  koesteren  geen  wrok,  anderen  vergeven  is  
gunstig  voor  u:  u  kunt  een  jong,  opgewekt,  vriendelijk  gezicht  hebben  met  een  goede  
toekomst.  Als  je  boos  bent,  denk  dan  altijd  dat  het  al  is  gebeurd.  En  vergeet  het  maar.

Het  slechte  uit  je  verleden  overwinnen  met  spijt,  zonder  wrok  te  koesteren,  is  het  beste  voor  
jou.

Maak  je  geen  zorgen,  God,  de  samenleving  en  de  mensen  zullen  ervoor  zorgen  om  mensen  
die  kwaad  doen  te  straffen.  Iedereen  zal  weten  wat  voor  soort  persoon  hij  is,  zijn  toekomst  
zal  het  ergste  zijn.  Het  is  niet  nodig  dat  wij  recht  doen  aan  de  schade  die  zij  ons  aandoen.

Onthoud  goed:  om  goed  te  leven  zijn  er  drie  dingen:

Want  met  die  negatieve  gedachte  blokkeer  je  de  zenuwen  die  van  het  hoofd  naar  de  
ruggengraat  gaan  en  vandaar  naar  het  hele  lichaam,  naar  het  hele  organisme.  Vraag  het  aan  
een  willekeurige  arts,  ze  zijn  het  er  allemaal  over  eens.
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Dat  is  het  ergste  dan  het  ergste.  De  sterkste  vijand  die  we  hebben,  is  jezelf,  dus  
denk  erover  na  voor  je  eigen  bestwil;  Het  hangt  allemaal  van  jou  af,  niet  van  
iemand  anders.

Het  enige  dat  telt,  ben  jij.

TERUG  INDEX

Ontzettend  bedankt.

God,  de  wet,  de  samenleving,  zullen  voor  je  straffen.  Laat  daarom  je  wraak  en  je  
wrok  varen,  zelfs  als  je  helemaal  gelijk  hebt.  Zo  heb  je  een  lang  leven,  een  goede  
gezondheid  en  een  goede  toekomst.  Als  je  gezond  wilt  zijn,  moet  je  positief  
denken,  zo  niet,  hoe  kun  je  leven  als  je  elke  dag  haat  hebt,  je  gezicht  wordt  vol  
haat.  Zelfs  als  je  gelijk  hebt,  zelfs  als  je  het  slachtoffer  bent,  vergeet  het,  want  
bovenop  de  andere  persoon  die  jou  pijn  doet,  doe  je  jezelf  pijn.
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Als  je  geen  verschillen  maakt,  zul  je  een  ander  niet  bedriegen,  noch  een  
ander  verpletteren,  noch  misbruik  maken  van  de  ander,  want  de  ander  ben  
jij  en  je  doet  jezelf  geen  pijn.  In  dit  geval  ben  je  een  vis  in  het  water.  Je  bent  
overal  welkom.  Iedereen  houdt  van  je  en  respecteert  je.  Je  zult  geen  angsten  
of  angsten  hebben.  Je  moet  het  leven  accepteren  zoals  het  komt,  met  zijn  
geluks-  en  pechmomenten.  Alles  wat  je  bezit  in  deze  wereld,  als  je  sterft  laat  
je  alles  achter.

In  dit  leven  moet  je  leren  om  geen  angsten  of  angsten  te  hebben.  Waar  
komen  angsten  en  angsten  vandaan?  Ze  komen  voor  wensen.  Wat  we  willen  
bezitten.  Angst  voor  je  leven,  voor  je  toekomst,  voor  al  je  verlangens;  dit  
bezorgt  je  angsten.  Hoe  meer  ik  heb,  hoe  meer  angsten  en  angsten  voor  
hem  zullen  verschijnen.  Hoe  meer  er  van  het  zelf  van  dit  lichaam  wordt  
gehouden,  hoe  erger  het  zal  zijn  en  je  zult  niet  in  vrede  leven.  Zeker.  Je  
laatste  nacht  kan  elke  dag  zijn.  Elke  dag  sterven  er  veel  mensen  in  de  wereld.
Om  verschillende  redenen.  Er  zijn  veel  soorten  ongevallen.  Niemand  weet  
wanneer  ze  zullen  sterven.  De  dood  kan  je  op  elk  moment  overkomen  om  
miljoenen  oorzaken.  Sterven...  we  gaan  allemaal  dood.  We  gaan  allemaal  
dood.  Wie  gaat  er  niet  dood?  Dit  lichaam  is  van  mij,  niet  van  mij.  Als  je  dit  
begrijpt,  dat  de  ziel  hetzelfde  is  als  een  huurder,  dat  we  op  een  dag  dit  
lichaam  moeten  verlaten,  dan...  Waarom  doen  we  zoveel  negatieve  
handelingen  zoals  oplichting,  bedrog,  om  te  profiteren  van  mensen  ten  
voordele  van  dit  lichaam?  Je  zult  twee  problemen  hebben.  De  eerste  met  je  
geweten,  je  weet  dat  het  niet  goed  gedaan  is.  Het  zullen  allemaal  angsten  
zijn.  Hoe  meer  negatieve  handelingen  je  doet,  hoe  meer  angsten  en  angsten  
je  zult  hebben.  Als  je  tien  negatieve  daden  tegen  mensen  pleegt,  heb  je  tien  
vijanden.  Iedereen  zal  wachten  op  de  gelegenheid  om  wraak  te  nemen.  Als  
je  een  miljoen  vijanden  hebt,  zul  je  een  miljoen  angsten  hebben.  Iedereen  
zal  op  je  wachten  om  je  ongelukkige  moment  te  hebben  om  je  te  komen  
halen.  Iedereen  heeft  zijn  momenten  van  geluk  en  zijn  momenten  van  pech.  
Als  je,  als  je  geluk  hebt,  in  plaats  van  te  helpen,  mensen  verplettert  en  
misbruik  van  ze  maakt,  als  je  pech  hebt,  zullen  ze  achter  je  aan  komen.  
Profiteer  daarom  niet  van  uw  situatie  van  rijkdom  en  macht,  want  uw  geluk  
zal  geen  leven  lang  duren.  Vandaag  is  het  jouw  beurt  en  morgen  is  de  ander  
aan  de  beurt.  Het  is  de  cyclus  van  het  leven.  Alle  angsten  komen  van  dit  
zelf,  het  zelf  van  het  lichaam.  Begrijp  dat  dit  lichaam  wegwerpbaar  is.  En  
niets  meer.  We  zijn  ziel  en  wat  we  altijd  met  onze  ziel  meedragen  zijn  onze  
acties  en  ons  geweten.  Dit  gaat  nooit  weg.  Probeer  daarom  deze  ik  zo  klein  
mogelijk  te  maken,  zodat  je  een  persoon  bent  die  geen  onderscheid  maakt  
tussen  ik,  jij,  hem/haar  en  de  maatschappij.

25.  ANGST,  ANGST  EN  NACHTMERRIE
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Een  andere  angst  is  ziekte,  als  je  bang  bent,  denkt  je  geest:  ik  heb  
gezondheidsproblemen,  ik  heb  gezondheidsproblemen...  en  je  eigen  geest  
veroorzaakt  de  ziekte.  Je  "eet  de  kokosnoot".  Als  je  vanuit  de  hersenen  een  
opdracht  geeft  aan  het  lichaam  dat  je  gezondheidsproblemen  hebt,  wordt  
het  lichaam  ziek.  De  geest  beheerst  je  lichaam.  Als  je  hersenen  negatief  
denken,  zal  je  lichaam  negatieve  handelingen  verrichten.  Als  de  geest  tegen  
het  lichaam  zegt:  "spring  over  het  balkon",  dan  springt  het  lichaam  over  het  
balkon.  Het  lichaam  gehoorzaamt  altijd  de  geest.  Als  je  met  je  geest  je  
lichaam  de  opdracht  geeft  om  positieve  handelingen  te  verrichten,  zal  je  lichaam  mensen  helpen.

Probeer  daarom  dat  kleinere  zelf  te  hebben,  want  hoe  kleiner  het  is,  hoe  
minder  angsten  en  angsten  je  zult  hebben.  Hoe  meer  geld  je  hebt,  hoe  meer  
angsten  je  hebt.  Als  je  1.000.000  euro  hebt,  heb  je  1.000.000  angsten,  als  je  
10  euro  hebt,  heb  je  10  angsten  en  als  je  geen  cent  hebt,  heb  je  geen  angst,  
want  aangezien  je  niets  hebt,  kan  niemand  je  bedriegen  of  jou  pijn  doen.  
Een  miljonair  heeft  veel  meer  angsten  omdat  hij  bang  is  dat  iemand  hem  
oplicht,  dat  zijn  familie  wordt  ontvoerd...  ze  moeten  worden  beschermd  als  
ze  het  huis  verlaten  om  niet  beroofd  te  worden  en  ze  gaan  altijd  overal  heen  
met  angst.  Waarom  rotzooien  bandieten  niet  met  de  armen?  omdat  ze  niets  
van  hen  kunnen  afnemen.  Daarom,  als  je  niets  hebt,  waar  ga  je  dan  bang  
voor  zijn?  zo  leef  je  goed.

Het  leven  verandert  en  iedereen  moet  goede  en  slechte  momenten  
meemaken.  Geef  niet  zoveel  belang  aan  de  dingen  van  deze  wereld.  Als  je  
vrouw  je  verlaat,  hoef  je  geen  zelfmoord  te  plegen,  in  deze  wereld  zijn  er  
veel  betere  vrouwen  en  als  je  man  je  verlaat,  zul  je  zeker  andere  mannen  
vinden  die  veel  beter  zijn  dan  je  man.  Er  zijn  miljoenen  mensen  op  de  
wereld.  Dus  maak  je  geen  zorgen,  na  je  pech  komt  je  geluk  en  kun  je  een  
betere  man/vrouw  vinden  dan  degene  die  je  verliet.  dat  heb  je  zeker  Als  je  
altijd  eerst  voor  anderen  doet,  bied  dan  eerst  je  hart  aan...  de  ander  zal  op  
dezelfde  manier  reageren.  Het  zal  je  met  meer  hart  teruggeven.

Als  je  aan  negatieve  handelingen  denkt,  zal  je  lichaam  mensen  pijn  doen.

Als  je  een  ander  negatief  geeft,  zal  de  ander  meer  negatief  teruggeven.  Dit  
is  het  leven.  Dat  is  de  wet  van  karma.  Maak  je  geen  zorgen  als  iemand  je  
pijn  doet,  je  hoeft  geen  wraak  te  nemen.  Hijzelf  zal  zichzelf  straffen,  de  wet  
van  God  zal  hem  straffen,  zijn  geweten  zal  hem  straffen.  Alle  negatieve  
daden  die  we  begaan  zijn  "brood  voor  vandaag  en  honger  voor  morgen",  
dat  gaat  nergens  heen.

Waarom  profiteren  van  anderen  om  iets  te  krijgen  voor  een  korte  tijd  dat  je  
dit  lichaam  gaat  leven?  Als  je  negatief  bent,  trek  je  negatief  aan:  ieder  met  
zijn  soort:  zoals  de  dief  met  de  dief,  de  drugsverslaafde  met  de  
drugsverslaafde...  ieder  met  zijn  soort.  Daarom  gaat  negatief  samen  met  
negatief.  Dat  moet  je  begrijpen.  In  het  leven  moet  je  alles  wat  je  hebt  met  je  
hart  accepteren,  of  het  nu  goed  of  slecht  is.  Er  zijn  veel  mensen  die  
zelfmoord  plegen  vanwege  kleine  problemen,  maar  dit  gaat  niets  oplossen.  
Deze  mensen  moeten  begrijpen  dat  iedereen  zowel  pech  als  geluk  heeft.  
Wacht  even  tot  na  de  duisternis  de  dageraad  komt  en  de  zon  komt.  Wees  
niet  blij  als  je  geluk  je  overkomt,  want  na  het  geluk  komt  je  pech.
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Als  je  een  land  wilt  veranderen  en  de  mensen  steunen  je,  kun  je  een  partij  
beginnen  en  president  worden.

Onder  geen  enkele  omstandigheid  kan  doden  niet  worden  gerechtvaardigd.  
Er  is  geen  rechtvaardiging  voor  welke  oorzaak  dan  ook.  Doden  is  verboden  
volgens  de  wet  van  de  goden.  Er  is  geen  vergeving.  Geen  van  beide  
oorzaken  is  geldig.  Hiervan  moet  je  overtuigd  zijn.  Je  kunt  vechten  voor  wat  
je  wilt,  maar  gebruik  nooit  geweld.  Geweld  brengt  geweld  met  zich  mee.

Die  mensen  die  onschuldigen  vermoorden  in  de  naam  van  God  zonder  
ergens  om  te  geven,  nergens  in  de  Bijbel  staat  dat  je  onschuldigen  doodt.  
Onschuldige  mensen  hebben  nergens  schuld  aan.  Als  je  een  probleem  
hebt,  moet  je  dat  oplossen  met  wie  dan  ook,  met  de  overheid,  politici...  maar  
vermoord  geen  onschuldige  mensen.  Die  mensen  weten  het  niet;  als  je  
iemand  doodt,  ga  je  1.000.000  jaar  naar  de  hel.  Als  je  10  mensen  doodt,  ga  
je  10.000.000  jaar  naar  de  hel.  Na  het  verlaten  van  de  hel  zullen  ze  geboren  
worden  als  dieren  en  dus  zullen  ze  1.000.000  jaar  leven  en  dan  zullen  ze  
geboren  worden  als  zeer  arme  mensen.  Mensen  die  zeggen  dat  wie  doodt  
om  religieuze  ideeën  te  verdedigen  naar  de  hemel  gaat,  is  een  leugen.  Dat  
is  het  woord  van  de  duivel.

Als  de  meerderheid  het  zo  wil,  dan  zal  het  zo  zijn.  Maar  doe  het  nooit  
gewelddadig.  Zelfs  als  je  ideeën  goed  zijn,  zul  je  ze  nooit  zover  krijgen  dat  
ze  naar  je  luisteren  door  geweld  en  moord  te  plegen,  om  je  ideeën  waar  te  
maken.  Probeer  mensen  ervan  te  overtuigen  dat  je  ideeën  goed  zijn  en  als  
ze  je  steunen,  begin  dan  een  feestje.  Als  de  meerderheid  je  steunt,  dan  kun  
je  je  ideeën  uitvoeren,  maar  onthoud  goed:  je  mag  in  geen  geval  doden  om  
iets  te  krijgen.  Zelfs  niet  in  de  naam  van  God.  Alle  mensen  die  de  moorden  
gebruiken  om  welke  zaak  dan  ook  te  verdedigen,  zullen  een  hoge  prijs  
betalen.  Niemand  ontsnapt.  Als  ze  hun  moment  van  pech  hebben,  zullen  ze  
duur  en  met  rente  betalen.

Je  moet  begrijpen  dat  het  leven  aan  het  veranderen  is.  We  hebben  allemaal  
onze  momenten  van  pech  en  geluk.  Je  hoeft  niet  verdrietig  te  zijn,  of  
dronken  te  worden  of  zelfmoord  te  plegen...  je  hebt  dit  allemaal  niet  nodig  
als  je  een  slechte  tijd  hebt.  Alles  gaat  lukken.

Alle  goden  zijn  voor  het  leven.  Geen  enkele  religie  is  voorstander  van  doden  
en  als  iemand  in  naam  van  een  religie  zegt  dat  je  moet  doden,  manipuleren  
ze  arme  onwetende  mensen  die  niet  weten  hoe  ze  goed  van  kwaad  moeten  
onderscheiden.  Je  lichaam  is  niet  van  jou,  het  is  van  je  vader  en  moeder  die  
het  je  hebben  gegeven.  Je  bent  als  een  huurder  die  dit  lichaam  gebruikt.  Je  
mag  je  lichaam  niet  doden  en  nog  minder  dat  van  anderen.

Breng  in  geen  geval  anderen  schade  toe.  Ze  eindigen  allemaal  fataal.  Als  
iemand  je  pijn  doet,  moet  je  vergeven  en  vergeten,  want  die  persoon  is  
onwetend,  we  moeten  medelijden  met  die  persoon  hebben.  Omdat  deze  
mensen  ongelijk  hebben  door  kwaad  te  doen,  straft  de  wet  hen,  straft  de  
samenleving  hen  en  hun  leven  zal  fataal  zijn  en  als  je  sterft  ga  je  naar  de  
hel  en  in  de  hel  blijf  je  1.000.000  jaar  en  elke  dag  zul  je  reciteren  om  keer  op  
keer  te  sterven  tot  je  je  straf  uitzit.  Mensen  die  denken  dat  het  goed  is  om  
anderen  schade  toe  te  brengen,  deze  mensen  hebben  het  mis.  Laat  nooit  
uw  vinger  zien  als  iemand  ongelijk  heeft,  probeer  te  onderwijzen  met  goede  
woorden  zodat  ze  hun  gedrag  begrijpen  en  veranderen.  Geweld  keert  
geweld  terug  en  dat  houdt  nooit  op.  Er  zijn  veel  mensen  die  fouten  maken,  
bijvoorbeeld  de  terroristen  die  bommen  op  hun  lichaam  plaatsen  om  
aanslagen  te  plegen  op  openbare  plaatsen  zoals  markten.
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NACHTMERRIES

Veel  mensen  hebben  tijdens  hun  slaap  nachtmerries  die  soms  de  dood  tot  
gevolg  hebben.  Terwijl  we  slapen,  zijn  we  ons  er  niet  van  bewust  dat  wat  we  
dromen  slechts  een  droom  is.  We  denken  dat  wat  we  dromen  werkelijkheid  is  
en  daarom  sterven  er  veel  mensen  aan  een  hartaanval  omdat  ze  denken  dat  wat  
ze  dromen  werkelijkheid  is.  Onvervulde  wensen  en  wraakgedachten  veroorzaken  
nachtmerries.  Deze  negatieve  gedachten  kunnen  van  je  droom  een  horrorfilm  
maken.

In  dit  leven  dromen  we,  maar  we  weten  niet  dat  we  dromen.  Dit  lichaam  wordt  
geboren  en  sterft,  alles  wat  je  hebt  in  dit  leven  als  je  sterft  zul  je  alles  moeten  
achterlaten,  je  neemt  niets  mee.  Alles  is  een  droom.  Denk  daarom  niet  dat  het  
leven  echt  is,  alles  is  pure  droom.  Het  is  maar  een  droom.  Als  je  dit  begrijpt,  vat  
je  het  leven  niet  zo  persoonlijk  op  en  leef  je  tevreden,  vreugdevol  en  gelukkig.  
Doe  niemand  iets  slechts  en  kom  je  verplichtingen  na,  zodat  je  geen  angst  hebt  
en  in  vrede  zult  leven.  Alsof  u  uw  belastingen  niet  betaalt,  zult  u  ze  vroeg  of  laat  
moeten  betalen  en  met  rente.

De  nachtmerries  die  we  hebben  terwijl  we  slapen.  Heel  veel  mensen  hebben  
nachtmerries  terwijl  ze  slapen,  ze  staan  niet  meer  op,  omdat  ze  sterven.  Waarom  
kunnen  we  tijdens  onze  slaap  een  hartaanval  krijgen  en  sterven?  De  meeste  
dodelijke  aanvallen  die  we  ondergaan  als  we  slapen,  vinden  hun  oorsprong  in  
een  zeer  grote  nachtmerrie  tijdens  hun  slaap.  Daarom  is  slaap  erg  gevaarlijk  
voor  het  leven.  Het  probleem  is  dat  wanneer  we  dromen,  we  niet  weten  dat  we  
dromen,  we  geloven  dat  we  de  realiteit  leven,  we  maken  geen  onderscheid  of  
het  een  droom  of  het  echte  leven  is.  Wij  maken  van  de  droom  werkelijkheid.  Dit  
is  gewoon  een  fantasie,  maar  aangezien  we  geen  onderscheid  maken  tussen  
realiteit  en  droom,  geloven  we  dat  wat  we  dromen  is  wat  we  leven.  Als  je  
bijvoorbeeld  droomt  dat  iemand  je  met  een  mes  aanvalt,  geloof  je  echt  dat  het  
gebeurt.  De  geest  raakt  in  een  staat  van  shock  en  het  lichaam

Dat  wordt  nog  erger,  want  je  kunt  met  niets  achterblijven.  Belastingen  worden  
gebruikt  om  ziekenhuizen  te  maken  en  het  welzijn  van  de  mensen  te  bevorderen.  
We  helpen  elkaar.  Als  je  het  met  je  hart  doet,  zal  je  leven  perfect  zijn.  Zodra  u  
uw  belastingen  betaalt,  is  het  geld  dat  u  overhoudt  schoon  voor  u,  om  goed  te  
leven.  Als  je  vals  speelt  of  tegen  de  wet  handelt,  zullen  ze  je  op  elk  moment  
ontdekken  en  het  zal  erger  zijn  omdat  ze  alles  van  je  zullen  afnemen.  Alles  heeft  
zijn  moment.  Hoe  meer  negatieve  daden  je  begaat,  hoe  meer  nachtmerries  en  
angsten  je  zult  hebben.  De  rekeningen  komen  er  niet  uit.  Help  mensen  en  kom  
uw  verplichtingen  na.  Zo  leef  je  goed  met  gezondheid  en  geluk  en  ben  je  voor  
niets  of  niemand  bang.

Als  je  begrijpt  dat  het  leven  aan  het  veranderen  is  en  we  allemaal  onze  goede  
momenten  en  onze  slechte  momenten  hebben,  dan  zul  je  rustig  leven  en  geen  
angst  hebben.  Angst  doodt.

Net  als  bij  de  aanslag  van  11  september  in  New  York,  sprongen  veel  mensen  
van  de  top  van  de  gebouwen  de  leegte  in.  Deze  mensen  stierven  voordat  ze  de  
grond  bereikten.  Als  je  binnen  een  paar  seconden  denkt  dat  je  binnen  een  paar  
seconden  de  grond  zult  raken  en  als  een  brij  zult  zijn,  voordat  je  de  grond  
bereikt,  heeft  de  geest  je  leven  al  genomen,  dit  is  bewezen  door  de  doktoren.  De  
kracht  van  de  geest  is  buitengewoon.  De  kracht  van  het  denken  ten  goede

ga  dood.
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Wanneer  het  negatieve  superieur  is,  is  die  persoon  puur  egoïsme,  hij  denkt  
niet  aan  anderen,  hij  denkt  alleen  aan  anderen  om  zijn  eigen  voordeel  te  
behalen  zonder  genade  en  zonder  principes.  U  mag  onder  geen  enkele  
omstandigheid  misbruik  maken  van  iemand.  Al  het  leed  dat  u  anderen  
aandoet  voor  uw  eigen  voordeel,  eindigt  fataal.  De  wet  van  karma  treedt  
vroeg  of  laat  in  werking  en  wat  je  oogst  is  wat  je  zult  oogsten,  of  het  nu  
positief  of  negatief  is.  Niemand  ontsnapt.  Dat  moet  je  weten.  Kijk  tv,  elke  
dag  op  het  nieuws  zijn  er  gevallen  van  mensen  die  een  misdrijf  hebben  
gepleegd  en  zijn  gearresteerd  door  de  politie.  Dagelijks  veel  gevallen.  Als  u  
handelt  tegen  uw  principes,  uw  geweten  tegen  de  wet  en  de  wet  van  God,  
zult  u  uw  straf  niet  ontlopen.  Eerst  zal  het  uw  gezondheid  aantasten  en  dan  
zult  u  moeten  boeten  voor  uw  misdaad.

Om  geen  nachtmerries  in  je  dromen  te  hebben,  moet  je  begrijpen  dat  dit  
lichaam  van  mij  is,  ik  ben  het  niet.  Net  als  mijn  kleren,  mijn  auto,  mijn  
appartement...  ze  zijn  van  mij,  niet  van  mij.  Jij  bent  je  geweten,  je  ziel.  Het  
lichaam  wordt  in  deze  wereld  alleen  door  de  ziel  gebruikt.  Om  niet  voor  je  
tijd  dood  te  gaan,  moet  je  het  leven  meer  ontspannen  opvatten,  de  dingen  niet  zo  persoonlijk  opvatten.

en  voor  slecht.  Je  moet  je  realiseren  dat  dit  lichaam  beweegt  omdat  de  
geest  energie  heeft,  het  heeft  een  ziel  en  het  heeft  bewustzijn.

Hoe  persoonlijker  je  dingen  opvat,  hoe  meer  je  zult  lijden.  Als  je  pech  hebt  
is  het  als  nacht  en  als  je  geluk  hebt  is  het  als  dag.  Wat  komt  er  na  de  dag?  
de  nacht  komt  en  na  de  nacht  komt  de  dag.  Het  leven  is  zo,  het  verandert.  
Als  pech  je  treft,  geef  dan  niemand  de  schuld,  wees  op  niemand  boos,  
wacht  geduldig  op  geluk,  tot  de  zon  opkomt.

Een  lijk  is  een  lichaam  zoals  het  onze  en  waarom  beweegt  het  niet?  omdat  
hij  de  energie,  de  ziel,  het  geweten  mist.  Daarom  kan  deze  gedachtekracht  
je  leven  redden,  maar  het  kan  je  ook  doden.  Het  is  als  een  munt  die  twee  
kanten  heeft.  Je  moet  je  geest  beheersen  en  je  niet  door  je  geest  laten  
beheersen.  Je  moet  de  werkelijkheid  weten  te  onderscheiden.  Daarvoor  
moet  je  yoga  beoefenen,  zodat  je  een  sterk  geweten  hebt  en  je  geest  
beheerst.  Binnen  in  je  heb  je  twee  soorten  gedachten,  twee  energieën,  een  
positieve  en  een  negatieve.  Wat  we  ook  doen,  we  denken:  ik  doe  het,  ik  doe  
het  niet,  ik  vind  het  leuk,  ik  vind  het  niet  leuk,  ik  wil  het,  ik  wil  het  niet...  
denken  aan  doden,  niet  doden,  nemen  wraak  nemen  of  geen  wraak  nemen...  
je  denkt  altijd  aan  twee  gedachten,  een  positieve  en  een  positieve,  een  
andere  negatieve.  Deze  twee  gedachten  moet  je  proberen  te  beheersen  door  
middel  van  yogameditatie  en  het  doen  van  goede  daden  tegenover  mensen  
om  positief  te  denken,  omdat  dit  positieve  denken  je  positieve  energie  zal  
geven.

De  meeste  mensen  hebben  een  zeer  hoog  negatief  denken.

Als  je  problemen  hebt  in  het  leven  en  je  kunt  er  niet  tegen  en  pleegt  
zelfmoord,  dan  ga  je  niets  oplossen  en  maak  je  het  nog  ingewikkelder.  Je  
lost  niets  op  en  alles  is  ingewikkeld  voor  familie,  vrienden  en  mensen  om  je  heen.
Niet  alleen  dit  volgens  de  wet  van  de  goden,  in  het  hiernamaals  wacht  je  
veel  lijden,  je  zult  gestraft  worden  door  jezelf  te  dwingen  zelfmoord  te  
plegen  op  dezelfde  manier  als  je  in  dit  leven  hebt  gedaan,  elke  7  dagen  
gedurende  vele  jaren.  De  pijn  die  je  voelt  als  je  ziel  je  lichaam  verlaat  is  heel  
intens  en  niet  in  woorden  uit  te  leggen.  Dit  soort  pijn  als  de  ziel  het  lichaam  
gaat  verlaten...  je  kunt  je  die  angst  niet  voorstellen.  Denk  er  over  na.  Je  
maakt  het  hier  in  het  hiernamaals  alleen  maar  erger.
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Elk  type  droom  heeft  een  basis.  Als  er  geen  ik  is,  is  er  geen  droom.
Alleen  de  levende  droom.  Waar  komen  de  dromen  vandaan?  Ze  komen  voort  uit  
je  onvervulde  verlangens.  Angst,  woede,  je  ongeluk  of  geluk...  allerlei  soorten  
positieve  of  negatieve  verlangens  veroorzaken  je  dromen.  Hoe  grilliger  en  
egoïstischer  je  bent,  hoe  meer  dromen  en  nachtmerries  je  zult  hebben.  Hoe  meer  
je  van  je  lichaam  houdt,  hoe  meer  nachtmerries  je  zult  hebben.  Hoe  meer  ik  meer  
nachtmerries.  Het  lichaam  is  voor  een  paar  jaar.  Als  we  geboren  worden,  brengen  
we  niets  mee,  zelfs  geen  cent,  en  als  we  sterven,  nemen  we  niets  mee.  Alles  wat  
je  bezit  is  pure  fantasie.

Maak  je  geen  zorgen  over  welk  probleem  dan  ook,  je  lost  het  snel  op  en  je  tijd  van  
geluk  zal  komen.

Is  het  de  moeite  waard  om  zoveel  te  vechten  voor  de  dingen  van  deze  wereld?  Denk  er  over  na.

Iedereen  is  verantwoordelijk  voor  hun  daden,  als  je  problemen  hebt,  probeer  ze  
dan  op  te  lossen  en  geen  zelfmoord  te  plegen.  Het  is  niet  correct,  je  moet  
verantwoordelijk  zijn  voor  je  daden  en  alleen  jij  kunt  je  dingen  repareren,  want  
iedereen  is  verantwoordelijk  voor  zijn  daden.  Als  je  geluk  hebt,  wees  dan  niet  
gelukkig,  want  je  geluk  zal  niet  eeuwig  duren.  Het  leven  draait  en  iedereen  komt  
aan  de  beurt.  Als  je  wilt  dat  je  geluk  een  leven  lang  meegaat,  moet  je  drie  dingen  
doen:  ten  eerste,  met  het  geld  dat  je  over  hebt,  mensen  helpen.

Ten  tweede  adviseert  hij  mensen  om  goed  te  doen,  en  ten  derde  helpt  hij  anderen.  
Verwacht  niets  terug  te  krijgen,  je  moet  helpen  zonder  iets  terug  te  verwachten,  
met  heel  je  hart  en  incognito  zonder  dat  iemand  weet  dat  je  helpt.  Dus  je  geweten  
zal  altijd  gelukkig  zijn  en  je  zult  positieve  energie  verzamelen.

Ontzettend  bedankt.

TERUG  INDEX
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Om  te  leven  met  gezondheid  en  een  lang  leven,  met  een  goede  toekomst,  goede  
liefde,  een  goed  gezin  en  leven  op  een  pad  van  rozen,  zoals  God  gebiedt.
Je  moet  voornamelijk  3  dingen  begrijpen:  1.  Het  verleden.  Ieder  mens  heeft  een  
droevig  moment  in  zijn  verleden,  een  ongewenst  moment,  een  slecht  moment,  
dat  moment  waarop  mensen  je  pijn  doen,  of  de  samenleving,  familie  of  vrienden  
pijn  doen.  Dit  moet  je  vergeten.  Als  je  wrok  koestert  in  je  denken,  is  het  alsof  je  
allerlei  soorten  afval  in  je  huis  stopt.  Je  leeft  binnen,  en  als  het  afval  rot  rot  je  
mee  met  het  afval.  Dit  volk  begrijpt  het  niet.  Natuurlijk  doen  mensen  je  pijn.  Als  
mensen  je  pijn  doen,  heb  je  het  recht  om  wraak  te  nemen,  om  te  haten.  Zeker  
ja.  Maar  zolang  je  wrok  en  wraak  koestert,  doe  je  eerst  jezelf  pijn,  niet  je  vijand,  
nee.  Je  doet  jezelf  pijn.  Omdat  wanneer  je  dit  soort  negatieve  gedachten  hebt,  
de  hersenen  de  zenuwen  blokkeren  die  de  ruggengraat  met  de  rest  van  het  
lichaam  vanuit  de  nek  communiceren.  Als  je  altijd,  continu,  24  uur  per  dag,  het  
hele  jaar  door,  deze  negatieve  gedachte  hebt  en  met  alle  recht  een  wrok  koestert,  
heeft  dit  natuurlijk  invloed  op  je  hele  lichaam...  Het  is  bewezen  door  doktoren  
dat  dit  niet  zo  is  goed  voor  ons.  En  aangezien  het  ons  niet  past,  is  er  geen  
andere  keuze  dan  te  vergeven.  We  moeten  anderen  vergeven,  alsof  we  onszelf  
vergeven.  Waarom  moeten  we  vergeven  als  we  zo  gekwetst  zijn?  voor  ons  eigen  
bestwil.  Niet  ter  wille  van  degene  die  ons  pijn  doet.  Als  iemand  moet  straffen,  
dat  verzeker  ik  je,  zegt  de  wet  van  het  universum;  iedereen  heeft  zijn  geweten  
en  iedereen  straft  zichzelf.  God  straft  ook,  je  hoeft  geen  wrok  te  koesteren,  je  
hoeft  het  recht  niet  zelf  te  nemen.  Zijn  geweten  zal  hem  straffen,  u  hoeft  zich  
geen  zorgen  te  maken.

Als  iemand  ons  pijn  doet,  is  het  alsof  we  onze  schuld  aan  die  persoon  hebben  
afbetaald  en  hem  niets  meer  verschuldigd  zijn.  Het  is  alsof  u  een  lening  bij  de  
bank  heeft  aangevraagd.  Nadat  je  krediet  hebt  gekregen,  moet  je  betalen.  Wat  een  remedie.

Daarom  moet  je  dit  verleden  vergeven  om  een  goed  heden  en  een  betere  
toekomst  te  hebben.  Als  je  vol  haat,  wraak  en  negatief  denken  zit,  ga  je  niet  
goed  leven.  Je  gaat  gek  worden.  Veel  mensen  hebben  dit  meegemaakt  en  zijn  
getraumatiseerd  omdat  ze  het  nooit  vergeten.  Zoals  Boeddha  zei:  Alle  dingen  
zijn  niet  toevallig.  Er  zijn  twee  redenen  die  verklaren  waarom  mensen  je  pijn  
doen:  de  eerste  is  dat  als  we  die  persoon  in  ons  vorige  leven  pijn  hebben  
gedaan,  die  persoon  logischerwijs  het  recht  heeft  om  wraak  te  nemen.

Dit  is  de  eerste  mogelijkheid.

26.  VERLEDEN,  HEDEN,  TOEKOMST.
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Dat  is  de  reden  waarom  mensen  die  hun  slechte  verleden  nooit  kunnen  vergeten,  in  
slechte  gezondheid  leven  en  maar  een  paar  jaar  leven.  Het  enige  dat  ons  pijn  kan  
doen,  zijn  wijzelf,  niet  iemand  anders.  We  doen  onszelf  pijn.  Daarom,  als  je  goed  wilt  
leven,  moet  je  het  verleden  vergeten.

U  ontvangt  hoofdsom  plus  rente  in  dit  leven  of  in  het  volgende  leven.

Je  moet  het  verleden  vergeten.

Ik  garandeer  u  dat  u  kosten  in  rekening  brengt,  en  dat  u  hoge  rente  in  rekening  
brengt.  Dat  garandeer  ik.

Maak  je  daar  geen  zorgen  over.  Die  persoon  kan  vandaag  ontsnappen,  maar  morgen  
niet.

Als  je  dit  kunt  begrijpen,  vergeet  dan  het  verleden,  je  kunt  het  heden  heel  goed  en  
heel  rustig  beleven.  In  uw  heden  hoeft  u  niet  achterom  te  kijken  als  u  over  straat  
loopt,  om  te  zien  of  iemand  u  komt  halen.  Je  kunt  heel  rustig  lopen,  dat  is  heel  
belangrijk.  Mensen  die  pijn  hebben,  kijken  altijd  terug.  Net  als  de  gangsters.

Dit  is  de  wet  van  het  universum,  het  is  de  wet  van  bewustzijn.

Ze  hebben  altijd  lijfwachten  die  zichzelf  voor  en  achter  beschermen.

Omdat?  omdat  ze  weten  dat  ze  verkeerd  bezig  zijn  en  op  elk  moment,  elke  dag  kan  
iemand  hem  komen  halen.  Dit  is  geen  leven.  Altijd  overal  op  zoek.

Of  je  het  nu  leuk  vindt  of  niet,  geloof  het  of  niet,  iedereen  is  onderworpen  aan  deze  
wet.

Die  terrorist,  of  hij  nu  wel  of  niet  in  de  wet  gelooft,  wordt  toch  veroordeeld  en  gaat  
naar  de  gevangenis.

Net  als  terroristen  die  niet  in  de  wet  geloven  als  ze  een  terroristische  daad  plegen.

Het  leven  is  hetzelfde.  Veel  mensen  zeggen:  "Ik  geloof  niet  in  God,  ik  geloof  nergens  
in"  Maar  iedereen  die  een  negatieve  daad  verricht,  de  wet  van  het  universum,  de  wet  
van  het  geweten,  zal  hem  straffen.

Hun  huizen  zijn  beveiligd  met  allerlei  soorten  beveiliging,  waarom?  omdat  ze  weten  
dat  ze  mensen  kwetsen.  Deze  mensen  kunnen  niet  goed  leven.  Het  geweten  straft  
altijd.

Nog  iets:  als  we  in  een  vorig  leven  iemand  pijn  hebben  gedaan  en  in  plaats  van  
slachtoffers  agressors  waren  en  schade  hebben  aangericht,  in  dat  geval

Daarom  moet  je,  om  goed  te  leven,  eerst  je  verleden  vergeten.

Er  is  GEEN  uitzondering.  Zo  is  het.

Ten  tweede,  maak  je  geen  zorgen  als  je  niets  verschuldigd  bent  en  ze  je  pijn  hebben  gedaan.
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Als  je  vandaag  om  vergeving  vraagt  en  morgen  weer  die  slechte  daden  doet,  
maak  je  grapjes  over  de  wet  van  de  goden.  Als  je  echt  spijt  hebt,  zul  je  niet  
opnieuw  negatieve  daden  begaan.  Dat  is  echt  berouw.

Iedereen  heeft  zijn  laatste  nacht.  Op  de  begraafplaats  zijn  niet  alleen  oude  
mensen,  er  zijn  ook  veel  jonge  mensen.  Denk  niet  "ik  ga  nog  vele  jaren  leven",  
niemand  weet  het.  Daarom  wil  ik  dat  je  elke  minuut  van  je  leven  benut  om  goed  
te  doen  voor  anderen.  Deze  daden  worden  vastgelegd  in  je  geweten  en  als  je  
sterft,  zijn  de  daden,  of  ze  nu  goed  of  slecht  zijn,  het  enige  dat  we  meenemen  
naar  het  hiernamaals.  Het  lichaam  breekt  af  en  wordt  een  lijk.

Wachten,  wachten...  maak  je  geen  zorgen  als  het  moet  komen,  het  zal  komen.

Als  een  persoon  vol  negatieve  handelingen  zit,  gaat  hij  logischerwijs  naar  de  
hel.  Als  een  persoon  vol  positieve  daden  is,  heeft  deze  persoon  een  andere  
bestemming,  een  andere  bestemming  buiten  dit  zonnestelsel.

Om  goed  in  je  heden  te  leven  en  heel  ontspannen  te  zijn,  moet  je  je  verleden  
vergeten.

Buiten  het  zonnestelsel  zijn  er  28  niveaus.

Daarom,  aangezien  we  niet  weten  wat  de  toekomst  voor  ons  in  petto  heeft,  maak  
je  geen  zorgen,  wat  moet  komen,  zal  komen.  Elke  nacht,  als  we  gaan  slapen,  
weten  we  niet  wanneer  we  zullen  sterven.

Wat  we  moeten  doen  is  om  vergeving  vragen,  smeken  om  vergeving,  van  degene  
die  we  pijn  hebben  gedaan  en  nadenken  over  de  manier  om  die  schade  te  
compenseren.  Probeer  keer  op  keer  om  vergeving  te  vragen  en  toon  op  welke  
manier  dan  ook  spijt.  Je  moet  om  vergeving  smeken.  Als  je  geweten  eenmaal  
echt  de  schande  voelt  van  wat  je  hebt  gedaan,  kun  je  in  vrede  leven  en  leven  
met  een  goede  gezondheid  en  een  goede  toekomst.

Elke  seconde  die  voorbij  dit  heden  gaat,  wordt  het  verleden.  Daarom  kun  je  ook  
niet  aan  het  heden  denken,  laat  staan  aan  het  verleden.

Mensen  zoals  wij,  die  pijn  doen  uit  egoïsme  of  om  een  andere  reden,  moeten  om  
vergeving  smeken.  Het  is  niet  genoeg  om  naar  de  kerk  te  gaan  en  God  om  
vergeving  te  vragen.  Want  als  je  weer  pijn  hebt  als  je  uitgaat,  betekent  dit  dat  je  
niet  echt  spijt  hebt  van  het  kwaad  dat  je  hebt  gedaan.

Spijt  moet  in  je  hart  zitten.  Zodra  we  onze  fouten  erkennen  en  om  vergeving  
smeken  en  dit  soort  negatieve  en  egoïstische  daden  niet  meer  begaan,  dan  spijt  
het  ons  echt.

De  toekomst  is  onzeker.  Wat  komen  gaat,  of  het  nu  goed  of  slecht  is,  weten  we  
niet,  dus  we  hoeven  ons  geen  zorgen  te  maken  over  de  toekomst.  Als  het  mis  
moet  gaan,  maak  je  zorgen  of  maak  je  geen  zorgen,  het  gaat  op  dezelfde  manier.

Als  het  moet  komen,  nou,  wees  dan  niet  blij,  wees  niet  blij.
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Wat  denk  je.  Het  blijft  alleen  binnen  een  project,  een  droom  en  daar  heeft  
niemand  baat  bij.

Boeddha  zei:

Op  internet  heb  ik  pagina's  gezien  met  veel  bezoeken  die  alleen  maar  praten  
over  positief  denken,  maar  alleen  denken  is  niet  genoeg,  je  gaat  nergens  heen.  
Het  is  alsof  je  in  een  droom  zit.

"Als  je  uit  deze  cirkel  van  reïncarnatie,  van  geboorte  en  dood  wilt  komen,  
vergeet  dan  het  verleden,  het  heden  en  de  toekomst."

Het  lichaam  is  wat  we  gebruiken  om  te  leren.  Veel  mensen  denken  ten  onrechte  
dat  ik  het  lichaam  ben.

Onthoud  goed,  wat  telt  zijn  de  positieve  daden,  wat  tot  bloei  komt.  Als  dit  niet  
wordt  gedaan,  is  positief  gelijk  aan  0.

Het  lichaam  ben  ik  niet.  Als  je  dit  kunt  begrijpen,  kun  je  goed  zijn  met  je  gezin,  
met  je  partner,  met  je  vrienden,  met  de  samenleving  en  met  de  hele  wereld.  Om  
dit  te  bereiken,  moet  je  alle  gedachten  aan  verleden,  heden  en  toekomst  vergeten.

Om  deze  reden  wens  ik  dat  al  mijn  vrienden  in  de  wereld  op  internet  naar  
me  luisteren.

Ontzettend  bedankt.

Onthoud  uit  het  verleden  alleen  de  positieve  momenten  om  een  positief  cadeau  
te  hebben.  Denk  in  het  heden  altijd  positief  na  en  voer  positieve  acties  uit  en  
dan  heb  je  een  positieve  toekomst.  Er  zijn  veel  mensen  op  internet  die  zeggen:  
om  een  goede  toekomst  te  hebben,  moet  je  gewoon  positief  denken.

Daarom  is  wat  u  moet  weten:

Dat  is  niet  goed.  Positief  denken  is  slechts  een  project.  Het  belangrijkste  is  om  
dat  project  uit  te  voeren.  Als  je  een  project  doet,  moet  je  het  ook  uitvoeren.  Als  
je  alleen  maar  denkt  en  niet  handelt,  kom  je  nergens.

1  Denk  aan  positieve  handelingen.
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2  Voer  dat  project  uit  met  positieve  handelingen  om  mensen  te  helpen.

We  kunnen  upgraden  op  basis  van  onze  acties  en  gedachten.
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Hoe  meer  je  nadenkt,  hoe  meer  problemen  je  zult  hebben.

Deze  Boeddha  komt  iedereen  helpen  die  zijn  naam  reciteert.

Daarom,  als  je  een  goede  gezondheid  wilt,  reciteer  dan  altijd  Amituofo,  waar  je  
ook  bent;  werken,  wandelen...  dat  brengt  positieve  energie  in  alle  dingen.  Je  
zult  heel  gelukkig  zijn,  je  zult  een  lang  leven  hebben  met  je  partner.  Elke  
gedachte  aan  egoïsme,  denkt  Amituofo.  Als  je  jaloers  bent,  denkt  Amituofo,  is  
dat  het  enige  dat  je  kan  helpen.  Er  is  geen  andere  manier.

Maar  je  moet  reciteren  met  een  zuiver  hart,  met  liefde  en  met  de

Denk  maar  aan  Amituofo.  Als  je  uit  een  crisis  wilt  komen,  denk  dan  alleen  aan  
Amituofo.

Als  je  gezondheid,  rijkdom  en  liefde  wilt  hebben,  moet  je  een  mantra  reciteren:  
Amituofo,  Amituofo,  Amituofo….  Je  moet  de  gedachte  aan  deze  mantra  op  elk  
moment  vullen,  altijd  denkend  aan  AMITUOFO.  Als  je  boos  wordt,  denk  dan  aan  
Amituofo  om  die  negatieve  gedachte  te  kunnen  verwijderen.  Als  je  verdrietig  
bent,  reciteer  dan  ook  de  mantra.
Als  je  een  negatieve  gedachte  aan  wraak  hebt,  denk  dan  aan  Amituofo.

Om  te  ontspannen,  denk  aan  Amituofo  en  als  je  ontspannen  bent,  denk  dan  aan  
een  oplossing  voor  je  toekomst.  Als  u  zakelijke  problemen  heeft  of  een  
belangrijke  beslissing  moet  nemen,  moet  u  zich  eerst  ontspannen,  want  met  
zenuwen  kunt  u  niet  goed  nadenken.  Om  te  ontspannen  moet  je  de  Amituofo-
mantra  reciteren.  Dit  is  een  techniek  die  ik  gebruik.  Elk  probleem  in  het  leven,  
ik  doe  yoga  en  reciteer  mantra  om  te  ontspannen  en  als  je  dan  ontspannen  
bent,  denk  ik  aan  het  probleem  dat  me  zorgen  baart  en  vind  ik  zelf  de  perfecte  
oplossing  om  het  probleem  op  te  lossen.

Daarom,  geloof  me,  elke  zakelijke,  gezondheids-  of  liefdesbeslissing,  je  moet  
vooral  ontspannen,  om  te  ontspannen  moet  je  nadenken  over  mantra's.  Iedereen  
die  psychische  problemen  heeft,  of  agressief  wordt,  of  gek  wordt...  dat  komt  
omdat  die  persoon  te  veel  nadenkt.  Om  dit  type  ziekte  te  genezen,  hoef  je  alleen  
maar  aan  deze  mantra  te  denken  en  deze  op  te  zeggen:  Amituofo,  Amituofo,  
Amituofo….  Denk  maar  aan  deze  mantra  en  beetje  bij  beetje  zul  je  ontspannen.  
Je  moet  je  24  uur  concentreren  op  deze  mantra.  Je  moet  niet  meer  denken  dan  
deze  mantra.  Omdat  deze  mantra  Amituofo,  Amituofo...  is  als  het  reciteren  van  
het  Onze  Vader,  het  is  de  naam  van  Boeddha.

27.  GEZONDHEID,  RIJKDOM  EN  LIEFDE  HEBBEN.
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Ik  garandeer  je,  dat  je  naar  de  hemel  gaat,  met  Jezus  of  met  Boeddha  met  wie  je  
maar  wilt.  Maar  je  moet  reciteren  met  alle  liefde  van  je  hart  en  zonder  nog  een  
gedachte,  de  enige  gedachte  moet  die  mantra  zijn.

Ontzettend  bedankt.

Het  is  al  een  hele  tijd  geleden,  miljarden  jaren,  dat  deze  mantra  bestaat.  En  iedereen  
die  het  reciteert  heeft  geluk  en  een  lang  leven  met  gezondheid  bereikt.  En  na  de  
dood  zul  je  ook  geluk  vinden.  Als  je  in  de  hemel  gelooft,  ga  je  naar  de  hemel,  als  je  
niets  gelooft,  word  je  wedergeboren.  Het  hangt  allemaal  af  van  ons  denken.  Als  we  
sterven,  is  het  enige  dat  we  meenemen  onze  gedachten,  ons  bewustzijn,  al  het  
andere  blijft,  ons  lichaam  rot.  Alles  sterft  behalve  onze  acties,  onze  gedachten,  ons  
bewustzijn.
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Dit  kan  uw  kwaliteit  van  leven,  uw  geest  en  uw  vermogen  om  goed  te  leven  verbeteren.

Om  naar  de  hemel  te  gaan  hoef  je  alleen  maar  de  mantra  te  reciteren:  
Amituofo,  Amituofo...  en  niets  anders.

maximale  concentratie.  Iedereen  die  om  uw  hulp  vraagt,  krijgt  die.

Daarom  moet  je  een  goed  leven  hebben,  je  gelukkig  voelen  en  met  een  hart  vol  
liefde.  Je  moet  denken  dat  alles  wat  je  ziet  goede  mensen  zijn.  Je  kunt  geen  
onderscheid  maken  tussen  jou,  mij,  hem.  Daarom  kan  deze  mantra  je  helpen,  er  
is  niets  anders  dat  je  kan  helpen.  Onthoud  goed.  Deze  mantra  is  de  mantra  
van  verlossing.  Test  het.  Elke  vorm  van  ziekte,  elk  type  probleem,  als  je  deze  
mantra  24  uur  per  dag  geconcentreerd  kunt  reciteren,  zal  je  leven  en  je  gezondheid  
zeker  verbeteren,  omdat  het  je  persoonlijke  afweer  activeert.

Het  is  een  belofte  van  deze  Amituofo  God.  Het  is  geen  grap.

In  de  geschiedenis  heeft  iedereen  die  deze  Boeddha  om  hulp  heeft  gevraagd  hem  
geholpen.

Positief  denken  is  wat  u  helpt  aan  uw  gezondheid.  Gezondheid  is  niet  afhankelijk  
van  medicijnen.  Het  lost  je  maar  even  op,  maar  dan  komt  bij  negatief  denken  de  
ziekte  weer  naar  boven  of  wordt  steeds  ernstiger.  Daarom  is  het  enige  dat  je  kan  
helpen  deze  mantra,  vertrouw  op  deze  mantra,  het  kost  niets,  het  is  gratis.  Je  hoeft  
je  alleen  maar  te  concentreren  en  het  lost  je  leven  op.  Geweldig.  Dat  moet  
gerealiseerd  worden.

Het  beste  advies  dat  ik  je  kan  geven  is  om  deze  mantra  te  reciteren,  het  is  het  enige  
dat  je  kan  helpen.  Voordat  je  de  mantra  reciteert,  moet  je  zelfverzekerd  zijn.  Deze  
mantra  is  duizenden  jaren  geleden  gereciteerd,  hij  is  niet  van  nu.
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Het  reciteren  van  een  mantra  kan  je  hierbij  helpen.  Er  zijn  veel  getuigenissen  die  
zijn  genezen  door  het  reciteren  van  een  mantra.  Zoals  Boeddha  zegt,  als  je  24  
uur  per  dag  een  mantra  reciteert,  garandeer  ik  je  dat  je  kunt  genezen.  Boeddha  
liegt  nooit,  hij  vertelt  altijd  de  waarheid.  Iedereen  met  het  reciteren  van  een  
mantra,  Boeddha  of  Jezus  Christus  zoals  je  het  leukst  vindt  en  als  je  alleen  aan  
de  mantra  als  een  enkele  gedachte  gaat  denken,  kun  je  zeker  allerlei  soorten  
mentale  of  fysieke  ziekten  genezen.  De  mantra  lost  allerlei  problemen  op.  Alles  
hangt  van  jou  af,  met  de  enige  gedachte  in  de  mantra  en  zonder  een  andere  
gedachte  te  hebben.  Deze  enkele  gedachte  kan  je  zeker  helpen  om  elk  mentaal  
of  fysiek  probleem  te  overwinnen.

Als  je  24  uur  op  de  mantra  kunt  denken  en  de  mantra  te  allen  tijde  al  je  gedachten  
kan  laten  bezighouden;  Op  het  werk,  dromend,  waar  je  ook  bent,  ik  garandeer  je  
dat  de  naam  van  de  Boeddha  allerlei  soorten  ziekten  voor  je  oplost.  Ontzettend  
bedankt.

Hoe  helpen  deze  mantra's  jou?  Nou,  je  weet  dat  elke  gedachte  je  humeur  kan  
beïnvloeden  en  je  gezondheid  kan  beïnvloeden.  Wanneer  er  een  negatieve  
gedachte  opkomt,  reciteer  dan  snel  een  mantra  zonder  te  stoppen  met  herhalen,  
zodat  de  gedachte  aan  deze  mantra  je  hele  geest  in  beslag  neemt  en  er  geen  
andere  gedachten  bij  passen.  Als  je  geest  bezig  is  met  deze  naam  van  God,  kan  
geen  enkele  andere  gedachte  je  hersenen  binnendringen,  dus  moeten  alle  andere  
gedachten  wachten  om  je  hoofd  binnen  te  komen  totdat  ze  verdwijnen.  Als  het  
verdwijnt,  kun  je  stoppen  met  het  herhalen  van  die  mantra.  Als  je  verdrietig  bent,  
stop  dan  niet  met  het  herhalen  van  een  mantra  en  dat  verdriet  zal  verdwijnen.

Als  je  een  angstaanval  hebt,  denk  dan  aan  een  willekeurige  naam  van  een  God  
en  beetje  bij  beetje  zal  deze  angst  verdwijnen.  herhalen

De  mantra  is  heel,  heel,  heel  belangrijk.

DE  WONDEREN  VAN  DE  MANTRA

Mantra  herhaalt  de  naam  van  een  God,  afhankelijk  van  de  religie  die  je  bent;  Als  
je  katholiek  bent  en  je  zegt  graag  Onze  Vader  of  Jezus  Christus  of  Heilige  Maria,  
herhaal  dan  deze  naam,  als  je  een  moslim  bent,  herhaal  dan  Allah  of  Mohamed,  
als  je  een  boeddhist  bent  Amituofo...  al  deze  namen  van  goden  kunnen  je  helpen  
veel  in  je  leven

28.  DE  MANTRA.  HOE  HET  TE  OEFENEN  OM  GEZOND  TE  ZIJN,
LEEF  LANG  EN  WEES  EEN  TOEKOMSTIGE  BOEDDHA.

DE  WONDEREN  VAN  DE  MANTRA
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Om  jezelf  tegen  jezelf  te  beschermen,  hoef  je  alleen  maar  een  mantra  te  
reciteren.

Elke  vorm  van  negatieve  gedachte,  zoals  iemand  pijn  willen  doen  of  wraak  
willen  nemen,  verdwijnt.  Als  je  wraak  wilt,  krijg  je  problemen  met  de  wet,  
zetten  ze  je  in  de  gevangenis  en  krijg  je  allerlei  problemen.  Om  deze  
momenten  van  zwakte  en  crisis  te  doorstaan,  wanneer  deze  gedachten  
opkomen,  reciteer  snel  een  mantra  van  een  van  de  goden,  degene  die  je  
wilt  en  stop  niet  met  herhalen  totdat  ze  vertrekken.  Want  zo  niet,  als  je  een  
negatieve  daad  verricht,  kunnen  ze  je  in  de  gevangenis  stoppen  en  je  
familie,  vrienden,  alles  zal  kapot  gaan.  Er  zijn  veel  mensen  die  tegen  zichzelf  
praten  en  zichzelf  verantwoorden,  ze  belanden  voor  de  rest  van  hun  leven  
in  een  psychiatrisch  ziekenhuis.  Dit  alles  komt  van  het  Zelf.

Als  je  gelukkig  bent  met  wat  je  hebt,  leef  je  gelukkig  en  in  goede  gezondheid.  
Als  je  niet  tevreden  bent  met  wat  je  hebt,  zul  je  lijden.  Hoe  ontevredener  je  
bent,  hoe  meer  je  zult  lijden.  Hoe  meer  verlangens  je  hebt,  hoe  meer  je  zult  
lijden.  Als  je  één  wens  hebt,  zul  je  voor  één  lijden  en  als  je  er  100  hebt,  zul  
je  er  100  lijden  en  als  je  1.000.000  wensen  hebt,  zul  je  er  1.000.000  lijden.  
Dus  weet  je,  hoe  meer  verlangens,  hoe  meer  je  zult  lijden.  Of  je  nu  lijdt  of  
niet,  je  zult  goede  en  slechte  dingen  in  je  leven  hebben,  zo  is  het.  En  je  
hoeft  je  hoofd  niet  zelf  te  verwarmen.  Als  je  een  probleem  hebt,  reciteer  dan  
een  mantra;  Stop  niet  met  het  herhalen  van  de  naam  van  God  om  je  geest  
alleen  met  deze  gedachte  te  vullen,  zodat  de  negatieve  gedachte  uit  je  hoofd  
verdwijnt.  Er  is  geen  andere  oplossing.  Dat  is  er  niet.

Dit  is  het  enige  dat  u  kan  helpen.  Wanneer  er  een  negatieve  gedachte  door  
je  hoofd  gaat,  hetzij  met  woorden  of  daden,  reciteer  dan  voordat  je  iets  zegt  
of  handelt,  snel  de  mantra  die  je  het  leukst  vindt.  Dus  dat  verlangen  om  te  
kwetsen  zal  uit  je  geest  verdwijnen.
Als  je  iets  verkeerds  tegen  mensen  zegt  of  doet,  komt  dat  verkeerde  bij  je  
terug.  Niemand  vergeeft.  Als  je  anderen  behandelt  alsof  je  jezelf  bent,  zal  
de  ander  jou  hetzelfde  behandelen.  Als  je  gemeen  bent  tegen  iemand,  zal  
die  persoon  je  slecht  behandelen.  Als  je  goed  bent  en  anderen  met  
genegenheid  behandelt,  zal  de  ander  dezelfde  behandeling  teruggeven.  Als  
je  een  positief  en  blij  gezicht  in  de  spiegel  wilt  zien,  moet  je  een  positief  en  
blij  gezicht  weerspiegelen.  De  spiegel  geeft  altijd  het  beeld  terug  van  wat  
ervoor  is  geplaatst.  Dus  als  je  een  gelukkig  leven  wilt  hebben,  reflecteer  
dan  altijd  een  positief  imago.

deze  mantra's  keer  op  keer  herhalen,  zullen  al  je  negatieve  gedachten  
verdwijnen.

Hoe  sterker  dit  zelf  is,  hoe  meer  het  lijdt.  Hoe  meer  je  dit  Zelf  beschermt,  
hoe  meer  problemen  je  zult  hebben.  Als  je  het  grote  ik  hebt,  zul  je  grote  
problemen  hebben,  als  je  het  kleine  ik  hebt,  heb  je  kleine  problemen  en  als  
je  het  niet  hebt,  heb  je  geen  problemen.  Hoe  meer  ik,  de  verlangens  zijn  
sterker  en  als  je  sterke  verlangens  hebt  en  je  kunt  ze  niet  vervullen,  zul  je  
veel  lijden.  Iedereen  moet  blij  zijn  met  wat  ze  nu  hebben.  Iedereen  wil  
rijkdom,  maar  bedenk  dat  er  mensen  zijn  die  het  veel  slechter  hebben  dan  
jij,  veel  meer  mensen!  Er  zijn  arme  mensen  die  heel  gelukkig  leven  en  er  
zijn  miljonairs  die  niet  gelukkig  zijn.  Wel,  omdat  de  armen  weten  dat  wat  ze  
hebben  is  wat  ze  hebben  en  ze  vragen  niet  om  meer,  want  zelfs  als  ze  
vragen,  weten  ze  dat  wat  ze  hebben  is  wat  ze  hebben.
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Als  je  miljonair  wilt  worden,  moet  je  beginnen  met  het  reciteren  van  Mantra.

En  dit  helpt  je  leven  en  als  je  sterft,  ben  je  een  vrije  god  en  kun  je  door  het  
universum  reizen  en  op  elke  planeet  geboren  worden.  Dit  is  erg  belangrijk.

Als  iets  positief  is,  als  je  gedachte  negatief  is,  wordt  het  negatief.

Om  deze  reden  raad  ik  iedereen  aan  om  24  uur  per  dag  Mantra  in  gedachten  te  
oefenen,  Amituofo  of  Namo  Amituofo  of  Onze  Vader,  Onze  Vader  te  reciteren...  
Als  je  wilt,  kun  je  Jezus  Christus  of  Maria  reciteren.  Je  moet  de  mantra  24  uur  in  
gedachten  herhalen,  totdat  je  droomt  van  de  mantra  (of  naam  van  God).

Als  je  onsterfelijk  wilt  zijn,  moet  je  beginnen  met  het  reciteren  van  Mantra.  Als  
je  een  vrije  ziel  wilt  zijn,  moet  je  beginnen  met  het  reciteren  van  Mantra.

Dus  in  je  leven  zal  alles  positief  zijn  en  zul  je  alleen  door  deze  mantra  te  reciteren  
het  hiernamaals  van  het  universum  kunnen  bereiken.

Zodat  dit  niet  gebeurt,  moet  je  altijd  positief  denken.  En  om  positief  te  denken  
moet  je  eerst  een  reiniging  doen.  Met  Mantra  vervang  je  de  12  miljoen  gedachten  
per  seconde  die  door  je  hoofd  gaan,  in  slechts  één.  Reciteer  Boeddha  of  Jezus  
Christus.

Wat  is  een  mantra?  Mantra  voor  het  boeddhisme  is  de  naam  van  Boeddha:  
"Amitoufo,  Amitoufo,  Amitoufo...."  Dit  is  de  boeddhistische  mantra.  Voor  
katholieken  kan  de  mantra  worden  herhaald  "Onze  God  of  onze  vader,  onze  
vader,  onze  vader ...."  Hoe  je  het  ook  wilt.

Bij  yoga  moet  je  eerst  beginnen  met  het  reciteren  van  een  mantra.

Als  je  een  goede  toekomst  wilt  hebben,  moet  je  beginnen  met  het  reciteren  van  Mantra.

Dit  is  een  mantra.  Om  de  12.000.000  miljoen  gedachten  per  seconde  die  door  
onze  hersenen  gaan  te  verwijderen,  moet  je  eerst  een  schoonmaakbeurt  doen.  
Om  alle  negatieve  gedachten  te  verwijderen,  begin  je  eerst  met  het  reciteren  van  
Mantra;  terwijl  je  werkt,  terwijl  je  slaapt,  terwijl  je  loopt,  terwijl  je  dingen  doet,  
moet  je  gedachte  altijd  in  de  Mantra  zijn:  Onze  Vader,  Onze  Vader,  Onze  Vader….  
of  als  je  de  voorkeur  geeft  aan  de  naam  Boeddha:  je  kunt  reciteren  met  4  
lettergrepen  "A-mi-tuo-fo  A-mi-tuo-fo,  Am-ituo-fo...  of  met  6  lettergrepen  "Na-mo  
A-mi-tuo  -fo  "...  Wat  je  maar  wilt.  Als  je  hier  altijd  aan  kunt  denken.

En  ik  garandeer  dat  alle  zenuwen,  alle  stress,  al  het  verdriet...  en  allerlei  
negatieve  gedachten  verdwijnen.  Hiermee  worden  alle  negatieve  gedachten  die  
van  invloed  zijn  op  je  gezondheid,  veiligheid,  geluk,  werk  verwijderd.  Al  het  
slechte,  het  negatieve,  wordt  omgezet  in  positief  door  Mantra  te  beoefenen.  
Want  als  je  negatief  denkt,  eindig  je  negatief.  Dat  is  wat  Boeddha  zegt  "alle  
gedachten  worden  werkelijkheid"

ALS  JE  EEN  MANTRA  RECITEERT,  ZAL  JE  EEN  TOEKOMSTIGE  BOEDDHA  ZIJN
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Het  is  voor  altijd  bij  ons,  het  duurt  tot  in  het  oneindige.  Wanneer  we  dit  lichaam  
verlaten,  zoekt  de  ziel  een  ander  lichaam  om  geboren  te  worden.  De  ziel  is  altijd  
dezelfde.  De  ziel  sterft  niet.

Als  je  uit  de  cirkel  van  geboorte  en  dood  wilt  komen  (die-born,  die-born,  die-
born),  begin  dan  met  het  reciteren  van  een  mantra  om  je  negatieve  denken  te  
zuiveren.  Wanneer  je  in  staat  bent  om  die  Mantra  in  je  gedachten  te  herhalen  
(het  is  niet  nodig  om  het  hardop  te  herhalen),  24  uur  per  dag,  zul  je  God  zijn.  
Dankzij  dit  herhalen  van  de  naam  van  God  zal  God  op  een  dag,  wanneer  we  
sterven,  naar  ons  komen  zoeken  om  ons  mee  te  nemen,  dan  zullen  we  vrij  zijn.  
Wanneer  je  maar  wilt,  kun  je  keer  op  keer  naar  deze  aarde  afdalen  en  keer  op  
keer  geboren  worden.  Je  zult  vrij  en  onsterfelijk  zijn.  De  heer  des  doods  zal  
niets  met  ons  kunnen  doen.  Daarom,  als  je  vrij  wilt  zijn,  denk  dan  eerst  aan  
Mantra:  Jezus  Christus,  Onze  Vader,  Namo  Amituofo,  Namo  Amituofo,  wat  je  
maar  wilt.  Het  territorium  van  de  goden  is  één,  het  is  hetzelfde  voor  alle  religies.

Het  hangt  af  van  je  acties,  als  ze  negatief  zijn,  wordt  de  ziel  gestraft  en  gaat  ze  
naar  de  hel  en  als  je  acties  positief  zijn,  gaat  ze  naar  de  hemel.  Het  hangt  af  van  het  "ik".

Wanneer  je  het  einde  van  je  pad  bereikt,  kom  je  op  dezelfde  plek  aan  als  
iedereen.  Er  zijn  geen  verschillende  plaatsen,  alle  wegen  leiden  naar  Rome,  naar  de

Als  je  het  met  heel  je  hart  doet,  met  al  je  energie,  onvoorwaardelijk  24  uur  per  
dag,  kun  je  in  de  toekomst  een  god  zijn,  kun  je  dezelfde  categorie  en  hetzelfde  
niveau  bereiken  als  Jezus  Christus.

Degene  die  nu  met  je  spreekt  is  mijn  lichaam,  maar  in  dit  lichaam  zit  een  geest.  
Ik  gebruik  mijn  lichaam  om  met  je  te  praten,  maar  wat  echt  tegen  je  praat,  is  
mijn  ziel.  Als  je  geen  ziel  hebt,  kun  je  praten.  Daarom  is  het  lichaam  wat  we  
gebruiken,  maar  het  is  niet  "ik".  Het  is  als  een  auto,  we  gebruiken  de  auto,  maar  
de  auto  is  niet  wij,  het  is  niet  "ik".

Wat  doet  Jezus  Christus?  Vergeet  de  kleine  ik  en  verander  de  kleine  ik  in  de  
grote  ik.  Omdat  de  kleine  ik  het  lichaam  is.  En  dat  lichaam  gaat  maar  een  paar  
jaar  mee,  meer  niet.  Op  elk  moment  komt  de  lucht  het  lichaam  niet  binnen  en  
eindigt  dat  arme  leven.  Het  maakt  niet  uit  of  je  arm,  rijk,  machtig  bent….  we  
sterven  allemaal  in  een  oogwenk.  Daarom  moet  je  begrijpen  dat  die  kleine  ik  
pure  fantasie  is.  Het  is  niets  meer  dan  een  fantasie.  Het  is  niet  echt.  Het  enige  
echte  is  onze  Ziel,  ons  geweten,  dit  is  het  ware  zelf.

Het  enige  echte  is  onze  geest,  ons  geweten,  dat  is  de  echte  ik.

Probeer  andere  mensen  niet  te  kwetsen  voor  uw  eigen  voordeel.
Op  een  gegeven  moment  kun  je  anderen  pijn  doen,  maar  dan  betalen  we  daar  
een  hoge  prijs  voor.  We  weten  allemaal  dat  de  hel  bestaat.  Door  hypnose  kun  
je  weten  dat  hemel  en  hel  bestaan,  dat  reïncarnatie  bestaat.  Alles  is  bewezen.  
Als  je  het  niet  gelooft,  kun  je  het  verifiëren  door  een  hypnosesessie  te  doen  met  
een  willekeurige  leraar  en  je  zult  zien  hoe  je  terugkeert  naar  het  verleden.  Zo  
zul  je  jezelf  ervan  overtuigen  dat  wanneer  je  sterft,  niet  alles  voorbij  is,  maar  
dat  je  herboren  bent,  je  begint  een  nieuw  verhaal.  Ten  goede  of  ten  kwade.
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HOE  MANTRA  TE  OEFENEN  OM  GEZOND  TE  ZIJN  EN  DE
PARADIJS

Het  is  een  directe  en  zeer  gemakkelijke  weg  naar  geluk,  die  we  allemaal  
zoeken.  Alleen  al  door  deze  mantra  te  oefenen  kun  je  een  happy  end  
bereiken.  Er  is  geen  andere  weg.

Volgens  Bodhisatva  Guanyn  moet  je  2  uur  per  dag  oefenen  verdeeld  over  4  
sessies  van  een  half  uur.

"Ik  weet  niet  zeker  wat  ik  moet  doen,  ik  weet  niet  zeker  wat  ik  moet  doen"

Het  verlangen  om  onsterfelijk  te  worden  zit  in  onszelf.

Guanyn  leert  ons  hoe  ze  mantra's  beoefenen  in  het  paradijs.  Voordat  ik  je  
heb  geleerd  hoe  je  mantra  moet  oefenen,  ga  ik  je  vandaag  leren  hoe  
Bodhisattva  Guanyn  ons  vertelt  dat  mantra  beoefend  moet  worden.

dezelfde  plaats.  Of  je  nu  in  Boeddha  of  in  Jezus  Christus  gelooft,  je  komt  op  dezelfde  plaats.

Het  is  niet  nodig  om  naar  buiten  te  gaan  kijken  naar  wat  we  binnen  hebben.  
Elke  Grote  Meester,  wat  ze  ook  zeggen,  zit  in  ons.  Ik  zeg  het  je.  Kijk  niet  naar  
buiten.  Laat  niemand  je  overtuigen  door  te  zeggen  dat  ze  je  kunnen  redden,  
dat  ze  een  redder  zijn.  Alleen  jij  kunt  het,  niemand  kan  het  voor  jou  doen.

Alle  religies  leiden  naar  dezelfde  plaats,  er  zijn  niet  twee  verschillende  
plaatsen,  er  is  er  maar  één  en  die  is  voor  iedereen  hetzelfde.  Daarom  zeg  ik  
je,  als  we  geen  slechte  gedachten  hebben,  zal  onze  toekomst  rooskleurig  
zijn,  als  een  bed  van  rozen.  Met  positief  denken  kun  je  al  je  wensen  vervullen.  
Maar  om  je  wensen  te  vervullen,  moet  je  beginnen  met  het  reciteren  van  een  
mantra  om  negatieve  gedachten,  gedachten  aan  wraak,  haat  of  wrok,  te  
zuiveren.

Hoe  schoon  te  maken?  het  reciteren  van  een  mantra  en  houd  al  je  gedachten  
bezig  met  die  mantra  zodat  negatieve  gedachten  niet  in  je  geest  kunnen  
komen.  Want  als  je  geest  bezig  is  met  negatieve  gedachten,  zal  dat  je  
gezondheid  aantasten,  je  kunt  gek  worden,  je  kunt  zenuwen  hebben,  
aanvallen  van  allerlei  aard  hebben,  je  kunt  een  negatieve  toekomst  hebben,  
negatieve  relaties  met  je  partner,  met  je  familie.. .  Om  deze  reden  begint  elk  
pad  om  geluk  te  bereiken  met  het  beoefenen  van  Mantra  en  reinigt  zo  je  
gedachten.  Als  je  24  uur  per  dag  aan  de  Mantra  kunt  denken,  denken,  
denken,  denken  aan  Amituofo  of  Onze  Vader,  kun  je  je  denken  zuiveren.

Je  kunt  oefenen  in  een  groep,  twee  personen  of  alleen.  In  het  geval  van  
oefenen  in  een  groep  of  twee  mensen  alleen,  begint  een  deel  met  het  twee  
keer  langzaam  en  duidelijk  reciteren  van  "na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  
fo",  terwijl  de  andere  groep  luistert,  wanneer  het  eindigt,  degenen  die  waren  
luisterend  reciteren  "na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo"  en  de  voordragers  
luisteren  enzovoort.  Als  je  alleen  oefent,  reciteer  dan  twee  keer  hardop  "na  
mo  a  mi  tuo  fo"  en  twee  keer  met  je  gedachten  enzovoort.  2  keer  hardop  en  
2  keer  met  de  gedachte.  Hoe  vaak  moet  je  deze  mantra  oefenen?
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Oefen  en  je  zult  het  zien.

Je  moet  de  mantra  tijdens  het  mediteren  beide  tegelijk  reciteren:  na  mo  a  mi  tuo  
fo  na  mo  a  mi  tuo  fo...  hardop  en  dan  vanuit  de  gedachte.  Om  elke  vorm  van  
zenuwen  of  negatieve  gedachten  uit  je  geest  te  verwijderen,  moet  je  je  concentreren  
op  het  reciteren  van  deze  mantra  en  je  zult  zien  hoe  de  zenuwen  verdwijnen,  
binnen  een  paar  minuten  zullen  de  zenuwen  en  stress  verdwijnen.  Als  je  niet  naar  
deze  negatieve  emoties  luistert,  zullen  deze  emoties  verdwijnen,  hoe  meer  je  er  
aandacht  aan  besteedt,  hoe  meer  zenuwen  en  stress  je  zult  hebben.  Hoe  minder  je  
op  deze  emoties  let,  hoe  sneller  ze  verdwijnen.  Stress,  zenuwen,  boosheid,  
gevoelens  van  verdriet...  dit  alles  heeft  direct  invloed  op  je  gezondheid.  Kan

Omdat  je  je  denken  niet  kunt  beheersen,  je  bent  niet  gezond,  en  's  nachts  heb  je  
nachtmerries,  en  je  kunt  niet  slapen,  je  hebt  geen  zin  om  te  eten...  en  uiteindelijk  
ben  je  afhankelijk  van  pillen  om  te  kunnen  slapen  en  rest.  Maar  de  pillen  zijn  
medicijnen  en  dat  is  dodelijk  voor  je  lichaam,  want  elke  keer  heb  je  meer  
doseringen  nodig  en  dat  gaat  ten  koste  van  je  gezondheid  omdat  de  pillen  allemaal  
bijwerkingen  hebben.

raadpleeg  een  willekeurige  arts,  als  het  je  niet  lukt  om  die  negatieve  gedachten  
elke  dag  uit  je  hoofd  te  krijgen  heb  je  pijn,  eerst  op  de  ene  plek,  dan  op  een  andere,  
de  volgende  dag  op  een  ander  deel  van  je  lichaam...  en  als  je  gaat  elke  dag  naar  
de  dokter  gaan  voor  een  andere  pijn,  uiteindelijk  los  je  nooit  iets  op.  Als  je  hoofd  
niet  stopt  met  denken,  komt  het  nooit  goed.  Als  je  geest  niet  stopt  met  het  
produceren  van  negatieve  gedachten,  zal  je  lichaam  niet  gezond  zijn  omdat  je  niet  
stopt  met  het  uitzenden  van  negatieve  gewaarwordingen  en  zal  je  lichaam  ziek  
worden.  Als  je  gezondheid  wilt,  moet  je  de  negatieve  gedachte  in  je  geest  
beheersen,  en  als  je  die  niet  kunt  beheersen,  ben  je  niet  gezond  en  moet  je  heel  
vaak  naar  de  dokter.  Als  je  jezelf  niet  kunt  genezen,  heb  je  God  nodig  om  je  te  
helpen,  daarom  moet  je  deze  mantra  reciteren.

Als  je  het  niet  gewend  bent,  kun  je  beginnen  met  twee  keer  reciteren,  een  half  uur  
's  morgens  en  een  half  uur  's  avonds.  Hoe  meer  tijd  je  besteedt,  hoe  beter.  Als  
iemand  problemen  heeft  met  stress,  zenuwen,  angst,  hoofdpijn  of  welke  ziekte  
dan  ook,  concentreer  je  dan  op  de  plek  waar  je  het  probleem  of  de  ziekte  hebt  en  
reciteer  de  mantra,  want  door  mantra  kun  je  genezen  en  het  belangrijkste  is  dat  je  
dat  niet  doet.  geen  bijwerkingen  hebben.  Het  hangt  van  je  concentratie  af.  Je  kunt  
geen  enkele  gedachte  hebben,  noch  goed  noch  slecht,  om  je  stem  te  kunnen  
concentreren  op  de  plek  waar  je  problemen  hebt.  Het  is  ook  belangrijk  om  te  
mediteren.  In  welke  houding  je  het  ook  doet,  het  belangrijkste  is  dat  je  je  op  je  
gemak  voelt.  Als  u  bijvoorbeeld  ziek  in  bed  ligt  en  niet  kunt  opstaan,  kunt  u  van  
de  gelegenheid  gebruik  maken  om  mantra  te  oefenen,  u  moet  langzaam  en  kalm  
"na  mo  a  mi  tuo  fo"  zeggen.  Want  God  zegt  dat  wie  hem  om  hulp  vraagt,  hij  komt  
helpen.  Dat  is  waarom  als  je  zijn  naam  met  concentratie  reciteert,  hij  je  komt  
helpen.  Test  het.

Vraag  het  aan  een  willekeurige  dokter.  Daarom  zeg  ik  je,  probeer  via  deze  mantra  
negatieve  gedachten  te  verdrijven  en  je  ziekten  te  genezen,  want  deze  mantra  heeft  
geen  bijwerkingen  zoals  pillen.  De  pillen  genezen  het  ene  maar  bederven  het  
andere  en  dan  begint  het  hele  lichaam  problemen  te  krijgen.  Een  vriend  vertelde  
me  dat  de  dokter  een  pil  had  voorgeschreven  en  nu  ziet  zijn  huis  eruit  als  een  
apotheek.  Dat  is  slecht  voor  het  lichaam.  Hoe  meer  chemie  je  neemt,  hoe  slechter  
je  lichaam  zal  voelen.
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We  gebruiken  slechts  3%  van  de  nuttige  programma's,  de  rest  is  rotzooi.  
Dus  nu  weet  je  of  je  gezondheidsproblemen  hebt,  wat  er  ook  gebeurt,  je  
moet  op  jezelf  vertrouwen  en  op  de  mantra  vertrouwen  die  kan  genezen  en  
dan  concentreer  je  je  op  de  plek  waar  je  het  probleem  hebt  en  reciteer  je  de  
mantra  met  100%  overtuiging.  Je  mag  niet  twijfelen.  Als  je  dit  doet,  verzeker  
ik  je  dat  je  zult  genezen.  Dit  is  wat  Guanyn  Bodhisattva  mij  heeft  geleerd  en  
ik  leer  jou.  Ik  vertrouw  Bodhisattva  Guanyn  en  in  meer  dan  40  jaar  heb  ik  al  
mijn  gezondheidsproblemen  op  deze  manier  opgelost.  Dus  nu  weet  je,  de  
hele  oorsprong  van  het  kwaad  zit  in  je  brein  en  ik  heb  je  geleerd  hoe  je  je  
kwalen  kunt  genezen  van  de  oorsprong  van  het  kwaad.

Slik  daarom  van  niemand  iets  negatiefs  in,  want  dan  ben  je  altijd  ziek  en  
moet  je  om  de  twee  voor  drie  naar  het  ziekenhuis.  Dat  is  wat  de  persoon  die  
afval  naar  je  gooit  wil,  dat  je  ziek  wordt.  Slik  dus  niets  door.  wanneer  mensen  
zeggen

Probeer  en  oefen,  je  zult  zien  dat  al  je  kwalen  spoedig  zullen  verdwijnen  en  
je  je  vol  gezondheid  en  energie  zult  voelen.  Vertrouw  op  God  Guanyn  zoals  
ik  heb  gedaan  en  alles  zal  heel  goed  voor  je  gaan.  Als  je  naar  me  luistert,  
garandeer  ik  je  dat  je  nooit  gezondheidsproblemen  zult  hebben  Reciteer  de  
mantra  2  uur  per  dag  in  sessies  van  1/2  uur  en  je  zult  gezondheid  en  
positieve  energie  hebben.  Zodat  u  gezond  van  het  leven  kunt  genieten.  
Omdat  gezondheid  het  belangrijkste  in  het  leven  is,  heb  je  niets  als  je  geen  
gezondheid  hebt.  Nu  kun  je  miljonair  zijn  en  een  perfect  en  gelukkig  gezin  
hebben,  als  je  geen  gezondheid  hebt,  kun  je  niet  van  het  leven  genieten.

Probeer  te  doen  zoals  ik.  Ik  beoefen  al  40  jaar,  en  als  ik  gedurende  deze  
jaren  een  gezondheidsprobleem  heb,  ben  ik  door  yogameditatie  genezen.

Denk  altijd  positief,  nooit  negatief.  Ook  al  gaat  het  bij  jou  mis,  je  denkt  altijd  
positief  en  je  zult  zien  hoe  alles  om  je  heen  verandert  in  positief.  Neem  niet  
het  afval  dat  anderen  naar  je  gooien  en  bewaar  het  in  je.  Als  iemand  slechte  
woorden  tegen  je  zegt  en  je  bekritiseert,  denk  dan  dat  ze  het  niet  tegen  je  
zeggen,  denk  "arme  kerel,  dit  is  gek",  accepteer  niet  de  negatieve  dingen  
die  anderen  naar  je  toe  gooien.  Als  je  al  het  negatieve  accepteert  en  inslikt  
dat  anderen  naar  je  toe  gooien,  dan  word  je  ziek.

Met  yoga-meditatie  en  het  reciteren  van  mantra's  concentreer  ik  me  op  de  
plek  waar  ik  problemen  heb  en  geef  ik  mijn  brein  de  opdracht  om  die  plek  te  
helen.  Dit  wordt  zelfgenezing  genoemd,  met  Gods  hulp  verzeker  ik  je  dat  het  
geneest.  Het  maakt  niet  uit  of  het  kanker  is,  een  cyste  of  een  andere  ziekte.  
Om  elk  gezondheidsprobleem  te  genezen,  moet  je  eerst  op  jezelf  vertrouwen,  
ten  tweede  op  de  mantra  die  je  reciteert,  en  op  God.  Ten  derde  moet  je  er  
100%  op  vertrouwen  dat  je  met  deze  twee  dingen  100%  zult  genezen.  Als  je  
niet  100%  overtuigd  bent  en  twijfelt  of  dit  kan,  dan  werkt  het  niet.  Je  moet  
100%  vertrouwen.  Onthoud  goed,  alles  hangt  af  van  je  geest.  De  kracht  van  
de  geest  is  erg  krachtig.

We  gebruiken  slechts  3%  van  onze  geest,  nuttige  gedachten,  de  overige  
97%  denkt  onzin,  onzin  en  fantasieën  die  nutteloos  zijn.  Zoals  ongewenste  
computerprogramma's.

Als  de  ander  je  rotzooi  stuurt,  stuurt  hij  je  rotzooi...  ga  je  slikken?  Nee.
Als  je  slikt,  heeft  de  ander  zijn  doel  bereikt,  jou  pijn  doen.
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Reciteer  gewoon  de  mantra  die  ik  je  leer  en  probeer  anderen  te  adviseren  
hetzelfde  te  doen.  Als  iemand  niet  naar  je  luistert,  blijf  dan  op  een  veilige  
afstand  zodat  die  persoon  je  niet  nog  meer  kwaad  kan  doen.

Ontzettend  bedankt.

bullshit  en  onzin  reciteer  snel  mantra  na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo"  
langzaam,  zacht  en  duidelijk,  "na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo".  wraak.

Ik  hoop  dat  je  naar  me  luistert  en  mijn  advies  opvolgt.
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Zoals  een  moeder  van  haar  kind  houdt,  is  die  onvoorwaardelijke  liefde  pure  liefde.  
Dag  en  nacht  voor  de  baby  zorgen.  's  Nachts  waakt  ze  altijd,  ook  al  is  ze  moe  en  
vraagt  of  eist  ze  niets,  dat  is  liefde

Dat  is  waarom  wanneer  ze  een  boom  planten  met  al  zijn  eigenaren,  beiden  ervoor  
moeten  zorgen.  Want  als  de  een  voorzichtig  is  en  de  ander  mishandeld,  groeit  de  boom  niet.

Mensen  maken  fouten  met  liefde  In  Spanje  bijvoorbeeld  zijn  tot  op  heden,  23  
september  2010,  50  vrouwen  vermoord.  Dezelfde  zin  komt  er  altijd  uit:  "Als  het  niet  
voor  mij  is,  zal  het  voor  niemand  zijn"  Dit  is  wat  de  mens  altijd  zegt.  De  man  maakt  
een  grote  fout.  is  noch  eigendom  noch  slaaf  van  iemand.  De  man  heeft  niet  het  recht  
om  met  haar  te  spelen:  als  hij  wil,  neemt  hij  het,  als  hij  wil,  verlaat  hij  het.  Geen  man  
en  vrouw  hebben  dezelfde  ziel.  De  ziel  is  als  een  elektrische  stroom.  Als  het  licht  
rood  is,  komt  het  licht  rood  uit.  Als  het  licht  wit  is,  is  het  licht  ook  wit.

Als  je  zegt  dat  het  alleen  van  mij  is,  wordt  het  ding  negatief.  Onthoud  daarom  goed  
dat  liefde  niet  kan  eisen.  Als  je  deze  liefde  eist,  is  het  negatief,  van  bezit,  het  heeft  
niets  te  maken  met  ware  liefde.  Bijvoorbeeld

Dit  betekent  dat  als  in  dit  leven  een  man  in  het  vorige  leven  is  geboren,  er  zeker  een  
vrouw  of  een  dier  is  geboren.  Of  je  nu  als  man  of  als  vrouw  geboren  bent,  er  is  geen  
verschil,  er  is  niemand  superieur.  De  ziel  is  dezelfde.  Ze  hebben  dezelfde  ziel.  Als  de  
ziel  voor  iedereen  hetzelfde  is,  is  niemand  superieur  aan  iemand.  Zelfs  een  koning  
is  niet  superieur  aan  een  bedelaar.  Als  hij  als  prins  is  geboren,  betekent  dit  dat  hij  in  
het  vorige  leven  de  dingen  goed  heeft  gedaan  en  nu  geniet  hij  in  dit  leven  van  deze  
verdiensten.  Als  hij  als  bedelaar  is  geboren,  betekent  dit  dat  hij  in  het  vorige  leven  
verkeerd  heeft  gehandeld  en  dat  hij  daarom  in  dit  leven  niet  van  zichzelf  kan  genieten.

Wat  is  liefde?

Ware  Liefde  is  pure  positieve  Liefde.  Het  is  geen  negatieve  liefde.  Wat  is  positieve  
liefde?  Het  is  aanbieden,  niet  vragen,  niet  eisen,  dat  is  Liefde,  je  ziel,  je  gedachte  aan  
een  andere  persoon  zonder  voorwaarden.  Geen  eisen  van  welke  aard  dan  ook.  Dit  is  
pure  liefde.  Als  een  liefde  voorwaarden  stelt  of  enige  eis  stelt,  is  het  liefde,  het  is  
geen  pure  liefde,  het  is  bezit.

Conclusie:  Als  twee  mensen  ruzie  maken,  wie  heeft  dan  gelijk?  beiden  hebben  de  
schuld  omdat  ze  er  allemaal  mee  weg  willen  komen.  Iedereen  wil  gelijk  hebben.  Als  
twee  mensen  echt  van  elkaar  houden,  zijn  ze  één.  Als  iedereen  voor  zijn  eigen  
belangen  denkt,  ontstaat  er  een  belangenconflict.

Iedereen  zegt  dat  ze  uit  liefde  trouwen,  vergis  je  niet.  Bezittelijke,  egoïstische  liefde  
is  geen  liefde.  Als  je  zegt  dat  "jij"  van  mij  bent,  dan  heb  jij  mij  bezeten  en  ik  heb  jou  
bezeten.  het  gaat  als  volgt  In  dit  geval  zullen  er  altijd  problemen  zijn,  conflicten  aan  
beide  kanten.  Wat  je  moet  doen  is  twee  zielen  tot  één  verenigen.  Als  je  allebei  
dezelfde  persoon  bent,  ga  je  niet  met  jezelf  in  discussie.  Onmogelijk.  Als  je  iets  in  je  
hand  stopt  en  je  hand  beweegt,  klinkt  het  niet.  twee  als  ze  bellen

29.-  LIEFDE
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Daarom  moet  je  twee  tegen  één  meedoen.  Voordat  je  aan  jezelf  denkt,  denk  aan  de  ander.

Wetende  dat  ze  komen  om  te  doden,  rent  hij  zeker  weg,  niemand  is  zo  dom!  Maar  
Jezus  Christus  gaat  er  niet  op  uit  om  onze  naaste  lief  te  hebben.  Pure  positieve  
liefde.

Van  je  partner,  van  je  familie,  van  je  vrienden,  van  de  samenleving,  van  de  staat.

Wat  is  positief?  het  is  de  Liefde  die  geen  onderscheid  maakt  tussen  de  ik-jij-hij.  Als  
er  geen  liefde  is  in  het  gezin,  valt  het  gezin  uiteen,  als  er  geen  liefde  is  voor  de  
samenleving,  doet  de  samenleving  zichzelf  pijn,  als  er  geen  liefde  is  tussen  landen,  
dan  komt  er  oorlog.  Als  de  planeet  geen  liefde  in  het  universum  heeft,  kan  het  het  
universum  vervuilen  en  in  de  toekomst  oorlogen  tussen  planeten  veroorzaken.  Alles  
heeft  liefde  nodig.  Als  er  geen  liefde  is,  zullen  we  natuurrampen  hebben,  in  gezinnen,  
persoonlijke  rampen.  Alle  kwaad  zal  negatief  zijn.

Terwijl  je  liefde  geeft  aan  iedereen  die  je  ontmoet,  wordt  de  hele  wereld  liefde  
gegarandeerd!  persoon  geeft  liefde  aan  iedereen,  verspreidt  deze  liefde  aan  iedereen  
en  iedereen  wordt  liefde  aan  jou.Het  is  alsof  je  voor  een  spiegel  staat.  Als  jij  lacht,  
lacht  de  spiegel,  gegarandeerd!  De  spiegel  is  als  de  andere  persoon.  Dat  is  waarom  
als  je  geluk,  geluk,  een  lang  leven  wilt...  het  enige  wat  je  hoeft  te  doen  is  liefde  
uitdelen.Als  je  vrouw  liefheeft,  geeft  de  ander  liefde  terug.  Zeker!  de  ander  houdt  niet  
op  met  slaan  en  steken,  de  ander  zal  niet  glimlachen.  Als  je  wilt  dat  de  ander  van  je  
houdt,  houd  dan  eerst  van  de  ander.  weten  of  niet

Denk  altijd  eerst  aan  hen.  Als  je  eerst  aan  hen  denkt,  heb  je  geen  conflict  meer.  
Onthoud  hem  goed.  Als  je  denkt  aan  'ik'  dat  wil  ik,  dat  denk  ik,  dat  zou  ik  wel  willen....  
Als  de  ander  niet  doet  wat  ik  zeg,  word  je  boos,  dat  is  mijn  schuld.

je  weet  wel.

Als  je  gelukkig  wilt  leven,  luister  dan  alsjeblieft  naar  me:  denk  eerst  aan  je  partner  
voordat  je  iets  doet.  Denk  niet  eerst  aan  jezelf.  Als  je  eerst  aan  jezelf  denkt,  ben  je  
egoïstisch,  negatief.  Zo  zal  het  nooit  werken.
We  hebben  allemaal  een  droom:  nog  lang  en  gelukkig  leven  met  je  partner,  met  het  
gezin,  met  de  samenleving,  met  de  staat,  met  het  land...  Daarom  moet  je  niet  aan  'ik'  
denken,  dus  zo  begint  het  negatieve,  problemen  met  de  ander.

Zodat  je  een  gelukkige  plek  kunt  hebben,  een  gelukkige  samenleving,  een  gelukkige  
staat,  een  gelukkige  wereld...  Denk  niet  aan  ieder  van  jullie.  Een  liefde  is  puur  
wanneer  er  binnen  deze  liefde  geen  "ik"  is.  Als  ik  er  ben,  ontstaat  er  een  
belangenconflict.  Ontzettend  bedankt.

Onthoud  goed.  De  vrouw  is  niet  het  eigendom  van  de  man,  noch  is  de  man  het  
eigendom  van  de  vrouw.  De  twee  is  één.  Ze  zijn  beide  eigenaren.  Als  het  zo  gaat,  zul  
je  heel  gelukkig  leven.  Elke  discussie  die  men  heeft  is  de  schuld  van  het  egoïsme,  
de  schuld  van  het  'ik':  ik  wil,  ik  denk...

Als  je  de  hele  wereld  liefde  geeft,  ben  je  overal  en  houdt  de  hele  wereld  van  je.  
Iedereen  houdt  van  je.  Net  zoals  wij  van  Jezus  Christus  en  Maria  houden.  Naar  
Boeddha.  Ze  geven  hun  leven  en  hun  liefde  aan  de  mensen.  En  we  onthouden  ze  
altijd.  Het  zijn  heiligen,  ze  geven  hun  liefde  aan  alle  mensen,  geen  haat.  Hoewel  
Jezus  Christus  onschuldig  werd  vermoord,  blijft  hij  liefhebben.  Hij  kent  geen  haat  en  
wil  ook  geen  wraak.  Niets.  Daarom  moeten  man  en  vrouw  het  zelf  vergeten  om  twee  
in  één  te  verenigen  en  heel  gelukkig  te  leven.

Als  je  liefhebt  met  je  hart,  denk  je  niet  aan  het  'ik'.  Als  'ik'  van  je  hou,  heb  je  al  
problemen,  omdat  je  geen  onderscheid  hoeft  te  maken  tussen  ik-jij-hem.

Onthoud  goed  dat  de  oorsprong  van  de  problemen  in  het  "ik"  ligt.  Er  is  geen

Daarom  is  het  niet  "ik"  die  liefheeft.  Probeer  twee  zielen  in  één  te  verenigen.  Als  er  
maar  één  is,  eisen  ze  niets  van  elkaar.  Er  is  geen  discussie.  Alsof  het  een  boom  is.  
Dezelfde  boom  heeft  geen  conflicten.  Als  er  twee  bomen  zijn,  zijn  er  al  verschillen:  
de  ene  wordt  groter,  de  andere  wordt  korter,  aan  de  ene  groeien  meer  bloemen,  aan  
de  andere  minder  bloemen...  Ze  beginnen  al  verschillen  te  vertonen.

zoals  Jezus  Christus  die  sterft  voor  mensen  uit  pure  liefde  voor  zijn  naaste.
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MOEDERS  LIEFDE

Alle  wegen  zijn  afgesneden  
en  dan  ben  je  veel  armer  dan  voorheen.  negatief:  dit  is  het  egoïstische  "ik".  Als  je  zo  
doorgaat,  blijf  je  met  rust.  Net  als  voor  een  spiegel  als  je  een  negatief  gezicht  plaatst,  
zal  het  gezicht  in  de  spiegel  ook  negatief  worden.  Het  zal  niet  positief  worden.  
Daarom,  als  je  een  goed  leven  wilt,  goed  wilt  zijn  met  je  partner,  goed  met  je  gezin,  
goed  met  je  buren,  goed  met  de  samenleving...  help  dan  iedereen.  Omdat  we  één  
zijn.

Dit  is  wetenschappelijk  bewezen.  Mensen  dachten:  “Ach,  die  baby  weet  niets,  hij  is  
nog  niet  geboren  en  hij  weet  niets.  Je  hebt  ongelijk.  Hij  weet  alles  wat  je  aan  hem  
doorgeeft,  wat  je  eet,  wat  je  drinkt,  alles.  Dat  beseft  elke  aanstaande  moeder.  Probeer  
alle  negatieve  emoties  te  beheersen  om  een  gezond  kind  te  krijgen.  Dat  is  eerst.

Dit  betekent:  als  je  wilt  dat  je  kind  een  goed  mens  is  als  je  zwanger  bent,  moet  je  
boeken  lezen  over  goede  raad  en  goede  daden.  Zo  leer  je  je  toekomstige  kind  een  
goed  mens  te  zijn.  Als  uw  zoon  in  de  toekomst  een  goed  mens  is,  hebben  uw  gezin  
en  de  rest  van  uw  kinderen  een  goede  toekomst.  Als  je  tijdens  je  zwangerschap  altijd  
egoïstisch  denkt,  nerveus  bent,  verdrietig  bent  of  enige  vorm  van  negatieve  emoties  
hebt,  zal  je  kind  bij  de  geboorte  verdrietig,  negatief  en  in  de  toekomst  een  slecht  
mens  zijn.  Dat  heel  voorzichtig  want  dat  leer  je  je  kindje  al  vanaf  de  zwangerschap.  
Daarom  mag  je  als  je  zwanger  bent  niet  roken,  want  als  je  rookt,  heeft  nicotine  ook  
invloed  op  je  kind.  Hetzelfde  gebeurt  als  je  drinkt,  alcohol  komt  in  het  bloed  van  je  
toekomstige  kind.  Als  hij  alcohol  bij  zich  heeft  als  hij  ouder  is,  is  hij  waarschijnlijk  
een  alcoholist  en  als  u  rookt,  zal  uw  zoon  waarschijnlijk  een  roker  zijn.  Daarom  let  je  
heel  goed  op.

Ten  tweede,  als  je  kind  geboren  is,  denk  dan  niet:  ach,  die  baby  die  net  geboren  is,  
weet  van  niets!  Hij  kan  niet  spreken,  hij  kent  geen  talen,  en  hij  begint  negatieve  
dingen  te  doen  waar  de  baby  bij  is,  hij  zal  alles  leren  wat  hij  ziet  en  hoort.  De  baby  
die  als  een  blanco  vel  papier  is,  hangt  af  van  hoe  je  op  dat  blanco  vel  papier  schrijft,  
het  zal  het  registreren.  Baby  luister,  als  je  schreeuwt,  schreeuwt  en  schreeuwt...  
baby  weet  niet  of  het  goed  of  slecht  is  en  hij  leert  het  en  als  hij  ouder  is  zal  hij  ook  
graag  schreeuwen.  alles  wat  je  zegt  of

Als  je  een  goede  moeder  bent,  moet  je  er  alles  aan  doen  om  je  toekomstige  kind  
gezond  van  lichaam  en  geest  ter  wereld  te  brengen.  Moederliefde  is  de  grootste  ter  
wereld.  Voor  je  kind  moet  je  alles  doen  in  positief  denken.  Als  u  bijvoorbeeld  wilt  dat  
uw  kind  muzikant  wordt,  luister  dan  elke  dag  naar  muziek  en  breng  zo  al  die  emotie  
van  muziek  over  op  uw  kind.  Als  je  wilt  dat  ik  dokter  word,  moet  je  elke  dag  boeken  
over  dat  onderwerp  lezen.

een  ander  ding.  Geloof  me,  denk  altijd  eerst  aan  de  andere  partij  in  alles.
Niet  in  jou,  want  hoe  groter  het  'ik'  dat  je  hebt,  hoe  negatiever  je  leven  zal  zijn  en  hoe  
meer  problemen  je  zult  hebben.  Als  je  heel  goed  en  gelukkig  wilt  leven,  een  lang  
leven  wilt  hebben  met  liefde  en  gezondheid,  moet  je  het  'ik'  kleiner  en  kleiner  maken  
totdat  het  verdwijnt.

Als  je  dit  doet,  kun  je  het  beste  uit  je  leven  halen  en  zullen  al  je  positieve  wensen  in  
vervulling  gaan.  Alles  wat  negatief  is,  betaal  je  op  den  duur  duur  en  met  rente.  
Mensen  vergissen  zich  door  te  denken:  "kijk  eens  hoe  bedrieglijke  mensen  ik  
voordelen  krijg".

Wat  is  moederliefde?

Als  een  vrouw  zwanger  is,  is  het  erg  belangrijk  dat  ze  tijdens  de  zwangerschap  niet  
aan  iets  negatiefs  denkt.  Als  je  negatief  denkt,  zal  deze  gedachte  een  negatieve  
invloed  hebben  op  je  toekomstige  kind.
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Dat  is  de  reden  waarom  als  je  een  gelukkig  gezin  wilt  en  geweldige  kinderen  hebt,  
goed  met  het  gezin,  goed  met  jou  in  de  samenleving,  je  ze  moet  leren  vanaf  de  
zwangerschap,  vanaf  de  geboorte  en  vanaf  de  kindertijd.

Het  is  van  een  mindere  categorie.  Alles  hangt  af  van  opvoeding,  van  zwangerschap,  
van  pasgeboren  tot  het  groeit.

Als  je  je  kind  niet  goed  opvoedt,  zoals  we  dagelijks  veel  moordenaars  en  terroristen  
zien  die  mensen  vermoorden.  Waarom  zijn  deze  mensen  toegewijd  aan  moorden?  
omdat  vanaf  zijn  jeugd  de  vader  of  de  moeder  negatief  op  hem  overdraagt.  De  baby  
is  opgegroeid  in  een  negatieve  en  wraakzuchtige  omgeving.

Alsjeblieft,  als  je  niet  positief  voorbereid  bent,  kun  je  wachten,  wanneer  je  op  een  
dag  positief  voorbereid  bent  om  kinderen  te  krijgen,  en  niet  met  een  kritieke  
situatie,  met  problemen  in  het  gezinsleven  omdat  het  je  kind  zal  treffen.  Daarom  is  
het  allerbelangrijkste  om  je  kind  op  te  voeden  tot  een  goed  mens.  Denk  altijd  voor  
anderen,  dat  is  een  goede  zoon

je  doet  waar  de  baby  bij  is,  de  baby  neemt  alles  op.  Het  is  alsof  het  een  video  is,  
het  registreert  alles  wat  goed  en  slecht  is.

Iedereen  denkt  aan  mij,  mij,  mij  en  zij  denken  niet  aan  de  anderen.  Dan  komt  het  
niet  goed  met  u  of  uw  gezin.  Ook  met  de  maatschappij  zal  het  niet  goed  gaan.  Als  
u  uw  kind  niet  correct  opvoedt,  heeft  dit  niet  alleen  gevolgen  voor  u,  maar  ook  
voor  de  samenleving  en  de  hele  wereld.  Daarom  alstublieft,  het  is  erg  belangrijk,  
het  gaat  niet  alleen  om  uw  zoon.  Uw  zoon  is  afhankelijk  van  onderwijs,  hij  kan  een  
heilige  of  een  duivel  zijn.  Het  hangt  van  jou  als  moeder  af.  Daarom  heb  jij  als  
moeder  een  hele  belangrijke  missie.

Dat  is  de  reden  waarom  veel  mensen  ten  onrechte  denken  dat  de  baby  niets  weet,  
maar  ik  zeg  je  dat  de  baby  alles  weet,  alles  wat  in  zijn  jeugd  leeft,  zal  hem  markeren  
tijdens  de  ontwikkeling  van  zijn  leven,  in  zijn  toekomst.  Als  je  je  vader  of  moeder  
niet  respecteert,  ziet,  luistert  en  leert  je  kind,  en  als  hij  ouder  is,  zal  hij  jou  ook  niet  
respecteren.  Omdat  hij  alles  van  jou  leert.  Dus  als  je  wilt  dat  je  kind  je  respecteert,  
je  in  de  watten  legt,  voor  je  zorgt,  moet  je  hetzelfde  doen  met  je  ouders.  In  het  
bijzijn  van  je  zoon  moet  je  je  moeder,  je  vader,  je  familie,  je  man  respecteren.  Dus  
je  zoon  zal  van  je  leren  en  als  je  oud  bent,  zal  je  zoon  hetzelfde  doen  dat  hij  heeft  
gezien  dat  je  hebt  gedaan  met  je  ouders,  familie  en  echtgenoot.  Je  kind  leert  100%  
van  wat  jij  doet.  Dat  moet  je  beseffen.  Baby  begrijpt  alles.  Als  je  lacht  in  het  bijzijn  
van  een  pasgeboren  baby,  reageert  de  baby  met  een  glimlach.

Als  een  persoon  een  heel  boos  gezicht  trekt,  begint  de  baby  te  huilen.  Als  je  het  
niet  probeert,  ga  dan  voor  een  baby  staan  en  trek  deze  twee  gezichten  om  te  zien  
hoe  hij  reageert.  Daarom  zeg  ik  dat  de  baby  niet  kan  praten,  maar  dat  betekent  niet  
dat  ze  niets  weet.  De  baby  leert  al  het  goede  en  al  het  slechte.  Alles  wat  eraan  
vooraf  gaat.  Voorzichtig!

Onderwijs  goed  om  een  goed  kind  voor  jezelf  te  hebben  en  een  voordeel  voor  de  
samenleving.  Daarom  luistert  hij  goed:  hij  mag  de  negatieve  gedachte  niet  direct  
of  indirect  overbrengen.  Het  gaat  niet  alleen  om  jou,  het  heeft  ook  invloed  op  de  
samenleving,  de  staat  en  de  hele  wereld.

In  veel  landen  worden  meisjes  opgevoed  met  de  mededeling  dat  de  mens  een  god  
is,  dat  ze  hem  in  alles  moeten  gehoorzamen,  en  vanaf  jonge  leeftijd  slikt  het  meisje  
dat  verhaal  in,  dat  noch  eerlijk  noch  echt  is.  Als  ze  ouder  is,  doet  ze  wat  haar  als  
kind  is  geleerd.  In  Europa  worden  vrijheid  en  gelijkheid  onderwezen.  Een  meisje  
gaat  niet  denken  dat  de  man  een  god  is  en  dat  ze  hem  in  alles  moet  gehoorzamen.  
De  man  kan  trouwen  met  de  vrouwen  die  hij  wil  en  de  vrouw  kan  maar  met  één  
man  trouwen.Daarom  hangt  het  af  van  opleiding.Voor  de  wet  van  de  goden  zijn  
man  en  vrouw  gelijk,  er  is  geen  meerdere.  Je  kunt  de  zwakken  niet  verpletteren.  
Logischerwijs  is  de  vrouw  zwakker  dan  de  man.  Maar  alleen  omdat  het  zwakker  is,  
wil  nog  niet  zeggen  dat  het  inferieur  is.
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HOUD  VAN  JE  BINNENKANT

voor  jou  en  een  goede  burger  voor  de  samenleving.  Je  leidt  een  heilige  of  een  
demon  of  een  terrorist  op;  allemaal  aan  jou.

Daarom  is  hij  in  staat  om  dat  te  doen.  Als  we  de  dag  en  het  uur  wisten  waarop  ze  
ons  kwamen  vermoorden,  zouden  we  zeker  wegrennen.  Dat  is

Als  dit  ik  klein  is,  kun  je  alles  doen  voor  het  welzijn  van  anderen.  Als  je  alleen  aan  
anderen  denkt,  wil  iedereen  logischerwijs  je  vriend  zijn,  iedereen  aanbidt  je,  elke  
goede  gelegenheid,  ze  denken  eerst  aan  jou  omdat  je  een  goed  mens  bent,  een  
goed  burger.  Om  goed  te  zijn,  moet  je  voor  alles  eerst  aan  anderen  denken.  Omdat  
je  eerst  aan  anderen  denkt  en  niet  aan  je  eigen  interesses,  houdt  iedereen  van  je:  
wie  wil  er  nou  niet  je  vriend  zijn?  Omdat  je  een  zorgzame,  indrukwekkende  zorgzame  
persoon  bent,  met  een  hart  van  goud.  Iedereen  houdt  van  je,  je  leven  wordt  geweldig.  
Je  krijgt  alle  kansen  in  deze  wereld,  iedereen  wil  je  helpen,  iedereen  houdt  van  je.  
Om  dit  te  bereiken  moet  het  zelf  steeds  kleiner  worden  totdat  het  0  wordt.  Als  je  dat  
zelf  in  0  kunt  omzetten,  word  je  een  god  in  deze  wereld.  Je  zult  de  meest  welkome  
persoon  op  deze  planeet  zijn.  Net  als  Jezus  Christus.  In  Jezus  Christus  is  er  geen  
'ik'.  Jezus  Christus  sterft  voor  mensen.  Als  Jezus  Christus  een  beetje  "ik"  had  
gehad,  wetende  op  welke  dag  en  welk  uur  de  Romeinen  hem  kwamen  zoeken  om  
hem  te  doden,  zou  hij  zijn  weggelopen.  En  hij  loopt  niet  weg.  Dat  betekent  dat  Jezus  
Christus  alleen  aan  anderen  denkt,  alleen  aan  de  belangen  van  anderen  denkt.  Sterf  
voor  ons.  Dat  betekent  dat  Jezus  Christus  komt  om  de  "ik"  terug  te  brengen  tot  0.

Jij  zult  de  gevolgen  ondervinden,  niet  een  ander,  je  zult  psychologische  problemen  
krijgen,  fysieke  problemen  in  je  baarmoeder,  problemen  in  je  geweten...  dus  let  niet  
op  de  anderen,  er  zal  niets  met  hen  gebeuren,  zij  zal  niet  de  gevolgen  ondervinden  
zoals  jij.  Geloof  me,  het  is  erg  belangrijk  voor  jou  als  moeder.  Moederliefde  is  de  
grootste  liefde  ter  wereld.  En  als  je  echt  zoveel  van  je  toekomstige  kind  houdt,  moet  
je  hem  vanaf  de  zwangerschap  leren.  Daarom  moet  je  al  je  ondeugden,  gedachten,  
roken,  drinken,  zenuwen,  verdriet,  woede...  verwijderen.  Al  deze  negatieve  
handelingen  moeten  worden  geëlimineerd.  Als  je  wilt  dat  je  zoon  in  de  toekomst  
een  goede  zoon  is,  moet  je  doen  wat  ik  je  zeg  en  je  zult  een  geweldige  zoon  krijgen.  
Het  maakt  niet  uit  of  je  rijk  of  arm  bent.  Zelfs  als  je  miljonair  bent,  als  je  je  zoon  niet  
goed  opvoedt,  zal  hij  binnen  een  paar  dagen  je  fortuin  en  je  geld  uitgeven  en  zal  het  
hele  gezin  in  armoede  vervallen.  Onthoud  mijn  woorden  goed.  Ontzettend  bedankt.

Op  school  leren  ze  alleen  hoe  je  slim  moet  zijn,  niet  hoe  je  een  goed  mens  moet  
zijn.  Onthoud  goed,  of  uw  toekomstige  kind  goed  of  slecht  is,  ligt  in  uw  handen.  
Daarom  is  de  missie  van  de  moeder  erg  belangrijk.  U  moet  het  belang  hiervan  
weten.  Probeer  nooit  een  abortus  te  plegen,  want  dat  is  het  doden  van  je  kind:  je  
toekomstige  kind.  De  tijger,  leeuw…  het  zijn  carnivoren  en  ze  eten  allerlei  soorten  
dieren,  maar  ze  eten  nooit  hun  kinderen  op,  ze  doden  hun  kinderen  nooit.  Wij  
mensen,  intelligenter,  zo  goed  van  hart...  en  we  vermoorden  onze  kinderen?  Dat  
heeft  zeer  ernstige  gevolgen,  mentaal  en  fysiek.  Na  2  of  3  abortussen  kun  je  geen  
kinderen  meer  krijgen.  Als  je  ouder  bent,  een  gelukkig  gezin  hebt  en  kinderen  wilt,  
kun  je  dat  niet.  Luister  niet  naar  mensen  die  voor  abortus  zijn.

Hou  van  jezelf.  Eerst  moet  je  van  jezelf  houden.

Wat  betekent  het?  Als  je  echt  van  jezelf  houdt,  moet  je  eerst  het  kleine  "ik"  plaatsen  
totdat  er  geen  "ik"  meer  is.
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Daarom  kan  iedereen  heilige  worden,  de  vraag  is  of  je  dat  wilt  of  niet.

Wat  is  jouw  binnenkant?

gegarandeerd.  Dit  is  het  verschil  tussen  mensen  met  mij  en  mensen  zonder  
mij.  Dit  is  het  enige  verschil.  Net  zoals  J  zelf  0  bereikt  en  god  wordt.  Als  Jezus  
Christus  het  doet,  kunnen  wij  als  kinderen  van  God  het  ook.  Het  ligt  er  maar  net  
aan  of  je  het  wel  of  niet  wilt  doen.

Je  interieur  is  gevuld  met  miljoenen  cellen.  Al  deze  cellen  vormen  ons  lichaam.  
Idem  voor  mannen  vrouwen.  Mensen  maken  fouten:  grote  fout.  Als  iemand  ziek  
wordt,  willen  ze  gewoon  doden  en  doden:  hier  maken  mensen  fouten.  De  cellen  
zijn  een  deel  van  zichzelf.  Als  je  iets  van  jezelf  wilt  doden,  heb  je  het  mis,  want  
voordat  je  ziek  werd,  waren  deze  cellen  goede  cellen.  Waarom  worden  ze  op  
een  dag  slechte  cellen,  zieke  cellen,  kankercellen  of  andere  soorten  ziekten?  
Omdat?  Ik  vertel  je  waarom:  cellen  ontvangen  informatie  van  onze  hersenen.  
Als  je  hersenen  negatief  denken,  bereikt  de  negatieve  informatie  logischerwijs  
je  cellen.  Wat  is  negatief?  Negatief  zijn  veel  dingen:  verdriet,  wraak,  misbruik  
maken  van  mensen  voor  eigen  gewin,  mensen  kwetsen.

We  kunnen  een  god  worden,  de  vraag  is  of  je  dat  wilt  of  niet.  Als  je  dit  zelf  niet  
wilt  verlaten,  zal  de  heer  des  doods  je  op  een  dag  dwingen  te  sterven,  aangezien  
je  dit  zelf  niet  wilt  verlaten,  word  je  een  ziel  uit  de  hel.  Als  je  het  zelf  verlaat,  
word  je  de  gelukkigste  persoon  ter  wereld  en  als  je  sterft,  word  je  een  god.  Als  
je  verslaafd  raakt  aan  dit  zelf  in  deze  wereld,  zul  je  egoïstisch  zijn,  misbruik  
maken  van  mensen,  een  slecht  persoon,  niemand  zal  van  je  houden,  alle  deuren  
zijn  gesloten,  alle  wegen  zijn  geblokkeerd,  je  zult  een  slechte  gezondheid  
hebben,  pech….  Hoe  groter  ik  ben,  hoe  meer  problemen  je  zult  hebben  in  dit  
leven  en  ook  na  je  dood.  Je  wordt  een  demon,  je  gaat  naar  de  hel  en  niets  zal  
voor  jou  lukken.  Daarom  moet  je  het  voor  jezelf  doen  als  je  van  jezelf  houdt.  En  
goed  doen  voor  jezelf  betekent  dat  je  in  plaats  van  egoïstisch  te  zijn  en  na  te  
denken  over  je  interesses,  liefde  aan  mensen  moet  geven.

Het  is  het  tegenovergestelde  van  wat  mensen  denken.  Of  je  mensen  nu  kent  of  
niet,  je  moet  ze  hetzelfde  behandelen,  want  ze  zijn  allemaal  kinderen  van  God,  
we  vallen  allemaal  in  dezelfde  categorie.  Je  kunt  geen  onderscheid  maken  
tussen  rijk,  arm,  nobel,  bedelaar,  knap,  lelijk...  voor  onze  God  hebben  we  
allemaal  dezelfde  categorie,  hetzelfde  niveau.  Niemand  is  superieur  aan  een  
ander:  we  zijn  allemaal  hetzelfde.  Onthoud  goed:  voor  God  zijn  een  bedelaar  of  
een  koning  van  dezelfde  categorie,  ze  hebben  dezelfde  ziel.  Het  enige  verschil  
is  dat  de  koningen,  prinsen  of  miljonairs  in  hun  vorige  levens  het  volk  goed  
hebben  gedaan.  Dus  in  dit  leven  kun  je  genieten.  Een  bedelaar,  in  zijn  vorige  
leven  was  hij  een  erg  egoïstisch  persoon,  dus  in  dit  leven  heeft  hij  niets.  Ze  
verschillen  alleen  hierin.  Zijn  ziel  is  van  dezelfde  categorie.

Alles  om  van  anderen  te  profiteren.  Dit  wordt  negatief  denken  genoemd.  Met  
dit  soort  denken  ben  jij  de  eerste  die  de  rekening  betaalt.  Want  bij  dit  soort  
denken  denken  de  cellen  wat  jij  denkt:  als  jij  negatief  denkt,  denken  jouw  cellen  
negatief.

En  je  cellen  worden  negatief.  Eerst  gaan  ze  jezelf  aanvallen  en  logischerwijs  
heb  je  een  wereldoorlog  in  je:  goed  of  slecht  alles  wordt  gedood  en  je  betaalt  
met  je  gezondheid.  Elke  negatieve  gedachte  beïnvloedt  je  cellen  en  ze  worden  
negatief.  Om  elk  type  ziekte  te  stoppen,  moet  je  je  denken  veranderen.  Je  moet  
liefhebben:  hou  van  je  cellen,  als  je  liefde  aan  je  cellen  geeft,  leren  ze  van  
zichzelf  te  houden  en  als  ze  van  zichzelf  houden,  houden  ze  ook  van  jou  en  
worden  ze  niet  ziek.  Onthoud  dus  goed:  de  cellen
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Hoe  komt  het  dat  de  cellen  in  orde  komen?  Probeer  natuurlijke  medicijnen  te  
consumeren  en  minder  chemische  medicijnen  te  gebruiken.  Iedereen  weet  dat  
medicijnen  het  ene  genezen  en  het  andere  bederven.

Om  welke  ziekte  dan  ook  te  genezen,  helpen  dokters  je  30%,  de  resterende  70%  
moet  je  met  je  positieve  denken  stellen.

Dit  is  erg  belangrijk.

Het  hangt  van  jou  af:  als  een  patiënt  niet  wil  leven,  kan  zelfs  God  hem  niet  redden.

Het  denken  geeft  orde  aan  het  hele  organisme  en  automatisch  stopt  het  hele  
organisme.  Als  het  de  opdracht  geeft  aan  het  organisme  dat  het  moet  leven,  heb  je  
hoop.  Maar  je  moet  van  je  interieur  houden,  die  zieke  cellen  om  ze  te  laten  genezen.

Ten  derde:  de  adem:  deze  moet  lang,  fijn  en  zacht  zijn,  tot  aan  de  navel.

Probeer  je  cellen  te  leren  om  van  heilige  cellen  goede  cellen  te  maken.  Dus  je  
cellen  helpen  je  in  plaats  van  je  te  irriteren  en  pijn  te  doen.  Houd  daarom  van  je  
slechte  cellen  om  ze  te  genezen  en  veel  gezondheid  te  hebben.  Als  je  veel  liefde  
aan  je  cellen  geeft,  houden  ze  ook  van  jou.  Als  je  schoonheid  wilt,  geven  cellen  je  
schoonheid  en  jeugd.  Je  cellen  gehoorzamen  je.  Maar  het  hangt  allemaal  van  jou  
af.  De  cellen  krijgen  alleen  opdrachten,  ze  handelen  niet  met  hun  eigen  gedachte,  
nee.  Ze  denken  niet  na,  ze  nemen  gewoon  bevelen  aan.

Cellen  hebben  zuurstof  nodig.  Als  je  alleen  naar  de  longen  ademt,  is  de  adem  heel  
kort.  Je  moet  tot  aan  de  navel  ademen,  met  een  lange  adem.  Je  bloed  heeft  zuurstof  
nodig,  leer  fijn,  langzaam,  zacht  en  lang  ademen.  Je  moet  je  lichaam  eraan  laten  
wennen  om  24  uur  op  deze  manier  te  ademen.  Dus  je  cellen  zullen  je  dankbaar  zijn  
en  je  zult  een  goede  gezondheid  hebben.

Dat  is  waarom  als  je  van  je  interieur  houdt,  eerst  van  je  cellen  moet  houden,  als  je  
van  je  cellen  houdt,  zullen  ze  ook  van  jou  houden.  Zo  worden  de  slechte  cellen  
goed.

,

Ten  tweede  is  het  eten.  Onthoud  goed:  je  mag  geen  conserveringsmiddelen  eten.

Veel  dingen  kunnen  je  cellen  veranderen,  in  de  eerste  plaats  maar  belangrijk  is  je  
denken.

Je  moet  geen  enkel  chemisch  product  eten,  je  moet  natuurlijke  producten  eten  
zonder  chemicaliën.

Als  het  je  lukt  om  van  je  interieur  te  houden,  moet  je  van  je  exterieur  houden  om  
die  liefde  met  anderen  te  verbinden.  Als  je  van  anderen  houdt,  van  je  familie,  van  
je  vrienden...  zul  je  van  de  samenleving,  je  land  en  de  hele  wereld  houden,  dan  zal  
deze  aarde  een  paradijs  zijn.

Ontzettend  bedankt.

Eerst  moet  je  van  jezelf  houden  en  als  er  liefde  in  je  is,  dan  moet  je  die  liefde  
naar  buiten  overbrengen  door  van  anderen  te  houden.

Als  je  niet  stopt  met  het  eten  van  chemicaliën,  pillen,  medicijnen,  conserveermiddelen….

voordat  ze  niet  negatief  waren.  Waarom  zijn  ze  nu  negatief?  Omdat  je  met  je  denken  
de  cellen  negatief  hebt  gemaakt.  Want  als  je  ze  negatief  leert,  leren  ze  negatief:  je  
cellen  leren  van  jou.
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Als  je  slaapt,  is  het  alsof  je  dood  bent.  We  weten  niet  of  we  de  volgende  dag  
zullen  opstaan.  Wat  wordt  onze  laatste  nacht?  we  weten  het  niet.  Als  je  goed  wilt  
leven,  is  het  nodig  om  dit  ik  te  verminderen,  want  hoe  groter  dit  ik  is,  hoe  meer  
problemen  we  zullen  hebben.  Als  die  I  klein  is,  hebben  we  minder  problemen.  
Hoe  groter  dit  zelf  betekent  dat  we  egoïstischer  zijn.  Hoe  egoïstischer,  hoe  
moeilijker  het  is  om  met  iedereen  samen  te  leven.  Wie  wil  er  een  egoïstische  
vriend  of  familielid?  Je  gaat  bij  niemand  passen,  niet  bij  je  familie,  niet  bij  je  
vrienden,  niet  bij  de  samenleving,  niet  bij  de  staat.  Egoïsme  leidt  ons  op  een  
dwaalspoor,  leidt  tot  een  slecht  leven.  Als  deze  ik  klein  is,  denkt  hij  altijd  aan  
anderen.  Dus  je  houdt  van  alle  levende  wezens;  je  familie,  je  vrienden  en  de  hele  
samenleving.  Als  je  van  anderen  houdt  zoals  je  van  jezelf  houdt,  zal  iedereen  
naast  je  willen  staan  en  je  willen  helpen.  Als  je  iemand  behandelt  alsof  je  jezelf  
bent,  als  je  met  liefde  van  anderen  houdt,  zullen  anderen  logischerwijs  van  je  
houden.  Het  is  alsof  je  voor  een  spiegel  staat.  Als  je  met  liefde  in  de  spiegel  kijkt,  
geeft  het  beeld  dat  in  de  spiegel  wordt  weerspiegeld  liefde  aan  jou  terug.  Als  je  
egoïstisch  in  de  spiegel  kijkt,  zal  de  spiegel  ook  egoïsme  weerspiegelen.  Liefde  
geeft  liefde  terug.  Egoïsme  geeft  egoïsme  terug  en  dingen  zullen  nooit  goed  
komen  voor  jou.  Als  je  wilt  dat  het  goed  met  je  gaat,  gelukkig  bent,  een  goede  
toekomst  hebt  en  een  leven  vol  positieve  dingen,  hoef  je  alleen  maar  aan  anderen  
te  denken.  Denk  niet  aan  het  ik.

Mensen  die  altijd  aan  MIJ  denken  hebben  het  mis.  Dit  ik  laat  ons  misleven.  Alles  
wat  met  IK  begint  gaat  mis:  de  wereld,  persoonlijke  relaties.  Dat  ik  niet  de  ware  
ik  ben.  Dat  ik,  is  het  product  van  de  vereniging  van  een  zaadcel  en  een  eicel,  het  
is  een  vlees  en  bloed  ik.

Hoeveel  jaar  leven  we?  we  weten  het  niet.  Elke  avond,  als  we  gaan  slapen,  
verbreken  we  de  verbinding  met  de  wereld,  dat  heet  een  kleine  dood.

Hoe  meer  je  aan  jezelf  denkt,  hoe  moeilijker  je  leven  zal  zijn,  als  je  egoïstisch  
bent,  zal  iedereen  je  haten  en  zul  je  geen  vrienden  hebben.  Niemand  zal  van  je  
houden,  iemand  die  alleen  aan  zichzelf  denkt.  Denk  daarom  eerst  altijd  aan  
anderen  en  iedereen  zal  bij  je  willen  zijn  en  je  willen  helpen.  Zeker.
Als  je  niet  stopt  met  het  irriteren  van  anderen,  wie  wil  er  dan  dicht  bij  je  in  de  
buurt  komen?  Als  je  anderen  de  hand  schudt,  je  positief  bent,  je  vreugde  geeft,  
je  glimlacht  met  een  hart  vol  liefde,  garandeer  ik  je  dat  iedereen  je  met  dezelfde  
munt  zal  teruggeven.  Als  je  liefde  geeft,  houdt  iedereen  ook  van  jou.  Als  je  zin  
aan  je  leven  wilt  geven,  echte  rijkdom  en  een  geweldig  leven  wilt  hebben,  weet  
je  het  al,  het  hangt  allemaal  van  jou  af,  van  wat  je  geeft.  Als  je  wilt  dat  de  
omgeving  om  je  heen  positief  is,  moet  je  eerst  positief  zijn  met  anderen.

Als  je  hier  een  paradijs  wilt  hebben,  moet  je  eerst  een  hart  vol  liefde  hebben.  
Dan  zullen  je  omgeving,  je  mensen,  je  omgeving  allemaal  engelen  met  je  zijn,  ze  
zullen  heiligen  met  je  zijn.  Eerst  moet  je  een  engel  zijn,  een  heilige  en  alles  om  
je  heen  zal  een  engel  voor  je  worden.

Dit  ik  wordt  geboren  en  sterft.  Als  we  geboren  worden,  brengen  we  niets  mee,  
noch  rijkdom,  noch  iets  dat  we  zien  of  aanraken.  Als  we  sterven,  nemen  we  niets  
mee.  Mensen  die  alleen  maar  denken  en  vechten  voor  dit  ik  bereik  het  einde  van  
het  leven  en  alles  wordt  niets  en  niets  is  0.  Als  het  0  is,  wat  doen  we  dan  om  te  
vechten  voor  dit  fantasie-ik,  voor  dit  valse  ik?

30.  ik.  KEN  HET  VERSCHIL.  IK  JIJ  HEM
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Mensen  zeggen:  dit  lichaam  is  van  mij.  Je  hebt  het  mis,  dit  lichaam  is  niet  van  
ons.  We  gebruiken  dit  lichaam.  Het  lichaam  is  een  geschenk  van  onze  ouders,  
het  is  niet  van  jou.  Je  gebruikt  het  gewoon.  Het  lichaam  is  als  een  auto,  de  auto  
is  van  jou,  maar  jij  bent  het  niet.  Het  is  niet  nodig  om  slechte  daden  te  verrichten  
om  voordeel  te  krijgen  voor  dat  valse  lichaam.  Als  we  uiteindelijk  sterven,  
nemen  we  niets  mee,  dus  waar  vechten  we  voor?  zodat?  het  is  zinloos;  bezit,  
geld,  familie.  Als  we  sterven,  is  het  allemaal  voorbij:  als  je  sterft,  kun  je  je  
kinderen,  je  vrouw,  je  eigendommen  of  welke  rijkdom  dan  ook  niet  afnemen.  
Niemand  kan  voor  je  sterven.  Niemand  kan  voor  jou  genieten.  Daarom  hangt  
alles  van  jou  af.  –  Als  je  in  een  sfeer  van  geluk  wilt  leven  en  alles  goed  wilt  
hebben,  hoef  je  alleen  maar  van  elk  levend  wezen  te  houden  en  geen  enkel  
gebrek  in  anderen  te  zien,  want  niemand  is  perfect.  Als  we  niet  perfect  zijn,  
kunnen  we  niemand  met  de  vinger  wijzen,  omdat  we  allemaal  onze  fouten  
hebben,  net  als  iedereen.  Als  je  een  goed  mens  bent,  probeer  dan  de  gebreken  
van  anderen  niet  te  zien.  Het  is  alsof  iemand  tegen  je  zegt:  "je  hebt  een  zwarte  
vlek  op  je

Zodat  u  een  volledig  gelukkig  leven  kunt  leiden  en  al  uw  wensen  kunt  vervullen.  
De  meeste  mensen  geven  niets  om  anderen.  Ze  gaan  over  iedereen  heen  voor  
hun  eigen  voordeel.  Je  zult  een  keer  over  elkaar  heen  kunnen  stappen,  omdat  
mensen  je  niet  kennen,  zullen  ze  zich  laten  betreden.
Maar  als  je  het  een  tweede  keer  probeert,  zal  niemand  je  nog  een  keer  van  hen  
laten  profiteren  en  zal  niemand  je  aan  hun  zijde  willen  hebben  omdat  je  van  hen  
hebt  geprofiteerd.  Dan  wordt  je  toekomst  een  hel.  Daarom,  als  je  goed  wilt  
leven,  moet  je  eerst  een  hart  vol  liefde  hebben,  hou  van  elk  levend  wezen.  Want  
als  je  liefde  geeft,  zal  iedereen  ook  van  je  houden  en  zal  je  leven  een  fantastisch  
paradijs  zijn:  als  je  geld  wilt,  kun  je  geld  hebben,  want  iedereen  zal  je  helpen  
en  iedereen  zal  je  een  kans  geven.  Al  het  goede  zal  je  eerst  worden  aangeboden  
omdat  je  beter  bent  dan  anderen.  Integendeel,  als  je  altijd  aan  jezelf  denkt  en  
niet  om  anderen  geeft,  zal  niemand  van  je  houden  en  zal  iedereen  je  irriteren.  
Dan  kom  je  nergens,  kom  je  niet  ver.  Dat  is  de  reden  waarom  als  we  zeggen:  ik  
begrijp  het:  als  je  iets  ziet,  onderscheid  je  of  je  het  leuk  vindt  of  niet.  Ik  houd  
van;  als  je  zegt  dat  ik  liefheb,  zijn  er  verschillen  tussen  ik  hou  van  en  ik  hou  
niet  van.  Ik  denk:  ik  denk  goed  of  ik  denk  slecht.  Je  denkt  en  praat  altijd  eerst  
over  mij  en  je  maakt  een  grote  fout,  want  als  je  zegt  ik  denk,  ik  zie,  ik  wil,  ik  
wens,  ben  je  erg  egoïstisch.  Als  je  eerst  aan  jezelf  denkt,  komen  anderen  op  de  
tweede  plaats.  Maar  je  hebt  het  mis,  de  anderen  komen  eerst.  We  kunnen  goed  
leven,  het  hangt  af  van  de  omgeving  en  de  mensen.  Als  de  omgeving  positief  
is,  zijn  de  mensen  positief  en  leef  je  vol  geluk,  liefde  en  je  leven  is  een  paradijs.  
Geef  dus  nooit  anderen  de  schuld.  De  enigen  die  verantwoordelijk  zijn  voor  
onze  spullen  zijn  wijzelf.  Als  we  misbruik  maken  van  anderen  voor  ons  eigen  
voordeel,  zullen  we  er  uiteindelijk  een  hoge  prijs  voor  betalen.  Als  je  iemand  
anders  een  klein  beetje  misbruik  van  je  laat  maken,  zal  die  persoon  je  altijd  een  
gunst  verschuldigd  zijn  en  goed  voor  je  zijn.  Als  je  iemand  zelfs  maar  een  klein  
beetje  misbruikt,  zal  de  ander  slecht  over  je  denken  en  niets  met  je  willen.  Om  
deze  reden  is  wat  ik  zeg  en  mensen  niet  begrijpen,  een  groot  ik  hebben,  een  
groot  ongeluk  voor  je  leven,  je  gezondheid.  Hoe  groter  de  ik,  hoe  meer  
tegenslagen  je  hebt.  Als  je  dat  kleinere  ik  hebt,  ben  je  gelukkiger  en  kun  je  al  je  
verlangens  vervullen.Wil  je  gelukkig  zijn?  Wil  je  al  je  wensen  vervullen?  Wil  je  
een  gelukkig  gezin,  vrienden,  partner,  baan,  rijkdom,  schoonheid...  hebben?  
Het  hangt  allemaal  af  van  je  denken.  Wat  je  wilt  veranderen,  verandert  volgens  
jouw  denken.  Als  je  wilt  dat  je  omgeving  als  de  hel  is,  verander  dan  als  de  hel.  
Zo  is  het.
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gezicht"  en  de  ander  antwoordt:  "En  hoe  zit  het  met  jou,  je  hebt  al  het  zwart,  
bedekt  met  vuil".  We  zien  altijd  de  fouten  van  anderen,  we  zien  nooit  onze  eigen  
fouten.  Wijs  daarom  eerst  naar  jezelf  voordat  je  met  de  vinger  naar  een  ander  
wijst.  Als  je  fouten  hebt,  kun  en  heb  je  niet  het  recht  om  met  de  vinger  naar  
iemand  te  wijzen.  Iedereen  maakt  fouten,  je  moet  vergeven.  Als  je  niemand  kunt  
vergeven,  zullen  anderen  jou  ook  niet  vergeven.  We  maken  altijd  fouten,  dus  
probeer  niet  zo  koppig  te  zijn  en  zeg  ik  wil  het  zo  en  zo  zal  het  zijn.  zodat?  
hoeveel  jaar  ga  je  leven?  Probeer  goed  en  rustig  te  leven,  zonder  iemand  pijn  
te  doen.  Je  kunt  niet  goed  leven  bovenop  de  pijn  van  anderen.  Zo  kun  je  niet  
goed  leven,  vroeg  of  laat  zul  je  duur  betalen.  Als  je  een  bal  hard  tegen  de  muur  
gooit,  maakt  de  bal  je  sterk.  En  hoe  harder  je  het  gooit,  hoe  sterker  het  wordt.

We  zijn  als  een  druppel.  Als  er  een  golf  komt,  kan  een  val  uit  het  water  springen,  
maar  deze  zal  terugkeren  naar  de  zee.  Wanneer  deze  val  uit  het  water  springt,  
denken  we  aan  'ik',  maar  het  is  niet  echt,  want  als  het  eenmaal  in  het  water  
terugkeert,  zijn  we  allemaal  één.  We  zijn  allen  een.  Wij  en  de  anderen  zijn  één,  
en  het  universum  is  één.  Als  je  andere  mensen  pijn  doet,  doe  je  jezelf  pijn.  ik  ik  
ik.

Het  verschil  tussen  een  heilige  en  ons  is  dat  een  heilige  alleen  voor  anderen  
doet  en  denkt  en  dat  wij  alleen  handelen  voor  ons  eigen  voordeel,  voor  onszelf.  
Wij  doen  voor  niemand  iets.  Als  we  hetzelfde  zouden  doen  als  God,  Jezus  
Christus  of  Boeddha,  zouden  we  goden  zijn  zoals  zij.  Je  hoeft  alleen  maar  dit  
"ik"  te  laten  vallen.

Het  komt  altijd  met  dezelfde  kracht  bij  je  terug:  goed  of  slecht.  Als  je  een  goede  
gezondheid  wilt  hebben,  kun  je  die  hebben  dankzij  het  denken.  Omdat  vanuit  
het  hoofd  signalen  via  de  ruggengraat  naar  het  hele  lichaam  worden  gestuurd  
en  elke  wervel  heeft  zenuwen  die  die  gedachte  doorgeven  aan  het  hele  
organisme.  Als  je  gedachte  negatief  is,  heeft  dat  een  negatieve  invloed  op  je  
lichaam,  je  gezondheid.  Zelfs  de  dokter  kan  je  niet  genezen.  Als  je  alleen  maar  
negatieve  gedachten  hebt,  gaat  het  over  in  het  lichaam,  raakt  het  geblokkeerd  
en  heb  je  altijd  gezondheidsproblemen.  Om  je  lichaam  goed  te  laten  
functioneren,  moeten  de  hersenen  positieve  berichten  sturen,  positief  denken.  
Dus  als  je  positieve  gedachten  hebt,  zal  je  gezondheid  positief  zijn  en  dat  geldt  
ook  voor  je  leven.  Als  u  positief  bent  over  uw  gezin,  zal  uw  gezin  positief  zijn  
over  u.  Alles  zal  positief  zijn.  Als  je  negatief  bent,  zal  alles  negatief  zijn  en  zal  
alles  fout  gaan,  omdat  je  denken  negatief  is.  Er  is  geen  andere  boosdoener  dan  
jezelf.  De  schuld  ligt  bij  ons.  Daarom  veroorzaken  we  alles  wat  goed  of  slecht  
is,  zelf.  Probeer  niemand  met  de  vinger  te  wijzen,  want  er  is  geen  andere  
boosdoener  dan  uzelf.  Dat  ben  ik.  Als  je  goed  wilt  leven,  vergeet  dan  het  Zelf  
en  verspreid  liefde  naar  iedereen.  Als  je  dan  sterft,  kun  je  een  engel  zijn,  want  
engelen  hebben  een  groot  hart  vol  liefde.  Ontzettend  bedankt.

Het  probleem  dat  we  hebben  voordat  we  vrij  zijn,  is  dat  we  niet  weten  hoe  we  
ons  moeten  onderscheiden.  Eerder  hadden  we  het  over  het  eerste  probleem  en  
nu  gaan  we  het  hebben  over  het  tweede.  Welk  verschil  betekent  het?  "Ik,  jij,  hij,  
die  beginnen  te  differentiëren,  maar  we  hebben  ongelijk,  omdat"  ik,  jij  en  
iemand  anders  "niet  bestaat  omdat  we  allemaal  één  zijn.  "Ik,  jij,  hij"  bestaat  niet.

Als  je  dit  mij  verlaat  “Ik  wil  dit,  ik  wil  de  ander,  ik  wil…..”  altijd  aan  je  denken.  
Als  je  alleen  aan  anderen  kon  denken,  aan  a
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Volgens  de  geschriften  van  de  Boeddha  is  de  levensverwachting  op  andere  
planeten  1.000  tot  1.000.000  jaar  of  meer.

Dit  lijkt  niet  erg  logisch  maar  dat  is  het  wel.  In  het  leven  moet  je  niet  teleurgesteld  
zijn  door  een  wens  die  niet  is  vervuld.  Als  er  teleurstelling  is,  ben  je  vanwege  een  
verlangen  in  staat  om  anderen  iets  slechts  aan  te  doen  om  het  te  bereiken.  De  
gevolgen  zijn  zeer  ernstig,  het  is  alsof  het  "brood  voor  vandaag  en  honger  voor  
morgen"  is.  Daarom  moet  u  alle  verlangen  ontspannen  en  serieus  laten  om  correct  
te  handelen.  Veel  mensen  plegen  allerlei  soorten  misdaden  om  hun  verlangen  naar  
rijkdom  te  vervullen.  Elke  dag  treedt  de  wet  op  en  neemt  alles  van  je  af  en  je  gaat  
naar  de  gevangenis.

Er  zijn  negatieve  verlangens  en  positieve  verlangens.  Probeer  geen  verlangens  te  
hebben  naar  de  dingen  van  andere  mensen.  Net  als  Jezus  Christus  die  alles  
achterliet  en  iedereen  herinnert  zich  hem  omdat  hij  alles  gaf  voor  anderen.  Of  
zoals  Boeddha,  die  ophield  prins  te  zijn,  zijn  macht,  allerlei  soorten  rijkdom,  
comfort...

Hoe  meer  je  op  zoek  bent  naar  dit  soort  rijkdom...  hoeveel  jaar  kan  deze  rijkdom  
duren?  20  of  30,  40  of  50  jaar?  En  als  we  sterven,  wat  ga  je  dan  doen  met  al  deze  
rijkdom,  we  nemen  niets  mee.  Als  alleen

Op  deze  planeten  zijn  er  niet  zoveel  verlangens,  zijn  er  niet  zoveel  grillen,  ze  zijn  
niet  zo  egoïstisch  als  wij.  Daarom,  als  we  in  staat  zijn  om  als  goden  te  denken,  
zullen  we  goden  zijn,  we  zijn  goden.

Hallo.  Laat  alle  verlangens  alle  verlangens  hebben.  Als  je  in  het  leven  alles  wilt  
hebben,  moet  je  eerst  alle  verlangens  opgeven.

Je  zou  meteen  een  Boeddha  of  Jezus  Christus  worden.  Het  hangt  af  van  onze  
gedachte,  van  een  enkele  gedachte,  zo  simpel  is  het.

Onze  geest  komt  van  het  hiernamaals,  hij  komt  niet  van  deze  planeet  aarde.

In  het  hiernamaals  kunnen  alle  goden  sterven  en  weer  opstaan.  Als  we  dit  'ik'  ooit  
kunnen  verlaten,  zouden  we  in  een  oogwenk  een  heilige,  een  engel  of  een  god  
worden  en  vrij  zijn  van  geboorte  en  dood.  We  kunnen  naar  deze  of  naar  een  andere  
planeet  gaan.

Op  deze  planeet  is  de  levensverwachting  ongeveer  100  jaar.

Boeddha  zegt:  het  hiernamaals  heeft  3.000  grote  universums  en  ons  universum  is  
een  van  die  3.000  universums.  Jezus  Christus,  Boeddha,  ze  leven  buiten  ons  
zonnestelsel.  Als  we  vrij  willen  zijn,  moeten  we  leren  dit  zelf  te  verlaten,  zoals  
Jezus  Christus  of  Boeddha.  dan  zijn  we  helemaal  vrij.  Niet  zoals  hier,  elke  dag  
ergens  voor  vechten  en  dan  niets  afnemen.  We  gaan  elk  moment  dood,  dus  
waarom  vechten  we?  Jezus  was  arm,  Boeddha  was  arm,  ze  hadden  niets  nodig.  
Je  moet  gewoon  begrijpen  dat  je  dit  "ik"  moet  verlaten.  Als  je  stopt  met  dit  'ik',  als  
we  stoppen  alleen  aan  onszelf  te  denken,  aan  ons  eigen  voordeel,  als  we  stoppen  
met  egoïstisch  te  zijn,  zal  niemand  op  deze  aarde  of  op  andere  planeten  een  
misdaad  begaan.  De  oorsprong  van  het  kwaad  begint  met  egoïsme,  begint  met  het  
"ik".  Als  iedereen  zou  stoppen  met  aan  zichzelf  te  denken,  zou  niemand  een  
misdaad  begaan  en  zou  deze  aarde  een  paradijs  zijn.  Onze  missie  hier  op  aarde  is  
om  anderen  te  helpen,  we  zijn  hier  niet  voor  een  vakantie.  Hier  hebben  we  meer  
slecht  dan  goed.  Dit  is  geen  paradijs,  daarom  zou  ik  willen  dat  jullie  allemaal  
begrijpen  dat  om  als  Boeddha  of  Jezus  Christus  te  zijn,  je  alleen  dit  'ik'  hoeft  te  
verlaten.  En  niets  anders,  zo  simpel  is  het.

En  als  je  sterft,  kan  je  ziel  vrij  zijn.
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Niet  alleen  boeddhisten  zeggen  het,  maar  ook  katholieken  en  andere  religies.

Er  zijn  veel  filmpjes  op  youtube  die  zeggen  dat  alleen  door  24  uur  per  dag  aan  geld  
te  denken,  geld  komt.  Zo  is  het  niet.  Als  dat  het  geval  zou  zijn,  zouden  we  allemaal  
aan  geld  denken  om  veel  geld  te  hebben.  Onmogelijk.  Als  we  het  alleen  maar  
konden  bereiken  door  aan  geld  te  denken,  zouden  we  in  deze  wereld  allemaal  
miljonair  zijn.  Maar  het  klopt  niet.  Eerst  moet  je  positief  denken:  als  je  positief  
denkt,  is  het  resultaat  positief,  als  je  negatief  denkt,  is  het  resultaat  negatief.  Dit  is  
correct.  Positief  over  geld  denken  is  correct.  Maar  als  je  als  een  gek  aan  geld  denkt  
en  alleen  denkt  aan  miljonair  zijn,  dan  is  dit  een  verhaal,  het  is  niet  echt.  Het  juiste  
om  te  doen  is:  een  echte  miljonair  zijn.  Denk  eerst  aan  veel  geld,  maar  bedenk  dat  
het  doel  van  dat  geld  is  om  anderen  te  helpen,  niet  voor  onze  grillen;  zoals  het  
kopen  van  een  auto  van  meerdere  miljoenen,  een  luxe  huis….  dat  je  ongelijk  hebt.

Het  universum,  de  natuur,  alle  mensen  en  levende  wezens,  alles  is  één,  niet  twee.  
We  zijn  als  een  druppel  water  in  de  zee.  Wanneer  het  water  de  rots  raakt  en  uit  de  
zee  springt,  wordt  het  een  druppel,  maar  wanneer  het  terugkeert  naar  de  zee  wordt  
het  weer  de  zee,  één.  Daarom  moeten  we,  om  goed  te  kunnen  leven,  voor  elkaar  
zorgen.  We  zijn  een  ziel  van  miljarden  oneindige  zielen  die  uit  het  universum  komen.

Denk  aan  veel  geld,  maar  je  moet  eraan  toevoegen  dat  het  is  om  anderen  te  helpen.  
Met  deze  gedachte  kun  je  veel  geld  verdienen.  Niet  om  het  uit  te  geven  aan  onzin,  
aan  grillen...  zo  heb  je  nooit  geld.

Geloof  me,  al  het  kwaad  dat  je  doet,  wordt  vastgelegd  in  het  geweten  van  onze  ziel.  
Denk  niet  dat  niemand  je  ziet  of  naar  je  luistert.

Als  je  dit  kunt  begrijpen,  kunnen  we  teruggaan  naar  het  universum.  Als  je  rijkdom  
wilt,  is  het  heel  gemakkelijk,  je  moet  eerst  positief  denken.  Denk  positief  aan  geld  
verdienen.

je  doet  voor  mij,  mijn,  mijn….  uiteindelijk  hou  je  niks  over.  Bovendien  doe  je  
mensen  zoveel  kwaad  om  rijk  te  worden...  Na  je  dood  zul  je  de  gevolgen  van  de  wet  
der  goden  ondergaan  en  deze  gevolgen  zullen  een  miljoen  jaar  aanhouden;  Elke  
dag  zullen  ze  je  verscheuren,  je  slaan...

En  "ik  doe  wat  ik  wil".  Ja,  er  is  iemand  die  het  ziet,  het  is  jezelf  en  jezelf,  je  geweten  
zal  je  niet  vergeven.  Dat  is  de  reden  waarom  veel  mensen  die  kwaad  doen  's  nachts  
niet  kunnen  slapen,  nachtmerries  hebben,  overal  bang  voor  zijn  omdat  hun  geweten  
hen  straft.  Hij  leeft  in  de  hel.  Dat  moet  je  weten.

Zoals  in  de  video  van  "voices  from  hell"  >>  zie  video,  waarin  wordt  uitgelegd  hoe  
een  Russische  wetenschapper  ontdekt  op  een  diepte  van  14,4  km.  underground,  de  
stemmen  van  de  hel  en  neemt  ze  op.

Ik  zeg  je  dat  de  hel  bestaat,  als  je  geen  enkele  hypnoseleraar  gaat  bezoeken  die  zal  
bevestigen  dat  we  een  vorig  leven  hebben.  Als  er  een  vorig  leven  is,  is  er  de  hemel,  
de  hel,  straf...  alles  bestaat.

Denk  niet  dat  niemand  het  weet,  dat  niemand  het  heeft  gezien,  het  probleem  ligt  bij  
jezelf.  Het  probleem  is  niet  dat  iemand  anders  jou  straft,  het  probleem  is  dat  jij  
jezelf  straft.  Wil  je  een  goede  toekomst  hebben,  dan  moet  je  allerlei  verlangens  
achterlaten,  als  een  verlangen  een  grens  overschrijdt,  is  de  mens  tot  alles  in  staat.

Het  verlangen  naar  wraak  is  negatief.  Elke  gedachte  of  handeling  kan  onder  geen  
enkele  omstandigheid  mensen,  levende  wezens,  de  natuur  schaden...  omdat  we  
allemaal  één  zijn.  Zoals  nu  we  de  natuur  hebben  vernietigd  en  we  veel  natuurrampen,  
aardbevingen,  tyfonen  enz.  hebben.  Daarom  moet  je  weten  dat  wij  en  de  natuur  één  
zijn.  Als  je  goed  wilt  leven,  moet  je  de  natuur  respecteren  alsof  ik  het  ben.
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Ontzettend  bedankt.

Daarom  zijn  veel  mensen  teleurgesteld  als  ze  geen  geld  kunnen  verdienen  en  
plegen  ze  allerlei  misdaden  om  het  te  krijgen.  Dit  duurt  niet  lang,  omdat  we  
afhankelijk  zijn  van  het  vorige  leven;  Als  we  de  dingen  goed  doen,  verzamel  je  
verdiensten  en  dan  kun  je  een  goede  tijd  hebben,  genieten.  Maar  als  je  
misdaden  pleegt  en  mensen  pijn  doet,  zijn  deze  verdiensten  heel  snel  
opgebruikt.

Een  miljonair  is  een  miljonair  omdat  hij  in  zijn  vorige  leven  veel  mensen  heeft  
geholpen,  daarom  is  hij  in  dit  leven  een  miljonair.  Mensen  weten  niet  dat  als  
een  miljonair  geld  uitgeeft  aan  onzin  en  mensen  helemaal  niet  helpt,  die  
rijkdom  die  we  hebben  uit  onze  vorige  levens  supersnel  op  is.  Dat  is  de  reden  
waarom  veel  miljonairs  alles  verliezen  voordat  ze  oud  worden,  ze  zijn  
geruïneerd.  Ze  zijn  egoïstisch,  ze  weten  niet  hoe  ze  hun  rijkdom  moeten  delen  
met  mensen  in  nood.  Als  u  wilt  dat  uw  vermogen  lang  meegaat,  deel  het  dan  
met  de  meest  behoeftigen.  Als  je  wilt  dat  armoede  rijkdom  wordt,  luister  dan  
naar  mij,  help  anderen  om  je  geweten,  je  ziel  te  verrijken.  Het  enige  wat  je  hoeft  
te  doen  om  miljonair  te  worden,  is  goede  gedachten  te  hebben  en  anderen  te  
helpen.
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Ze  kunnen  allerlei  seksueel  overdraagbare  aandoeningen  doorgeven.

Als  je  seks  hebt  zonder  ejaculatie,  is  dat  niet  zo'n  probleem.  Meerdere  keren  per  
dag  seks  hebben  kan  een  reeks  problemen  veroorzaken:  eerst  met  je  nieren  en  
met  je  lever,  en  daarna  heeft  het  invloed  op  je  algemene  gezondheid.  Je  zult  je  
niet  lekker  voelen,  je  zult  geen  kracht  meer  hebben,  je  zult  niet  kunnen  lopen,  je  
zult  je  geheugen  verliezen,  je  zult  verdrietig  zijn,  je  zult  asociaal  worden,  je  zult  
je  intelligentie  verliezen  en  je  zult  dom  worden.  Dit  is  wat  elke  dag  veel  seks  
veroorzaakt.  De  benen  verliezen  kracht,  worden  dun  en  de  tenen  beginnen  te  
rotten.  Het  kan  zo  ver  gaan  als  de  amputatie  van  vingers  en  zelfs  benen.  Dit  
alles  vanwege  te  veel  seks.  Als  je  seks  hebt  zonder  te  stoppen,  kan  het  lichaam  
het  niet  aan.  Haar  kan  ook  uitvallen.  Dit  kan  zowel  bij  mannen  als  bij  vrouwen  
voorkomen.  De  vrouw  zal  sneller  verouderen,  als  ze  30  jaar  oud  is  ziet  ze  eruit  
alsof  ze  60  is.  Het  gezicht  wordt  donker,

Daarom  mag  je  geen  seks  hebben  buiten  het  koppel.  Als  een  vrouw  binnen  24  
uur  seks  heeft  met  drie  verschillende  mannen,  verzamelt  het  sperma  van  deze  
drie  mannen  zich  in  het  lichaam  van  de  vrouw  en  wordt  het  giftig.  Dit  gif  begint  
te  rotten  en  verandert  dan  in  kanker.  Het  kan  ook  andere  ziekten  in  de  
baarmoederhals  veroorzaken.  Dit  is  als  een  straf  van  God.  God  straft  het  
wangedrag  van  de  lymfomane  vrouw.

Onthoud  goed:  je  kunt  en  mag  geen  seks  hebben  met  drie  verschillende  mannen  
in  24  uur.  Dit  is  erg  belangrijk.

Seks.  Volgens  de  geschriften  van  de  Boeddha  is  het  verboden  om  buiten  het  
paar  om  seks  te  hebben.  Het  fundament  van  samenlevingen  over  de  hele  wereld  
is  het  gezin.  Als  het  huwelijk  gelukkig  is,  is  het  gezin  gelukkig,  zijn  de  kinderen  
gelukkig  en  is  iedereen  lichamelijk  en  geestelijk  gezond.  In  een  gezin  is  vooral  
het  koppel.  Als  je  gelukkig  leeft,  is  de  samenleving  gelukkig,  is  het  land  
gelukkig,  is  de  hele  wereld  gelukkig.

Het  is  als  een  huis,  de  fundering  moet  heel  stevig  zijn.  Als  deze  basis  niet  solide  
is,  komt  het  met  niemand  goed.  De  basis  is  het  huwelijk  man  &  vrouw.  Als  seks  
buiten  het  paar  wordt  gepleegd,  zijn  er  gevolgen:  in  de  wereld  zijn  er  3.400.000  
sterfgevallen  als  gevolg  van  aids  per  jaar  en  er  zijn  2.454.314  mensen  besmet  
per  jaar.  Elke  man  die  buiten  het  koppel  seks  heeft,  kan  aids  krijgen.  Vooral  de  
jeugd.  Jongeren  hebben  seks,  jongens  met  veel  meisjes  en  meisjes  met  veel  
jongens.

Elke  man  of  vrouw  die  seks  heeft  buiten  het  huwelijk  zal  worden  gestraft  door  
de  wet  van  de  goden.  Het  is  geen  grap.  Dit  kan  worden  gecontroleerd.  Er  zijn  
veel  getuigenissen  die  rechtvaardigen  dat  dit  geen  "onzin"  is.  Wees  dus  
voorzichtig  met  seks.

Een  20-jarige  man  kan  elke  acht  dagen  klaarkomen.  Een  30-jarige  man  kan  elke  
twee  weken  klaarkomen.  Een  40-jarige  man  kan  elke  20  dagen  ejaculeren.  Een  
vijftigjarige  man  kan  één  keer  per  maand  ejaculeren.  Een  60-jarige  man  mag  niet  
ejaculeren.

31.-  SEKS  en  PORNOGRAFIE
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PORNOGRAFIE.

PORNO  ACTEURS

Pornopagina's,  tijdschriften,  televisie  en  pornofilms  mogen  niet  door  
minderjarigen  worden  gezien.  De  oudere  passen  ook  niet  bij  ons.  Hoe  meer  je  
naar  dit  soort  afbeeldingen  kijkt,  hoe  meer  je  seks  wilt  hebben.  Je  hoofd  zit  vol  
met  pornofantasieën,  je  probeert  seks  te  hebben  zoals  je  kunt  en  zo  vaak  
mogelijk  klaar  te  komen.  Om  een  goede  gezondheid  te  hebben,  moet  je  eerst  
voorkomen  dat  je  dit  soort  afbeeldingen  ziet,  vooral  kleine.  De  vader  en  moeder  
moeten  ervoor  zorgen  dat  hun  kind  deze  beelden  niet  ziet  in  tijdschriften,  
televisie,  video's...  van  schaars  geklede  vrouwen  die  seksueel  opwinden  en  
provoceren.  Ze  moeten  voorkomen  dat  hun  kinderen  iets  zien  dat  met  seks  te  
maken  heeft.  Deze  beelden  zijn  negatief  voor  ons  denken  en  vooral  dat  van  
minderjarigen.  Als  we  een  hoofd  vol  porno,  seks  hebben,  is  dat  niet  goed  voor  
onze  fysieke  of  mentale  gezondheid.  Tegenwoordig  zijn  er  steeds  meer  
afbeeldingen  van  dit  type,  meer  seks-  en  pornofilms.  Als  je  goed  wilt  leven,  
probeer  dit  dan  allemaal  te  vermijden.  Als  een  man  veel  seks  ziet,  zal  hij  niet  
genoeg  hebben  met  zijn  vrouw  en  zal  hij  proberen  om  naast  zijn  partner  andere  
vrouwen  te  zoeken  en  dan  zal  hij  familieproblemen  krijgen  en  seksueel  
overdraagbare  aandoeningen,  AIDS...  Daarom  moet  hij  geen  pornografische  of  
seksafbeeldingen  in  de  buurt  hebben  om  problemen  met  uw  gezondheid,  met  
uw  gezin,  met  uw  kinderen  te  voorkomen.  Dit  is  heel,  heel  belangrijk.  Daarom  
wil  ik  dat  je  zo  ver  mogelijk  wegblijft  van  al  deze  porno-seksbeelden.

VOOR  NIET.  Volgens  de  wet  van  de  goden  zijn  de  meest  bestrafte  daden  die  
gerelateerd  aan  porno,  aan  seks.  Iedereen,  man  of  vrouw,  die  pornografie  
maakt,  op  film  of  video,  openbaar  of  privé,  iedereen  die  porno  maakt,  onthoud  
goed,  ze  gaan  allemaal  minstens  1.000.000  jaar  naar  de  hel.  Ik  hoop  dat  al  
degenen  die  aan  pornografie  doen  nooit  sterven,  want  als  ze  sterven,  zullen  
hun  nachtmerries  beginnen.  Ik  zeg  het  niet,  de  goden  zeggen  het.  De  grillen  
worden  erg  duur  betaald.  Je  profiteert  nu  van  je  jeugd  door  je  naakte  lichaam  
te  laten  zien,  je  geslachtsdelen,  wat  dan  nog?  Een  stukje  vlees.  Straks  ben  je  
oud  of  oud  en  wat  ga  je  leren?  Als  70%  van  het  lichaam  water  is,  en  het  zit  vol  
met  aderen,  poep,  plas,  vol  slijm,  bloed...  wat  wil  je  dan  leren?  Vind  je  je  lichaam  
fantastisch?  Hij  kijkt  niet  naar  binnen:  er  zijn  ingewanden  vol  poep,  botten,  
aders,  lever,  hart...  net  als  wanneer  je  een  varken  doodt,  je  maakt  het  open  en  
daar  is  hetzelfde.  Als  je  een  lichaam  opent,  is  het  wat  het  is.  Heb  geen  fantasieën  
en  zeg  hoe  mooi,  hoe  knap!  Vergis  je  niet.

Volgens  de  wet  van  de  goden  loopt  het  niet  goed  af  met  meisjes  met  weinig  of  
geen  kleren  die  mensen  blijven  provoceren.  Als  ze  hun  oude  dag  bereiken,  
zullen  ze  een  heel  slechte  tijd  hebben  en  als  ze  sterven,  zullen  ze  door  de  goden  
worden  gestraft  omdat  ze  mensen  hebben  geprovoceerd  en  zoveel  schade  
hebben  toegebracht  aan  de  samenleving.  Er  is  geen  vergeving  van  God.  Daarom  
raad  ik  alle  mooie  en  sexy  meisjes  aan  om  niet  te  gaan  provoceren,  zodat  
mensen  geen  slechte  gedachten  hebben.  Zodat  ze  rustig  en  gelukkig  kunnen  
leven  met  hun  gezin.  Provoceer  alsjeblieft  geen  mensen,  maak  geen  misbruik  
van  je  sexy  lichaam  om  anderen  pijn  te  doen.  Dit  gaat  problemen  veroorzaken  
voor  jezelf  en  voor  mensen.  Ik  vraag  je  alsjeblieft.  Bedankt.

tanden  zullen  uitvallen,  hij  zal  zijn  gezichtsvermogen  verliezen,  hij  zal  verdrietig  zijn…..  Dit  alles  
omdat  hij  te  veel  seks  heeft  gehad.
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Wat  wil  je  leren?  Waarom  geef  je  geen  les  als  je  ongesteld  bent,  helemaal  onder  het  
bloed?  Als  je  laat  zien  hoe  ze  het  in  je  kont  stoppen,  waarom  laat  je  dan  niet  zien  hoe  
je  poept?  Dat  is  niet  leuk,  echt,  dat  is  verwrongen  denken.  Je  doet  jezelf  pijn  en  je  
doet  mensen  pijn.

Vecht  niet  tegen  de  goden,  we  zijn  arme  mensen,  we  zullen  nooit  winnen  van  de  
goden.  Leer  jonge  mensen  geen  slechte  dingen,  u  zult  duur,  zeer  duur  betalen.

Er  is  vet,  niets  anders,  allemaal  vet.  Wat  kun  je  aanleren?  En  in  het  lichaam  is  er  plas  
en  kak,  ik  begrijp  niet  wat  er  met  je  gebeurt.

Leer  jonge  mensen  om  dingen  goed  te  doen,  geef  alsjeblieft  geen  porno,  want  je  zult  
er  duur,  heel  duur  voor  betalen.

Dat  loopt  niet  goed  af,  dat  loopt  nooit  goed  af.

Over  een  paar  jaar  zit  je  lichaam  vol  rimpels,  de  borsten  slap  en  vol  rimpels,  en  
mannen  hebben  geen  erecties  meer,  de  penis  komt  niet  omhoog  en  het  lichaam  zit  
vol  rimpels.  De  jeugd  is  van  korte  duur.  Dan  wat?  Wat  ga  je  leren?  Jonge  mensen  
leren  om  porno  te  doen  en  gratis  seks  te  hebben  met  waanzin,  wat  krijg  je? :  niets,  en  
bovendien  win  je  de  straf  van  de  goden.  Als  je  niet  in  God  gelooft,  gebeurt  er  niets,  je  
zult  hem  vinden  als  je  sterft.  Bovendien  heeft  iedereen  een  vliegtuigkluis  waar  alles  
wordt  geregistreerd,  de  goede  en  de  slechte.  Alles  blijft  in  je  geweten.  Wat  win  je  
daarmee?  is  geregistreerd,

In  het  leven  zijn  er  prachtige  dingen  om  van  te  genieten.  Alle  grillen  zijn  duur.

In  het  leven  moet  je  op  zoek  naar  geluk,  een  goede  toekomst,  met  porno  kom  je  
nergens.  Hoeveel  kun  je  krijgen  voor  het  doen  van  porno?  Mis.

Pornovideo's  maken  en  deze  uploaden  naar  internet,  wat  een  onzin!  Je  krijgt  niets  en  
bovendien  ga  je  tegen  de  wet  van  God  in.  Jij  bent  zo  onnozel!  Je  gaat  jezelf  straffen.  
Je  krijgt  geen  voordeel,  integendeel,  je  hebt  pech,  heel  veel  pech.

Vandaag  heb  ik  me  gerealiseerd  dat  veel  bezoekers  van  mijn  pagina  afkomstig  zijn  
van  pornopagina's.  Ik  hoop  dat  ze  op  een  dag  goed  zullen  luisteren  naar  mijn  
woorden,  naar  wat  ik  zeg.  Het  leven  heeft  veel  mooie  dingen.  Je  hoeft  geen  homo  of  
lesbienne  te  zijn  om  van  het  leven  te  genieten.  Mensen  zien  niet  duidelijk.

Professionele  mensen  verdienen  nog  steeds  wat  geld,  maar  er  zijn  erg  domme  
mensen  die  hun  eigen  video's  opnemen  en  op  internet  zetten  zodat  veel  mensen  ze  
kunnen  bekijken.  Ze  verdienen  niks  en  bovendien  gaan  ze  naar  de  hel...  die  mensen  
zijn  het  domste  wat  er  is.  Het  is  gewoon  dat  deze  mensen  echt  geen  hersens  hebben.  
Hij  denkt  niet.  Zodat?  Ik  begrijp  het  niet.  Ze  leren  de  geest  van  de  nieuwe  generaties  
te  verdraaien  en  dan  doen  ze  gekke  dingen.  Al  die  mensen  die  toegewijd  zijn  aan  
porno;  films,  homevideo's,  wat  dan  ook ...  ze  zullen  naar  de  hel  gaan  totdat  op  een  
dag  porno  op  aarde  verdwijnt.  Als  het  1.000.000  jaar  duurt,  zul  je  1.000.000  jaar  in  de  
hel  doorbrengen.  En  elke  dag  steken  ze  een  stok  in  je  reet  tot  het  bloedt.  Elke  dag  ga  
je  op  dezelfde  manier  dood  en  word  je  herboren  om  opnieuw  dezelfde  marteling  te  
ondergaan.  Wat  krijg  je  daarmee?  Ik  zeg  je:  de  grillen  betaal  je  super  duur.  Je  laat  je  
geslachtsdelen  zien,  dus  wat?

Iedereen  is  hetzelfde,  iedereen  heeft  hetzelfde.  Welke  verschillen  zijn  er?

Ik  hoop  dat  je  met  heel  je  hart  zult  kijken  en  luisteren  naar  wat  ik  op  mijn  pagina  zeg.  
Ze  mogen  niet  tegen  de  wet  van  de  goden  ingaan.  Het  leven  is  kort,  op  elk  moment  
komt  de  lucht  niet  binnen  en  ben  je  al  dood.  Dus  waarom  zoveel  ondeugd?

Help  mensen,  je  familie,  je  vrouw,  je  kinderen,  de  samenleving...  zoals  ik.  Het  leven  er  
zijn  veel  dingen  om  van  te  genieten.  Wat  maakt  het  uit  een  groter  of  kleiner  
geslachtsdeel,  een  grotere  of  kleinere  borst.  Wat  maakt  het  uit  als  alles  hetzelfde  is?  
Wat  zit  er  in  de  kist?
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Het  enige  wat  je  kunt  doen  is  je  bekeren.  Bekeer  u  met  heel  uw  hart.  Je  gelooft  niet  
alles  wat  ik  zeg,  maar  het  zal  je  overkomen,  of  je  het  nu  leuk  vindt  of  niet,  want  dit  is  
de  wet,  het  is  de  wet  van  de  goden.  De  wet  der  goden  treedt  in  werking  als  je  sterft  en  
alle  zonden  zullen  hard  gestraft  worden.  Persoonlijk  ga  ik  niet  naar  binnen  of  naar  
buiten,  iedereen  doet  wat  hij  wil  met  zijn  leven,  ik  adviseer  je  alleen.

Je  zult  naar  de  hel  gaan.  Luister  naar  de  video  die  ik  op  mijn  pagina  heb  van  de  
stemmen  van  de  hel,  luister  naar  het  geschreeuw  van  de  mensen  die  in  de  hel  zijn  en  
je  zult  zien  hoe  ze  pijn  lijden.  Je  kunt  elk  moment  doodgaan,  op  de  begraafplaats  zijn  
niet  alleen  gepensioneerden,  er  zijn  veel  jonge  mensen,  denk  er  eens  over  na.  Leer  
geen  seks  aan  het  publiek,  het  is  een  duivelse  manier,  het  werkt  niet.  De  duivel  komt  
gemakkelijk  binnen  en  het  is  moeilijk  om  eruit  te  komen.

Ontzettend  bedankt.

Ik  ben  tegen  niemand,  ik  vertel  je  alleen  de  toekomst  die  je  te  wachten  staat.

Luister  alsjeblieft  naar  me,  zoek  een  positief  leven,  porno  doen  zal  alleen  maar  pech  
hebben  en  je  leven  zal  elke  dag  erger  worden.  Luister  alsjeblieft  naar  me.
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De  50-jarige  mag  niet  vaker  dan  één  keer  per  maand  seks  hebben  met  een  
ejaculatie.  De  60-jarige  man  moet  leven  zonder  seks.  Dit  is  voor  de  gezondheid.  
Eet  mensen  houden  van  seks,  prima,  maar  heb  seks  zonder  zaadlozing,  zo  
behoud  je  je  gezondheid.

De  20-jarige  man  mag  niet  en  het  is  niet  goed  voor  hem  om  meer  dan  eens  per  
week  seks  te  hebben  met  ejaculatie.  De  30-jarige  man  mag  niet  vaker  dan  eens  
in  de  vijftien  dagen  seks  hebben  met  een  ejaculatie.  De  40-jarige  man  mag  niet  
vaker  dan  eens  in  de  20  dagen  seks  hebben  met  een  ejaculatie.

Hij  wordt  dunner,  hij  kan  niet  goed  lopen,  hij  heeft  nierpijn,  zijn  bloed  circuleert  
niet  goed,  hij  kan  niet  goed  slapen  omdat  hij  veel  nachtmerries  heeft,  hij  wordt  
ongezellig  en  dit  komt  allemaal  voort  uit  te  veel  masturberen  op  zulke  
momenten.  een  jonge  leeftijd.  Als  je  vanaf  zo'n  jonge  leeftijd  veel  seks  hebt,  
krijg  je  gezondheidsproblemen  en  kun  je  diabetes  krijgen.  Diabetes  treft  steeds  
jongere  mensen.

Ik  geef  je  een  voorbeeld:  eens  gaat  een  basisschoolleerling  naar  het  huis  van  
een  vriend  die  hem  een  pornofilm  laat  zien.  Vanaf  die  dag  masturbeert  hij  thuis  
4  keer  per  dag.  Deze  leerling  was  de  beste  van  de  klas  en  had  door  zoveel  
masturberen  gezondheidsproblemen:  hoofdpijn,  haaruitval,  groen-witte  
gezichtskleur.

Er  zijn  veel  vrouwen  die  de  slechte  gewoonte  hebben  om  elke  dag  vele  malen  
seks  te  hebben  en  ook  mannen.  Dit  kan  bij  zowel  mannen  als  vrouwen  
nierproblemen  veroorzaken.  Als  de  man  meerdere  keren  per  dag  ejaculeert,  
krijgt  hij  gezondheidsproblemen.  Als  u  nierproblemen  heeft,  zult  u  eerst  merken  
dat  uw  haar  beetje  bij  beetje  uitvalt  en  u  zich  steeds  zwakker  voelt,  uw  gezicht  
wordt  geel,  bleek.

Abortus  kan  in  de  toekomst  gevolgen  hebben  voor  het  krijgen  van  kinderen.  
Als  je  een  abortus  laat  plegen,  heb  je  25%  minder  kans  om  zwanger  te  worden.  
Als  je  twee  keer  afbreekt,  heb  je  50%  minder  kans  om  kinderen  te  krijgen.  Als  
je  drie  keer  afbreekt,  neemt  de  kans  op  het  krijgen  van  kinderen  af  met  75%.  
Afgezien  van  het  hebben  van  aanzienlijke  psychische  problemen.  Als  je  4  keer  
afbreekt,  neemt  de  kans  op  het  krijgen  van  kinderen  met  bijna  100%  af.  Als  je  
een  abortus  ondergaat,  heb  je  verschillende  problemen:  het  eerste  is  dat  het  
moeilijk  voor  je  zal  zijn  om  zwanger  te  worden,  het  tweede  probleem  als  je  
zwanger  bent,  mogelijk  over  2,  3,  4,  5,  6  of  7  maanden,  het  kind  sterft  in  de  
baarmoeder.  Omdat?  omdat  haar  baarmoeder  is  aangetast  door  abortussen.  De  
baarmoeder  is  koud,  het  is  niet  warm  en  de  foetus  van  binnen  voelt  slecht  aan  
alsof  het  een  huis  is  dat  erg  koud  is  en  ook  veel  water  eronder  heeft.  Dit  is  
slecht  voor  de  foetus.  Als  je  op  een  dag  kinderen  wilt  krijgen,  aborteer  dan  niet,  
voor  je  eigen  bestwil,  want  we  zijn  gemaakt  van  vlees  en  bloed.  Het  lichaam  kan  
er  niet  tegen,  psychisch  kun  je  niet  kalm  zijn.  Je  zult  nooit  vergeving  krijgen  
van  je  geweten  of  van  de  goden.  Hoewel  de  wetten  van  mensen  vergeven,  zal  
de  wet  van  het  hiernamaals  jou  nooit  vergeven.

33.-  DE  MAN,  DE  VROUW,  HET  HUWELIJK  EN  HET  
GEZIN.
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HUWELIJK

Of  er  nu  liefde  is  of  niet,  als  je  met  je  hart  wederzijds  respect  en  zorg  voor  elkaar  kunt  behouden,  
kan  dit  huwelijk  een  leven  lang  meegaan.  De  basis  is  wederzijds  respect.  Na  dit  respect  ontstaat  
liefde,  en  deze  liefde  is  solide  omdat  ze  gebaseerd  is  op  wederzijds  respect.

Wanneer  de  vrouw  bretels  draagt  en  alles  open  is  om  niet  heet  te  worden,  is  het  probleem  
wanneer  ze  een  winkel  met  airconditioning  binnengaat,  het  verschil  tussen  de  hitte  buiten  en  
de  kou  binnen  kan  ervoor  zorgen  dat  er  koude  lucht  binnenkomt  via  de  rug,  de  navel,  invloed  
op  de  longen,  nieren,  baarmoeder.

Het  huwelijk  duurt  dus  een  leven  lang.

Wanneer  de  baarmoeder  koud  blijft,  kun  je  problemen  krijgen  in  dit  deel  van  het  lichaam.  Ook  
kan  koude  lucht  tussen  de  benen  tot  aan  de  baarmoeder  binnendringen.

Om  al  deze  problemen  te  voorkomen,  draag  geen  lichte  kleding  of  laat  niet  alles  zien,  om  
iedereen  te  provoceren.

Nu  trouwen  mensen  maar  op  één  basis:  liefde.  Maar  liefde,  het  komt  en  gaat.

Het  is  niet  goed  voor  jou  of  voor  anderen.

In  dat  geval,  als  de  liefde  weggaat,  zullen  de  kinderen  problemen  krijgen.
Zoveel  gebroken  gezinnen,  zoveel  kinderen  die  de  gevolgen  ondervinden.  Dit  kan  traumatisch  
zijn  voor  het  kind  en  problemen  veroorzaken  in  de  toekomst  van  het  kind,  in  de  toekomst  van  
de  samenleving  en  de  hele  wereld.  Daarom  moet  je  een  gelukkig  gezin  hebben  om  een  fysiek  
en  mentaal  gelukkig  kind  te  hebben.

,

Hallo.  Het  huwelijk  is  het  fundament  van  een  samenleving,  een  land,  de  hele  wereld.  Het  is  het  
belangrijkste.  Want  als  een  huwelijk  niet  goed  met  elkaar  overweg  kan,  ontstaan  er  problemen  
die  worden  overgedragen  op  de  samenleving,  de  staat,  het  land  en  de  hele  wereld.  Als  een  
huwelijk  niet  met  elkaar  overweg  kan,  maken  ze  altijd  ruzie  en  vechten,  de  kinderen  zien  het  en  
leren  het  en  geven  het  vervolgens  door  aan  de  samenleving,  ze  doen  hetzelfde  met  hun  
toekomstige  partner.  In  de  gedachte  van  het  kind  worden  alle  dingen  vastgelegd  en  als  hij  
ouder  is  doet  hij  hetzelfde  wat  hij  van  zijn  ouders  heeft  geleerd.  Een  huwelijk  scheidt,  de  
kinderen  blijven  alleen  achter  met  de  moeder  of  met  de  vader.  Het  gezin  is  niet  compleet.  Het  
kan  niet  erg  evenwichtig  zijn,  omdat  het  niet  in  een  gelukkig  gezin  is.  Hij  vergelijkt  zichzelf  met  
andere  kinderen  die  wel  een  gelukkig  gezin  hebben  en  dat  levert  hem  veel  problemen  op.

Liefde  komt  en  gaat.  Als  de  liefde  weggaat,  wordt  een  andere  liefde  gezocht  en  dan  komt  de  
scheiding.  Het  meest  geschikte,  zoals  de  boeddhisten  zeggen,  is  dat  een  paar  wederzijds  
respect  heeft  om  een  gelukkig  leven  te  leiden.

Zoals  zoveel  mensen,  als  ze  ouder  worden,  doden  ze,  plegen  ze  misdaden,  moorden,  worden  
ze  terroristen….  Dit  alles  komt  omdat  het  gezin  niet  goed  lesgeeft  of  onderwijst.  Dat  is  de  reden  
waarom  in  een  gezin  dat  problemen  heeft,  de  kinderen  als  ze  opgroeien  een  probleem  kunnen  
zijn  voor  de  samenleving...

,

We  hebben  al  gezien,  er  zijn  zoveel  terroristen  omdat  de  families  niet  goed  lesgeven  en  de  
kinderen  krom  zijn  gegroeid.  Schuldig  zijn  de  vader  en  moeder.  Dat  is  waarom  een  paar  dat  niet  
gelukkig  is,  dat  niet  goed  gaat,  de

Omdat  respect  veel  belangrijker  is  dan  liefde.  Omdat  liefde  onbetrouwbaar  is.

Aan  de  andere  kant,  als  de  zomer  aanbreekt,  dragen  vrouwen  lichte  kleding,  riemen,  een  vrije  
rug,  korte  blouses  die  de  navel  laten  zien,  korte  rokjes  om  mannen  te  provoceren.  Dat  is  niet  
mooi  zijn.  De  mooie  is  de  elegante.  Draag  GEEN  lichte  kleding.  Alles  laten  zien  heb  je  
provocerende  mannen.  Het  is  niet  goed  voor  jou  of  voor  mensen.
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Alles  is  één:  gezin,  samenleving,  overheid  en  de  wereld,  we  zijn  allemaal  één.  Als  we  de  
kinderen  geen  goede  opvoeding  geven,  doet  de  reden  er  niet  toe,  het  falen  van  de  
ouders  omdat  ze  geen  goede  opvoeding  geven.  Wij  zijn  vaders  en  moeders,  en  we  
moeten  onze  kinderen  opvoeden  tot  goede  burgers,  om  de  samenleving  te  helpen,  om  
het  gezin,  de  staat  en  andere  mensen  te  helpen.  Onze  missie  is  niet  alleen  kinderen  
krijgen  en  opvoeden.  Het  belangrijkste  is  om  ze  een  goede  opleiding  te  geven  zodat  
onze  zoon  een  goed  mens  kan  zijn  en  anderen  kan  helpen,  dit  is  het  belangrijkste.  Ik  
raad  je  aan,  uit  liefde  voor  je  kind,  dat  je  minder  veeleisend  moet  zijn  van  je  partner  en  
niet  moet  proberen  een  andere  te  vinden,  je  echte  partner  is  prima.  Een  vogel  in  de  hand  
is  meer  waard  dan  honderd  in  de  lucht.  Probeer  gelukkig  te  zijn  en  niet  te  veeleisend,  
zodat  je  relatie  voor  altijd  kan  duren  en  voor  het  welzijn  van  iedereen  is  dit  erg  belangrijk.  
Denk  niet  altijd  aan  jezelf  en  probeer  een  andere  partner  te  vinden,  je  echte  partner  is  
prima,  kijk  niet  naar  een  ander  en  zo  kun  je  gelukkig  zijn.  Luister  alsjeblieft  naar  me,  we  
zijn  verantwoordelijk  voor  de  acties  van  onze  kinderen,  direct  of  indirect.  Alle  kinderen  
die  niet  goed  zijn  opgeleid,  als  de

Als  een  gezin  niet  gelukkig  is,  kan  dat  gevolgen  hebben  voor  een  samenleving,  een  
regering,  de  wereld.

de  samenleving  is  ook  niet  goed.  Als  het  niet  goed  gaat  met  de  samenleving,  gaat  het  
niet  goed  met  een  heel  land.  Als  het  niet  goed  gaat  met  een  heel  land,  gaat  het  helemaal  
niet  goed  met  deze  wereld.

Als  een  kind  niet  correct  wordt  opgevoed  en  zijn  vader  en  moeder  hem  geen  goede  
opleiding  geven,  kan  hij  op  een  dag  zijn  gezin,  de  samenleving,  het  land  of  zelfs  de  
wereld  schade  toebrengen.  Zoals  terroristen  die  een  vliegtuig  kunnen  opblazen  en  een  
stel  mensen  kunnen  doden  of  zelfmoordaanslagen  of  massamoorden  met  geweren.  Dit  
is  het  gevolg  van  slecht  onderwijs.  Als  ouders  geen  goede  opvoeding  geven,  kan  dat  
gevolgen  hebben  voor  de  samenleving,  de  overheid  en  de  wereld.

Daarom  is  de  oplossing  vanaf  het  begin.  We  moeten  het  allemaal  met  ons  hart  voor  
elkaar  doen,  niet  zoveel  eisen.  Beter  bekend  slecht  dan  goed  om  te  weten.  Hij  probeert  
een  gezin  te  onderhouden  door  beide  op  te  geven,  voor  het  welzijn  van  het  huwelijk  en  
voor  het  welzijn  van  de  onschuldige  kinderen.  De  kinderen  hebben  geen  schuld.  Probeer  
in  wederzijds  respect  te  leven  om  het  gezin  niet  te  breken.  Probeer  niet  af  te  breken,  
want  alles  wat  het  kind  ziet,  wordt  snel  geleerd,  het  goede  en  ook  het  slechte.  Het  zegt  
niets,  maar  je  leert  snel.  In  het  belang  van  iedereen,  alsjeblieft,  we  moeten  allemaal  
verantwoordelijk  zijn  voor  onze  kinderen,  ze  goed  opvoeden  en  onderwijzen.

Als  het  gezin  niet  goed  lesgeeft,  zullen  de  kinderen,  als  ze  groot  zijn,  voor  iedereen  
problemen  veroorzaken.  Daarom  begint  alles  bij  een  huwelijk.  Als  het  huwelijk  gelukkig  
is,  zal  deze  samenleving,  deze  wereld  een  paradijs  zijn.

Het  belangrijkste  is  het  gezin.  Man  en  vrouw  moeten  gelukkig  zijn  en  ze  kunnen  niet  
scheiden,  als  ze  dat  doen,  zijn  hun  kinderen  degenen  die  het  meest  lijden  en  als  ze  zijn  
opgegroeid  in  een  onvolledig  gezin,  kunnen  ze  meer  mentale  problemen  hebben.  
Probeer  gelukkig  te  zijn,  ga  niet  scheiden.  Voor  het  welzijn  van  de  samenleving  is  het  
eerste  ding  een  goede  relatie  tussen  ouders  en  hun  kinderen.

Als  een  gezin  problemen  heeft,  zal  de  samenleving  niet  goed  zijn  en  de  overheid  ook  
niet.
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WEES  EEN  GOEDE  ZOON

Je  zult  nooit  vrienden  hebben  als  je  niet  eerst  geeft  en  goed  voor  ze  bent.

Als  ouders  spreken,  moet  je  met  alle  respect  naar  hen  luisteren.

Als  je  ouders  iets  nodig  hebben,  hoeven  ze  het  niet  te  vragen,  je  moet  weten  wat  
hun  behoeften  zijn.  Je  moet  ze  met  heel  je  hart  alles  bieden  wat  je  kunt.

Als  ze  je  bellen  moet  je  meteen  gaan,  je  kunt  geen  nee  zeggen.  Je  moet  ze  al  je  
respect  geven.  Als  je  je  vader  of  je  moeder  aanspreekt,  moet  dat  met  een  zachte  
stem  zijn,  glimlachend  en  je  hoofd  buigend.  We  zijn  onze  ouders  zoveel  gunsten  
verschuldigd!  we  moeten  alles  terugbetalen  wat  ze  voor  ons  hebben  gedaan.  Als  je  
dit  doet,  zul  je  een  goed  mens  zijn  en  zullen  je  kinderen  goed  voor  je  zijn.  Want  alles  
is  aangeleerd.  Als  je  een  goede  zoon  bent,  kun  je  een  goede  vriend  zijn,  een  goede  
burger  voor  de  samenleving,  voor  de  staat,  voor  de  hele  wereld.  Allereerst  moet  je  
goed  zijn  voor  je  vader  en  moeder.  U  mag  in  geen  geval  uw  stem  verheffen.  Je  mag  
niet  protesteren.  Je  moet  je  vader  en  moeder  nederig  om  toestemming  vragen  om  
iets  te  doen.

De  vader  en  moeder  geven  veel  liefde  aan  hun  kinderen  en  als  je  niet  van  ze  houdt,  
wat  voor  persoon  ben  je  dan?  Je  moet  allereerst  weten  dat  je  een  goede  zoon  moet  
zijn.  Als  je  het  huis  verlaat,  moet  je  je  gepast  kleden,  hallo  zeggen  en  toestemming  
vragen.  Als  je  ouders  tegen  je  praten,  moet  je  altijd  naar  ze  luisteren.

De  vader  en  de  moeder  geven  veel  liefde  aan  de  kinderen.  Als  kinderen  hun  ouders  
niet  liefhebben  of  respecteren,  wat  voor  soort  mensen  zijn  ze  dan?  Dus  weet  je,  
allereerst  moet  je  een  goede  zoon  zijn.

Menselijke  wetten  straffen  hun  ouders  niet,  Gods  wet  wel,  voor  het  niet  geven  van  
een  goede  opvoeding.

Als  ze  je  bellen,  moet  je  hun  naam  zeggen  en  respectvol  naar  ze  zijn,  heel  respectvol.  
Wanneer  u  met  hen  spreekt,  moet  dit  op  een  zachte  toon  zijn,  met  een  glimlach  en  
een  buiging  van  hen.  We  moeten  onze  ouders  verdedigen,  want  we  zijn  ze  veel  
verschuldigd  en  we  moeten  deze  gunsten  aan  hen  teruggeven.  Als  je  dat  doet,  zul  
je  een  goed  mens  zijn  en  zullen  je  kinderen  het  goed  met  je  vinden.

Je  moet  weten  dat  het  eerste  ding  is  dat  het  gezin  gezond  moet  zijn,  daarom  zijn  we  
allemaal  één.

Voordat  je  van  huis  gaat,  moet  je  je  gepast  kleden,  je  ouders  begroeten  en  hun  
toestemming  vragen  om  te  vertrekken.

Als  je  niet  goed  bent  met  je  ouders,  zullen  je  kinderen  in  de  toekomst  niet  goed  met  
je  zijn,  want  alles  is  aangeleerd.  Als  je  een  goede  zoon  bent,  kun  je  een  goede  
vriend  zijn,  een  goede  vader,  een  goede  burger  voor  de  samenleving,  voor  de  staat,  
voor  iedereen,  maar  eerst  moet  je  goed  zijn  voor  je  ouders.

Verhef  nooit  je  stem  tegen  je  vader  en  moeder,  je  mag  in  geen  geval  nooit  
protesteren  of  klagen,  je  moet  alles  bescheiden  doen,  je  ouders  om  toestemming  
vragen  voor  alles.  Dit  is  het  principe  van  goed,  van  elke  daad  van  goed.  Wees  
allereerst  goed  voor  je  ouders.  Onthoud  dat  als  je  ouders  op  een  dag  overlijden,  je  
volgens  boeddhisten  drie  jaar  lang  niet  kunt  feesten.  Je  zult  altijd  aan  ze  moeten  
denken.  Doe  niet  zoals  veel  mensen  die  na  de  begrafenis  een  paar  dagen  later  naar  
een  feest  gaan  en  alles  vergeten  zonder  gevoel.  Je  zult  een  goede  zoon  zijn  als  je  
aan  al  deze  voorwaarden  voldoet.
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Dit  is  het  begin  van  al  het  goede.  Eerst  moet  je  goed  zijn  voor  je  vader  en  moeder  
om  enige  goede  daad  te  doen.

Bied  ze  alles  aan  wat  je  kunt.

Als  je  vader  of  moeder  iets  nodig  heeft,  moeten  ze  er  niet  om  vragen,  want  voordat  
ze  je  vragen,  moet  je  weten  wat  ze  nodig  hebben  en  het  hen  automatisch  met  heel  je  
hart  aanbieden.

Onthoud  goed,  volgens  de  boeddhistische  theorie,  als  je  vader  of  moeder  sterft,  kun  
je  3  jaar  niet  feesten  en  moet  je  altijd  aan  hen  denken.  Niet  zoals  veel  mensen  die  
een  paar  dagen  na  het  overlijden  van  hun  vader  of  moeder  uitgaan  om  te  feesten.  
Deze  mensen  hebben  geen  gevoel.  Als  je  deze  dingen  doet,  zul  je  een  goede  zoon  
zijn.

Dus  je  zult  een  goede  zoon  zijn.

Ontzettend  bedankt.
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De  boeddhist  probeert  te  leren  en  alles  voor  anderen  te  doen.  Wij  boeddhisten  
hebben  dit  soort  ziekten  niet,  omdat  we  begrijpen  dat  het  leven  pure  fantasie  is,  er  
is  niets  echts.  We  denken  dat  alles  fantasie  is.

Om  van  dergelijke  ziekten  te  herstellen,  is  het  enige  effectieve  wat  je  kunt  doen  het  
leren  van  de  boeddhistische  theorie.  Alle  soorten  psychische  aandoeningen  zijn  
afhankelijk  van  de  manier  van  denken.

Een  dode  is  een  lijk  en  niets  meer.  Het  rot,  er  komen  wormen  uit...  het  maakt  niet  
uit  rijk,  arm  of  machtig.  Als  we  sterven,  gaat  het  lichaam  binnen  een  paar  uur  
achteruit.  En  we  nemen  niets  mee  naar  het  hiernamaals.

Boeddhisten  leren  ons  denken  te  beheersen.  Om  je  denken  te  beheersen,  moet  je  
eerst  leren  denken  voor  anderen.  Denk  niet  aan  onszelf.  Hoe  meer  je  aan  'mij'  
denkt,  hoe  meer  problemen  je  zult  hebben.

Elke  wens  die  niet  wordt  vervuld,  levert  een  zeer  grote  teleurstelling  op.  Hoe  meer  
wensen  hoe  meer  teleurstellingen.  Probeer  niet  te  wensen.  We  hebben  een  paar  
jaar  in  die  wereld  geleefd.  Verlangens  zijn  pure  fantasie,  er  is  niets  echts,  er  is  
niets,  er  is  niets.  Dat  is  pure  fantasie.  De  "ik"  heeft  een  paar  jaar  leven.  Zolang  het  
lichaam  bestaat,  bestaat  het  'ik',  maar  wanneer  het  lichaam  afbreekt  en  sterft,  
verdwijnt  dit  'ik'.  Wat  je  ziet  en  wat  je  aanraakt,  is  als  een  tv-scherm.  Veel  goede  en  
slechte  beelden  passeren  het  tv-scherm,  maar  wat  blijft  er  over  als  we  de  tv  
uitzetten?  er  blijft  niets  over,  alle  beelden  zijn  verdwenen.  Dat  is  wat  wij  boeddhisten  
zien,  pure  fantasie.

Als  je  dit  kunt  begrijpen,  zul  je  veel  beter  leven  en  zul  je  geen  enkele  vorm  van  
druk  of  ziekte  hebben.

Niets  blijft  op  het  scherm  staan. .  Er  is  niets  echts.

Wanneer  een  persoon  kanker  heeft,  is  het  erg  moeilijk  om  te  genezen.

Om  allerlei  ziekten  die  verband  houden  met  de  psyche  te  genezen  en  zenuwen,  
stress...  te  verbeteren,  hoeft  u  alleen  maar  minder  aan  "ik"  te  denken.  Denk  minder  
aan  jezelf,  heb  een  groot  hart  om  anderen  te  helpen.  Je  moet  dit  begrijpen.

De  manier  van  denken  is  het  enige  dat  kan  genezen.  Met  pillen  kun  je  de  ziekte  een  
tijdje  onder  controle  houden,  maar  daarmee  is  het  nog  niet  genezen.

Omdat?

Om  te  genezen,  moet  je  voor  anderen  doen  en  je  interesses  vergeten.

Dan  zijn  er  geen  psychische  problemen.

Als  u  een  operatie  ondergaat  om  het  door  de  kanker  aangetaste  deel  te  verwijderen,

Omdat  wanneer  chemotherapie  is  voltooid,  de  chemische  stof  gezonde  cellen  en  
kankercellen  doodt.  Zo  geneest  het  niet.

Dat  is  alles  wat  je  kunt  doen.

HOE  KANKER  TE  GENEZEN

33.  ZIEKTEN  EN  ZELFGENEZING
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Dit  is  afhankelijk  van  het  voer.  Deze  mensen  eten  veel  eieren,  kaas,  witte  suiker,

Als  het  bloed  niet  goed  circuleert,  kan  het  niet  alle  delen  van  het  lichaam  bereiken,

Hoe  wordt  het  genezen?

Kanker  wordt  ook  wel  de  ziekte  van  de  rijken  genoemd.  Omdat  de  rijken  veel  voedsel  
eten  met  veel  vitamines  en  erg  "rijk"  zijn.

Hoe  meer  je  dat  soort  voedsel  eet,  hoe  levendiger  de  kanker  in  je  lichaam  zal  zijn.  
Als  je  meer  eet,  zal  "arme"  kanker  armer  zijn.

En  op  een  gegeven  moment  hoopt  het  zich  op  omdat  het  niet  goed  kan  circuleren,  
op  dat  moment  rot  het  

beetje  bij  beetje,  waardoor  een  tumor  ontstaat  die  later  degenereert  tot  kanker.

Ik  weet  zeker  dat  als  je  naar  me  luistert  en  mijn  instructies  opvolgt,  je  kunt  genezen.

En  allerlei  soorten  snoep.  Het  eten  van  deze  voedingsmiddelen  kan  kanker  
veroorzaken.

Er  is  een  medische  studie  over  de  boeddhistische  monniken  die  op  de  berg  wonen.  
Volgens  deze  studie  heeft  bijna  niemand  kanker.

Voedingsmiddelen  die  ervoor  zorgen  dat  het  lichaam  verzuurt  zijn  ook;  ham,  kip,

Er  zijn  twee  manieren  waarop  kanker  kan  ontstaan:

Dit  is  een  van  de  oorzaken  waarom  hetzelfde  lichaam  kanker  produceert.

1.-  De  gedachte

Veel  mensen  gaan  erg  laat  slapen.  Het  lichaam  moet  rusten  volgens  zijn  aard.

Koe,  paard,  varken...  dat  wil  zeggen  alle  soorten  vlees  en  vis.  Brood  en  vetten  zoals  
boter

Als  je  gezond  wilt  zijn,  moet  je  's  avonds  vroeg  naar  bed  gaan.

2.-  Het  eten.

Gedachten  en  daden  zijn  erg  belangrijk  om  kanker  te  kunnen  genezen.

Ze  produceren  ook  zuur  in  het  lichaam.

Elk  voedsel  dat  het  lichaam  binnenkomt,  voedt  eerst  de  kankercellen.  Hoe  rijker  je  
eet,  hoe  meer  kanker  je  krijgt.

1.-  Gedachte.

Het  leven  zit  vol  zenuwen,  werkdruk,  boosheid,  verdriet….

en  's  ochtends  moet  je  vroeg  opstaan

85%  van  de  mensen  die  kanker  krijgen,  is  te  wijten  aan  voedsel  en  wat  we  eten.

2.-  Het  eten.

Allerlei  negatieve  emoties  die  de  bloedsomloop  veranderen.

Niet  alles  is  verwijderd,  de  kanker  zit  er  nog  in.  Om  deze  reden  is  kanker  moeilijk  te  
genezen.

Het  eerste  symptoom  is  dat  het  lichaam  zuur  wordt.
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Zwakke  gezondheid  en  afweer  betekent  dat  u  uw  dieet  moet  veranderen.

Als  je  niet  stopt  met  het  eten  van  vlees,  kaas,  suiker...  genees  je  nooit  van  kanker.  
God  zal  je  niet  kunnen  helpen.  De  enige  die  je  kan  helpen,  ben  je  zelf.

Ten  eerste  hebben  ze  vanwege  hun  rustige  leven  geen  enkele  vorm  van  zenuwen.

Zelfs  de  dokters  kunnen  je  niet  helpen.  Als  je  niet  stopt  met  het  geven  van  het  soort  
voedsel  dat  kankercellen  lekker  vinden,  hoe  ga  je  dan  genezen?

Ten  tweede  en  volgens  de  doktoren  voor  hun  eten.  

wat  eten  ze?

Wanneer  u  deze  symptomen  heeft  dient  u  snel  over  te  stappen  op  een  dieet

Ze  eten  ontbijtgranen,  appels,  bananen,  citroenen,  druiven,  thee…  al  dit  soort  
voedsel  is  gezond  en  arm  voedsel.  

wat  is  arm

Onmogelijk.

Dat  er  geen  rijkdom  is  aan  vitamines.

Er  was  een  persoon  die  kanker  had  en  de  dokter  vertelt  hem  dat  hij  niets  kan  doen,  
dat  het  te  laat  is.

Hij  ging  naar  een  andere  dokter  die  hem  vertelde:  genezen  is  heel  gemakkelijk.  Ik  
vertel  je  wat  je  wel  of  niet  mag  eten  en  je  zult  genezen.  Je  moet  vegetariër  zijn:  je  
mag  niet  eten:  vlees,  vis,  eieren,  kaas,  suiker,  gebak,  je  moet  ze  volledig  uit  je  dieet  
schrappen.  Je  hoeft  als  vegetariër  alleen  maar  te  eten:  ontbijtgranen,  fruit,  groenten,  
thee  en  wat  wijn  drinken  maar  zonder  dronken  te  worden.

Hoe  meer  vitamines  het  voedsel  bevat,  hoe  gelukkiger  de  kankercellen  zijn.  Elke  dag  
wordt  het  sterker,  plant  het  zich  sneller  voort  en  gaan  mensen  sneller  dood.

U  mag  geen  van  deze  voedingsmiddelen  eten.  Je  moet  een  rustig  leven  leiden,  
zonder  zenuwen,  zonder  verdriet,  zonder  druk.  Probeer  rustig  te  leven.

Als  je  kanker  wilt  genezen,  is  het  verplicht  om  alle  soorten  vlees,  kaas,  eieren,  snoep,  
brood  op  te  geven.  Boter.

Om  de  bloedsomloop  goed  te  laten  zijn,  moet  je  niet  boos  of  nerveus  worden.

Deze  vegetarische  voedingsmiddelen,  omdat  ze  arm  zijn,  kunnen  kankercellen  niet  
leven.  Aangezien  je  de  kankercellen  niet  voedt,  sterven  deze  cellen  beetje  bij  beetje  
af  en  verdwijnt  de  kanker.  Als  er  geen  voedsel  is,  is  leven  niet  mogelijk.

Iedereen  voordat  hij  kanker  heeft,  heeft  symptomen  dat  er  iets  mis  is  met  zijn  lichaam.

Onthoud  goed:  als  je  kankercellen  geen  eten  geeft.  Kanker  kan  niet  leven.  Wat  we  in  
gedachten  moeten  houden,  is  dat  chemotherapie  zowel  goede  als  slechte  cellen  
doodt.  Alles  zit  in  ons  lichaam.  De  chemie  doodt  eerst  de  goede  cellen,  daarna  de  
slechte  cellen.

Als  er  een  slechte  bloedsomloop  is,  heeft  dit  invloed  op  uw  gezondheid.

Omdat?

De  symptomen  zijn:  de  huid  glimt  niet,  hij  wordt  heel  snel  moe,  bijvoorbeeld  als  hij  
de  trap  op  gaat  wordt  hij  erg  moe,  als  hij  gaat  zitten  valt  hij  in  slaap,  zijn  voeten  
stinken.  Al  deze  symptomen  betekenen  dat  we  niet  goed  eten  en  dat  het  lichaam  ons  
waarschuwt  dat  er  iets  mis  is.
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DIABETES

Dit  alles  wordt  veroorzaakt  door  een  slechte  bloedcirculatie.  Als  het  bloed  niet  
goed  circuleert,  kan  zelfs  God  je  niet  redden.  Om  het  bloed  goed  te  laten  
circuleren  heb  je  bloed  van  goede  kwaliteit  nodig.  Als  het  bloed  dik  en  vol  vet  
is,  circuleert  het  niet  goed.  Niemand  kan  je  helpen.  Noch  God.  Het  enige  dat  je  
kan  helpen,  is  vegetariër  zijn.  Als  je  goed  wilt  leven  met  een  goede  gezondheid  
en  een  lang  leven  (omdat  gezondheid  het  belangrijkste  in  het  leven  is  vóór  
rijkdom,  familie  en  al  het  andere),  moet  er  voor  gezondheid  worden  gezorgd  
door  voor  je  dieet  te  zorgen  en  goede  gedachten  te  hebben.

Hallo.  Er  zijn  twee  oorzaken,  twee  problemen  die  diabetes  

veroorzaken:  1.-  Voedsel.  Als  je  veel  eet,  niet  voldoende  en  eet  wat  niet  mag,  
heeft  dat  invloed  op  de  werking  van  je  nieren.  Als  je  te  veel  vlees  eet,  dat  
moeilijk  te  verteren  is,  tast  dat  je  nieren  en  maag  aan.

Je  moet  goede  daden  doen  voor  anderen.  Om  positief  te  zijn,  om  mensen  te  
helpen  die  positieve  energie  te  hebben  en  vreugdevol  te  zijn.  Net  als  ik  als  ik  
mensen  help,  voel  ik  me  super,  super,  super  goed.  Ik  weet  niet  waarom.  Ik  ben  
super  blij  en  super  positief.  Om  dit  te  bereiken  moet  je  mensen  helpen  EN  

positieve  dingen  doen  voor  anderen.  Altijd  met  positief  denken,  gebruik  goede  
woorden,  spreek  over  niemand  kwaad.  Denk  altijd  dat  iedereen  goed  is.  Om  
een  lang  leven  te  kunnen  hebben,  een  goede  toekomst,  een  goed  gezin,  liefde...  
dit  alles  om  positieve  energie  op  te  doen.

2.-  Seks.  Als  je  te  veel  seks  hebt,  heeft  dat  invloed  op  je  nieren.  Zoals  een  
natuurgeneeskundige  zei:  “Een  30-jarige  man  kan  1  keer  per  8  dagen  ejaculeren  
om  gezondheidsproblemen  te  voorkomen.  Een  40-jarige  man  kan  elke  15  dagen  
ejaculeren,  een  50-jarige  man  kan  elke  20  dagen  ejaculeren  en  een  60-jarige  
man  mag  geen  seks  hebben.  Het  is  de  aard  van  ons  lichaam  voor  normale  
mensen.  In  dit  geval,  aangezien  de  meeste  mannen  erg  van  seks  houden,  is  het  
enige  wat  je  kunt  doen

vegetarisch.  Als  het  niet  verandert,  kunt  u  op  elk  moment  problemen  krijgen  
met  kanker.

Er  is  geen  andere  weg.  Geld  geven  aan  mensen  die  het  nodig  hebben,  dit  is  
voedsel  voor  onze  ziel.  Als  dit  soort  voedsel  er  niet  is,  zullen  we  heel  arm  leven  
in  deze  wereld,  triest,  het  zal  niet  goed  komen.  Hoe  egoïstischer,  hoe  duurder  
je  betaalt.  Om  te  voorkomen  dat  dit  gebeurt,  wil  ik  dat  jullie  allemaal  de  manier  
veranderen  waarop  je  leeft,  de  manier  waarop  je  eet.  Verander  door  anderen  te  
helpen.  Als  je  anderen  helpt,  help  je  jezelf.

Allerlei  schadelijke  vetten  komen  uit  vlees.  Het  vet  dat  door  het  bloed  circuleert,  
is  afkomstig  van  vlees.  Ons  bloed  wordt  dikker  en  hoe  dikker  het  bloed,  hoe  
moeilijker  het  is  om  te  circuleren.  Als  je  meer  moeite  hebt  met  bewegen,  heeft  
dat  een  reeks  negatieve  gevolgen  voor  ons  lichaam;  als  het  door  het  hart  gaat,  
blokkeert  het  het  hart  en  veroorzaakt  het  een  hartaanval;  als  het  door  de  
hersenen  gaat,  kan  het  hersenverlamming  veroorzaken  en  als  gevolg  daarvan  
raakt  de  helft  van  het  lichaam  gehandicapt;  het  bloed  bereikt  de  gewrichten  
niet  goed.
De  voeten,  die  het  verst  van  het  hart  verwijderd  zijn,  zijn  de  eersten  die  de  
gevolgen  ondervinden,  daarna  gaat  het  geleidelijk  omhoog  langs  de  benen,  wat  
pijn  en  moeite  met  lopen  veroorzaakt.  Hetzelfde  gebeurt  met  de  armen,  die  
geen  kracht  meer  hebben.

Dat  moet  je  begrijpen.  Als  je  gezond  wilt  zijn  en  een  goed  leven  wilt  hebben,  
moet  je  eerst  goed  doen  voor  mensen.
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Het  eerste  symptoom  van  nierfalen  is  dat  uw  benen  dunner  worden.  Daarna  worden  
de  benen  gevoelloos  en  voel  je  ze  niet,  alsof  ze  suf  zijn.  Als  je  loopt,  heb  je  het  
gevoel  op  schuim  te  stappen,  alsof  je  de  grond  niet  raakt  (gebrek  aan  gevoeligheid).  
En  als  laatste  beginnen  de  tenen  zwart  te  worden  (necrotisch)  en  moeten  ze  worden  
afgesneden  omdat  anders  het  gangreen  zich  een  weg  naar  boven  in  het  been  kan  
banen  en  moet  het  hele  been  worden  afgesneden.

Ik  ga  een  echt  feit  uitleggen:

Als  je  jong  bent,  elke  8  dagen,  als  je  40  jaar  oud  bent,  elke  15  dagen,  als  je  50  jaar  
oud  bent,  elke  20  dagen,  en  als  je  60  jaar  oud  bent,  probeer  dan  zo  lang  mogelijk  
geslachtsgemeenschap  te  hebben.

Een  15-jarige  goede  student,  hij  begint  veel  pornofilms  te  kijken  en  masturbeert  4  
keer  per  dag  terwijl  hij  klaarkomt.  Elke  dag  wordt  er  4  keer  sperma  afgenomen.  Dan  
krijgt  hij  gezondheidsproblemen.  Voordat  hij  een  goede  leerling  was,  haalde  hij  op  
school  altijd  tienen  in  zijn  cijfers  omdat  hij  studeerde  en  erg  intelligent  was.  Toen  
pikte  hij  die  slechte  gewoonte  op  om  alleen  seks  te  hebben  en  zijn  geheugen  begint  
te  falen,  zijn  haar  begint  uit  te  vallen,  donkere  kringen  beginnen  te  verschijnen,  zijn  
gezicht  wordt  geel,  zijn  benen  trillen  als  hij  loopt,  hij  heeft  nierproblemen,  lever... .  
Al  deze  gezondheidsproblemen  komen  voort  uit  zeer  jong  en  vaak  masturberen  (4  
keer  per  dag).  Na  overleg  met  de  arts  heeft  hij  zijn  gedrag  gecorrigeerd  en  is  hij  
weer  normaal.

Daarom  moet  je  weten  dat  al  dit  probleem  voortkomt  uit  de  overmatige  praktijk  van  
seks.  Het  lichaam  moet  zijn  aard  volgen,  het  mag  zijn  lichaam  niet  forceren.  Neem  
geen  pillen  om  meer  seks  te  hebben,  want  hoe  meer  seks,  hoe  sneller  je  ziek  kunt  
worden  en  dood  kunt  gaan.

Pas  op  als  u  een  van  de  symptomen  opmerkt  die  ik  hierboven  heb  beschreven!  Je  
moet  je  haasten  om  je  leven  te  redden,  want  zoals  mensen  zeggen,  je  leeft  maar  één  
keer.  Probeer  gezond  te  leven.  Zonder  gezondheid  is  er  niets.

doen  is  seks  hebben  zonder  echt  te  "rennen",  zonder  te  ejaculeren.  Een  30-jarige  
man  kan,  om  al  zijn  grillen  te  kunnen  doen  zonder  zijn  nieren  en  zijn  gezondheid  
aan  te  tasten,  slechts  om  de  8  dagen  klaarkomen,  een  40-jarige  man  om  de  15  
dagen.  Je  weet  dus  al  wat  je  moet  doen  als  je  een  goede  gezondheid  wilt  hebben  en  
dat  seks  geen  invloed  heeft  op  je  nieren  en  lever.  Omdat  nierproblemen  de  werking  
van  het  hele  organisme  beïnvloeden,  aangezien  alle  energie  uit  de  nieren  komt.

Het  kan  er  ook  voor  zorgen  dat  een  bloedvat  in  de  hersenen  scheurt.

Als  de  nier  faalt,  faalt  het  hele  organisme.  De  belangrijkste  oorzaak  van  nierfalen  is  
omdat  je  te  veel  seks  hebt.  Je  moet  het  beseffen.  Weet  je,  als  je  gezond  wilt  zijn,  
heb  dan  seks  zonder  ejaculatie.

Onthoud  dat  een  50-jarige  man  slechts  om  de  20  dagen  kan  ejaculeren  en  een  60-
jarige  als  het  mogelijk  is  om  niet  te  ejaculeren.  Doe  wat  je  kunt,  maar  ejaculeer  niet  
zo  vaak  om  je  goede  gezondheid  te  behouden.

Door  deze  breuk  krijgt  een  deel  van  de  hersenen  niet  de  doorbloeding  die  het  nodig  
heeft  en  de  cellen  die  geen  zuurstof  krijgen  stoppen  met  werken  en  sterven  af.  Dit  
kan  verlamming  aan  één  kant  van  het  lichaam  veroorzaken,  en  vele  andere  
gezondheidsproblemen  en  zelfs  de  dood.  Alles  komt  voort  uit  te  veel  seks  hebben  
en  zoveel  seks  hebben  loont  een  hoge  prijs  voor  je  gezondheid.

Daarom  raad  ik  je  aan  om  te  proberen  niet  elke  dag  te  ejaculeren.
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LANG  LEVEN  MET  GEZONDHEID

Daarom  moet  je  stoppen  met  wensen.  Als  het  einde  van  ons  leven  komt  Al  onze  
verlangens  zijn  =  0.  Want  als  we  sterven  nemen  we  niets  mee.  Er  is  niets  echts.  
Ongeacht  uw  toestand;  Of  je  nu  miljonair,  machtig,  arm  of  bedelaar  bent,  het  
lichaam  sterft  en  rot  net  zo  goed.  Daarom  is  wat  je  nu  hebt  een  droom.  Sommige  
mensen  hebben  goede  dromen  en  sommige  hebben  nachtmerries,  maar  niets  is  
echt.  Als  iemand  dit  kan  begrijpen,  zal  die  persoon  nooit  meer  sterven.  Je  ziel  zal  
vrij  zijn  en  je  kunt  op  deze  of  een  andere  planeet  geboren  worden.  Alles  hangt  van  
ons  af.

In  deze  wereld  zijn  er  drie  soorten  mensen  die  niet  ziek  worden:

Als  we  dit  lichaam  zelf  kunnen  verwijderen,  dan  word  je  nooit  ziek.  Iedereen  moet  
het  begrijpen.  Als  we  allemaal  één  zijn  en  de  een  voor  de  ander  zorgt,  zullen  we  
nooit  ziek  worden.  terwijl  het  zelf  meer  is

Weet  je,  als  je  goed  en  gezond  wilt  leven,  heb  je  controle  over  seks.  Kijk  niet  veel  
pornofilms,  want  hoe  meer  je  kijkt,  hoe  meer  je  hersenen  denken,  de  draden  
worden  gekruist  en  het  wordt  gek  en  stopt  niet  met  seks  hebben,  niet  stoppen  met  
masturberen  of  "klaarkomen".  Dan  komen  er  allerlei  gezondheidsproblemen  op  
hem  af:  suikerziekte,  nier-  en  leverstoringen...  alles  is  een  gevolg  van  veel  seks  
hebben.  Daarom  is  te  veel  seks  een  weg  naar  de  dood.  Als  ik  zeg  geen  seks  te  
hebben,  zullen  mensen  me  vertellen  dat  dit  onmogelijk  is,  nou,  in  dit  geval  raad  ik  
je  aan  om,  als  je  zo  van  seks  houdt,  niet  te  ejaculeren,  halverwege  te  oefenen  
zonder  het  einde  te  bereiken,  zonder  "klaarkomen" .  Zo  blijf  je  gezond.  Als  je  te  
veel  seks  hebt,  ben  je  meer  dood  dan  levend.  Een  ondode  veroorzaakt  alleen  maar  
problemen  voor  het  gezin,  problemen  op  het  werk,  psychische  problemen...  
Wanneer  hij  deze  symptomen  heeft,  trekt  hij  zich  in  zichzelf  terug,  wordt  ongezellig,  
wil  geen  interactie  met  anderen,  isoleert  zich  in  zijn  kamer  en  wil  met  niemand  
praten.

1.  Goede  mensen.  Het  zijn  van  die  mensen  die  altijd  mensen  helpen.  Je  hebt  vrede  
en  harmonie  in  je  hart.  Wanneer  je  andere  mensen  helpt,  creëer  je  een  positieve  
energie  die  je  voldoening  en  vreugde  geeft.  Deze  mensen  worden  nooit  ziek.

Als  uw  kind  een  van  deze  symptomen  heeft,  wees  dan  voorzichtig  zodat  het  niet  
verder  gaat  en  uw  gezondheid  ernstig  aantast.  Ouders  moeten  op  hun  kinderen  
letten  en  voor  ze  zorgen,  want  de  kinderen  weten  het  niet  en  ze  moeten  leren.

Dit  is  wat  ik  je  vandaag  adviseer  over  seks.  Bedankt.

2.  Mensen  die  yoga  beoefenen.  Door  yoga  kun  je  je  denken  ontspannen  houden,  
heb  je  controle  over  al  je  denken.  Zoals  ik,  die  al  40  jaar  yoga  beoefent.  's  Ochtends  
als  ik  opsta  beoefen  ik  een  half  uur  yoga  en  voordat  ik  ga  slapen  doe  ik  nog  een  
half  uur  yoga.  Dus  al  meer  dan  40  jaar  elke  dag.  Ik  ben  nooit  ziek  geweest,  ik  heb  
geen  enkele  vorm  van  ziekte  gehad.  Ik  weet  niet  wat  pijn  is  en  ik  heb  nooit  
gezondheidsproblemen.  Dit  is  het  tweede  type  mensen  dat  nooit  ziek  wordt.

3.  Mensen  die  de  theorie  van  Boeddha's  leer  hebben  begrepen:  ze  hebben  
begrepen  dat  alles  wat  je  ziet  en  aanraakt  in  deze  wereld  pure  fantasie  is.  Er  is  
niets  echts.  Onze  ziel  komt  het  lichaam  binnen  wanneer  het  geboren  wordt  en  
verlaat  het  lichaam  wanneer  het  sterft.  Dan  gaat  hij  een  nieuw  lichaam  binnen  en  
wordt  geboren  om  later  weer  te  sterven  en  te  vertrekken.  Maar  de  ziel  sterft  nooit.  
Ga  gewoon  in  en  uit  het  lichaam  om  te  leren  dat  het  leven  pure  fantasie  is,  er  is  
niets  echts.
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ZELFGENEZING

Hallo.  Hoe  je  allerlei  ziektes  zelf  kunt  genezen.  Ik  ging  onlangs  met  een  familielid  
naar  de  dokter  voor  problemen  met  de  wervelkolom.  Een  nogal  oude  dokter.  Hij  zei  
dat  als  je  ruggengraatproblemen  hebt,  je  pillen  moet  slikken,  masseren,  zwemmen,  
gymnastiek  doen  en  dat  is  alles.  Meer  kan  ik  niet  doen.  Het  familielid  doet  alles  wat  
de  dokter  zegt,  maar  heeft  nog  steeds  pijn.  Later  bezochten  we  een  andere  Engelse  
arts,  jong  en  al  een  paar  jaar  gediplomeerd,  en  zij  vertelde  ons:

Deze  zenuwen  staan  rechtstreeks  in  verbinding  met  de  hersenen.

1.-  Zorg  voor  wat  je  eet.  Je  eetpatroon  moet  gezonder  zijn.  Je  mag  geen  blikjes  
eten,  want  dat  is  slecht  voor  je  gezondheid

We  hebben  miljoenen  cellen  in  de  hersenen  om  te  communiceren  met  de  rest  van  
het  lichaam.  Via  deze  cellen  geven  de  hersenen  opdrachten  aan  de  rest  van  het  
lichaam.

Eerst  moet  ik  je  een  theorieles  geven  zodat  je  weet  hoe  je  jezelf  kunt  genezen.  De  
methode  was  anders  dan  die  van  de  dokter  die  we  de  eerste  keer  bezochten.  De  
moderne  dokter  verraste  me  omdat  ze  zei  dat  zelfgenezing  het  enige  is  dat  kan  
worden  gedaan  om  een  ziekte  te  genezen.  En  hoe  wordt  dit  gedaan?

Als  we  conserveermiddelen  eten,  of  als  we  verdrietig  zijn,  of  als  we  negatief  zijn,  is  
de  omgeving  negatief,  worden  de  hersenen  aangetast,  wordt  de  communicatie  van  
de  zenuwen  met  de  rest  van  het  organisme  geblokkeerd.  De  informatie  wordt  
onderbroken  of  bereikt  de  rest  van  het  organisme  niet.  Als  de  informatie  bijvoorbeeld  
het  hart  niet  goed  bereikt,  werkt  het  hart  niet  goed.

2.-  Heb  geen  negatieve  gedachten,  we  moeten  onze  manier  van  denken  veranderen,  
want  allerlei  negatieve  gedachten  hebben  invloed  op  de  gezondheid.

groot  is  er  meer  egoïsme  en  het  leven  is  moeilijker,  het  heeft  meer  tegenslagen,  
meer  ziektes,  het  kortste  leven,  je  hebt  pech….  Daarom,  als  u  geen  ziekten  wilt  
hebben,  kent  u  al  de  drie  manieren  om  uw  gezondheid  te  behouden  en  niet  ziek  te  
worden.

Elk  land  heeft  zijn  levensverwachting.  De  mensen  met  de  langste  levensverwachting  
zijn  de  Japanners  omdat  ze  heel  goed  zorgen  voor  hun  omgeving,  hun  werk,  ze  zijn  
erg  veeleisend  als  het  om  eten  gaat,  ze  zorgen  ervoor  dat  alles  zo  natuurlijk  mogelijk  
is.

Eerst  legt  hij  ons  uit:

Bedankt.

Wanneer  we  negatieve  emoties  voelen,  zoals  wanneer  we  verdrietig  zijn,  nemen  we  
houdingen  aan  die  ons  lichaam  beetje  bij  beetje  vervormen  en  de  wervelkolom  
aantasten.  Hij  legde  ons  uit  dat  een  reeks  zenuwen  door  de  ruggengraat  gaan  en  
dat  elke  zenuw  communiceert  met  een  deel  van  het  organisme.

Wanneer  we  zenuwen  hebben  in  het  dagelijks  leven;  we  eten  slecht,  geprefabriceerd  
voedsel  en  blikjes,  vol  conserveermiddelen  en  kleurstoffen;  of  we  worden  boos  en  
verdrietig;  of  we  bewegen  niet  en  we  doen  niet  aan  gymnastiek.  We  ademen  
vervuilde  lucht  in,  vervuild  water….  Al  die  reeks  dingen  hebben  invloed  op  onze  
gezondheid.

Daarom  moet  u:
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Waarom  is  het  nodig  om  de  boeddhistische  theorie  te  leren?

Het  zal  niet  goed  leven.  In  het  leven  is  gezondheid  het  eerste.  Als  je  niet  gezond  
bent,  heb  je  niets.  Daarom  raad  ik  je  aan  om  te  proberen  een  leven  te  leiden  met  
een  hart  vol  liefde.  Vergeef  anderen  zoals  je  jezelf  vergeeft.

De  boeddhistische  theorie  legt  uit  dat  het  leven  gezond  moet  worden  geleefd.  Dat  
wil  zeggen,  we  moeten  een  rustig  leven  leiden,  zonder  verlangens,  zonder  
negatieve  gedachten,  we  mogen  geen  prijs  stellen  om  dingen  te  bereiken.  Zo  kun  
je  niet  goed  leven.  We  worstelen  in  het  leven,  het  is  normaal  en  logisch,  maar  we  
mogen  geen  prijs  betalen  om  onze  doelen  of  verlangens  te  bereiken.  Als  er  goede  
dingen  op  ons  pad  komen,  prima.  Maar  als  de  dingen  niet  gaan  zoals  we  willen,  
oké,  wat  gaan  we  dan  doen?  Als  het  goed  aankomt,  prima.  Als  het  niet  aankomt,  
is  dat  ook  goed.  De  boeddhistische  filosofie  verdedigt  de  strijd  om  het  leven,  
maar  we  mogen  niet  teleurgesteld  zijn  als  we  onze  wensen  niet  vervullen.

Wijs  niet  met  de  vinger,  probeer  niemand  te  bekritiseren,  want  wij  zijn  zelf  niet  
perfect.  Niemand  is  perfect.  Daarom  wijs  je  niet  op  de  fouten  van  anderen.  Op  
deze  manier  leef  je  gezond  en  kun  je  genieten  van  je  leven,  je  gezin.  Maar  weet  
je,  als  je  iets  wilt,  moet  je  er  iets  voor  teruggeven.

De  laagste  levensverwachting  ter  wereld  is  in  Afrika.  De  sfeer  is  slecht,  het  eten  
is  slecht,  alles  is  slecht.  Daarom  leven  deze  mensen  maar  een  paar  jaar.

Je  moet  niet  teleurgesteld  zijn  als  je  een  doel  in  het  leven  niet  kunt  bereiken.  We  
moeten  vechten  met  een  kalm  hart,  met  een  zuiver  hart,  zonder  iemand  pijn  te  
doen,  zonder  misbruik  te  maken  van  anderen.  Probeer  mensen  te  helpen.  Als  je  
mensen  helpt,  keren  mensen  dubbel,  driedubbel  of  honderd  keer  meer  terug.  In  
plaats  van  altijd  maar  aan  mij,  mij,  mij  te  denken.  Dit  zegt  het  boeddhisme.

Als  je  vele  jaren  in  gezondheid  wilt  leven,  hoef  je  alleen  maar  jezelf  te  genezen.  
De  dokter  gaf  ons  een  lijst  met  20  of  30  dingen  die  je  moet  vermijden,  corrigeren,  
veranderen,  die  je  niet  zou  moeten  doen,  maar  ze  heeft  ons  niet  geleerd  wat  we  
moeten  doen  om  te  voorkomen  dat  negatieve  informatie  onze  hersenen  
binnenkomt;  zoals  zenuwen,  verdriet...  Ze  wist  het  niet.  Dit  wordt  ons  geleerd  
door  de  boeddhistische  theorie.

De  boeddhistische  theorie  leert  ons  hoe  we  een  vredig  leven  kunnen  bereiken.  Er  
is  geen  andere  manier  om  onze  manier  van  leven  en  denken  zo  negatief  te  
stabiliseren.  Alleen  door  boeddhistische  theorie  en  praktijk.

We  vechten  voor  onszelf  en  voor  dat  van  anderen.  Twee  dingen  tegelijk.  Je  moet  
niet  altijd  aan  'mij'  denken;  mijn  familie,  mijn  vrienden...  altijd  voor  mij.  Er  is  geen  
goede  toekomst  of  goede  gezondheid  als  je  alleen  aan  die  van  jezelf  denkt.  Als  je  
een  goede  gezondheid  en  een  goed  leven  wilt,  neem  dan  boeddhistische  filosofie.  
Probeer  niet  op  anderen  te  trappen  om  uw  wensen  te  krijgen.  Dat  is  als  brood  
voor  vandaag  en  honger  voor  morgen.  De  enige  manier  om  goed  te  leven  is  door  
aan  liefde  en  begrip  te  denken.

Je  moet  de  fouten  van  anderen  vergeven,  positief  denken  en  niet  ziek  worden.  
Als  iemand  je  pijn  doet  en  je  herinnert  je  altijd  wie  je  verpletterde,  wie  je  pijn  
deed,  wie  een  mes  in  je  rug  stak,  wie  je  irriteerde….  je  hersenen  zijn  geblokkeerd  
en  de  informatie  gaat  niet  door  naar  de  zenuwen  die  het  naar  de  rest  van  het  
lichaam  verspreiden.  Je  hele  leven  zul  je  gezondheidsproblemen  hebben.  Als  je  
gezondheidsproblemen  hebt,  leef  je  niet  lang,  ook  al  heb  je  veel  geld.
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•Wil  je  opstaan?  Wil  je  lopen?  De  dame  antwoordt  mij:  •  Ja,  ja.  Ik  zou  zo  graag  
willen  dat  ik  kon  opstaan  en  alleen  kon  lopen!  Ik  zeg  hem:  •  Als  je  wilt  opstaan,  
luister  dan  naar  me  en  doe  wat  ik  je  zeg.  Als  je  me  100%  vertrouwt,  garandeer  
ik  je  dat  je  zult  opstaan.  De  dame  antwoordt:  •  Goed.  De  volgende  dag  denkt  
de  dame:  “Meester  Roger  heeft  me  verteld  dat  als  ik  wil,  ik  kan  opstaan  en  
lopen.  ik  ga  het  proberen"

Zelfgenezend  wonder.  Boeddha  zegt:  alles  zal  worden  vervuld  volgens  onze  
geest.  Alles  zit  in  je  hoofd;  je  gezondheid,  je  leven,  je  toekomst,  je  gezin,  je  
partner,  al  het  goede  en  slechte.  Alles  zit  in  je  hoofd.  We  moeten  God  niet  
vragen,  want  we  zijn  God,  we  zijn  kinderen  van  God.  Daarom  vraag  het  jezelf  in  
plaats  van  het  aan  God  te  vragen  en  je  zult  genezen  worden.  Gisteren  heb  ik  
een  buurpaar  geholpen  zichzelf  te  genezen.  De  man  is  85  jaar  oud  en  de  vrouw  
is  80  jaar  oud,  beide  Catalaans,  Spaans.  Dit  stel  is  al  jaren  niet  meer  op  straat  
geweest  omdat  ze  allebei  beenproblemen  hebben.  Als  je  een  bepaalde  leeftijd  
bereikt,  verliezen  je  benen  kracht  en  kun  je  niet  meer  goed  lopen.  Gisteren  heb  
ik  ze  geholpen  zichzelf  te  genezen.  De  benen  van  de  85-jarige  man  doen  al  heel  
lang  pijn  en  hij  is  vaak  naar  de  dokter  geweest,  maar  de  pijn  is  niet  genezen.  Hij  
loopt,  heel  langzaam  en  krom  en  steunt  zich  met  een  stok  omdat  hij  veel  pijn  
heeft.  Toen  ik  ze  ging  bezoeken,  zei  ik  tegen  de  Heer:  -  Luister  naar  me  en  
vertrouw  me.  Doe  wat  ik  je  zeg,  denk  aan  niets  anders.  Hij  antwoordt  mij:  Oké.  
Ik  zeg  hem:  vertrouw  me.  Vanaf  nu  heb  je  geen  pijn  meer  in  je  benen,  laat  de  
wandelstok  staan  en  loop  recht  en  snel.  De  man  legt  plotseling  zijn  wandelstok  
neer,  heft  zijn  borst  op  en  loopt  snel  over  de  vloer.  De  vrouw  zei  verrast:  -  Ik  
heb  mijn  man  nog  nooit  als  een  jonge  jongen  zien  lopen.  Zijn  appartement  is  
groot  en  als  de  man  terugkeert  naar  waar  we  zijn,  vraag  ik  hem  hoe  het  met  
hem  gaat.  Hij  antwoordt  me:  -  Ik  weet  niet  wat  er  met  me  aan  de  hand  is,  mijn  
benen  doen  geen  pijn  meer,  het  gaat  heel  goed  met  me  en  ik  heb  veel  energie.  
Stel  je  voor,  hij  was  jarenlang  niet  de  straat  op  gegaan  omdat  hij  niet  kon  lopen  
en  plotseling,  toen  hij  een  bevel  van  mij  kreeg,  verdween  zijn  angst  en  genas  
hij  zichzelf.  In  een  paar  seconden  verdween  de  ziekte  waaraan  hij  al  zoveel  
jaren  leed.  Dit  is  geen  wonder  van  God,  nee.  Dit  is  een  wonder  van  zichzelf,  
omdat  hij  zichzelf  vertrouwt.  De  geest  kan  de  gezondheid  genezen  en  verbeteren  
of  beschadigen.  Maar  je  moet  100%  vertrouwen  hebben.  Het  hele  universum  is  
hier,  in  je  geest,  alle  goede  toekomst  is  hier,  alle  geluk,  een  lang  leven.  Hier  kun  
je  in  gedachten  een  paradijs  of  een  hel  voor  jezelf  maken.Toen  ik  de  Heer  ging  
opzoeken,  vroeg  ik  hem  eerst:  -  Wat  is  er  aan  de  hand,  meneer?  Hij  antwoordt  
mij:  -  Ik  ben  85  jaar  oud,  ik  ben  het  leven  beu,  ik  wil  dood,  ik  heb  geen  hoop  
meer  en  ik  wil  niet  meer  leven.  Ik  antwoord:  -  Het  leven  begint  op  60-jarige  
leeftijd  en  als  je  85  jaar  oud  bent,  ben  je  nu  pas  25  jaar  oud  en  ben  je  in  volle  
jeugd.

Nu  zal  ik  het  hebben  over  de  dame.  Hij  is  80  jaar  oud,  hij  viel  op  zijn  vloer  en  
brak  een  bot  in  zijn  been.  Hij  moest  geopereerd  worden  en  hij  heeft  lang  in  bed  
gelegen  zonder  op  te  staan.  Ik  vraag  hem:

Dan  komt  deze  gedachte  bij  haar  op  en  stapt  ze  zelf  uit  bed.  Hij  leunt  tegen  de  
muur  en  begint  te  lopen.  Hoe  is  het  mogelijk?  De  dokter  heeft  me  niet  kunnen  
genezen,  meester  Roger  zegt  me  "als  je  wilt,  kun  je  uit  bed  komen  en  lopen".  
Waarom  niet?  Ik  wil  heel  lang  genezen,  ik  wil  daar  niet  de  hele  dag  zijn

Nu  moet  je  denken  alsof  je  25  jaar  oud  bent.  Die  85  jaar  zijn  voorbij,  vanaf  nu  
ben  je  25  jaar.  Terwijl  hij  me  vertrouwt,  komt  die  gedachte  plotseling  op  een  
gegeven  moment  zijn  hersenen  binnen  en  geeft  zijn  lichaam  de  opdracht  om  
goed  te  functioneren.  In  een  paar  minuten  zijn  je  gezondheid  en  je  geest  totaal  
veranderd  in  positief.  Het  is  een  wonder.  Het  is  het  wonder  van  zelfgenezing.  Is  
geweldig!

DE  KRACHT  VAN  ZELFGENEZING
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in  bed.  Daarom  stond  de  dame  met  deze  gedachte  op  en  liep.  Nu  loopt  de  dame  
langzaam  omdat  ze  lange  tijd  in  bed  heeft  gelegen  zonder  op  te  staan.  Ga  
figuur! ;  zelfgenezing.

Altijd  met  een  hart  vol  liefde,  vol  positief  denken.

Onthoud  goed  dat  als  je  een  goede  gezondheid  wilt  hebben,  geen  negatieve  
gedachten  moet  hebben.  Je  zou  geen  stress,  zenuwen,  woede,  verdriet  moeten  
hebben...  dit  alles  heeft  een  negatieve  invloed  op  je  gezondheid...  Als  je  uit  een  
probleem  wilt  komen,  luister  dan  naar  mijn  woorden.  Denk  positief  met  alle  
kracht  van  je  geest  en  ik  garandeer  je  dat  al  het  negatieve  positief  wordt.  Het  is  
simpel,  het  is  gewoon  dit.  Alsjeblieft,  als  je  naar  me  luistert,  probeer  dan  zo'n  
huwelijk.  Ze  hebben  kunnen  genezen,  ze  hebben  zichzelf  in  een  minuut  genezen.  
Na  zoveel  jaren  van  ziekte,  zonder  hoop  op  leven,  veranderde  zijn  leven  op  een  
gegeven  moment  ten  goede.  Wat  ik  met  dit  stel  heb  gedaan,  kan  ik  ook  met  
jullie  doen.  Je  moet  gewoon  vertrouwen  hebben  in  mijn  woorden  en  me  
vertrouwen.  Als  je  me  vertrouwt  en  gelooft,  zal  ik  je  helpen  om  elke  ziekte  in  
een  oogwenk  te  genezen.  Dit  is  geen  fantasie,  het  is  echt.  Alsjeblieft,  ik  vraag  je  
alleen  om  naar  me  te  luisteren  en  me  te  vertrouwen.  Als  je  naar  mij  luistert  en  
je  bent  genezen  met  deze  theorie,  vertel  het  dan  aan  je  familie  en  vrienden  zodat  
ook  zij  genezen  kunnen  worden.  Onthoud  dat  om  dit  te  laten  werken  en  om  
jezelf  te  kunnen  genezen,  je  positieve  energie  nodig  hebt.  Om  energie  en  positief  
denken  te  krijgen,  moet  je  elke  dag  mensen  helpen,  je  moet  3  goede  daden  voor  
mensen  doen.  Als  je  vol  negatieve  energie  zit,  werkt  deze  theorie  van  
zelfgenezing  niet.  Je  weet  het  al,  om  het  te  laten  werken,  is  het  essentieel  om  
een  goed  mens  te  zijn  en  mensen  te  helpen.  Wanneer  een  persoon  negatief  is,  
is  zelfgenezing  onmogelijk.  Onthoud:  Energie  en  positief  denken  voor  een  lang  
en  gezond  leven.  Machtige  mensen,  miljonairs,  ze  willen  allemaal  goed  leven.  
Want  als  je  geen  gezondheid  hebt,  is  je  rijkdom  nutteloos.  Als  je  lang  wilt  leven,  
gebruik  je  geld  dan  om  mensen  te  helpen.  Zodat  anderen,  met  jouw  hulp,  
kunnen  verbeteren.  Als  je  het  leven  van  anderen  verbetert,  krijg  je  positieve  
energie  en  wordt  je  leven  ook  beter.  Als  je  je  macht  en  geld  niet  gebruikt  om  
anderen  te  helpen,  worden  macht  en  geld  een  last  voor  je.  Als  je  sterft,  ga  je  
naar  de  hel,  maar  als  je  anderen  helpt,  ga  je  naar  de  hemel.

Iedereen  die  nu  naar  me  luistert,  als  ze  aan  al  mijn  woorden  denken  en  naar  me  
luisteren,  kunnen  ze  genezen:  •  Je  kunt  lopen  •  Je  hebt  geen  pijn  •  Je  ziekte  
verdwijnt.  Maar  je  moet  overtuigd  zijn  en  mijn  woorden  vertrouwen.  Dus  het  kan  
zichzelf  in  een  oogwenk  genezen.  Dit  is  de  kracht  van  de  geest.  Het  is  geen  
wonder.  Jij  verricht  het  wonder.  Alleen  jij  kunt  jezelf  redden.  Artsen  weten  dat  
ze  u  maar  voor  30%  kunnen  helpen  en  de  overige  70%  hangt  van  u  af,  van  uw  
geest.

Iedereen  die  naar  mij  luistert  en  100%  op  mijn  woorden  vertrouwt,  kan  zichzelf  
genezen.  Bovendien  is  het  gratis.  Je  verliest  niets  door  het  te  proberen.  Geloof  
me  maar  op  mijn  woord.  Alle  soorten  ziekten  kunnen  worden  genezen,  elke  
ziekte  is  in  een  oogwenk  genezen.  Als  je  naar  mij  luistert,  kan  dit  je  leven  redden  
en  kun  je  een  leven  vol  geluk  hebben.

Zo  kunnen  alle  wensen  vervuld  worden.  Zo  simpel  is  het.  We  maken  ons  leven  
ingewikkeld.  Het  leven  is  niet  ingewikkeld.  Ziekte  bederft  ons  lichaam  en  we  
worden  ziek  omdat  we  negatieve  gedachten  hebben.  Vanuit  de  hersenen  gaat  
de  negatieve  gedachte  door  de  wervelkolom  en  geeft  deze  door  aan  het  hele  
organisme.  Daarom  beïnvloedt  deze  negatieve  gedachte  je  hele  lichaam.  Voordat  
je  mensen  pijn  doet,  denk  er  eens  over  na,  want  je  doet  jezelf  pijn.  Dat  zegt  een  
dokter  in  Barcelona  die  ruggengraatproblemen  behandelt.

Onthoud  goed:  doe  uw  voordeel,  gebruik  uw  geld  en  uw  middelen  om  te  helpen

Machine Translated by Google



TERUG  INDEX

mensen,  want  zo  help  je  jezelf.  Ik  zeg  altijd:  -  Als  je  een  bal  tegen  de  muur  gooit,  word  je  
sterk  als  je  hem  hard  gooit.  Daarom,  hoe  meer  je  mensen  helpt,  hoe  beter  je  zult  zijn  en  
hoe  beter  je  leven  zal  zijn,  vol  gezondheid  en  positieve  dingen.  Zou  je  niet  graag  een  lang  
leven  willen  hebben  met  een  goede  gezondheid?  Weet  je,  je  hoeft  alleen  maar  mensen  te  
helpen.  Er  is  geen  ander  wonder.  Als  je  God  vraagt  wanneer  je  kwaad  doet,  is  het  
onmogelijk  voor  hem  om  je  te  helpen.  God  kan  je  niet  helpen.  Alles  aan  jou.  Dus  als  je  een  
lang  leven  en  een  goede  gezondheid  wilt,  luister  dan  naar  wat  ik  je  vertel:  wees  altijd  
positief  en  help  mensen  die  het  nodig  hebben.

Er  is  geen  andere  manier  om  jezelf  te  genezen.

Ontzettend  bedankt.
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Een  keer  werd  ik  gehypnotiseerd  door  een  van  mijn  studenten  en  dat  ik  terug  kon  
gaan  naar  de  Romeinse  tijd.  Mijn  hypnoseleraar  heeft  ooit  een  analfabete  vrouw  
gehypnotiseerd  die  geen  onderwijs  heeft  genoten,  toen  ze  onder  hypnose  was,  kon  
ze  perfect  Duits  spreken  en  ook  in  het  Duits  schrijven.  Toen  ze  geen  last  meer  had  
van  de  hypnose,  speelde  ik  de  opname  af  en  vroeg  haar  wat  ze  zei  en  wat  er  op  het  
papier  stond.  Ze  antwoordde  dat  ze  nooit  naar  school  is  geweest  en  alleen  Spaans  
sprak,  er  zijn  geen  andere  talen  en  ze  had  geen  idee  wat  er  op  de  opname  werd  
gezegd  of  wat  er  op  het  papier  stond.  Hypnose  wordt  in  veel  boeken  genoemd  die  
zijn  gepubliceerd  door  artsen  uit  de  VS  of  internationale  hypnose,  ze  leggen  uit  dat  
je  dankzij  hypnose  je  vorige  levens  kunt  ontdekken.

Er  zijn  veel  getuigenissen  die  kunnen  rechtvaardigen  dat  reïncarnatie  bestaat.

Als  je  herboren  wilt  worden  als  mens,  eet  dan  geen  vlees

Veel  mensen  geloven  niet  dat  ze  na  de  dood  opnieuw  geboren  kunnen  worden,  ze  
geloven  niet  in  de  hel,  ze  geloven  niet  in  de  hemel  of  God,  ze  geloven  nergens  in.  
Dit  soort  mensen  die  nergens  in  geloven  zijn  het  gevaarlijkst  omdat  ze  tot  alles  in  
staat  zijn.  Ze  geloven  niet  in  goddelijke  straf  of  straf  opgelegd  door  menselijke  
wetten,  het  kan  me  niets  schelen,  ze  kunnen  slechte  dingen  doen,  dit  is  het  
gevaarlijkst.

Reïncarnatie  is  aangetoond  met  de  techniek  van  hypnose.

Iedereen  die  er  niet  in  gelooft,  kan  een  hypnoseleraar  zoeken  en  als  je  
gehypnotiseerd  bent,  vertel  je  jezelf  over  je  verleden,  niemand  anders.  Je  zult  alles  
voelen  wat  er  in  het  verleden  is  gebeurd  en  dan  zul  je  geloven  dat  reïncarnatie  
bestaat,  de  hel  bestaat  en  ook  goddelijke  straf  bestaat.  Ik  zie  je,  ik  voel  en  ik  geloof  
dat  reïncarnatie  bestaat.  Alle  hypnose-dokters  getuigen  dat  reïncarnatie  door  deze  
techniek  bestaat,  maar  de  doktoren  zijn  niet  gehecht  aan  enige  religie,  het  zijn  
wetenschappers,  probeer  hypnose  maar  eens.  Iedereen  die  niet  gelooft,  kan  naar  
elke  hypnosedokter  gaan  en  in  één  sessie  zul  je  zien  dat  ik  de  waarheid  spreek.  Er  
zijn  veel  boeken  op  de  markt  en  ik  ben  niet  de  enige  die  dat  alleen  zegt,  ook  veel  
dokters  die  niet  in  God  geloven,  maar  in  reïncarnatie.  Ze  kunnen  allemaal  
rechtvaardigen  wat  ik  nu  zeg.

Als  reïncarnatie  bestaat,  bestaan  er  ook  goddelijke  straffen,  de  hel  en  elke  vorm  
van  straf.  Een  mens  kan  reïncarneren  in  een  mens  of  een  dier,  alles  gebeurt  door  
reïncarnatie.  Aangezien  we  in  reïncarnatie  geloven,  zullen  we,  als  we  het  verkeerd  
doen,  in  ons  volgende  leven  niet  als  mens  worden  geboren,  maar  als  dieren.  Als  
we  vlees  eten,  zullen  we  in  ons  volgende  leven  zijn  zoals  de  dieren  die  worden  
geboren  en  de  dieren  die  als  mens  worden  geboren  en  het  is  hun  beurt  om  de  
dieren  te  eten  en  de  cirkel  zal  nooit  eindigen.

34.  REINCARNATIE
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Deze  doktoren  zijn  geen  boeddhist  en  geloven  niet  in  God  of  Boeddha,  maar  
wel  in  reïncarnatie.

Het  is  beter  om  ze  te  laten  leven  en  je  zult  nu  en  in  de  toekomst  beter  leven.

Boeddhisten  beoefenen  geen  hypnose,  maar  dankzij  doktoren  of  hypnoseleraren  
hebben  ze  laten  zien  dat  boeddhisten  de  waarheid  vertellen,  wat  geen  leugen  is.

Ontzettend  bedankt.

Zij  zullen  deel  uitmaken  van  deze  vicieuze  cirkel,  omdat  de  dieren  wraak  willen  nemen.

Hypnose  is  niet  uitgevonden  door  de  boeddhisten,  het  is  uitgevonden  door  de  
Amerikanen.
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Ons  organisme  heeft  positieve  cellen  en  negatieve  cellen.  Probeer  met  beide  te  
leven.  Denk  er  niet  aan  om  de  negatieve  cellen  te  doden,  want  als  je  hieraan  
denkt,  zullen  de  negatieve  cellen  zichzelf  proberen  te  verdedigen  en  elke  dag  
zullen  ze  je  lichaam  meer  aanvallen.  Als  je  alleen  denkt  aan  het  doden  van  
negatieve  cellen,  weten  ze  ook  hoe  ze  zich  moeten  verdedigen.  Je  moet  ze  
bestrijden  met  positief  denken,  niet  proberen  te  denken  aan  "doden",  omdat  ze  
een  deel  van  jou  zijn.  Voordat  ze  negatieve  cellen  waren,  waren  ze  positief  en  
door  onze  negatieve  gedachten  en  wat  we  binnenkrijgen,  zijn  ze  geïnfecteerd  
geraakt  en  getransformeerd  in  kankercellen.  Daarom  zou  je  yoga  moeten  
beoefenen,  om  te  ontspannen  en  goede  gedachten  te  hebben.

1-  Zorg  voor  wat  we  eten.  Het  eten  van  elk  soort  vlees  of  vis  brengt  een  risico  
voor  onze  gezondheid  met  zich  mee.  Niemand  weet  welke  virussen  er  in  het  vlees  
zitten  dat  we  eten;  varkensvlees,  gevogelte,  rundvlees...  al  dit  vlees  bevat  slechte  
cellen  waarvan  we  niets  weten.  Probeer  dit  niet  te  doen  om  infecties  te  voorkomen

Slechte  cellen  worden  door  ons  veroorzaakt;  ze  transformeren  voornamelijk  om  
twee  redenen  van  positief  naar  negatief:  DE  eerste  oorzaak  

is,  zoals  ik  je  al  heb  verteld,  zenuwen,  stress  en  negatieve  emoties.

eet  vlees.

2-  Negatief  denken.  Wanneer  een  persoon  nerveus  of  verdrietig  is  of  enige  vorm  
van  sterke  negatieve  emoties  heeft,  beïnvloedt  dit  hun  bloedcirculatie.  Wat  we  
eten  en  wat  we  denken  kan  verstopping  in  kleine  aderen  veroorzaken,  waardoor  
het  bloed  niet  kan  circuleren.  Het  bloed  hoopt  zich  op  dit  punt  op  en  dagen,  
maanden  of  jaren  later  wordt  er  een  knobbeltje  gevormd  dat  beetje  bij  beetje  
verandert  van  een  positieve  cel  in  een  negatieve  cel,  degenererend  tot  kanker  of  
een  andere  soort  ziekte.  De  oorzaak  van  dit  alles  zijn  de  gifstoffen  die  het  vlees  
dat  we  eten  en  negatieve  gedachten  met  zich  meedragen.  Als  er  geen  gezondheid  
is,  is  er  niets  en  om  een  goede  gezondheid  te  hebben,  moeten  we  het  plezier  
opgeven  om  te  eten  volgens  welk  soort  voedsel.  Probeer  "doden,  doden  en  
doden"  uit  je  denken  te  bannen.

Hallo.  Vandaag  zal  ik  het  hebben  over  de  goede  en  slechte  cellen  die  deel  
uitmaken  van  ons.

We  hebben  allemaal  negatieve  cellen  in  ons  lichaam.  Een  deel  van  jou  zijn  
negatieve  cellen.  Het  hangt  af  van  de  hoeveelheid  van  deze  negatieve  cellen  die  
we  in  ons  lichaam  hebben.  Als  er  veel  van  is,  kan  dit  uw  gezondheid  aantasten.

Alle  cellen  hebben  nagedacht.  Elke  goede  of  slechte  cel  wil  leven.  Elke  kankercel  
of  elke  andere  ziekte,  we  produceren  het  met  slechte  gedachten  of  met  wat  we  
eten,  dit  is  het  resultaat.  Om  de  slechte  cellen  die  ons  lichaam  heeft  te  bestrijden,  
hoeven  we  alleen  maar:

35.-  DE  CEL

Machine Translated by Google



TERUG  INDEX

Er  is  geen  andere  oplossing.

Dood,  het  maakt  niet  uit  wie;  voor  je  eigen  kind,  abortus,  voor  dieren...  voor  degenen  
die  zichzelf  niet  kunnen  verdedigen,  het  creëert  negatieve  energie  in  het  bewustzijn  
en  dit  tast  de  gezondheid  aan.  Iedereen  die  het  doden,  doden  en  doden  steunt  of  
erover  nadenkt,  vroeg  of  laat  zal  zijn  geweten  zijn  tol  eisen,  ze  zullen  hen  straffen,  ze  
zullen  zichzelf  straffen.

Ontzettend  bedankt.

Onthoud  goed:  als  je  een  goede  gezondheid,  een  lang  leven  en  een  goede  toekomst  
wilt,  dood  dan  geen  cellen,  of  dieren,  of  enig  levend  wezen,  of  wat  dan  ook  dat  
beweegt.  Leven  en  laten  leven.

De  tweede  oorzaak  is  vanwege  het  voedsel  dat  we  eten.  Als  we  enig  soort  dierlijk  
vlees  eten,  kan  dit  onze  gezondheid  aantasten,  dus  probeer  het  te  vermijden,  voor  
uw  gezondheid.  Als  er  geen  gezondheid  is,  is  er  niets.

Doden  veroorzaakt  geweld,  dus  als  je  welke  vorm  van  kanker  dan  ook  wilt  genezen,  
moet  je  positief  denken  en  met  dit  positieve  denken  handelingen  verrichten  om  
mensen  te  helpen  en  dus  positieve  energie  hebben.  Het  is  niet  genoeg  om  positieve  
gedachten  te  hebben,  je  moet  handelen,  je  moet  deze  gedachte  uitvoeren  door  
mensen  op  welke  manier  dan  ook  te  helpen,  met  geld,  met  daden,  met  woorden…..  
zo  krijg  je  positieve  energie  en  verander  je  kankercellen  in  positieve  cellen  omdat  de  
dokter  het  je  maar  een  beetje  kan  helpen.

Als  je  gezondheid,  een  lang  leven  en  een  gelukkig  gezin  wilt  hebben,  moet  je  iets  
voor  jezelf  doen.  Om  positief  te  denken,  probeer  anderen  te  helpen  met  woorden,  
daden,  geld...  zo  krijg  je  positieve  energie  om  negatieve  cellen  te  bestrijden.  Denk  er  
niet  aan  om  de  positieve  cellen  te  doden,  probeer  ze  van  negatief  naar  positief  te  
veranderen,  want  voorheen  waren  het  ook  positieve  cellen.  Met  positief  denken  kun  
je  negatieve  cellen  veranderen  in  positieve.

Onthoud  goed;  alles  heeft  zijn  gevolgen.  Als  je  goed  wilt  leven,  moet  je  iets  voor  
jezelf  doen,  anderen  helpen.

Artsen  kunnen  u  helpen  ziekten  zoals  kanker  met  30%  te  bestrijden,  de  resterende  
70%  hangt  van  u  af.  Artsen  kunnen  slechts  een  deel  van  de  kanker  verwijderen,  maar  
de  kanker  zit  nog  steeds  in  uw  lichaam.  Ze  kunnen  niet  alle  kanker  verwijderen.  
Mensen  denken  alleen  aan  doden,  alle  handelingen,  wat  we  doen,  wat  we  denken,  
moet  altijd  positief  zijn.
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Een  ander  van  onze  problemen  is  dat  we  veel  fantasieën  hebben.  Elke  seconde  
gaan  er  12.000.000  gedachten  door  ons  brein.

Alles  wat  we  verkeerd  doen  in  gedachten  en  daden  uit  egoïsme  of  een  ander  excuus,  
alle  schade  die  we  anderen  aandoen,  betalen  we  uiteindelijk  duur,  we  betalen  ervoor  
op  de  een  of  andere  manier.  We  straffen  onszelf.  Denk  daarom  niet  dat  er  niets  
gebeurt  als  niemand  ons  een  slechte  daad  ziet  begaan,  je  vergist  je,  als  iemand  je  
wel  of  niet  heeft  gezien,  is  dat  iets  anders,  het  belangrijkste  is  wat  we  hebben  
gedaan,  of  ze  ons  nu  zien  of  niet  iemand,  die  zich  in  ons  geweten  registreert.  
Daarom,  als  een  persoon  goede  daden  doet  voor  anderen,  hebben  ze  een  goede  
toekomst,  omdat  iedereen  je  steunt,  omdat  iedereen  van  je  houdt,  omdat  iedereen  
je  helpt.  Als  je  probeert  te  profiteren  van  mensen,  wat  dan  ook,  krijg  je  elke  dag  
meer  vijanden  in  de  weg.  Om  een  goede  toekomst  te  hebben,  moet  je  goede  
gedachten  hebben.  Positief  denken  kan  je  ook  een  goede  gezondheid,  een  goede  
toekomst  en  een  lang  leven  brengen.

Voordat  we  iets  doen,  denken  we  dat  als  we  oplossen  wat  we  denken,  we  niets  
doen.  Als  we  slechte  gedachten  hebben,  kunnen  we  ze  corrigeren  en  dan  komen  we  
niet  in  actie.  Als  de  gedachte  verkeerd  is,  uit  egoïsme,  wraak  of  iets  anders,  kan  die  
gedachte  veranderen  in  slechte  daden.  Daarom  is  het  enige  dat  we  kunnen  doen  
om  allerlei  kwaad  te  voorkomen,  deze  slechte  gedachte  te  corrigeren.

Integendeel,  bij  negatief  denken  zul  je  merken  dat  je  beetje  bij  beetje  alleen  gelaten  
wordt  in  deze  wereld.  Daarom  moet  u  begrijpen  dat  u  dit  allemaal  in  de  praktijk  moet  
brengen.  Het  belangrijkste,  zoals  ik  al  zei,  is  om  voor  anderen  te  doen.  Het  enige  
om  vooruit  te  komen  met  een  goede  toekomst  is  te  doen  voor  anderen.  Dat  is  
positief  denken.  Bedankt.

Eerst  moet  je  weten  dat  elke  negatieve  gedachte  die  door  de  hersenen  gaat  200  HZ  
produceert,  dit  veroorzaakt  stress,  zenuwen,  lage  spanning  en  heeft  allerlei  
gezondheidsproblemen.

Elke  goede  of  slechte  gedachte  wordt  geregistreerd  in  ons  bewustzijn.  Als  we  slecht  
denken  en  slecht  handelen,  wordt  alles  geregistreerd  en  straffen  we  onszelf  en  
worden  we  nerveus.

Als  je  goede  gedachten  hebt,  produceer  je  meer  dan  1000  HZ.  Dit  kan  uw  gezondheid,  
zelfrespect,  goede  toekomst  verbeteren,  vrolijk  en  gelukkig  zijn.

Er  zijn  veel  mensen  die  zeggen:  "Gods  straf."  God  straft  niet,  wij  zijn  het  zelf  die  
onszelf  straffen.  Elke  slechte  daad  is  er  een  die  alleen  ons  ten  goede  komt  en  niet  
anderen.  Een  goede  daad  is  er  een  die  anderen  ten  goede  komt  en  niet  onszelf.  
Deze  handelingen  worden  als  goed  beschouwd.

Het  hangt  allemaal  af  van  het  denken.

36.-  POSITIEF  DENKEN

GOEDE  GEDACHTEN
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Je  moet  kiezen.  Als  je  negatief  wilt  leven,  weet  je  waar  je  heen  gaat:  naar  de  hel.  Als  
je  niet  naar  de  hel  wilt,  denk  positief  en  je  zult  naar  de  hemel  gaan.  Er  zijn  mensen  die  
zeggen  dat  ze  niet  in  het  hiernamaals  geloven,  prima.  Als  je  het  niet  gelooft,  denk  dan  
tenminste  positief  om  goed  te  leven  in  dit  leven  en  al  je  wensen  zullen  uitkomen.

Als  het  nu  niet  over  een  paar  jaar  is,  zul  je  vroeg  of  laat  boeten  voor  het  hebben  van  
negatieve  gedachten.  Daarom  moet  je,  als  je  al  het  goede  in  het  leven  wilt  hebben,  
positieve  gedachten  hebben,  aan  anderen  denken,  zodat  je  al  het  goede  zult  hebben.  
Als  je  iedereen  haat,  haten  anderen  jou  ook.  Het  is  als  een  spiegel:  als  jij  naar  de  
spiegel  pruilt,  zal  de  spiegel  ook  naar  jou  pruilen.  Verwacht  nooit  dat  als  je  voor  de  
spiegel  pruilt,  de  spiegel  naar  je  zal  glimlachen.  Onmogelijk.  Daarom  moeten  we  eerst  
goede  gedachten  hebben  over  anderen.  Verwacht  niet  dat  anderen  eerst  naar  je  
glimlachen,  we  moeten  eerst  contact  opnemen.  Als  je  dit  kunt  begrijpen,  garandeer  ik  
je  dat  je  een  fantastisch  leven  zult  hebben,  met  een  goede  gezondheid  en  veel  
vrienden.  Alles  hangt  van  ons  af.

Dat  is  het  belangrijkste.

Boeddha  zei:  "Alles  door  gedachten  kan  worden  veranderd,  als  we  negatief  denken,  
verandert  de  hele  omgeving  die  ons  omringt,  van  het  heden  en  de  toekomst,  in  
negatief.  Als  je  positief  denkt,  zullen  het  heden  en  de  toekomst  positief  zijn.  Onze  
verlangens  zullen  worden  vervuld."

Als  je  een  toekomst  wilt  hebben  en  goed  wilt  leven,  moet  je  altijd  goede  gedachten  
hebben.  Naar  ons  toe  en  naar  anderen...  omdat  we  één  zijn.

Ontzettend  bedankt.

Denk  niet  dat,  omdat  iemand  anders  je  pijn  doet,  je  dat  kwaad  moet  beantwoorden  om  
wraak  te  nemen.  De  enige  die  hiervoor  gaat  betalen  ben  jij.  Met  je  gezondheid,  slechte  
toekomst  en  slechte  relaties.

Niemand  denkt  voor  zijn  eigen  kwaad,  we  denken  allemaal  aan  ons  welzijn  en  
aangezien  we  allemaal  één  zijn,  is  alles  in  orde.  Als  je  zo  kunt  denken,  heb  je  een  
goede  toekomst,  een  goede  familie,  goede  vrienden...  van  alles.  Als  je  aan  anderen  
denkt,  zal  iedereen  bij  je  willen  zijn  omdat  je  de  beste  bent.

Het  leven  is  kort,  dus  als  je  goed  wilt  leven,  het  hiernamaals  wilt  bereiken  en  een  
grote  engel  wilt  zijn,  zoals  Boeddha  of  Jezus  Christus,  denk  dan  positief.  Je  zult  een  
geweldig  positief  punt  zijn.  Als  je  positief  leeft  als  je  sterft,  leef  je  ook  positief.

Als  de  gedachte  klopt,  maak  je  nooit  fouten.  Als  de  gedachte  negatief  is,  heb  je  altijd  
ongelijk  en  is  alles  wat  je  doet  verkeerd.  Het  lichaam  zal  een  hoge  prijs  betalen  voor  
je  slechte  gedachten,  met  je  eigen  gezondheid.
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De  geschriften  van  de  Boeddha  zeggen  dat  er  een  paradijs  voorbij  deze  wereld  
is.  Het  leven,  het  is  niet  zoals  hier  dat  we  allerlei  soorten  natuurrampen,  
vervuiling,  infecties,  ziektes,  negatieve  mensen…  hebben.  er  is  veel  kwaad  in  
deze  wereld  en  heel  weinig  goeds.

Als  je  een  betere  toekomst  voor  jezelf  wilt,  moet  je  stoppen  met  het  wensen  
van  de  dingen  van  deze  wereld  en  alles  proberen  te  doen  wat  in  je  vermogen  
ligt  voor  anderen.  Je  bent  niet  langer  geïnteresseerd  in  dit  land  met  deze  
negatieve  manier  van  leven,  daarom  moet  je  het  voor  anderen  doen.  Laten  we  
daarom,  als  we  echt  egoïstisch  zijn,  doen  zoals  Jezus  Christus  of  Boeddha,  
ons  leven  aan  anderen  wijden  en  niet  aan  onszelf.  Maar  je  moet  begrijpen  dat  
alles  wat  je  ziet  en  alles  wat  je  aanraakt  pure  fantasie  is.

Wat  we  nu  leven  is  als  een  droom.  Goede  dromen,  slechte  dromen  hangen  van  
ons  af,  van  iedereen.  Als  het  een  nare  droom  is,  is  het  als  een  negatieve,  enge  
film  en  als  de  film  eindigt,  ben  je  weer  jezelf.  Wat  je  hebt  gezien  is  niet  echt.  
Ons  leven  is  als  een  film,  wanneer  je  de  film  opzet,  komen  alle  beelden  op  het  
scherm.  Onze  ziel  is  als  een  scherm,  wat  blijft  er  op  het  scherm  over  als  de  film  
is  afgelopen?  niets,  nul.  Het  beeld  blijft  niet  op  het  scherm  staan.  Dan  begint  er  
weer  een  film,  weer  een  nieuw  verhaal,  zoals  dit  keer  op  keer,  miljoenen  keren,  
het  is  alsof  we  in  een  cirkel  bewegen  en  we  kunnen  er  niet  uit  omdat  we  het  
niet  begrijpen.  Zo  kan  het  niet  zijn,  alle  levens  lijden  voor  niets.  Ik  heb  het  al  
begrepen,  daarom  raad  ik  je  aan  om  de  ogen  van  je  ziel  te  openen  en  te  zien  
dat  alles  wat  we  zien  en  alles  wat  we  aanraken  pure  fantasie  is.  Het  is  voor  je  
eigen  voordeel,  zodat  je  een  vrije  ziel  kunt  zijn.  Als  de  ziel  eenmaal  is  bevrijd,  
kan  de  "heer  van  de  dood"  niets  meer  met  je  doen.  Als  je  niet  stopt  met  wensen,  
is  er  niets  goeds  voor  ons;  We  worden  geboren,  we  hebben  ziektes,  een  slecht  
leven,  we  sterven….  alles  hangt  af  van  anderen.  Daarom  laat  ik  je  een  weg  zien,  
probeer  te  leren,  laat  dit  vlees  en  bloed  zelf  aan  het  einde  en  aan  het  einde

De  lucht,  in  het  hiernamaals,  de  lucht  heeft  28  verdiepingen.  Dit  land  is  als  de  
laaglanden,  daarboven  zijn  er  28  categorieniveaus.  Elke  planeet  in  een  ander  
zonnestelsel  boven  het  onze  heeft  een  levensverwachting  van  1.000  tot  
1.000.000  jaar.  In  deze  zonnestelsels  zijn  er  niet  zoveel  problemen  om  te  leven,  
te  eten,  te  werken….  Ze  werken  anders.  Elke  persoon  of  levend  wezen  kan  
minimaal  1000  jaar  leven.  Na  deze  28  niveaus  bereik  je  de  categorie  Boeddha  
of  Jezus  Christus.  Om  het  hiernamaals  te  bereiken,  moet  je  stoppen  met  
verlangen  naar  alles  wat  je  ziet  en  alles  wat  je  aanraakt.  Als  je  iets  in  deze  
wereld  leuk  vindt,  raak  je  verslaafd  aan  dit  verlangen  en  kun  je  nergens  anders  
heen,  omdat  je  hier  zo  graag  bent,  kom  je  hier  terug.

Als  je  vrij  wilt  zijn,  moet  je  alle  begeerte  achterlaten.  Alle  wensen  van  deze  
wereld  zijn  voor  een  paar  jaar.  Als  je  de  verlangens  van  deze  wereld  kunt  
verlaten,  net  zoals  Jezus  Christus  deed,  zul  je  een  god  worden.  Boeddha  liet  
alle  verlangens  als  mens  achter  zich,  al  zijn  rijkdom,  al  zijn  macht.  Als  je  de  
verlangens  van  je  lichaam  van  vlees  en  bloed,  van  deze  wereld,  opgeeft,  dan  
kunnen  we  zijn  als  Jezus  Christus,  kunnen  we  zijn  als  Boeddha;  een  totaal  vrije  
ziel.

37.-  DE  WENSEN.
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Volg  mijn  advies  op  en  kijk  met  de  ogen  van  de  ziel  en  je  zult  jezelf  kunnen  bevrijden  
van  deze  wereld  en  vrij  door  de  oneindigheid  kunnen  reizen,  je  zult  niet  opnieuw  
geboren  worden  of  sterven  omdat  de  ziel  nooit  sterft.  De  ziel  komt  het  lichaam  
binnen  en  gebruikt  het  om  te  leren  en  goed  te  doen.  Maar  de  meeste  mensen  doen  
het  alleen  voor  zichzelf  zonder  aan  anderen  te  denken,  maar  het  is  slecht.  Want  als  
je  sterft,  gaat  God  je  vragen:  wat  heb  je  gedaan  tijdens  je  verblijf  op  aarde?  Je  zult  
alleen  kunnen  antwoorden:  ik  heb  het  alleen  voor  mij  gedaan,  voor  mij  en  voor  mij.  
Dat  is  wat  de  meesten  doen.  Als  je  doet  zoals  Jezus  Christus  of  Boeddha  die  zijn  
leven  aan  anderen  opdroeg,  dan  kom  je  uit  de  cirkel  van  geboorte  en  dood.

Daarom  raad  ik  je  aan  je  ogen  te  openen,  alles  wat  je  op  het  scherm  ziet  is  niet  echt,  
het  is  een  beeld  dat  het  scherm  projecteert.  Er  is  niets  echts.

Negatief  denken  gaat  naar  het  territorium  van  de  hel.  De  hel  verwelkomt  mensen  
met  negatief  denken,  egoïsten  die  alleen  voor  zichzelf  doen  zonder  aan  anderen  te  
denken.  Als  je  jezelf  wilt  bevrijden,  echt  naar  het  paradijs  wilt  gaan,  hoef  je  alleen  
maar  positief  te  denken,  vol  vriendelijkheid  voor  anderen.  Omdat  de  anderen  en  wij  
één  zijn.  Ik  zal  je  een  voorbeeld  geven:  we  zijn  als  een  cel  in  een  lichaam  en  dat  
lichaam  heeft  miljoenen  cellen.  Wij  zijn  één  cel  van  die  miljoenen  cellen  waaruit  dat  
lichaam  bestaat.  We  zijn  druppels  van  een  universum.  We  zijn  één,  we  zijn  niet  
twee.  Wij  met  het  universum  zijn  één.  Wij  met  anderen  zijn  één.  Wij  vormen  met  alle  
levende  wezens  één.  Wij  en  de  natuur  zijn  één,  niet  twee.  Als  je  dit  kunt  begrijpen,  
dat  we  allemaal  één  zijn,  kun  je  met  heel  je  hart  voor  anderen  doen  omdat  anderen  
en

Als  je  vrij  wilt  zijn  en  wilt  stoppen  met  lijden,  is  de  enige  manier  om  te  begrijpen  dat  
wat  we  zien  pure  fantasie  is.  Maak  geen  fouten  meer.  Doe  voortaan  voor  het  ik  van  
de  ziel  van  je  geweten,  en  je  zult  voor  onbepaalde  tijd  vrij  zijn.  Het  paradijs  is  een  
wonder;  alles  wat  je  denkt  in  een  seconde  wordt  werkelijkheid.  Als  je  een  gigantisch  
huis  wilt,  komt  er  plotseling  een  gigantisch  huis  uit  zoals  in  je  dromen.  Als  je  een  
huis  wilt  dat  bedekt  is  met  edelstenen,  met  diamanten...  komt  alles  wat  je  wenst  uit.  
Logisch  met  positief  denken,  want  daar  bestaat  geen  negatief  denken.  Iedereen  die  
dit  niveau  bereikt,  denkt  positief.  Het  is  gemeenschappelijk  voor  iedereen.

dit  lichaam  gaat  een  paar  jaar  mee  en  verandert  in  wormen.  Iedereen  verandert  in  
wormen,  het  maakt  niet  uit  of  je  knap,  rijk,  machtig,  miljonair,  bedelaar  of  arm  bent,  
het  maakt  niet  uit  wanneer  de  tijd  komt  dat  de  "heer  van  de  dood"  komt  en  alles  
wat  je  hebt  voorbij  is,  alles  wat  je  liefde  is  weg,  afgelopen,  je  kinderen,  je  vrouw,  je  
familie,  je  rijkdom….  Het  is  allemaal  voorbij.  En  je  begint  bij  0.  Als  je  op  een  dag,  
zoals  ik  je  adviseer,  dit  fantasie-zelf  kunt  verlaten,  ben  je  echt  vrij,  kun  je  naar  het  
universum  reizen,  geboren  worden  op  elke  planeet,  opnieuw  geboren  worden  op  
deze  aarde ,  een  paar  jaar  leven….  en  je  verlaat  de  cirkel  van  geboorte  -  dood.  Of  je  
nu  graag  doodgaat  of  niet,  er  komt  een  moment  dat  de  "heer  van  de  dood  je  komt  
zoeken".  Het  neemt  je  met  geweld  of  met  je  wil  (weinigen  willen  uit  eigen  vrije  wil  
sterven)

wij  zijn  een.

Ontzettend  bedankt.
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Hallo.  Bedankt  dat  je  naar  me  hebt  geluisterd,  bedankt..  Hoe  word  je  onsterfelijk.  
Het  is  het  belangrijkste.  God  zegt  dat  er  meer  dan  84.000  verschillende  paden  of  
manieren  zijn  om  onsterfelijk  te  worden.  De  eerste  en  gemakkelijkste  is  door  het  
reciteren  van  een  mantra:  dat  wil  zeggen,  het  herhalen  van  de  naam  van  God.
Voor  katholieken,  herhaal  de  naam  van  Jezus  Christus,  Onze  Vader  of  Maria,  24  
uur  per  dag  geconcentreerd.  Denk  maar  aan  de  naam  van  de  God  die  we  leuk  
vinden,  en  als  het  tijd  is  voor  je  dood,  zal  God  je  komen  zoeken.  Vooral  voor  oudere  
mensen  die  in  een  tehuis  of  thuis  zitten  en  niets  doen  is  dit  de  gemakkelijkste  
manier.  Het  is  de  meest  directe  en  gemakkelijkste  manier  om  onsterfelijk  te  worden.  
Als  je  onsterfelijk  wilt  worden,  denk  dan  aan  de  naam  van  God  en  aan  niets  anders.

Net  als  wij  moeten  we,  wanneer  we  van  de  ene  plaats  naar  de  andere  verhuizen,  
alles  laten  vallen  om  te  kunnen  gaan.  We  kunnen  niet  een  deel  van  het  lichaam  op  
de  ene  plaats  laten  en  een  ander  deel  van  het  lichaam  op  een  andere  plaats.  Als  je  
van  de  ene  plaats  naar  de  andere  gaat,  moet  je  je  hele  lichaam  meenemen.  Het  
betekent  dat  als  je  onsterfelijk  wilt  zijn  en  naar  een  ander  territorium  wilt  gaan,  je  
de  smaak  voor  dit  land  moet  verlaten,  net  als  wanneer  we  reizen.  Als  we  reizen,  
laten  we  ons  hele  gezin  achter  en  gaan  we  naar  een  andere  plaats.  Daarom  is  het,  
om  onsterfelijk  te  worden,  belangrijk  om  te  stoppen  met  verlangen  naar  de  dingen  
van  deze  wereld;  wat  we  zien,  aanraken,  wat  we  voelen  en  alles  wat  je  ziet  en  niet  
ziet.  Alles  moet  worden  achtergelaten  om  ergens  anders  heen  te  gaan.

In  het  boeddhisme  wordt  "namo  Amituofo"  gereciteerd.  Deze  mantra  reciteert  de  
naam  van  de  Boeddha.  In  de  moslimreligie  reciteer  je  in  Allah.In  dit  geval  zal  Allah  
je  komen  zoeken  als  je  sterft.  Het  zit  allemaal  in  de  84.000  manieren  om  onsterfelijk  
te  worden.  Maar  het  heeft  geen  zin  om  alleen  maar  de  naam  van  God  te  herhalen.  
Dit  is  niet  genoeg.  Het  belangrijkste  is  om  met  je  hart  te  denken  en  te  voelen  terwijl  
je  reciteert.  De  naam  van  God  reciteren  en  aan  iets  anders  denken  zonder  
concentratie  is  nutteloos.  Je  moet  reciteren  met  je  hart.  Zelfs  als  je  de  naam  van  
God  roept  tot  je  hees  bent,  als  je  het  niet  met  je  hart  doet,  zal  het  ook  niet  werken.  
Het  enige  dat  nuttig  is,  is  de  naam  van  een  God,  degene  die  je  leuk  vindt,  met  heel  
je  hart  te  reciteren  en  te  denken  en  alle  menselijke  verlangens  te  vergeten.  Dat  wil  
zeggen,  stop  met  verlangen  naar  en  houden  van  de  dingen  en  mensen  van  deze  
wereld,  God,  alles  wat  gezien  wordt,  wat  niet  gezien  wordt,  wat  je  voelt.  Je  moet  
alles  met  heel  je  hart  achterlaten,  maar  zonder  jezelf  te  dwingen  het  te  verlaten.  
Als  je  forceert,  kom  je  nergens.

Als  je  op  een  dag  onsterfelijk  wordt,  kun  je  in  elk  zonnestelsel  geboren  worden  en  
kun  je  terugkeren  naar  je  oorsprong.  Niet  zoals  nu,  nu  we  vastzitten  in  deze  wereld.  
Keer  op  keer,  1  miljoen,  2  miljoen,  100  miljoen  jaar  en  we  zitten  hier  nog  steeds  
vast  en  kunnen  er  niet  uit.  Het  universum  is  oneindig.  Deze  aarde  bevindt  zich  in  
één  zonnestelsel  uit  miljoenen  zonnestelsels.  Volgens  Boeddha  heeft  het  universum  
oneindig  veel  zonnestelsels.  Als  we  vrij  en  onsterfelijk  willen  zijn,  moeten  we  
gewoon  ophouden  met  wensen.  Allereerst  moet  je  deze  IK  van  dit  lichaam  verlaten,  
degene  die  we  identificeren  met  een  naam.  Dit  is  voor  een  paar  jaar.  Sommigen  
worden  geboren  en  sterven  een  paar  dagen  later.  Sommigen  sterven  jong,  anderen  
oud...  in  elke
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Dit  ik  ben  niet  ik,  zoals  ik  je  al  vaak  heb  verteld.  Dit  zelf  is  wat  we  op  dit  moment  
hebben,  we  gebruiken  het.  Dit  lichaam  beweegt,  spreekt,  ademt  omdat  er  een  ziel  
in  zit.  Het  is  als  een  lamp.  Als  de  lamp  geen  stroom  heeft,  zal  deze  niet  branden.  
Het  is  een  dode  lamp.

Bedenk  wat  het  beste  voor  u  is.

Dit  lichaam  is  als  de  lamp  en  de  ziel  als  de  stroom.  Je  moet  dit  begrijpen.  Je  kunt  
niet  teleurgesteld  zijn  in  de  dingen  van  dit  leven,  waarin  we  een  paar  jaar  hebben  
geleefd.  In  dit  leven  gebeuren  er  meer  slechte  dingen  dan  goede.  We  weten  dat  
dit  geen  paradijs  is.  We  zijn  als  een  kikker  die  op  de  bodem  van  een  put  zit.  We  
zien  alleen  de  lucht  die  de  put  ons  laat  zien,  we  kunnen  niet  verder  kijken,  noch  
reizen  tussen  universums.  We  moeten  proberen  uit  de  put  te  komen.  We  zullen  
vrij  zijn  zoals  de  goden.  Er  zijn  veel  vrije  goden  in  het  universum  en  we  zijn  niet  
vrij  omdat  we  het  niet  hebben  begrepen.  Onthoud  goed.  Er  zijn  veel  meer  vrije  
goden  dan  goden  die  niet  vrij  zijn  zoals  wij.  In  dit  universum,  oneindig  territorium  
waar  de  vrije  goden  willen  dat  we  allemaal  het  onderwerp  begrijpen  waar  ik  het  
nu  over  heb,  willen  ze  dat  we  bewust  worden  om  vrij  te  worden.  Mijn  vriend,  er  
zijn  maar  weinig  mensen  die  je  kunnen  adviseren  zoals  ik  nu  doe.  Iedereen  die  
je  adviseert  een  pad  te  nemen,  als  je  niet  vrij  kunt  worden,  is  ongeldig.  Er  zijn  
veel  mensen  die  over  veel  dingen  praten,  maar  ze  leiden  nergens  toe.  Om  hier  
weg  te  komen,  moet  je  dat  zelf  verlaten.  Ik  besta  niet,  degene  die  hier  vandaag  
spreekt,  zal  over  een  paar  jaar  sterven,  en  jij  ook  en  zo

Als  je  eenmaal  vrij  bent,  kun  je  naar  alle  zonnestelsels  reizen.

moment  dat  we  kunnen  sterven  Er  is  niemand  die  ons  op  de  hoogte  brengt  van  
ons  overlijden,  er  is  geen  voorafgaande  kennisgeving.  Het  is  altijd  een  verrassing.  
Daarom  weten  we  niet  wanneer  we  zullen  sterven.  Denk  niet  dat  je,  omdat  je  jong  
bent,  niet  dood  kunt  gaan  en  dat  je  nog  vele  jaren  te  gaan  hebt  om  oud  te  worden.  Niemand  weet  het.

Je  kunt  in  elk  zonnestelsel  geboren  worden.  Ons  zonnestelsel  is  het  slechtste  
systeem  van  alle  zonnestelsels.  Degene  met  het  laagste  niveau.  In  ons  
zonnestelsel  kunnen  we  maximaal  100  jaar  leven  (soms  iets  langer).  In  het  
zonnestelsel  dat  het  dichtst  bij  het  onze  ligt,  duurt  de  levensduur  minstens  1000  
jaar.  Er  zijn  systemen  van  1.000.000  jaar  of  5.000.000  miljoen  jaar.  Het  leven  in  al  
deze  zonnestelsels  is  hetzelfde,  als  je  op  een  dag  sterft,  is  alles  voorbij.

Op  de  begraafplaats  zijn  veel  jonge  mensen,  niet  allemaal  oud.  Denk  wijs.  
Profiteer  van  deze  paar  jaar  dat  we  hier  leven,  om  te  leren  vrij  te  zijn,  onsterfelijk  
te  zijn.  Zoals  God,  Jezus  Christus,  Maria,  Boeddha,  Allah...

Het  enige  wat  we  kunnen  doen  is  stoppen  met  verlangen  naar  dit  zelf  van  dit  lichaam.

We  moeten  allemaal  van  hen  leren  om  onsterfelijk  te  worden.  Het  is  gemakkelijk  
om  onsterfelijk  te  worden.  In  1  seconde  kun  je  zijn  als  je  stopt  met  verlangen  
naar  de  dingen  van  deze  wereld,  zodat  je  onsterfelijk  kunt  zijn.  Als  een  persoon  
3  jaar  of  zelfs  1  seconde  lang  een  mantra  denkt  en  reciteert,  kan  hij  vrij  worden,  
een  god,  onsterfelijk.  Het  is  geen  fantasie.  In  onze  oorsprong  zijn  we  allemaal  
goden.  We  zijn  hier  omdat  we  in  de  war  zijn,  we  zijn  erg  in  de  war.  We  denken  dat  
dit  zelf  onsterfelijk  is,  en  in  werkelijkheid  sterft  dat  lichaam  in  een  oogwenk,  rot  
weg  en  is  alles  voorbij.  Het  maakt  niet  uit  wat  we  in  dit  leven  hebben  bereikt;  
rijkdom,  macht,  liefde,  in  1  seconde  heb  je  niets  meer,  is  =  een  0.  Daarom  is  dit  
niet  de  echte  ik.  Ik  zeg  je  nu:  profiteer  van  dit  lichaam.  De  ziel  is  in  dit  lichaam  
terwijl  het  leeft.  Daarbuiten,  in  de  geestelijke  wereld,  is  alles  veel  gecompliceerder  
en  verschrikkelijker  dan  op  aarde.  Probeer  niet  in  die  negatieve  spirituele  wereld  
te  komen.  Demonen  zijn  niet  zoals  hier.  Je  kunt  1  dag  als  een  miljoen  jaar  lijden,  
het  is  zo  pijnlijk!  Ik  raad  je  aan  om  het  verlangen  en  de  smaak  voor  deze  IK  op  
natuurlijke  wijze  te  verlaten,  jezelf  niet  te  forceren.  Je  moet  stoppen  met  natuurlijk  
wensen,  vanuit  het  hart.
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we  zullen  sterven  en  opnieuw  zullen  mensen  opnieuw  geboren  worden.  Het  zelf  dat  geboren  
wordt,  is  niet  het  ware  zelf.  Je  kunt  dit  zelf  niet  hebben  of  erover  nadenken,  noch  het  zelf  van  
anderen  zien.  Want  als  er  ik  is  en  er  is  een  ander,  maak  je  onderscheid  tussen  jou  en  de  ander.  
Om  onsterfelijk  te  worden,  moet  je  eerst  het  negatieve  zelf,  het  egoïstische  zelf,  verlaten  en  het  
zelf  worden  dat  iedereen  dient  en  geen  onderscheid  maakt  tussen  mensen.  Omdat  we  allemaal  
één  zijn,  inclusief  dieren  en  alle  levende  wezens.  Als  je  dit  kunt  begrijpen,  wat  ik  je  vertel,  kun  je  
vrij  worden,  je  kunt  dat  zelf  loslaten.  Deze  ik  is  een  fantasie.  Over  een  paar  jaar  sterft  hij,  daarom  
profiteert  hij  van  dat  lichamelijke  zelf  om  voor  altijd  onsterfelijk  te  worden.  De  ziel  sterft  nooit.  
Geloof  of  geloof  niet  in  de  ziel.  De  ziel  is  in  het  lichaam  en  ons  lichaam  beweegt  omdat  er  een  ziel  
in  zit.

Onthoud  goed.

Jij  bent  de  enige  die  het  voor  je  kan  doen,  niemand  kan  je  helpen.

Ik  wil  dat  je  naar  me  luistert,  alsjeblieft.  Of  je  hier  weg  kunt  komen  hangt  alleen  van  jou  af.  Het  
hangt  niet  af  van  welke  leraar  dan  ook,  of  van  wie  dan  ook.  Geen  enkele  leraar  hoeft  gek  te  doen.  
De  enige  die  je  kan  redden  ben  jezelf.  Niemand  behalve  jij.  Niemand  kan  je  helpen  om  onsterfelijk  
te  worden,  niemand  kan  zich  in  jouw  plaats  verplaatsen,  alles  hangt  van  jou  af.

Ontzettend  bedankt.
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Veel  mensen  die  pijn  hebben,  niet  kunnen  slapen,  nerveus  zijn...

De  hel  bestaat  niet.  Het  bestaat  omdat  we  onze  eigen  hel  creëren,  we  straffen  
onszelf.  We  leggen  zelf  het  soort  straf  op  en  straffen  onszelf.  God  straft  niet.  
Onthoud  goed.  We  hebben  een  "zwarte  doos"  zoals  vliegtuigen  en  niemand,  
zelfs  de  goden  niet,  kan  ons  bewustzijn  wegnemen  waar  al  onze  acties  worden  
vastgelegd.  Het  leven  is  een  droom,  slechts  een  droom,  als  je  mensen  
verplettert  om  rijk  te  worden,  wat  gebeurt  er  dan  als  je  sterft?  al  dat  geld,  die  
macht,

Wanneer  iemand  iets  verkeerd  doet,  creëren  ze  negatieve  energie.  Het  geweten  
weet  dat  het  verkeerd  heeft  gedaan  en  dit  veroorzaakt  een  slechte  bloedcirculatie.  
Als  je  mensen  pijn  doet,  doe  je  jezelf  pijn  omdat  de  hersenen  van  waaruit  de  
informatie  naar  de  rest  van  het  organisme  wordt  gestuurd,  geblokkeerd  raken  
en  ziektes,  tumoren,  kanker  beginnen  te  krijgen,  het  bloed  niet  goed  circuleert...  
We  doen  niet  we  kunnen  onszelf  vergeven,  zelfs  als  ons  slachtoffer  ons  
vergeeft.  Dit  is  het  probleem:  bewustzijn  verandert  niets.  Je  zult  jezelf  niet  
vergeven.  U  betaalt  met  uw  gezondheid,  pech,  soms  hebben  uw  negatieve  
daden  ook  gevolgen  voor  uw  gezin,  uw  kinderen  worden  ziek,  ongelukken,  
zaken  gaan  slecht,  gezondheidsproblemen  komen ...  alles  is  verpest ...  Want  
als  we  verkeerd  doen,  genereren  we  een  zwarte,  negatieve  energie.  Deze  
negatieve  energie  brengt  ongeluk  voor  iedereen  om  je  heen.  Want  negatief  
trekt  negatief  aan.  Het  komt  aan,  dat  verzeker  ik  je,  ik  garandeer  dat  niemand  
ontsnapt.  God  zegt  het.  Daar  kun  je  zeker  van  zijn,  niemand  ontsnapt  ooit.  
Zoals  heel  vaak  in  de  kranten  staat,  betrapt  de  politie  bandieten  of  
drugshandelaren...  als  de  politie  ze  betrapt,  halen  ze  al  het  geld  en  de  
rijkdommen  die  ze  hebben  vergaard  en  stoppen  ze  in  de  gevangenis.  Bereik  
het  einde,  niemand  komt  goed,  baas  sterft  goed.  Buren,  vrienden  schade  
berokkenen,  de  familie,  de  samenleving,  de  staat,  de  hele  wereld  schade  
toebrengen...  alles  heeft  zijn  gevolgen,  al  het  glas  moet  betaald  worden.  Je  kunt  
anderen  niet  steken.  Dit  is  de  wet  van  het  heelal.

Niemand  zal  speciaal  zijn.  Iedereen  gaat  zichzelf  veroordelen  en  hij  straft  
zichzelf.  Op  een  dag  een  vraag:  God  zoals  u  zo  vrijgevig,  zo  goed...  waarom  
veroordeelt  u  mensen  tot  de  hel  om  te  lijden?  Hij  antwoordt:  Nee,  dat  ben  ik  
niet.  Dus...  was  het?

Hallo.  Straf.  Gevolgen.  profiteren  van  anderen  of  anderen  schade  berokkenen  
om  voordeel  te  halen  zullen  de  gevolgen  ondervinden.  Elke  handeling  heeft  
gevolgen.  Mensen  zeggen:  als  je  kwaad  doet,  zal  God  je  straffen.

Wie  heeft  zoveel  mensen  naar  de  hel  gebracht  en  waarom. ?  God  zegt:  hij  is  
zelf  de  hel  binnengegaan.  Hij  heeft  zelf  de  straf  opgelegd  voor  zijn  slechte  
daden.  Hij  creëert  zelf  de  hel  om  te  boeten  voor  zijn  slechte  daden  in  zichzelf.

Maar  dit  is  niet  helemaal  juist.  Iedereen  die  steekt,  gebruikt,  misbruik  maakt  
van  mensen,  mensen  pijn  doet...  registreert  deze  daden  in  zijn  geweten.  We  
hebben  allemaal  een  bewustzijn  in  ons,  vergelijkbaar  met  een  zwarte  doos  in  
een  vliegtuig.  Alles  wordt  opgenomen,  elke  handeling,  gesprek.  Dit  heet  
geweten.  Wat  je  verkeerd  doet,  kun  je  verbergen  voor  de  ogen  van  anderen,  
maar  het  probleem  is  dat  je  jezelf  niet  vergeeft.
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Niemand  kan  springen.  Mensen  straffen  je  en  stoppen  je  in  de  gevangenis  en  niet  
alleen  dat,  als  je  uit  de  gevangenis  komt,  wacht  je  eigen  hel  op  je  als  je  sterft.  Dan  
worden  ze  als  dier  geboren  en  eenmaal  in  de  hel  kun  je  er  minstens  1000  jaar  niet  
meer  uit.  Niet  100,  1000.  Moment  van  egoïsme  betaal  je  met  duizend  jaar  in  de  hel.  
de  spijt.

Ons  lichaam  is  afhankelijk  van  lucht.  Als  de  volgende  lucht  niet  binnenkomt,  is  het  
allemaal  voorbij.  Een  hartaanval,  bloed  dat  niet  circuleert...  en  dat  is  alles.  
Plotseling,  in  een  oogwenk,  was  het  allemaal  voorbij.  als  je  een  gelukkig  gezin  
hebt,  veel  rijkdom,  een  goed  leven...  als  de  volgende  lucht  niet  binnenkomt,  blijf  je  
hier.  niet  hier.  het  komt  na  de  dood.  Na  de  dood  straf  je  jezelf,  veroordeel  je  jezelf  
tot  de  hel.  Onthoud  goed,  ik  herhaal  het  meerdere  keren,  de  goden  en  Boeddha  
liegen  niet,  ze  spreken  altijd  de  waarheid.  Alle  acties  hebben  hun  gevolgen.  pijn  
doet,  moet  u  zich  met  heel  uw  ziel  bekeren.  Doe  dan  goed  en  help  mensen  om  het  
goed  te  maken.  Als  je  alleen  God  om  vergeving  vraagt,  werkt  het  niet.  Het  enige  
dat  kan  werken,  is  berouw  tonen  en  niet  opnieuw  dezelfde  zonden  begaan.

Denk  erover  na  voordat  je  schade  aanricht,  het  is  het  niet  waard.  Denk  wijs.

Begin  goed  te  doen  door  anderen  te  helpen.  Dus  je  kunt  gezondheid  hebben,  een  
lang  leven,  veel  geluk  dit  alles.  Er  is  geen  andere  manier,  God  kan  je  niet  helpen,  
het  enige  wat  je  kan  helpen  ben  jezelf.  Er  is  niemand  anders  dan  jij.  Help  God  als  
je  mensen  doodt,  God  zal  je  zeker  niet  helpen  als  je  mensen  blijft  doden.  doe  dit.  
Onthoud  daarom.

deze  eigenschappen  waar?  Je  neemt  het  niet  mee  het  graf  in.  Noch  koningen,  noch  
miljonairs,  noch  farao's  van  Egypte,  niemand  legt  de  rijkdom  in  het  graf.  dus  
vergeet  misbruik  te  maken  van  mensen,  dit  leidt  allemaal  nergens  toe.

Jezus  sterft  voor  mensen  en  we  gedenken  hem  altijd.  Als  je  doodt  of  iets  verkeerds  
doet,  zal  niemand  het  zich  herinneren.  Mensen  herinneren  zich  Jezus  Christus  of  
Boeddha  omdat  ze  hun  leven  aan  anderen  hebben  gewijd.  Daarom  doen  wij  altijd

Ieder  van  ons  is  verantwoordelijk  voor  onze  daden.

Als  je  verkeerd  doet,  bekort  je  zelf  je  leven.  Het  tast  je  gezondheid  aan,  je  hebt  
pech.  Als  de  ouderdom  komt,  loopt  alles  slecht  af.  Ik  heb  in  mijn  leven  veel  mensen  
gezien  die  duur,  heel  duur  betalen.  Er  zijn  miljonairs  die  mensen  bijten,  mensen  
bedriegen  en  daardoor  veel  geld  hebben  verdiend.  5  jaar  later,  als  gevolg  van  een  
slechte  deal,  heeft  hij  niets  meer.  Op  de  een  of  andere  manier  straft  hij  zichzelf,  's  
nachts  kan  hij  niet  slapen,  waardoor  de  bloedcirculatie  wordt  aangetast.  Vergeet  
nooit:  als  ze  zeggen  dat  God  niet  bestaat,  is  het  hetzelfde,  of  hij  nu  bestaat  of  niet,  
er  is  niets  te  zien.  Jij  bent  zelf  die  god  die  je  straft  als  je  iets  verkeerd  doet.  God  
straft  niet.  Daarom  ontsnapt  er  niemand.  Denk  niet  "ik  heb  veel  winst  gemaakt  door  
schade  aan  te  richten"  nu  gaat  het  goed  maar  wat  gebeurt  er  morgen?  En  je  zonen?  
en  je  familie?  alles  heeft  invloed  op  het  gezin.  Vergeet  nooit  dat  niemand  ontsnapt,  
zelfs  niet  de  goden,  het  hele  universum,  elk  levend  wezen  dat  kwaad  doet,  zal  de  
gevolgen  moeten  dragen.  Negatieve  handelingen  creëren  negatieve  energie  en  ik  
garandeer  je  dat  je  ervoor  zult  boeten  als  de  tijd  daar  is.

De  waarheid  van  de  wet  van  de  goden,  de  wet  van  het  universum.

Ik  smeek  jullie  allemaal:  als  we  geboren  worden,  brengen  we  niets  mee  en  als  we  
sterven  ook  niet.  Het  enige  dat  we  dragen  is  ons  geweten.  Het  is  als  het  opnemen  
van  een  zwarte  doos  in  een  vliegtuig,  het  bewustzijn  registreert  alle  goede  en  
slechte  dingen.  Alles  wordt  geregistreerd  in  je  bewustzijn.  Je  kunt  niet  tegen  jezelf  
liegen,  je  weet  heel  goed  wat  je  doet.  Als  we  niets  nemen  omdat  we  mensen  pijn  
doen,  omdat  we  misbruik  maken  van  anderen.  Omdat?
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Luister  alsjeblieft  naar  me,  probeer  alsjeblieft  mensen  te  helpen,  alsjeblieft,  ik  smeek  
je.  Het  leven  is  zo:  als  je  alles  goed  wilt,  handel  dan  met  heel  je  hart.  kans  om  goed  te  
doen  voor  mensen.  Zoveel  is  persoonlijk  belang,  het  doet  er  niet  toe.

Ontzettend  bedankt

wij  onthouden  ze.  Dit  is  het  enige  dat  de  moeite  waard  is  op  deze  reis  naar  de  aarde.  
Een  goede  droom  is  het  waard  om  op  deze  aarde  te  leven.  Help  mensen  alstublieft  om  
van  deze  droom  een  goede  droom  te  maken.  daar  gaan  we  heel  goed  van  leven,  in  de  
hemel,  op  aarde  of  in  een  andere  uithoek  van  het  universum.  Het  is  zeer  belangrijk.  
Doe  alsjeblieft  goed  voor  mensen,  doe  niet  slecht  voor  mensen.

We  nemen  niets,  we  nemen  niets:  alles  is  hetzelfde.
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Nog  niet  zo  lang  geleden  hadden  we  last  van  vogelgriep  en  Mexicaanse  griep,  
sommige  dieren  hadden  de  ziekte  en  we  realiseerden  ons  niet  dat  wat  we  ze  
ooit  aten,  ons  verleidde  en  niet  wisten  hoe  we  het  moesten  genezen.  Als  we  
niet  weten  hoe  we  kanker  kunnen  genezen,  laat  staan  dat  we  dierlijke  virussen  
kunnen  genezen  die  sterker  zijn  dan  kanker,  hoe  kunnen  we  dat  dan  genezen?  
Als  je  vlees  eet,  neem  je  een  risico  omdat  het  van  geluk  afhangt.  Als  je  geluk  
hebt,  kun  je  gezond  vlees  eten,  vrij  van  virussen,  maar  als  je  vlees  eet  van  een  
ziek  dier,  zoals  kip,  varken,  rundvlees  of  een  ander  dier  dat  besmet  is  met  een  
ziekte,  zal  niemand  het  weten  omdat  niemand  elk  dier  test,  het  is  onmogelijk.

Waarom  zouden  we  vegetariërs  zijn?

Vroeger,  met  het  "gekkekoeienziekte"  -probleem,  zelfs  als  het  vlees  gekookt  
was,  is  het  virus  niet  gestorven,  daarom  stierven  veel  mensen.  We  weten  niet  
welke  ziekten  een  dier  kan  hebben.  Sommige  apen  hebben  aids  en  ik  had  er  
geen  enkel  probleem  mee,  maar  toen  mensen  apenvlees  gingen  eten,  wordt  het  
virus  van  mens  op  mens  overgedragen  en  daar  is  ons  lichaam  niet  klaar  voor.  
Ons  lichaam  accepteert  alle  ziektes  en  virussen  van  dieren.  Dieren  kunnen  veel  
voor  ons  onbekende  virussen  bij  zich  dragen.

Als  je  gelukkig  wilt  leven  en  een  lang  leven  wilt  hebben,  moet  je  stoppen  met  
het  eten  van  vlees,  dit  is  de  eerste  stap.  Ten  tweede  vallen  volgens  de  
boeddhistische  theorie  alle  levende  wezens  in  dezelfde  categorie.  We  zijn  
slimmer  dan  andere  dieren,  maar  we  zijn  ook  dieren,  we  zijn  niet  God.  Als  we  
kinderen  van  God  zijn,  zijn  dieren  ook  kinderen  van  God,  die  intelligenter  zijn  
dan  de  andere.  Het  universum  kan  niet  worden  geregeerd  door  de  wet  van  de  
jungle,  waar  de  sterksten  de  zwakken  doden,  doe  dat  nooit.  Zoals  sommige  
mannen  die  vrouwen  pijn  doen  omdat  ze  sterker  zijn  en  er  elk  jaar  veel  vrouwen  
worden  vermoord,  is  dit  niet  correct.  Alle  mannen,  vrouwen  en  dieren  hebben  
hetzelfde  recht  om  te  leven,  niemand  heeft  het  recht  om  vrouwen  of  dieren  te  
doden.

Je  kunt  niet  doden  voor  je  plezier  of  eten  voor  je  plezier.  Het  is  gemakkelijk,  
denk  maar  eens  na,  wil  je  vermoord  worden?  Ik  weet  zeker  dat  het  antwoord  
nee  is.  Vind  je  het  leuk  om  gekwetst  te  worden?  Nee.  Als  ze  niet  gedood  willen  worden,  nee.

De  eerste  reden  is  dat  we  plantenetende  dieren  zijn,  alleen  al  door  naar  onze  
tanden  te  kijken,  kun  je  zien  dat  we  hetzelfde  type  tanden  hebben,  zoals  
paarden,  koeien,  ze  hebben  dezelfde  vorm  als  de  tanden  die  wij  hebben,  daarom  
hebben  ze  ingewanden  dat  is  twaalf  keer  de  lengte  van  ons  lichaam.  Vleesetende  
dieren  zoals  tijgers  en  leeuwen  hebben  hoektanden  en  hun  ingewanden  zijn  
drie  keer  zo  lang  als  hun  lichaam.  Als  ze  vlees  eten,  zullen  ze  het  heel  snel  
evacueren,  maar  aangezien  onze  darm  twaalf  keer  de  lengte  van  ons  lichaam  
is,  is  het  van  binnen  verrot  als  we  vlees  eten  voordat  het  wordt  geëvacueerd.  
Ons  lichaam  krijgt  een  deel  van  de  eiwitten,  calorieën  en  andere  delen  van  het  
vlees,  de  schadelijke  elementen,  binnen.
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Ontzettend  bedankt.

Alle  schulden  moeten  betaald  worden.  Elke  persoon  die  anderen  schade  heeft  
berokkend,  moet  ervoor  betalen,  dit  is  de  wet  van  het  universum,  iedereen  moet  
betalen.

dood  anderen  die  zwakker  zijn  dan  jij.  Als  je  niet  gekwetst  wilt  worden,  doe  
anderen  dan  ook  geen  pijn.  Je  moet  jezelf  in  hun  schoenen  verplaatsen,  
menselijker  zijn  en  anderen  begrijpen.  Gebruik  niet  de  wet  van  de  jungle,  waar  
de  sterkste  altijd  wint,  het  zal  nooit  een  goed  einde  hebben.

Als  je  dit  niet  wilt,  doe  het  dan  niet.  Zorg  voor  iedereen  om  je  heen,  of  ze  je  nu  
kennen  of  niet,  help  ze  en  hetzelfde  geldt  voor  dieren.  Ze  doen  anderen  geen  
pijn  en  eten  geen  vlees.  Als  je  een  gelukkig  leven  en  een  goede  gezondheid  
wilt  hebben,  eet  dan  geen  vlees.  Als  je  vlees  wilt  eten,  onthoud  dan  dat  je  
ervoor  moet  betalen,  niet  alleen  met  je  gezondheid,  maar  ook  met  de  wetten  
van  het  universum,  die  ervoor  zullen  moeten  betalen.

Volgens  boeddhisten  zal  elke  persoon  die  anderen  schaadt  in  zijn  volgende  
leven  een  dier  zijn,  die  als  dier  zal  worden  geboren.
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TWEEDE  DEEL

KORTE  TEKSTEN

Dus  als  je  een  goede  gezondheid  wilt  hebben,  moet  je  iets  voor  jezelf  doen.  Het  
maakt  niet  uit  of  je  rijk,  machtig  en  gelukkig  bent,  als  je  goed  en  langer  wilt  
leven,  moet  je  yoga  beoefenen,  er  is  geen  andere  manier.  Pillen  slikken,  die  
chemisch  zijn,  is  niet  goed,  hoe  meer  je  neemt,  hoe  meer  je  gezondheid  wordt  
beschadigd.

Om  een  goede  doorbloeding  te  hebben,  moet  je  yoga  beoefenen.  Dankzij  yoga  
en  met  je  geest  kun  je  je  bloedsomloop  maken  en  daarom  heb  je  geen  cyste  of  
kanker.

De  manier  van  denken  kan  ons  uiterlijk  veranderen.  Als  we  negatief  denken,  zal  
dit  ons  uiterlijk  beïnvloeden  en  negatief  worden.  Als  we  boos  zijn,  kijken  we  
boos,  we  kunnen  het  zien,  en  als  we  verdrietig  zijn,  kijken  we  verdrietig.  Als  je  
er  goed  uit  wilt  zien,  moet  je  altijd  positief  denken.  Als  alles  positief  is:  je  
uiterlijk  zal  positief  zijn,  je  leven  zal  positief  zijn,  je  gezondheid  zal  positief  zijn,  
je  toekomst  zal  positief  zijn,  je  gezin  zal  positief  zijn.

Ik  beoefen  al  meer  dan  veertig  jaar  yoga  en  in  veertig  jaar  heb  ik  nog  nooit  naar  
het  ziekenhuis  hoeven  gaan  of  een  operatie  ondergaan.  Ik  ben  nog  nooit  ziek  
geweest  en  heb  nog  nooit  pijn  gevoeld.

Het  leven  hangt  af  van  de  bloedsomloop.  Als  het  bloed  niet  goed  circuleert,  
gaan  we  dood.  Als  het  niet  door  het  hart  circuleert,  kunnen  we  een  hartaanval  
krijgen  en  sterven.  Als  het  niet  door  de  hersenen  circuleert,  kunnen  we  een  
beroerte  krijgen  en  overlijden.  Gezondheid  hangt  af  van  de  bloedsomloop.
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3.-  WEES  EEN  MILJOENAIR

Een  miljonair  die  naar  het  gesprek  luisterde,  zei  tegen  Boeddha:  "Ik  breng  een  
auto  vol  rijst  voor  je."  Boeddha  zei:  "Goed."  Al  snel  kwam  hij  met  een  auto  vol  
rijst  en  zei  tegen  Boeddha:  "De  bedelaar  gaf  hem  een  kom  rijst,  en  in  zijn  
volgende  leven  wordt  hij  miljonair,  ik  word  later  koning."  Boeddha  zei  tegen  
hem:  "Kom  met  me  mee,  ik  zal  het  je  laten  zien,  kijk  naar  het  goede."  De  
miljonair  zag  een  os  die  het  land  aan  het  bewerken  was  en  de  vliegen  met  zijn  
staart  wegjaagde.  De  miljonair  vroeg  aan  Boeddha:

Iedereen  wil  miljonair  worden.  Volgens  Boeddha  moet  elke  persoon  die  miljonair  
wil  worden,  eerst  geld  geven  aan  de  armen  en  de  behoeftigen  helpen.  Door  
andere  mensen  te  helpen  heel  gelukkig  te  zijn,  krijg  je  een  geluksgevoel.  Dit  zal  
uw  gezondheid  en  uw  fortuin  verbeteren  en  u  helpen  de  juiste  beslissingen  te  
nemen.  Dit  is  één  ding.  Het  tweede  punt,  ik  ga  een  verhaal  over  Boeddha  
uitleggen:  Eens  bood  een  bedelaar  Boeddha  een  kom  rijst  aan.  Het  enige  wat  
hij  had  was  deze  kom  rijst.  De  bedelaar  zei  tegen  Boeddha:  "Boeddha,  dit  is  
alles  wat  ik  heb  en  ik  zou  het  je  graag  willen  geven,  ook  al  eet  ik  vandaag  niet,  
het  is  geen  probleem  voor  mij.  Ik  geef  Boeddha  graag  alles  wat  ik  heb.  "  
Boeddha  zei  tegen  hem:  "Kom  mee,  ik  heb  iets  om  te  laten  zien"  Ze  gingen  
samen  naar  een  put  en  Boeddha  zei  tegen  hem:  "kijk  er  goed  in".  De  bedelaar  
kon  het  beeld  zien  van  een  miljonair  die  in  een  enorm  huis  woont  vol  bedienden  
en  vol  comfort.De  bedelaar  vroeg  Boeddha:  "Wie  is  dit?"  En  Boeddha  
antwoordde:  "Ben  jij  het"  "Ik?"

Het  hangt  allemaal  af  van  je  energie  en  je  manier  van  denken.  Als  een  vrouw  er  
mooi  uit  wil  zien,  om  mooi  te  zijn,  aardig  en  aardig  te  zijn  en  succesvol  te  zijn  
in  haar  leven,  moet  ze  in  de  eerste  plaats  positief  denken.  Een  positieve  
gedachte  hebben  zal  je  leven  en  alles  om  je  heen  positief  maken.  Als  je  negatief  
denkt,  zal  je  hele  leven,  alles  om  je  heen,  je  toekomst  en  je  verlangens  negatief  
zijn.  Nu  weet  je,  als  je  gelukkig  wilt  zijn  en  je  wensen  wilt  laten  uitkomen,  moet  
je  gewoon  positief  denken.  Iedereen  die  kwaad  over  je  doet  of  spreekt,  laat  je  
er  niet  door  beïnvloeden,  want  het  zal  je  negatief  laten  denken  en  het  zal  slecht  
zijn  voor  onszelf.  Voor  ons  eigen  bestwil  moeten  we  ons  geen  zorgen  maken  
over  de  situatie  of  het  milieu,  laat  het  onze  gemoedstoestand  of  onze  manier  
van  denken  niet  beïnvloeden.  Het  is  altijd  goed  om  positief  voor  onszelf  te  zijn.  
Ik  wens  iedereen  geluk.  Als  je  gelukkig  wilt  zijn,  luister  dan  alsjeblieft  naar  me,  
probeer  positief  te  zijn  met  je  acties  en  gedachten,  dit  is  het  enige  dat  goed  
voor  je  is.  Alle  negatieve  handelingen,  zoals  moord,  het  schaden  van  andere  
mensen,  wraak  met  of  zonder  reden,  het  mishandelen  van  mensen  of  het  
schaden  van  familie,  vrienden,  de  samenleving  of  de  staat,  zijn  negatieve  
handelingen.

"Ja,  in  je  volgende  leven  zul  je  deze  miljonair  zijn  omdat  je  me  vandaag  een  
kom  rijst  aanbood,  alles  wat  je  had,  en  dat  is  de  beloning  voor  je  vriendelijkheid."

Hoe  krijg  je  een  goede  toekomst  en  hoe  word  je  miljonair?
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4.-  DE  VROUW

Als  je  miljonair  wilt  worden,  geef  dan  zoveel  mogelijk  aan  mensen  in  nood,  
degenen  die  armer  zijn  dan  jij,  en  je  zult  de  beloning  ontvangen  om  miljonair  te  
worden.  Als  je  miljonair  wilt  worden,  is  de  enige  manier  om  mensen  te  helpen  
die  meer  nodig  hebben  dan  jij.  Al  uw  donaties  aan  mensen  in  nood  worden  
honderd  of  een  miljoen  keer  vermenigvuldigd  als  beloning.  De  enige  manier  
om  aan  armoede  te  ontsnappen,  is  door  andere  mensen  te  helpen  die  armer  
zijn  dan  jij,  door  hen  zoveel  mogelijk  te  helpen.  Boeddha  zegt  dat  hij  dan  zijn  
beloning  zal  krijgen  en  Boeddha  liegt  nooit,  Boeddha  houdt  zich  altijd  aan  zijn  
beloften.  Er  zijn  drieduizend  jaar  verstreken  sinds  Boeddha's  dood,  en  alles  
wat  hij  zei  is  tot  op  de  dag  van  vandaag  bewaard  gebleven.

"Wat  is  dit?"  En  Boeddha  antwoordde:  "jij",  "Ik?",  "Ja,  al  het  geld  dat  je  hebt  
heb  je  gekregen  ten  koste  van  de  armen,  dus  je  bent  rijk  geworden.  Dit  zal  je  
straf  zijn.  Je  zult  miljoenen  moeten  werken  jaar  en  geboren  als  een  os  om  alles  
terug  te  geven  wat  je  van  de  armen  hebt  genomen  en  omdat  je  me  vandaag  een  
auto  vol  rijst  hebt  gegeven,  heeft  deze  os  een  staart.  Het  hangt  niet  af  van  de  
hoeveelheid,  het  hangt  af  van  je  hart  ".

Dood  en  dood.  We  zijn  allemaal  kinderen  van  God.  In  geen  geval  kunnen  we  
elkaar  doden,  mensen,  dieren  of  enig  levend  wezen.  Degene  die  moordt,  moet  
volgens  de  wetten  van  God  een  miljoen  keer  met  zijn  leven  betalen  aan  degene  
die  is  vermoord.  Onder  geen  enkele  omstandigheid  of  reden,  of  onder  de  naam  
van  God  of  een  andere  naam,  mag  men  niet  doden,  men  kan  niet  doden.  Dit  is  
onvergeeflijk  in  menselijke  wetten  en  Gods  wetten.  Dieren  en  mensen  kunnen  
niet  worden  gedood.  We  eten  dieren  die  zwakker  zijn  dan  wij.  Omdat  we  vlees  
eten,  doden  mensen  dieren  voor  ons.  Als  ze  geen  vlees  eten,  zal  niemand  de  
dieren  doden.  Leven  en  laten  leven.  Onthoud  dat  het  doden  van  een  levend  
wezen,  direct  of  indirect,  zal  boeten  voor  hun  zonden,  allemaal,  inclusief  de  
foetus,  die  het  hart  klopt.  Elk  levend  wezen  heeft  het  recht  om  te  leven,  net  als  
jij  of  ik,  net  als  iedereen.  Daarom  kunnen  we  niet  doden,  ongeacht  de  reden,  de  
naam,  onder  welke  naam  dan  ook  van  welke  God  dan  ook,  we  kunnen  niet  
doden.  Onthoud  dat  iedereen  die  je  doodt,  direct  of  indirect,  naar  de  hel  gaat  
als  ze  sterven  en  door  een  berg  bladeren  gaan.  De  ziel  sterft  niet,  maar  ze  kan  
de  pijn  ondergaan  van  het  door  een  berg  bladeren  gaan  en  langzaam  sterven.  
Als  hij  eenmaal  dood  is,  zal  hij  opstaan  en  telkens  weer  sterven  gedurende  
duizend  jaar  voor  elk  leven  dat  hij  heeft  genomen.  Er  is  geen  vergeving,  Gods  
wetten  zijn  erger  dan  menselijke  wetten.  Het  andere  leven  is  gecompliceerder  
en  moeilijker  dan  dit  leven,  met  de  demonen,  veel  gecompliceerder.  Denk  niet  
dat  je  het  moet  zien  om  het  te  geloven.

Een  euro  van  een  bedelaar  is  hetzelfde  als  een  miljoen  van  een  miljonair.
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5.-  NATUURRAMPEN

Gedachten  zijn  het  eerste  probleem  en  het  tweede  is  wat  we  doen.  Vervuiling  en  
andere  dingen  die  schadelijk  zijn  voor  het  milieu  en  als  gevolg  daarvan  hebben  we  
last  van  overstromingen,  tyfoons,  aardbevingen...  We  veroorzaken  van  alles.  
Waarom  veroorzaakt  dit  ons?  Omdat  ze  niet  hebben  begrepen  dat  we  deel  uitmaken  
van  de  natuur,  we  zijn  een  geheel  en  dit  feit  willen  ze  niet  accepteren.  De  natuur,  
het  universum  en  wij  zijn  één,  niet  twee.

Het  is  niet  de  schuld  van  de  natuur,  de  enige  die  de  schuld  zijn  van  de  mens.

Als  we  ons  realiseren  dat  alles  een  deel  van  ons  is,  zal  dat  de  natuur  of  het  
universum  geen  kwaad  meer  doen.  Dat  moeten  we  weten  om  natuurrampen  te  
voorkomen.  Wij  zijn  de  enigen  die  het  kunnen  oplossen.  We  hebben  de  natuur  
schade  toegebracht  en  nu  is  de  natuur  tegen  ons,  maar  het  is  niet  de  schuld  van  
de  natuur  of  natuurrampen,  het  is  gewoon  onze  schuld.  We  moeten  dit  veroorzaken  
met  vervuiling  en  industrieën  die  alleen  hun  eigen  belangen  zien.  We  geven  niet  
om  mensen,  milieu  of  de  natuur,  daarom  lijden  we  aan  deze  problemen  die  met  de  
dag  erger  worden.Om  onze  planeet,  de  natuur  en  onszelf  te  redden,  moeten  we  
denken  dat  we  deel  uitmaken  van  de  natuur.

Allereerst  komt  het  door  onze  gedachten.  Mensen  worden  egoïstischer  en  meer  
mensen  hebben  slechte  gedachten.

Ons  lichaam  heeft  bijvoorbeeld  een  lever,  nieren,  hart...  ze  maken  deel  uit  van  ons  
lichaam.  Onze  maag,  ons  hart,  nieren,  darmen,  een  hand  of  een  teen  kunnen  niet  
worden  beschadigd,  omdat  ze  deel  uitmaken  van  ons.  We  moeten  begrijpen  dat  we  
één  zijn,  we  moeten  begrijpen  dat  we  een  geheel  zijn.  We  zorgen  voor  ons  lichaam,  
ons  hart,  onze  nieren,  we  proberen  altijd  voor  onszelf  te  zorgen.  Als  u  een  
gezondheidsprobleem  heeft,  moet  u  naar  de  dokter  gaan  om  het  probleem  op  te  
lossen.

Deze  negatieve  energie  beïnvloedt  de  natuur  en  het  universum.

Dat  moeten  we  ook  doen  met  de  natuur  en  het  universum,  dan  zijn  we  het  paradijs.  
Als  je  dit  doet,  zul  je  in  de  toekomst  niet  zoveel  natuurrampen  hebben.  Het  hangt  
allemaal  van  onszelf  af.

Om  deze  reden  begrijpen  mensen  niet  dat  dit  tot  natuurrampen  leidt.

We  denken  dat  natuurrampen  niets  met  ons  te  maken  hebben,  maar  in  werkelijkheid  
zijn  wij  degenen  die  deze  rampen  veroorzaken.
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De  arme  man  zei  tegen  de  reiziger:  "Kom  naar  mijn  huis,  ga  zitten,  ververs  jezelf  en  
drink  thee,  daarna  kun  je  je  reis  voortzetten".

Mensen  omdat  ze  je  zo  beetje  bij  beetje  hebben  geholpen,  als  je  oud  bent,  word  je  
rijk  en  de  mensen  die  je  zullen  helpen,  je  positieve  energie  zal  worden  versterkt  en  
alle  positieve  energie  van  de  mensen  die  je  hebben  geholpen,  zal  je  helpen  omdat  
je  bent  een  goed  mens  en  goede  mensen  zullen  je  helpen.

Als  je  geld  hebt  en  je  wilt  meer  geld  hebben,  een  goede  gezondheid,  veel  geluk  en  
een  lang  leven  hebt,  hoef  je  alleen  maar  de  armen  te  helpen  en  dan  zul  je  altijd  rijk  
zijn,  altijd  machtig,  je  zult  een  lang  leven  hebben  en  een  goede  gezondheid  hebben,  
want  wanneer

De  reiziger  zei:  "Je  bent  een  goed  mens,  je  kent  me  niet  en  je  nodigde  me  uit  bij  jou  
thuis  voor  thee,  rust  en  je  hebt  de  ventilator  aangezet  om  me  af  te  koelen,  je  bent  
een  goed  mens.  Wat  ben  je  nu  aan  het  doen?" ?"  Mijn  vriend  zei:  "Niets"  En  hij  
antwoordde:  "Waarom?"

Niemand  helpt  een  slecht  persoon,  niemand  helpt  een  egoïstisch  persoon,  niemand,  
want  als  je  egoïstisch  bent,  bedank  je  nooit  iemand  en  daarom  zal  niemand  je  
helpen.  Als  je  hulp  wilt,  heb  je  de  kans  om  een  goed  mens  te  zijn  en  dan  zal  iedereen  
je  helpen.

De  armen  zeiden:  "Omdat  ik  geen  geld  heb  en  ik  heb  net  een  beetje  gestudeerd  en  
ik  heb  niets  gevonden"

Vroeger  had  ik  een  vriend  die  erg  arm  was.  Hij  zat  vroeger  voor  zijn  huis  te  
zonnebaden.  Een  reiziger  passeerde  zijn  deur.

Waarom  de  armen?  Volgens  de  boeddhistische  theorie  waren  alle  armen  hebzuchtig  
en  egoïstisch  in  hun  vorige  levens,  alles  was  voor  hen  en  ze  hielpen  nooit  anderen,  
daarom  zijn  ze  in  dit  leven  arm.

De  reiziger  zei  toen:  "Ik  zie  dat  je  een  goed  mens  bent.  Ik  zal  je  helpen.  Ik  ben  dekens  
aan  het  maken.  Ik  zal  dekens  geven  en  ze  aan  je  verkopen  en  me  het  geld  geven.  Ik  
vertrouw  je  omdat  je  een  goede  bent.  "  persoon  De  reiziger  deed  het  en  nu  is  mijn  
vriend  
een  miljardair,  alleen  maar  omdat  hij  een  reiziger  heeft  geholpen  om  wat  rust  te  
krijgen.  Als  je  een  goede  toekomst  wilt  hebben,  moet  je  mensen  helpen  zonder  iets  
terug  te  vragen.

Het  was  zomer,  het  was  erg  heet  en  de  reiziger  had  dorst.

Rijke  mensen  waren  in  hun  vorige  levens  genereus  voor  de  armen  en  hielpen  
mensen  in  nood,  zodat  ze  in  dit  leven  rijk  zijn,  miljonairs.  Als  u  nu  arm  bent,  hoe  
kunt  u  dan  uw  financiën  verbeteren?  Een  arme  heeft  niet  veel  geld,  maar  hij  heeft  
tenminste  penningen.  Honderd  van  een  arme  man  heeft  dezelfde  waarde  als  een  
miljoen  van  een  miljonair.  Als  een  arme  je  een  cent  geeft,  heeft  die  dezelfde  waarde  
als  een  bepaald  miljoen  en  een  miljonair.  In  Boeddha's  ogen  zijn  1  cent  en  1  miljoen  
hetzelfde,  het  hangt  er  maar  van  af  of  je  anderen  vanuit  je  hart  helpt.  Als  je  rijk  wilt  
worden,  moet  je  zoveel  mogelijk  mensen  helpen  die  armer  zijn  dan  jij.

Als  een  machtige  miljonair  mensen  slecht  behandelt,  is  hij  egoïstisch,  hij  helpt  nooit  
anderen,  hij  wil  gewoon  van  zijn  leven  genieten  met  de  feesten  en  geeft  alleen  geld  
uit  aan  zichzelf  en  zijn  familie  en  aan  niemand  anders,  deze  persoon  die  geniet  van  
het  geluk  van  zijn  vorige  leven,  zal  dit  geluk  heel  snel  eindigen.  De  overgrote  
meerderheid  van  de  miljonairs  wordt  op  hoge  leeftijd  ziek  en  arm  en  niemand  geeft  
om  hen.  Zoveel  lucifers  en  geld  uitgegeven  voor  vrienden  die  niet  om  hen  geven  als  
ze  arm  zijn.

6.-  RIJKE  MAN  EN  ARME  MAN

Machine Translated by Google



TERUG  INDEX

7.-  CONFLICTEN

Als  een  persoon  in  dit  leven  jou  pijn  doet,  en  jij  hem  pijn  doet  in  het  volgende  
leven,  dan  doet  de  andere  persoon  in  een  ander  leven  jou  weer  pijn  en  jij  doet  
hem  pijn  in  het  volgende  leven….  enzovoort,  deze  cyclus  eindigt  nooit,  eindigt  
nooit.

als  je  dat  doet,  gaan  we  positieve  energie  creëren  en  God  zal  je  helpen,  geloof  
het  of  niet,  God  zal  je  helpen.

Volgens  de  boeddhistische  theorie  is  elke  persoon  die  ons  pijn  doet,  omdat  je  
ze  in  een  vorig  leven  pijn  hebt  gedaan.  Dus  in  dit  leven  betaalt  ze  je  terug  voor  
het  kwaad  dat  je  haar  hebt  aangedaan.  Als  je  hem  vergeeft,  zal  de  schuld  
worden  betaald,  zul  je  vrede  hebben.

Als  iemand  je  pijn  doet,  maak  je  geen  zorgen,  hij  zal  zichzelf  straffen,  zijn  
geweten  zal  hem  straffen.  Misschien  wil  hij  het  in  het  bijzijn  van  anderen  niet  
toegeven,  maar  van  binnen,  als  hij  slaapt,  als  hij  alleen  is,  zal  hij  zichzelf  
langzaam  straffen.  God  hoeft  niet  te  straffen.  Iedereen  heeft  zijn  eigen  geweten  
en  als  iemand  pijn  doet,  straft  hij  zichzelf  veel  meer  dan  wanneer  je  wraak  
neemt.  Het  wordt  veel  langzamer  gestraft,  harder  dan  je  eigen  wraak.  Daarom  
is  het  niet  nodig  om  wrok  te  koesteren  of  wraak  te  nemen.  Als  iemand  je  pijn  
doet,  neem  het  dan  alsof  je  jezelf  onderzoekt,  alsof  je  een  examen  aflegt.  Als  je  
dit  examen  kunt  halen,  ga  je  een  level  omhoog.  Daarom  moet  u  onthouden  dat  
u  geen  wrok  hoeft  te  koesteren  tegen  mensen  die  u  pijn  hebben  gedaan.  Als  je  
het  volhoudt,  zul  je  veel  problemen  hebben:  zenuwen,  stress,  slechte  
bloedsomloop...  en  dus  je  leven  beïnvloeden,  je  zult  sneller  verouderen,  je  zult  
altijd  ziek  zijn,  en  niets  zal  goed  gaan  in  je  leven  omdat  je  totaal  negatief  denkt .

Je  zult  nooit  je  hoofd  opheffen.  Om  gezond  te  zijn  hoef  je  alleen  maar  te  
vergeven.  Vergeef  alsof  je  jezelf  vergeeft.  Je  moet  vergeven  om  in  vrede  en  
kalmte  te  leven,  want  wraak  brengt  alleen  wraak  en  meer  wraak  en  meer  
wraak….  dus  je  kunt  niet  goed  leven.
Als  je  goed  wilt  leven,  probeer  dan  te  vergeven,  het  is  de  enige  oplossing,  er  is  
geen  andere.  Maak  je  geen  zorgen,  God  en  zijn  geweten  zullen  hem  voor  je  
straffen.  Hij  zal  zijn  straf  zeker  volledig  vervullen,  God  en  hijzelf  zullen  wraak  
voor  je  nemen.

We  moeten  iedereen  vergeven  die  ons  pijn  doet.  Volgens  de  boeddhistische  
theorie  moeten  we  naast  vergeven  ook  danken.  Je  mag  geen  wrok  koesteren  
en  je  moet  het  kwaad  vergeten  dat  een  ander  je  aandoet,  want  als  je  dit  allemaal  
in  je  houdt,  doe  je  alleen  jezelf  pijn.  Ook  al  heb  je  volkomen  gelijk,  met  wraak  
en  wrok  slaag  je  er  alleen  maar  in  jezelf  pijn  te  doen.  Je  kunt  niet  in  vrede  leven,  
je  kunt  niet  rustig  leven,  je  denkt  altijd  negatief  en  dit  tast  je  gezondheid  aan  en  
je  kunt  geen  kwaliteit  van  leven  hebben.
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8.-  ROKEN

Je  hoeft  het  niet  te  doen.  Koester  geen  wrok.  Probeer  goed  te  leven.
Dit  is  de  boeddhistische  theorie  van  conflicten.

Het  roken  van  sigaretten  doodt  langzaam.  Elke  sigaret  is  in  5  minuten  van  je  leven.  
Op  elk  pakje  staat:  roken  doet  ernstig  pijn,  roken  is  dodelijk,  roken  veroorzaakt  
longkanker  en  alle  rokers,  lees  dit  en  trek  het  je  niet  aan.  Sommigen  worden  bang  
en  proberen  uit  deze  ondeugd  te  komen.  Eerder  probeerde  een  van  mijn  
yogastudenten  te  stoppen  met  roken.  Het  kon  een  jaar  lang  worden  gestopt,  maar  
het  verzette  zich.  Een  jaar  later  hield  ik  het  niet  meer.  Voordat  ik  stopte  rookte  ik  
een  pakje  per  dag  en  na  dat  jaar  rookte  ik  3  pakjes  per  dag.  Het  duurde  niet  lang  of  
hij  was  dat  jaar  weer  rookvrij.  Daarom  hoef  je  jezelf  niet  te  forceren  om  te  stoppen  
met  roken,  want  het  werkt  niet  en  je  zult  nooit  kunnen  stoppen.  Om  voor  altijd  te  
stoppen  met  roken,  moet  je  jezelf  en  jezelf  overtuigen.  Als  je  jezelf  niet  overtuigt,  
geef  dan  nooit  op.  Overtuig  uzelf  als  u  langer  wilt  leven,  een  goede  gezondheid  wilt  
hebben,  een  langer  leven  wilt  hebben.  U  moet  stoppen  met  roken  als  u  gezond  wilt  
zijn  en  geen  longkanker  wilt  krijgen.  Om  al  deze  redenen  moet  je  jezelf  overtuigen.  
Soms  is  het  mogelijk  om  met  hypnose  te  stoppen  met  roken.  Als  je  gehypnotiseerd  
bent,  zie  je  je  longen  vol  nicotine,  zo  vies  en  walgelijk.  Een  manier  om  te  stoppen  
met  roken  is  door  walgelijk  naar  je  longen  te  kijken.  De  beste  en  enige  manier  is  
om  jezelf  ervan  te  overtuigen  dat  het  slechts  een  gril  is,  dat  het  geen  noodzaak  is.  
Stel  je  voor  dat  je  een  goed  gezin  hebt,  een  goede  zaak /  baan,  rustig  kunt  leven  
met  je  kinderen  en  heel  comfortabel  en  in  je  beste  deel  van  je  leven  sterft  aan  
tabak.  Zou  dat  niet  zonde  zijn?  Als  je  jong  en  arm  was  en  niets  hebt,  denk  je  
misschien  dat  dat  oké  is,  omdat  je  niets  te  verliezen  hebt,  maar  dat  komt  meestal  
als  je  bijna  50  jaar  oud  bent.  Mensen  beginnen  te  sterven  in  het  beste  deel  van  hun  
leven,  als  alles  is  opgelost,  is  alles  perfect.  U  houdt  van  uw  vrouw,  uw  kinderen  en  
alles  is  perfect,  maar  elke  keer  dat  u  een  sigaret  neemt  en  deze  rookt,  neemt  u  5  
minuten  van  uw  leven  weg.  Als  je  80  wilt  worden,  is  het  jammer  dat  je  op  50  of  60  
sterft  als  je  hele  leven  is  uitgewerkt.  Voor  je  eigen  bestwil,  voor  je  gezin,  je  
kinderen,  denk  na  en  overtuig  jezelf  om  te  stoppen  met  roken.
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Het  gebruik  van  alcohol  is  verboden.  Dit  betekent:  drink  geen  alcohol.
Als  je  dat  doet,  drink  dan  gewoon  een  beetje.  Alcohol  heeft  veel  gezinnen  
verwoest.  Als  iemand  dronken  is,  hoeveel  misdaden  kunnen  er  dan  gepleegd  
worden?  Hoeveel  mensen  zijn  door  het  gebruik  van  alcohol  omgekomen  bij  
auto-ongelukken?  En  als  gevolg  daarvan  hebben  veel  gezinnen  hun  vader,  
moeder  of  hun  kinderen  verloren  door  alcohol.

Oorlog  brengt  alleen  maar  ongeluk.  In  de  Tweede  Wereldoorlog  stierven  
honderd  mensen,  werd  500  miljard  dollar  uitgegeven  en  in  de  oorlog  in  Vietnam  
werd  18  miljard  dollar  uitgegeven.  Stel  je  voor  al  het  verloren  geld.  Als  dat  geld  
in  derde  landen  was  geïnvesteerd  om  hun  levenskwaliteit  te  verbeteren  en  
armoede  te  stoppen,  zou  de  wereld  een  paradijs  zijn  geweest.  Zoveel  oorlogen  
en  doden,  wat  is  het  positieve  voor  ons?  Niets,  alles  is  negatief.

Om  een  oorlog  te  voorkomen,  moeten  alle  landen  elkaar  respecteren.  Omdat?  
Omdat  we  allemaal  één  zijn,  zijn  alle  landen  één  en  vormen  ze  een  geheel.  Met  
een  oorlog  zullen  alle  betrokken  landen  doden  hebben,  er  zal  veel  geld  vloeien,  
mensen  zullen  sterven,  ze  zullen  armer  worden  en  de  vernietiging  zal  totaal  
zijn.  Niets  zal  goed  zijn,  alles  zal  slecht  zijn.  Mensen  moeten  weten  dat  de  dood  
alleen  maar  ongeluk  brengt.  Het  doden  van  baby's,  het  veroorzaken  van  de  
dood  van  de  foetus  of  de  dood  van  dieren  brengt  alleen  maar  vernietiging  op  
onze  planeet,  niets  goeds.  We  moeten  leren  vriendelijk,  hartelijk  en  
vergevingsgezind  te  zijn  voor  de  hele  wereld  of  elk  land.  Probeer  geen  oorlog  
te  voeren,  er  zullen  aan  beide  kanten  doden  vallen,  dit  is  het  enige  dat  je  uit  een  
oorlog  haalt.  We  moeten  weten  dat  alle  mensen  één  zijn,  en  het  universum  is  
één,  en  de  natuur  is  één.  Als  we  niet  geloven  dat  we  één  zijn  en  iedereen  alleen  
aan  zichzelf  denkt,  dat  we  nu  de  resultaten  zien,  vernietigen  we  de  natuur  en  
beïnvloedt  het  milieu  ons  ook

Boeddha  zegt  niet  om  alcohol  te  drinken.  Onthoud  dat  alcohol  alleen  ongeluk  
veroorzaakt,  het  brengt  geen  goede  dingen,  alleen  ongeluk  voor  je  familie,  voor  
jou,  voor  de  samenleving  en  voor  vele  anderen.  Daarom  mag  u  geen  alcohol  
drinken.  Als  je  begint  te  drinken  en  alcoholist  wordt,  hoe  ga  je  dan  van  je  
alcoholverslaving  af?  Je  zult  je  leven  vernietigen,  je  toekomst  zal  donker  zijn,  
er  zal  niets  zijn,  niemand  zal  naast  een  dronkaard  zijn.  Drink  geen  alcohol,  als  
je  wilt,  kun  je  een  beetje  drinken.  Alcoholisme  is  slecht  voor  jou,  voor  je  familie,  
voor  de  samenleving,  voor  de  staat,  voor  iedereen.  Als  je  dronken  bent,  kun  je  
een  andere  persoon  vermoorden  of  iets  buitensporigs  doen.  Vergeet  niet  dat  je  
geen  alcohol  mag  drinken,  het  is  verboden  volgens  de  wetten  van  de  
boeddhisten,  drink  niet.  Als  je  gelukkig  wilt  leven  met  je  gezin,  drink  dan  geen  
alcohol  omdat  het  anderen  beïnvloedt.  Drink  niet.
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milieu  met  opwarming  van  de  aarde  en  ook  het  aantal  natuurrampen  neemt  toe.  
Dit  gebeurt  omdat  we  ons  niet  bewust  zijn  dat  we  allemaal  één  zijn.  Onthoud  
dat  dit  alles  oprecht  moet  worden  gedaan  om  de  aarde  in  een  paradijs  te  
veranderen.  We  hoeven  elkaar  alleen  maar  te  helpen,  want  we  zijn  één.  Als  een  
land  in  de  problemen  zit,  kan  dat  ons  raken.  Net  als  aids  begon  het  probleem  in  
Afrika  en  trof  het  de  rest  van  de  wereld,  dus  we  moeten  elk  land  dat  in  
moeilijkheden  verkeert  met  heel  ons  hart  helpen.  Als  we  ze  niet  meteen  helpen,  
heeft  dat  gevolgen  voor  ons  en  ook  voor  de  rest  van  de  wereld.  Wij  zijn  één,  wij  
en  het  universum  zijn  één,  het  ene  land  en  het  andere  zijn  één,  wij  zijn  één,  niet  
twee.  We  moeten  niet  egoïstisch  zijn,  anders  werkt  het  niet.  Als  we  allemaal  
samenwerken,  komt  alles  goed.  Oorlog  brengt  niets  goeds.

Alles  wat  goed  is  voor  de  mensen  moet  worden  gedaan.  Ze  moeten  geen  cent  
uitgeven  aan  iets  dat  mensen  niet  ten  goede  komt.  Alles  moet  vriendelijk  
worden  gedaan,  ongeacht  de  politieke  partij.  Waar  het  om  gaat  is  dat  elke  
politieke  partij  dat  moet  doen,  en  ik  geloof  dat  dat  het  beste  is  voor  het  volk.  
Ongeacht  het  politieke  standpunt,  het  belangrijkste  is  om  te  doen  wat  het  beste  
is  voor  de  mensen  en  geen  oorlog  te  voeren.

de

In  de  Tweede  Wereldoorlog  probeerde  Hitler  bijvoorbeeld  alle  Europese  landen  
met  geweld  te  verenigen  door  oorlog  te  voeren.  Zou  het  zijn  doel  kunnen  
bereiken?  Nee.  Japanners  probeerden  met  de  oorlog  de  Aziatische  landen  te  
domineren,  konden  ze  dat  bereiken?  Nee.  Vroeger  probeerden  de  Romeinen  
heel  Europa  te  domineren,  zouden  ze  daarin  slagen?  Nee  waarom  niet?  Omdat  
je  met  geweld  en  negatieve  ideeën  niets  kunt  bereiken,  ben  je  uiteindelijk  een  
mislukkeling.  Veel  onschuldige  mensen  sterven,  de  kosten  van  oorlog  zijn  erg  
hoog  en  de  hele  wereld  wordt  geschaad,  daarom  is  er  geen  reden.  we  kunnen  

oorlog  voeren,  we  zijn  niet  één,  de  strijd  mag  niet  plaatsvinden  tussen  
familieleden  of  broers,  het  is  verboden.  God  zegt  dat  het  verboden  is,  ongeacht  
de  reden,  we  kunnen  elkaar  niet  doden.  Als  iedereen  een  hart  van  goud  zou  
hebben,  wordt  deze  wereld  een  paradijs.  Het  belangrijkste  is  dat  de  leiders  van  
alle  landen  een  hart  van  goud  moeten  hebben.  De  leiders  zijn  dienaren  van  het  
volk,  zij  zijn  niet  de  hoofden  van  het  volk,  zij  moeten  nederige  dienaren  van  het  
volk  zijn.

Nu  zijn  alle  oorlogen  slecht,  ze  brengen  alleen  de  dood,  ze  kunnen  de  hele  
wereld  vernietigen.  Dit  moet  worden  vermeden  omdat  ze  één  zijn.  Dit  is  oorlog  
en  vrede.  Als  je  goed  wilt  leven,  respecteer  en  zorg  voor  de  natuur,  zorg  voor  
dieren  en  mensen,  en  zij  zullen  voor  ons  zorgen,  zodat  we  een  paradijs  op  
aarde  kunnen  creëren.  Sommige  leiders  en  mensen  vernietigen  de  planeet.  Om  
goed  te  leven,  onthoud  dat  we  één  zijn.  Elk  ander  land,  persoon,  dier,  natuur  of  
universum,  we  zijn  allemaal  één.  Als  we  dit  begrijpen,  zullen  we  in  het  paradijs  
leven.  Bedankt.
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Dus  wat  voor  probleem  je  ook  hebt,  probeer  jezelf  niet  te  doden.

NEE!  Als  je  zelfmoord  pleegt  of  iemand  doodt,  krijg  je  je  straf.

Zoals  de  geschriften  van  Boeddha  heel  duidelijk  maken,  leeft  iedereen  die  om  
welke  reden  dan  ook  

zelfmoord  pleegt,  als  deze  persoon  80  jaar  zou  moeten  leven  en  zelfmoord  pleegt  
op  30-jarige  leeftijd,  niet  meer  50  jaar.  Hij  heeft  zelf  een  einde  aan  zijn  leven  
gemaakt.  Volgens  de  geschriften  van  Boeddha  pleegt  die  persoon  elke  7  dagen  
zijn  ziel  weer  zelfmoord.  hoeveel  pijn!  Hoeveel  leed!  Al  deze  fraude  moet  elke  7  dagen  gebeuren.

Elke  persoon  in  het  leven  heeft  slechte  momenten,  maar  je  moet  niet  verdrietig  
zijn,  want  de  zon  zal  snel  opkomen.  Als  de  volle  zon  opkomt,  moet  je  niet  blij  zijn,  
want  de  duisternis  komt  eraan.  Dit  is  het  leven.

Wanneer  iemand  zelfmoord  pleegt,  wacht  hem  in  het  hiernamaals  een  oneindige  
tijd  van  angst,  straf  en  lijden.  Het  niet  waard.  Als  zelfmoord  alles  zou  oplossen,  
dan  zou  iedereen  zelfmoord  plegen  en  zou  iedereen  gelukkig  zijn  en  zouden  we  
daarna  als  engelen  en  heiligen  zijn.

Elke  dag  zijn  er  veel  mensen  die  zelfmoord  plegen.  Mensen  die  zelfmoord  plegen  
denken  dat  als  ze  eenmaal  dood  zijn,  alles  opgelost  is.  Nou,  je  hebt  het  mis,  ze  
hebben  het  helemaal  mis.

Als  een  persoon  zelfmoord  pleegt  door  een  giftige  vloeistof  te  drinken,  moet  hij  die  
giftige  vloeistof  elke  7  dagen  opnieuw  drinken.  Als  die  persoon  zich  aan  een  touw  
ophangt,  zal  hij  zich  elke  7  dagen  aan  een  touw  moeten  ophangen….  dit  voor  de  
rest  van  zijn  leven.  Stel  je  voor,  als  iemand  van  heel  hoog  springt,  moet  hij  elke  7  
dagen  opnieuw  van  de  top  springen.  Stel  je,  voordat  je  sterft,  de  pijn  voor  die  
voorbij  is!  Na  het  plegen  van  zelfmoord  gaat  de  ziel  naar  de  hel  en  wordt  daar  
tussen  de  100  en  500  jaar  gestraft.  Daarna  wordt  hij  vele  jaren  als  dier  geboren.  Al  
deze  mensen  weten  het  niet  en  vragen  zich  af:  is  er  reïncarnatie?  Zeker.  Omdat?  
vraag  het  aan  een  willekeurige  hypnoseleraar,  raadpleeg  een  willekeurig  boek,  
hypnose  heeft  niets  te  maken  met  het  boeddhisme,  maar  rechtvaardigt  dat  we  
allemaal  een  verleden,  een  heden  en  een  toekomst  in  het  leven  hebben.  Dat  het  
leven  niet  eindigt  in  dit  leven,  daarom  bemoeilijkt  zelfmoord  het  bestaan.  Het  lost  
niets  op.  Heb  je  een  serieus  probleem,  het  is  net  middernacht,  alles  is  donker,  maar  
wat  gebeurt  er  na  de  nacht?  beetje  bij  beetje  komt  de  zon  op,  beetje  bij  beetje  gaat  
het  beter.  Daarom  moet  je,  als  je  problemen  hebt,  zo  lang  mogelijk  volhouden,  
want  beetje  bij  beetje  zal  de  zon  opkomen  en  zal  alles  worden  opgelost.  Wanneer  
een  persoon  veel  geluk  heeft,  zouden  ze  niet  gelukkig  moeten  zijn,  want  na  de  
middagzon  komt  zonsondergang  en  nacht,  duisternis.
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De  geschriften  van  de  Boeddha  zeiden:  "Elke  dag  is  een  goede  dag,  elk  uur  is  
een  goed  uur,  elke  persoon  is  een  goed  mens,  alles  is  een  goede  zaak,  elke  
zaak  is  een  goede  zaak...."  Als  je  zo  kunt  zijn,  zul  je  heel  goed  leven.  Lees  meer  
over  de  voordelen  van  het  boeddhisme.  Iedereen  die  je  wil  provoceren,  luister  
niet  naar  ze  of  protesteer  niet,  zo  raken  ze  de  leegte.  Als  iemand  je  pijn  wil  doen  
en  je  staat  op  en  begint  te  vechten,  zal  het  nooit  eindigen.  Als  iemand  je  iets  
vertelt  wat  je  niet  bevalt,  negeer  diegene  dan.  Zolang  je  niet  luistert,  kan  hij  
niets  doen.  Wat  hij  wil,  is  je  provoceren.  Als  je  je  niet  door  hem  laat  provoceren,  
zul  je  nooit  ruzie  krijgen.  Deze  persoon  moet  medelijden  met  je  hebben  omdat  
ze  het  niet  weten  en  daarom  proberen  ze  je  pijn  te  doen.  Maar  de  schade  is  
hemzelf  aangedaan.  Er  is  niets  goeds  voor  hem.

Dit  is  wat  Boeddha  zegt.  Je  moet  alle  mensen  met  veel  liefde  bedanken  en  zo  
kun  je  heel  goed  leven.  Ongeacht  de  situatie,  je  moet  in  harmonie  leven  en  
iedereen  en  alles  bedanken.

We  moeten  leren  dat  niets  ons  denken  of  onze  stemming  beïnvloedt.  Zodat  we  
goed  kunnen  leven.

Als  er  mensen  zijn  die  je  pijn  doen,  die  je  beledigen...  moet  je  niet  boos  worden,  
je  moet  alles  accepteren  wat  er  komt.  Zoals  Boeddha.  Accepteer  alles  wat  komt,  
koester  geen  wrok  en  zeg  dankjewel.  Mensen  vragen:  waarom  moeten  we  
iemand  bedanken  die  ons  pijn  wil  doen?

Doe  het  zo  in  je  dagelijkse  leven,  in  je  dagelijkse  leven.

Nou,  het  is  net  als  slagen  voor  een  test.  Daarom  moet  je  bedanken  met  je  hart,  
met  je  gedachten,  aan  die  persoon  die  je  pijn  heeft  gedaan.  Je  mag  niet  boos  
worden  of  wrok  koesteren.  Als  je  dit  doet,  heb  je  het  mis,  je  hebt  het  helemaal  
mis.

Hallo.  Zodat  de  omgeving  ons  niet  beïnvloedt,  moeten  we  leren  onze  omgeving  
te  verplaatsen:  we  verplaatsen  de  omgeving.  Dit  is  waar  het  om  gaat  om  in  
harmonie  te  kunnen  leven.  Laat  geen  enkele  situatie  je  beïnvloeden.

Dit  is  de  manier  van  denken  om  gelukkig  te  leven,  met  een  goede  gezondheid,  een  goede  
toekomst  en  een  lang  leven.

We  moeten  leren  zoals  Boeddha:  elke  situatie  accepteren  we  met  heel  ons  hart,  
we  zullen  leven  met  een  goede  gezondheid,  een  lang  leven,  met  veel  vrienden,  
met  een  goede  toekomst….

We  moeten  onze  omgeving  met  liefde  bewegen,  iedereen  bedanken  en  zo  een  
leven  met  veel  liefde  leiden.  Dit  is  wat  Boeddha  zegt.  Als  je  iedereen  bedankt,  
kun  je  gezond  leven  met  veel  liefde.

Ontzettend  bedankt.
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THEORIE  VAN  YOGA
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DERDE  DEEL.
YOGA  THEORIE  EN  PRAKTIJK

Yoga,  om  yoga  te  laten  werken,  probeer  mensen  te  helpen,  het  leven  is  kort,  als  je  
mensen  helpt,  kun  je  een  goede  toekomst  en  een  lang  leven  hebben,  een  goede  
gezondheid  en  alle  wensen  die  je  kunt  vervullen.  Maar  daarvoor  moet  je  het  voor  
anderen  doen.  Als  je  het  alleen  aan  God  vraagt  en  het  niet  voor  anderen  doet,  kan  dit  
verlangen  niet  komen.  Help  eerst  de  armen  met  uw  acties,  help  mensen  in  nood,  koop  
medicijnen  voor  mensen  die  geen  geld  hebben  om  ze  te  kopen,  zodat  ze  het  leven  
kunnen  verlengen,  de  gezondheid  kunnen  verbeteren,  want  als  we  dit  doen,  voelen  
we  ons  goed  en  heel  gelukkig  en  we  hebben  een  zeer  positieve  energie  in  ons  na  het  
doen  van  goede  cactussen  voor  anderen.  Dit  vreugdevolle  gevoel  kan  u  helpen  uw  
gezondheid  te  verbeteren  en  uw  leven  te  verlengen.  Daarom  moet  je  het  begrijpen  om  
je  dromen  te  realiseren.

De  enige  die  je  kan  helpen,  ben  je  zelf.

Ontzettend  bedankt.
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Om  de  techniek  van  yoga  te  leren  zijn  er  drie  belangrijke  dingen  die  je  moet  doen:

De  medicijnen  die  je  bij  de  apotheek  koopt  zijn  pure  chemie,  ze  worden  gebruikt  
om  ziekten  te  genezen,  maar  het  een  geneest  je  en  het  ander  schaadt  je.  Het  een  
geneest  je  en  het  ander  irriteert  je.

1.-  DE  ADEM.

En  dan  is  het  hele  organisme  slecht.  Je  moet  je  realiseren.  Je  hoeft  alleen  maar  de  
afweer  van  je  lichaam  te  activeren.  Omdat  God  ons  lichaam  geweldig  heeft  
gemaakt,  maar  we  weten  niet  hoe  we  het  moeten  gebruiken.

Eerst  moet  je  leren  ademen.  Als  de  lucht  binnenkomt,  moet  je  opzwellen  als  een  
ballon.  Als  je  een  ballon  opblaast,  wordt  de  ballon  groter  en  als  je  de  lucht  eruit  
haalt,  loopt  de  ballon  leeg.  het  is  wat  je  hebt

Je  hebt  veel  geluk  om  mijn  woorden  te  horen.

Ik  ga  je  leren  hoe  je  door  middel  van  yoga  en  meditatie  gezondheid  en  een  lang  
leven  kunt  hebben.

Ik  begin  je  te  leren:  om  te  beginnen,  ga  zo  zitten  als  ik,  met  je  benen  over  elkaar,  
het  is  yoga  op  het  hoogste  niveau.  Elke  manier  van  zitten  of  liggen,  lopen,  in  bed,  
in  een  stoel...  is  goed,  want  yogameditatie  komt  uit  de  geest,  niet  uit  de  manier  
waarop  je  zit.  Het  belangrijkste  is  dat  je  comfortabel  en  prettig  zit,  met  een  rechte  
ruggengraat  en  je  handen  tegen  elkaar  en  rustend  op  je  benen.  Er  zijn  mensen  die  
ze  uit  elkaar  leggen  en  elk  op  de  knieën  laten  rusten,  maar  als  je  handen  beter  
kunnen  communiceren.  Maar  als  je  het  op  een  andere  manier  leuk  vindt,  geen  
probleem.  Je  moet  je  op  je  gemak  voelen.  Wat  je  maar  wilt.  De  houding  moet  
natuurlijk  en  comfortabel  zijn,  niet  afgeleid  worden  om  de  juiste  houding  te  
behouden.  Als  je  bijvoorbeeld  de  wijsvinger  en  duim  samenvoegt,  zoals  veel  
mensen  willen,  moet  de  geest  zich  bewust  zijn  van  het  niet  scheiden  van  de  
vingers,  of  met  de  handpalmen,...  en  de  geest  wordt  afgeleid  door  de  juiste  houding  
aan  te  houden.  De  meest  natuurlijke  houding  is  zoals  ik  je  zeg,  zodat  je  geen  
moeite  hoeft  te  doen  om  je  vingers  of  handpalmen  bij  elkaar  te  brengen...  Ogen  
dicht,  tong  bovenop  het  gehemelte  zonder  te  forceren  en  je  mond  te  sluiten.  Ze  
ademen  door  hun  neus,  niet  door  hun  mond.  Ademen  moet  fijn  en  langzaam  zijn,  
ongeveer  30  seconden  om  binnen  te  komen  en  30  seconden.  Uitgaan.  Als  je  
ontspannen  bent,  merk  je  niet  dat  je  ademt,  je  zult  meer  ontspannen  zijn.  Als  de  
adem  krachtig  is,  is  dat  niet  goed  voor  de  gezondheid.  Hoe  nerveuzer  je  bent,  hoe  
harder  je  moet  ademen...

Als  iemand  luistert  naar  wat  ik  nu  ga  zeggen,  is  dat  omdat  ze  veel  geluk  hebben,  
het  is  een  historische  leer.  Het  is  geen  fantasie.  Ik  beoefen  deze  techniek  al  heel  
lang,  40  jaar  geleden.  In  deze  40  jaar  ben  ik  nog  nooit  ziek  geworden.  Ik  weet  niet  
wat  pijn  is,  ik  weet  niet  wat  een  ziekte  is.  Deze  door  mij  uitgevonden  techniek,  
vermengd  met  TAO  theorie.  Zoals  iedereen  kan  ik  ziek  worden  en  koorts  hebben,  
griep...  maar  door  yoga  en  meditatie  genees  ik  mezelf.

YOGA  VOOR  GEZONDHEID  EN  EEN  LANG  LEVEN.
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Omdat?  Want  als  je  kortademt,  komt  er  niet  genoeg  zuurstof  in  het  bloed  en  gaat  je  
lichaam  eerder  kapot.  Als  er  veel  zuurstof  binnenkomt,  is  je  lichaam  actief,  gezond  
en  gezond.  Zuurstof  is  leven,  als  er  geen  zuurstof  is,  is  het  als  een  dode:  wat  is  
dood?  Het  is  dat  hij  niet  ademt,  dat  er  geen  lucht  binnenkomt,  dat  er  geen  zuurstof  
binnenkomt,  daarom  is  hij  dood.  Hoe  minder  zuurstof  je  lichaam  binnenkomt,  hoe  
korter  het  leven.

Als  u  een  man  of  een  vrouw  bent  die  geen  kinderen  wil,  moet  het  punt  van  
concentratie  zich  drie  vingers  onder  de  navel  bevinden.  In  het  midden  van  het  
lichaam.

2.-  HET  VOEDSEL.

Als  je  een  vrouw  bent  en  kinderen  wilt  hebben,  moet  je  je  geest  drie  vingers  boven  
de  navel  concentreren.  In  het  midden  van  het  lichaam.

Te  doen.  De  lucht  moet  tot  onder  je  navel  reiken.  Zoals  zangers  die  een  minuut  
kunnen  zingen  zonder  te  ademen.  Ze  gaan  de  lucht  in  tot  onder  de  navel.  We  ademen  
over  het  algemeen  tot  aan  de  longen,  dus  we  worden  snel  moe,  je  moet  tot  onder  de  
navel  ademen.  Zoals  sporters,  die  vele  kilometers  kunnen  rennen  zonder  moe  te  
worden,  omdat  ze  deze  ademhalingstechniek  gebruiken;  ze  gaan  de  lucht  in  tot  op  
de  bodem,  halen  het  er  zacht  uit  en  gaan  er  zacht  in.  Dat  is  wat  je  moet  leren  en  
oefenen  totdat  het  een  gewoonte  wordt  en  je  24  uur  per  dag  zo  ademt.

Elk  soort  dier  heeft  verschillende  ziekten.  Mensen  hebben  bijvoorbeeld  kanker  en  
kanker  komt  voort  uit  de  bloedsomloop.

Denk  eens  aan  die  site.

Onthoud  goed,  niet  alleen  als  je  yoga  doet,  moet  je  zo  ademen,  je  moet  eraan  
wennen  om  24  uur  per  dag  zo  te  ademen,  zelfs  als  je  slaapt.  De  gezondheid  van  het  
lichaam  hangt  grotendeels  af  van  de  circulatie  van  het  bloed.Het  bloed  heeft  zuurstof  
nodig  en  zonder  zuurstof  circuleert  het  niet  goed.  Wanneer  het  bloed  het  hart  
bereikt,  heeft  het  zuurstof  nodig  om  het  te  zuiveren  en  schoon  terug  te  voeren  naar  
de  rest  van  het  lichaam.  Het  hart  zuivert  het  bloed  en  maakt  het  met  zuurstof  schoon  
voor  de  rest  van  het  lichaam.  Als  er  weinig  zuurstof  is,  circuleert  het  bloed  slecht,  
als  het  bloed  niet  elke  twee  bij  drie  schoon  circuleert,  word  je  ziek  en  krijg  je  grote  
of  kleine  ziektes.  Het  bloed  bereikt  alle  aderen,  groot  of  klein.  Als  het  bloed  niet  door  
de  kleine  aderen  gaat,  blijft  het  op  dat  punt.  En  na  verloop  van  tijd  verandert  het  in  
een  brok  die  kanker  of  een  ander  probleem  kan  worden.  Omdat  het  bloed  op  een  
gegeven  moment  verstopt  is  geraakt.  En  daarin  schuilt  het  probleem.

Veel  ziektes  die  mensen  hebben  zijn  afkomstig  van  dierlijk  vlees.  Als  we  hun  vlees  
eten,  raken  we  besmet  met  hun  ziekten.  Aids  komt  van  de  aap.  De  aap  is  altijd  drager  
geweest  van  het  aids-virus  en  ze  hebben  geen  problemen  en  kunnen  in  vrede  leven.  
Zoals  wij  die  griep  kunnen  hebben  en  er  gebeurt  niets.  We  hebben  altijd  virussen  bij  
ons  en  er  gebeurt  niets.  Het  probleem  is  dat  we  geen  verdediging  hebben  tegen  de  
ziekten  van  andere  soorten  dieren,  daarom  heeft  aids  een  ander  effect  op  ons.

Onthoud  goed:  de  ademhaling  moet  24  uur  per  dag  lang  zijn  tot  onder  de  navel.  Als  
de  adem  lang  is,  is  het  leven  lang,  als  de  adem  kort  is,  is  het  leven  kort.

Om  yoga  te  doen,  moet  je  je  concentreren  op:

Alle  dieren  hebben  hun  ziektes.  Net  als  in  Azië  zijn  wilde  vogels  drager  van  
virusziekten,  en  mensen  die  deze  vogels  hebben  gegeten  zijn  ziek  geworden,  hebben  
het  virus  opgelopen  van
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Iedereen  is  gelijk  voor  de  goden.

Er  is  geen  remedie.  Niets  in  deze  wereld  is  gratis.  Als  je  gezondheid  en  een  lang  
leven  wilt,  moet  je  een  gril  opgeven,  er  is  geen  remedie,  alles  heeft  zijn  prijs.  Nu  en  
elke  dag  zijn  er  meer  vegetariërs,  niet  alleen  voor  religieuze  overtuigingen  maar  ook  
voor  de  gezondheid.  Sommige  religies  proberen  mensen  duidelijk  te  maken  dat  elk  
levend  wezen  wil  leven,  bijvoorbeeld  zo'n  miertje,  probeer  het  te  doden  en  je  zult  
zien  hoe  het  wegrent,  het  wil  niet  dood.  En  zoals  we  zeggen,  leven  en  laten  leven.  
Probeer  anderen  niet  lastig  te  vallen,  als  ze  jou  geen  pijn  doen,  doe  hen  dan  ook  
geen  pijn.  Als  de  dieren  je  niet  willen  doden,  dood  de  dieren  dan  niet.

Het  is  niet  eerlijk  dat  de  mens  dieren  voor  zijn  plezier  doodt.  Dus  leven  en  laten  
leven.  Niemand  kan  iemand  verpletteren,  niemand  kan  van  iemand  profiteren,  
niemand  kan  iemand  doden,  ook  al  zijn  ze  zwakker.  We  moeten  mededogen  hebben  
met  dieren  en  nog  meer  met  vrouwen,  die,  hoewel  ze  zwakker  zijn  dan  mannen,  
dezelfde  aard  hebben  als  mannen,  ze  zijn  gelijk  aan  mannen,  ze  zijn  niet  
minderwaardig,  ze  behoren  tot  dezelfde  categorie.  Vergis  je  niet.

Doe  niet  wat  je  niet  wilt  dat  ze  je  aandoen.  Dat  is  wat  religie  zegt.

deze  vogels.  Het  ergste  is  dat  het  zich  door  de  lucht  verspreidt,  alleen  al  door  te  
ademen  krijg  je  het  al  en  ga  je  dood.  Iedereen  moet  ademen  en  het  is  niet  mogelijk  
om  24  uur  per  dag  een  zuurstoffles  bij  zich  te  dragen  om  niet-verontreinigde  lucht  in  
te  ademen.

Probeer  geen  ingeblikt  voedsel  met  conserveringsmiddelen  te  eten,  eet  natuurlijk  
voedsel,  hoe  natuurlijker  hoe  beter.

Het  is  als  een  menselijk  principe:  we  zijn  dieren,  intelligenter  dan  anderen,  maar  we  
zijn  nog  steeds  dieren.  We  stammen  af  van  de  aap,  en  door  evolutie  zijn  we  geworden  
wat  we  nu  zijn.  Daarom  lijken  de  genen  van  de  aap  voor  80%  of  90%  op  mensen.  
Onze  oorsprong  komt  van  apen.  We  zijn  alleen  dieren  omdat  we  intelligenter  zijn  en  
we  mogen  geen  misbruik  maken  van  onze  intelligentie  om  anderen  pijn  te  doen,  om  
de  zwaksten  te  doden.  Het  is  niet  eerlijk!

Daarom  moeten  we  niet  met  dieren  rotzooien.  We  weten  niet  wat  voor  ziekten  dieren  
kunnen  dragen.  Er  zijn  virussen  die,  zelfs  als  je  ze  kookt,  niet  doodgaan.

3.  DE  GEDACHTE.

Net  als  mannen  die  sterker  zijn  dan  vrouwen  en  als  er  een  probleem  is,  vermoorden  
ze  hun  vrouw,  vriendin  of  vriend.  In  Spanje  hebben  ze  in  2011  meer  dan  50  vrouwen  
vermoord.  De  sterkste  profiteert  van  de  zwakste.  Het  is  niet  eerlijk.

Net  als  een  paar  jaar  geleden  met  de  gekke  koeien,  werden  ze  ziek  en  aten  mensen  
hun  vlees  en  stierven.  Dit  is  erg  gevaarlijk.  Probeer  geen  vlees  te  eten  voor  je  
gezondheid  en  voor  je  leven.

De  doktoren  certificeren  het.  Er  zijn  mensen  die  zelfmoord  plegen,  die  van  een  
wolkenkrabber  springen  en  voordat  ze  de  grond  bereiken,  sterven  deze  mensen.  
Omdat?  omdat  hij  denkt  "nu  ga  ik  de  grond  raken  en  ik  word  als  brij"  met  deze  schok  
voordat  hij  de  grond  raakt,  is  deze  persoon  al  dood.  Gewoon  door  te  denken.  
Gedachten  kunnen  ons  goed  of  slecht  doen.  Probeer  daarom  geen  negatieve  
gedachten  te  hebben  of  te  behouden,  geen  wrok  te  koesteren  voor  wat  anderen  ons  
aandoen,  niet  het  afval  te  bewaren  dat  mensen  naar  je  gooien.  Als  je  negatieve  
gedachten  binnenhoudt,  doe  je  jezelf  alleen  maar  pijn,
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Dus  je  weet  wat  ik  bedoel?

Probeer  te  helpen  en  voor  anderen  te  doen.  En  deze  positieve  houding  zal  positieve  energie  
opwekken  en  je  zult  een  lang  leven  hebben.

Nu  leer  ik  je  hoe  je  jezelf  kunt  helen.

Om  goede  gedachten  te  hebben,  moet  je  elke  dag  iets  positiefs  doen  voor  anderen.  Tenminste  één  
ding.  Aan  mensen  die  je  niet  kent.

Want  als  je  wrok,  angst,  zenuwen,  verdriet...  in  je  koestert,  beïnvloedt  dat  je  bloedsomloop.  Alle  
dokters  weten  het.  Omdat  de  hersenen  verbonden  zijn  met  de  rest  van  het  lichaam  via  zenuwen  
die  naar  de  ruggengraat  gaan,  die  bestaat  uit  "botringen"  die  communiceren  met  de  rest  van  het  
lichaam.  Als  je  zenuwen  of  negatieve  gedachten  hebt,  heeft  dat  invloed  op  het  hele  organisme.  
Want  de  communicatie  en  voeding  wordt  geblokkeerd  en  bereikt  de  rest  van  het  lichaam  niet  en  
dan  word  je  ziek.  Je  zou  geen  negatieve  gedachten  moeten  hebben,  ook  al  heb  je  volkomen  gelijk,  
zelfs  als  je  het  slachtoffer  bent.  Je  moet  altijd  positief  denken.

Eerst  moet  je  alle  gedachten  uit  je  hoofd  zetten.  Elke  seconde  gaan  er  2  biljoen  gedachten  door  
onze  hersenen.

Omdat?  Zoals  religie  zegt,  als  je  goed  doet  voor  anderen,  zal  God  je  helpen.  Als  je  mensen  helpt,  
voel  je  je  goed  van  binnen,  voel  je  een  prettige  energie.  Je  zult  heel  blij  en  gelukkig  zijn.  Deze  
positieve  energie,  tevreden  zijn  met  je  acties,  komt  je  gezondheid  enorm  ten  goede,  om  een  lang  
leven  te  hebben  en  dat  je  toekomst  er  rooskleurig  uitziet.  Omdat  je  een  positieve  energie  hebt  en  
dat  is  te  zien  aan  je  gezicht.  Dus  iedereen  wil  dichter  bij  je  komen.  Als  je  een  demonisch  gezicht  
opzet,  wie  wil  er  dan  dicht  bij  je  komen?  Niemand.

Je  moet  medeleven  hebben  met  die  mensen  die  pijn  hebben,  want  het  is  het  gezin,  de  school,  de  
samenleving  die  hen  niet  goed  heeft  onderwezen.  Alle  mensen  die  vroeg  of  laat  schade  berokkenen,  
zullen  voor  de  samenleving,  voor  de  wet  een  hoge  prijs  betalen  met  hun  leven.  Alles  gaat  mis,  zijn  
leven  wordt  hem  fataal.  Iedereen  wil  het  beste  voor  hem.  En  deze  mensen  hebben  ongelijk,  omdat  
ze  denken  dat  kwaad  doen,  misbruik  maken  van  anderen  en  vals  spelen  goed  voor  ze  is.  Nee,  zo  is  
het  niet.  Het  is  dat  hij  niet  heeft  begrepen  dat  hij  door  anderen  pijn  te  doen  alleen  zichzelf  pijn  doet.  
Je  kunt  anderen  voor  de  gek  houden,  maar  jezelf  niet.  Je  weet  dat  je  anderen  bedriegt,  en  op  het  
moment  dat  de  anderen  het  niet  beseffen,  maar  vroeg  of  laat  zullen  ze  het  beseffen  en  als  dat  
gebeurt,  zul  je  een  hoge  prijs  betalen  voor  de  schade  die  je  hebt  aangericht.  Als  je  mensen  1  goed  
geeft,  geven  mensen  je  10  of  100  terug.Als  je  mensen  1  schade  toebrengt,  betalen  mensen  je  10  of  
100  keer  de  schade  terug  die  je  ze  hebt  aangedaan.  Daarom  komen  de  cijfers  er  niet  uit.

We  beseffen  het  niet  eens.  En  hoe  deze  gedachten  te  elimineren  of  te  verdrijven?  Door  middel  van  
een  mantra.  Als  je  katholiek  bent,  kun  je  het  Onze  Vader  of  Jezus  Christus  of  Maria  reciteren.  Stop  
niet  met  het  herhalen  van  die  naam  in  jezelf.  Uw  gedachte  moet  geconcentreerd  zijn  op  een  naam  
van  God.

Dus  als  je  positief  bent,  is  het  als  een  radio  die  verschillende  kanalen  heeft,  als  je  positief  wilt  
luisteren,  zal  alles  positief  zijn,  als  je  een  negatief  kanaal  aansluit,  zal  alles  om  je  heen  negatief  
zijn.  Elk  kanaal  heeft  een  andere  golf,  het  hangt  af  van  het  kanaal  waarop  u  wilt  afstemmen.

Denk  goed  na  voordat  je  mensen  pijn  doet.  Om  een  goede  toekomst  te  hebben,  moet  je  positief  
zijn  en  mensen  helpen  met  een  goed  hart  en  mensen  geven  je  terug  met  een  hart.  Als  je  vals  speelt  
of  pijn  doet,  zullen  mensen  je  niet  benaderen.
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Na  drie  maanden  komt  mevrouw  terug  op  consultatie.  De  dokter  vraagt:  hoe  is  
het  geweest?  En  mevrouw  antwoordt:  super  goede  dokter,  met  die  wonderpillen  
is  alles  genezen.  Ik  heb  niets.  DE  dame  heeft  niets,  alles  zit  in  haar  hoofd.  Ze  
denkt  dat  ze  oud  is  en  dat  ze  daarom  problemen  moet  hebben.

Dan  moet  je  je  concentreren  op  de  plek  waar  je  de  ziekte  hebt;  bot,  darm,  overal  
in  het  lichaam  waar  u  pijn  voelt.

Ik  heb  een  yogaruimte  in  Barcelona.  Ik  volg  al  meer  dan  10  jaar  yogalessen,  het  
is  gratis.

Als  je  een  fout  maakt,  gebeurt  er  niets,  je  moet  je  concentreren  tot  je  bij  10  komt  
zonder  een  fout  te  maken.  Als  je  je  goed  hebt  geconcentreerd,  denk  je  niet  meer  
aan  de  naam  van  God  of  de  getallen  die  je  aan  het  tellen  bent.

Een  arts  kan  u  voor  30%  helpen  bij  het  genezen  van  uw  ziekte,  de  overige  70%  
hangt  van  u  af.  Denk  wijs.  Het  hangt  allemaal  af  van  jouw  denken.

Alsof  je  in  een  gemeenschap  zit,  roepen  we  alle  buren  op  om  ons  te  helpen.  Als  
een  andere  buurman  een  andere  dag  problemen  heeft,  helpt  de  hele  
gemeenschap.

Probeer  daarom  altijd  mensen  te  helpen,  zodat  iedereen  je  steunt  en  je  een  
perfect  pad  hebt.  Probeer  mensen  niet  te  verpletteren  en  er  misbruik  van  te  
maken,  want  dit  zal  negatieve  gevolgen  voor  je  leven  hebben.

Denk  eens  aan  die  site.  Na  het  ontspannen  moet  je  je  concentreren  op  de  plek  
waar  je  het  probleem  hebt  en  je  lichaam  opdracht  geven  om  die  plek  te  helpen  
genezen.  Roep  met  sterke  gedachten,  met  alle  verlangen,  je  lichaam  op  om  die  
plek  te  genezen:  "genezen,  genezen"

Ik  breng  nooit  kosten  in  rekening  voor  deze  yogapraktijk.  Iedereen  in  je  leven  
moet  belangrijke  beslissingen  nemen.  En  voor  alle  beslissingen  moet  je  
ontspannen  zijn,  om  dit  te  bereiken  moet  je  eerst  yoga  doen  en  als  je  ontspannen  
bent,  geef  je  jezelf  de  perfecte  oplossing  voor  je  problemen.  Want  als  een  
persoon  erg  nerveus  is,  kan  hij  geen  goede  beslissing  nemen.  Om  een  goede  
beslissing  te  nemen  moet  je  ontspannen  en  zonder  zenuwen  zijn.  Dus  dit  kan  je  
veel  helpen  in  je  leven.  Het  leven  hangt  ervan  af  of  je  de  juiste  beslissingen  
neemt  of  niet.  Als  je  de  juiste  beslissingen  neemt,  zal  je  leven  geweldig  zijn.  Is  
dat  zo?

Als  je  denkt  dat  je  op  één  plek  van  je  lichaam  problemen  gaat  krijgen,  garandeer  
ik  je  dat  je  in  korte  tijd  problemen  zult  krijgen  op  die  plek.

Op  een  dag  vertelde  een  dokter  me  dat  hij  elke  dag  een  gepensioneerde  dame  
in  zijn  kantoor  ontving,  elke  dag  klaagde  hij  over  een  andere  plek.  Hij  zou  niet  
stoppen  met  klagen.  Op  een  dag  gaf  de  dokter  haar  een  flesje  pillen  en  zei:  “Kijk  
mevrouw,  deze  pillen  zijn  wonderbaarlijk,  neem  er  elke  dag  1  en  je  zult  zien  dat  
je  je  beetje  bij  beetje  beter  voelt.  Alle  gezondheidsproblemen  zullen  verdwijnen.  
Jij  vertrouwt  mij?  De  Vrouwe  antwoordt:  Ja.

Het  organisme  ontvangt  alleen  uw  bevelen,  u  moet  met  uw  vastberadenheid  
bevelen  dat  deze  site  wordt  genezen:  "genezen,  genezen,  genezen  en  genezen."  
Over  een  paar  dagen  zul  je  je  beter  voelen,  want  dat  is  je  wens.  Gedachten  
kunnen  je  lichaam  helpen  of  pijn  doen.  Het  is  als  een  tweesnijdend  mes.

Het  niet  waard.  Uw  positieve  gedachten  en  acties  zullen  u  helpen  om  een  
gezond  en  lang  leven,  een  goede  toekomst  en  een  goed  gezin  te  hebben.  Je  
moet  alles  doen  met  een  hart  van  goud  en  vriendelijkheid,  iedereen  zal  zeker  
naar  je  terugkeren  met  een  hart  van  goud  en  vriendelijkheid.  Dus  je  leven  zal  
fantastisch  zijn.  Als  je  een  positief  gezicht  voor  de  spiegel  zet,  maakt  de  spiegel  je  positief.  Herinneren

Als  u  niet  in  God  gelooft;  als  je  inademt  en  1  denkt,  als  je  weer  inademt  2  denkt  
enzovoort  tot  10.

De  pillen  stelden  niets  voor,  maar  de  dame  vertrouwt  de  dokter  en  de  pillen  en  
ze  is  genezen.  Het  hele  probleem  zat  in  zijn  denken.
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Deze  techniek  is  100%  effectief.  Want  ik  heb  deze  techniek  zelf  al  40  jaar  geprobeerd  
en  het  werkt.  Bovendien  is  het  gratis,  wat  wil  je  nog  meer?

Daarom  is  gezondheid  in  het  leven  het  eerste.  Als  je  geen  gezondheid  hebt,  is  er  
geen  liefde,  geen  geld  of  wat  dan  ook,  want  je  bent  meer  dood  dan  levend.

Succes.  En  moge  iedereen  gelukkig  zijn.  Ontzettend  bedankt.

Luisteren  en  oefenen.  Als  u  vragen  heeft,  kunt  u  contact  met  mij  opnemen  via  
Skype  en  ik  zal  u  antwoorden.

Nou,  als  je  problemen  hebt  op  één  site,  concentreer  je  dan  op  die  site.  Als  je  yoga  
doet,  koppel  dan  alles  los;  gsm,  telefoon,  radio,  tv...  Er  mag  geen  tocht  zijn.

Onthoud:  we  zijn  allemaal  één.  Als  het  goed  met  jou  gaat,  gaat  het  met  mij  en  met  
iedereen  goed.  Als  ik  het  mis  heb,  heb  jij  het  mis  en  iedereen  heeft  het  mis.  De  een  
helpt  de  ander.  Als  jij  helpt,  helpt  de  ander  jou.  En  alles  zal  fantastisch  zijn.

Elke  dag,  altijd  en  overal:  alles  is  goed.  Als  je  dit  doet,  bereik  je  wat  ik  heb  bereikt,  
in  40  jaar  heb  ik  geen  enkele  ziekte  gehad.  Als  je  niet  gezond  bent,  heb  je  niets.  Als  
je  een  perfect  gezin  hebt,  een  perfecte  baan,  ben  je  miljonair….

Nou,  adem  na  het  doen  van  yoga  drie  keer  uit,  zoveel  lucht  als  je  kunt.  Als  je  klaar  
bent,  wrijf  je  met  je  handen  over  je  hele  lichaam  om  weer  normaal  te  worden.

Maar  je  hebt  geen  gezondheid,  je  bent  meer  dood  dan  levend  in  bed,  je  kunt  van  dit  
alles  niet  genieten,  je  kunt  nergens  van  genieten.
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Inademen.

Dit  is  de  eerste  positie.  Als  je  het  niet  kunt,  kun  je  je  benen  zo  strekken.

Hoe  korter  je  inademt,  hoe  korter  je  leven  zal  zijn.

Door  dit  gebrek  aan  zuurstof  hebben  ze  een  slechte  bloedcirculatie  en  dit  
veroorzaakt  ziektes  en  een  gebrek  aan  afweer.

Het  derde  probleem  dat  u  kunt  tegenkomen  nadat  u  het  eerste  en  het  tweede  
probleem  hebt  overwonnen,  is  verveling.  Het  vierde  probleem,  je  blijft  
ontspannen  en  komt  niet  verder  in  yoga.  Elke  seconde  hebben  we  twaalf  miljoen  
gedachten  die  in  ons  opkomen,  in  dat  geval  moet  je  je  allemaal  in  één  
concentreren.  De  manier  om  dit  te  doen  is  door  van  1  tot  10  te  tellen.

Er  zijn  drie  houdingen  voor  het  beoefenen  van  yoga.

Hoe  langer  je  inademt,  hoe  langer  je  leven  zal  zijn.

Probeer  altijd  diep  in  de  onderbuik  te  ademen,  adem  heel  langzaam  uit.  Zacht  
voor  Inademing  en  uitademing  moeten  elk  30  seconden  duren,  dit  is  de  juiste  manier  om  te  ademen.  

Wanneer  je  yoga  begint  te  doen  en  je  gaat  zitten,  is  je  geest  gevuld  met  
gedachten,  waarschijnlijk  is  dit  het  eerste  probleem  dat  je  hebt.  Het  tweede  
probleem,  als  je  minder  gedachten  hebt,  ga  je  je  slaperig  voelen.

Bij  het  inademen  kan  het  zijn  dat  het  in-  en  uitademen  ongemakkelijk  aanvoelt  
omdat  u  niet  gewend  bent  om  op  deze  manier  te  ademen.

Hoe  langer  je  inademt,  hoe  langer  je  leven  zal  zijn.

Soms,  als  je  vergeet  welk  nummer  het  volgende  was,  zou  je  opnieuw  moeten  
beginnen  van  1  tot  10.  Als  je  nog  een  keer  oefent  en  nog  een  keer

Het  ligt  er  maar  net  aan  wat  voor  jou  het  prettigst  is.  Leg  je  handen  met  de  
duimen  tegen  elkaar.  Houd  je  rug  recht  maar  comfortabel.  Zet  je  kin  een  beetje  
naar  beneden.  Sluit  je  mond,  ogen  en  plaats  je  tong  op  de  achterkant  van  je  
gehemelte.  Voordat  je  begint,  adem  je  drie  keer  uit  om  zoveel  mogelijk  lucht  
eruit  te  krijgen.  Ik  zal  uitleggen  hoe  je  correct  ademt.  De  lucht  moet  voorzichtig  
en  langzaam  worden  ingeademd.

Niet  tot  aan  je  longen  inademen  is  onjuist.

Adem  in  en  nummer  1,  adem  opnieuw  in  en  tel  van  2  tot  10.

Dit  is  het  eerste  probleem  dat  u  kunt  tegenkomen,  dat  de  inademing  en  
uitademing  niet  gelijk  zijn.  Het  tweede  probleem  dat  u  kunt  tegenkomen,  is  dat  
er  geluid  kan  worden  gemaakt  wanneer  u  in-  en  uitademt.  Het  derde  probleem  
dat  je  kunt  tegenkomen  is  dat  het  prima  gaat,  maar  de  inademing  van  de  
uitademing  is  een  soort  blokkade.  Terwijl  je  inademt,  adem  je  diep  in  je  
onderbuik  en  als  er  lucht  binnenkomt,  zwel  je  op.

Je  bloed  heeft  veel  zuurstof  nodig  om  gereinigd  te  worden.

En

Uitademen.

manier.

Hoe  korter  je  inademt,  hoe  korter  je  leven  zal  zijn.

inademen

Adem  niet  zo  ver  in  als  je  longen,  wat  niet  klopt.

Normaal  gesproken  ademen  mensen  alleen  tot  aan  hun  longen,  en  in  dit  geval  
wordt  slechts  een  kleine  hoeveelheid  zuurstof  toegevoerd.

Probeer  je  bloed  hier  in  je  buik  te  concentreren,  24  uur  indien  mogelijk.

En

YOGA-OEFENING
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Als  het  bloed  goed  circuleert,  heb  je  nooit  last  van  een  ziekte  of  aandoening,  dit  is  
erg  belangrijk.  Als  het  bloed  niet  goed  circuleert,  elke  kleine  ader,  als  het  bloed  niet  
circuleert,  wordt  het  een  cyste  en  vervolgens  een  kanker  en  uiteindelijk  ga  je  dood.

Probeer  al  je  gedachten  op  één  te  concentreren.

In  dit  geval  is  de  houding  correct,  ogen  en  mond  gesloten.

Dit  is  het  tweede  niveau.  Als  je  denkt  dat  tellen  van  1  tot  10  moeilijk  is,  probeer  
dan  de  cijfers  te  vervangen  door  de  mantra's.  Bijvoorbeeld  Jezus,  Maria  of  God,  
of  een  boeddhistische  mantra  "Amituofo".  Neem  de  mantra  die  je  het  leukst  
vindt.

Ik  heb  geen  gezondheidsproblemen  omdat  ik  yoga  beoefen.

Dankzij  yoga  kunnen  alle  ziektes  worden  genezen.

Als  je  klaar  bent  moet  je  dit  met  je  handen  doen  en  dit  om  je  normale  
lichaamstemperatuur  te  herstellen.  Dit  is  de  manier  om  het  te  oefenen.  De  
ingeademde  lucht  moet  hierheen  gaan  en  zich  concentreren  op  dat  chakra.  Oké,  dit  
is  basisyoga.  Voor  vragen  kun  je  contact  met  mij  opnemen  via  Skype  of  e-mail.

Als  je  dit  onder  de  knie  hebt,  concentreer  je  al  je  gedachten  op  één,  elimineer  je  deze  
enkele  gedachte  of  mantra,  en  dan  ben  je  op  het  hogere  niveau  van  yoga.

Als  je  klaar  bent,  moet  je  drie  keer  uitademen  zoals  je  in  het  begin  deed.

Om  die  reden  zijn  alle  gezondheidsziekten  van  ons  afhankelijk.  Dat  is  de  reden  
waarom  yoga  bestaat.
Wetenschappers  hebben  bewezen  dat  je  met  yoga  een  gevoel  van  welzijn  kunt  
krijgen.  Je  kunt  beter  worden  en  genezen  van  stress  en  een  gevoel  van  nervositeit,  
alle  fysieke  en  mentale  problemen,  maar  yoga  moet  minstens  één  keer  per  dag  
worden  beoefend,  twee  of  drie  keer  zou  beter  zijn.  Neem  's  ochtends,  's  middags  en  
's  avonds  de  tijd.  's  Ochtends  na  het  wakker  worden,  's  middags  en  's  avonds  voor  
het  slapen  gaan.  Neem  je  tijd,  10,  20  of  30  minuten,  afhankelijk  van  je  vrije  tijd.  God  
en  doktoren  kunnen  u  geen  goede  gezondheid  geven,  u  moet  begrijpen  dat  u  de  
enige  bent  die  uw  lichaam  een  goede  gezondheid  kan  geven.  Dit  is  belangrijk,  bij  het  
beoefenen  van  yoga  moet  het  op  een  geventileerde  plaats  worden  gedaan,  maar  
zonder  tocht,  het  moet  stil  zijn  en  alle  elektrische  apparaten  moeten  zijn  losgekoppeld,  
zodat  het  niet  wordt  beïnvloed.  Je  moet  op  dit  punt  richten,  de  onderbuik,  2  
centimeter  onder  je  buik,  precies  in  het  midden  en  daar  is  een  chakra.  Het  
concentratiepunt  voor  jonge  vrouwen  is  5  cm  boven  je  buik,  in  het  midden  van  dit  
punt  zit  je  chakra.  Geconcentreerd  is  dat  punt,  omdat  hier  het  bloed  zich  ophoopt  
en  we  door  meditatie  en  concentratie  moeten  proberen  het  bloed  met  onze  geest  te  
laten  circuleren.

Wij  zijn  degenen  die  onze  gezondheid  schaden,  daarom  kunnen  we  alleen  onszelf  
genezen.  Artsen  kunnen  maar  30%  van  ons  genezen,  de  overige  70%  hangt  van  ons  
af,  ze  kunnen  alleen  onszelf  genezen,  ze  zijn  afhankelijk  van  onze  gemoedstoestand,  
onze  gedachten.

Als  er  enig  beeld  of  geluid  verschijnt  terwijl  je  yoga  doet,  welk  type  beeld  of  geluid  
dan  ook,  onthoud  dan  dat  het  niet  echt  is,  het  is  gewoon  een

die  foutloos  van  1  tot  10  kunnen  tellen,  kunnen  doorstromen  naar  het  tweede  niveau.  
Op  het  tweede  niveau  kun  je  nadenken  over  hoe  je  moet  in-  en  uitademen.  Beetje  bij  
beetje  zul  je  voelen  dat  het  leven  kwetsbaar  is,  het  hangt  alleen  af  van  een  dreiging  
van  lucht  om  te  leven.

Als  je  een  goede  gezondheid  en  een  langer  leven  wilt  hebben,  hoef  je  alleen  maar  
thuis  yoga  te  beoefenen  en  mijn  instructies  te  volgen  over  hoe  je  het  moet  doen.  Als  
je  doet  wat  ik  heb  gezegd,  zul  je  heel  gezond  zijn.
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Wanneer  je  op  dit  punt  bent,  moet  je  geslachtsgemeenschap  vermijden  om  de  
kracht  te  hebben  om  je  bloed  te  laten  circuleren  en  de  energie  te  verplaatsen  om  
door  je  lichaam  te  gaan.

Als  dit  gebeurt,  wat  betekent  dat  je  heel  goed  aan  yoga  doet,  is  dat  de  reden  
waarom  je  aan  het  zweten  bent.  Als  je  lichaam  niet  opwarmt,  betekent  dit  dat  je  
veel  gedachten  hebt  die  je  niet  kunt  kwijtraken  en  dat  de  lucht  die  je  inademt  niet  
goed  in  je  onderbuik  komt  en  dat  je  de  rook  niet  soepel  inademt  en  langzaam  
zodat  je  niet  op  de  juiste  manier  yoga  beoefent.  Eerst  moet  je  vertrouwen  op  je  
vermogen  om  het  te  doen.  Dit  is  het  eerste  wat  je  moet  weten,  vertrouw  eerst  op  
jezelf.  Als  je  pijn  voelt  na  het  beoefenen  van  yoga,  betekent  dit  dat  het  bloed  op  
dat  moment  niet  goed  circuleert  en  dat  je  daar  een  probleem  hebt.  Ga  desnoods  
naar  de  dokter,  je  zult  merken  dat  je  daar  problemen  hebt.  Als  je  een  ziekte  hebt,  
concentreer  je  dan  tijdens  het  doen  van  yoga,  denk  aan  het  punt  waar  je  problemen  
mee  hebt,  ik  denk  op  dat  punt,  concentreer  je  en  denk  dat  het  bloed  kan  circuleren,  
dat  dit  punt  kan  worden  verbeterd  met  al  je  energie  en  concentratie.

Elke  persoon  die  dit  hogere  niveau  van  yoga  bereikt,  kan  deze  energie  in  zijn  
lichaam  initiëren  en  nooit  aan  enige  ziekte  lijden.

De  laatste  yogaoefening.  Als  je  yoga  beoefent,  duurt  het  voor  sommige  mensen  
een,  twee  of  drie  maanden,  maar  na  twee  keer  per  dag  yoga  te  hebben  beoefend,  
zul  je  hier  uiteindelijk  een  hete  energie  voelen,  een  hete  sensatie  op  dit  punt.

modieus.

Net  als  ik  heb  ik  al  meer  dan  45  jaar  nooit  last  van  welke  ziekte  dan  ook.  Als  je  
eenmaal  je  energie  op  gang  kunt  brengen  en  door  het  lichaam  kunt  laten  
circuleren,  verzeker  ik  je  dat  je  voor  het  leven  gezond  zult  zijn.

Tien  dagen  nadat  je  de  hitte  in  je  buik  begint  te  voelen,  voel  je  deze  energie  hier  
en  overal  bewegen.

Als  je  je  goed  wilt  concentreren  en  je  doet  aan  yoga,  nou,  over  een  week  of  2  of  3  
weken,  afhankelijk  van  elke  persoon,  als  je  je  kunt  concentreren,  zul  je  voelen  dat  
het  lichaam  vanaf  hier  begint  op  te  warmen .

Ik  leer  het  je  en  je  moet  mijn  instructies  volgen.  Nadat  je  je  energie  door  je  lichaam  
hebt  verplaatst,  zul  je  nooit  meer  last  hebben  van  enige  vorm  van  ziekte.  Alle  
ziekten  worden  veroorzaakt  door  een  slechte  bloedcirculatie,  zoals  
hersenverlamming,  bloed  circuleert  slechts  in  de  ene  helft  van  de  hersenen,  dus  
de  andere  helft  is  verlamd.

Wees  niet  bang,  wanneer  de  energie  begint  te  bewegen,  is  dat  natuurlijk,  omdat  
je  je  energie  aan  het  opladen  bent.  Je  bloed  is  hier  heet,  je  hete  energie  is  klaar  
om  met  je  geest  te  circuleren.  Op  dit  punt  moet  je  je  energie  met  je  geest  richten  
op  de  chakra  die  zich  onder  je  anus  bevindt,  je  energie  naar  die  chakra  laten  
stromen  en  dan  door  je  rug.  Je  moet  je  energie  onder  en  dan  achter  je  rug  richten.  
Laat  het  dan  hier  gaan  waar  we  een  andere  chakra  hebben  en  laat  dan  je  energie-
inname  langs  dit  pad  gaan,  dat  vol  is  met  chakra's,  op  je  gezicht  en  dan  hier.  Hier  
hebben  we  nog  een  chakra  en  dan  terug  naar  de  chakra  die  zich  2  centimeter  
onder  je  buik  bevindt,  degene  waar  we  ons  elke  dag  op  richten.  In  dit  geval  is  je  
energie  in  beweging  en  wanneer  je  yoga  gaat  doen,  warmt  het  op  en  zodra  het  
opwarmt,  zal  het  de  beweging  starten  en  aan  kracht  winnen.

Als  je  het  goed  doet,  stopt  het  zweten  na  een  sessie  van  een  half  uur,  dit  kan  er  
gebeuren.

Dankzij  yoga  circuleert  het  bloed  met  voldoende  kracht  om  te  passeren
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Denk  nog  eens  aan  het  puntje  van  je  neus,  maar  op  een  andere  manier,  het  is  
alsof  je  denkt  dat  hier,  op  het  puntje  van  je  neus,  denken  zonder  na  te  denken.

Veel  mensen  sterven  aan  verschillende  aanvallen,  hartaanval,  zenuwinzinking,  
beroerte...  Alleen  met  yoga  kun  je  ontspannen  en  met  je  geest  de  circulatie  van  je  
bloed  en  energie  door  het  lichaam  sturen,  zodat  je  niet  aan  enige  ziekte  lijdt.  Dit  
is  het  doel  van  yoga.  Geloof  me,  iedereen  die  iets  anders  beweert,  heeft  ongelijk.

Vroeger  moest  je  je  hier  concentreren,  maar  nu  is  het  net  alsof  je  maar  halverwege  
focust,  denkend  en  niet  denkend.  In  dit  geval  zul  je  voelen  dat  je  lichaam  en  geest  
geleidelijk  ontspannen  beginnen  te  worden,  alsof  je  onsterfelijk  bent,  je  voelt  
jezelf  aankomen .  Concentreer  je  daarna,  wanneer  je  hiertoe  in  staat  bent,  op  de  
lucht  die  je  inademt,  concentreer  je  met  heel  je  geest  op  de  lucht  die  je  niet  kunt  
zien,  de  lucht  die  je  inademt.

Deze  YOGA  wordt  al  meer  dan  5000  jaar  beoefend.  Yoga  wordt  al  meer  dan  5000  
jaar  beoefend  en  ik  geef  je  gratis  les,  dus  er  is  niets,  geen  woord  in  mijn  
eigenbelang.  Omdat  ik  geen  enkele  interesse  heb,  leer  ik  je  hoe  je  traditionele  
yoga  kunt  beoefenen,  in  het  verleden  konden  alleen  boeddhistische  monniken  
leren.

door  de  hersenen,  niet  zoals  voorheen.  Door  de  beweging  van  je  energie  met  je  
geest  te  initiëren,  de  energie  te  sturen  om  door  je  lichaam  te  gaan  en  alles  wat  
voorheen  geblokkeerd  was,  zal  goed  kunnen  circuleren  en  dan  zul  je  je  ziekte  
overwinnen.  Als  het  bloed  eenmaal  goed  circuleert,  kunt  u  herstellen  van  elke  
vorm  van  ziekte,  zoals  verlamming,  kreupelheid,  of  wanneer  u  niet  genoeg  kracht  
heeft  in  uw  armen  of  benen,  of  enig  ander  deel  van  het  lichaam  waar  u  pijn  voelt  
of  verlamming  veroorzaakt  door  een  slechte  circulatie.  optimistisch.

Zowel  je  hart  als  je  ziel  moeten  zich  concentreren  op  de  lucht  die  in  en  uit  gaat,  in  
en  uit.  Beetje  bij  beetje  zul  je  voelen  dat  je  lichaam  niet  bestaat  omdat  je  je  eigen  
bestaan  en  het  bestaan  van  je  lichaam  bent  vergeten,  aangezien  we  concentreer  
je  op  de  lucht,  je  zult  voelen  dat  de  lucht  niets  meer  is  dan  lucht,  niets  anders,  
deze  lucht  is  slechts  een  fantasie.

Nu  leer  ik  je  hoe  je  een  goede  gezondheid  kunt  hebben.  Om  dit  te  bereiken,  moet  
je  eerst  ontspannen  en  stoppen  met  denken.  Nu  ga  ik  het  hele  proces  in  detail  
uitleggen:  Ten  eerste,  om  te  beginnen  met  het  bewegen  en  verwarmen  van  je  
energie  in  deze  chakra.  Om  dit  te  doen,  adem  je  één  keer  in  en  denk  je  "één",  
adem  je  opnieuw  in  en  denk  je  "twee"  enzovoort  tot  "tien".  Als  je  ontspannen  
bent  en  tot  "tien"  kunt  denken,  zonder  eerder  een  cijfer  te  zijn  vergeten,  is  de  
tweede  stap  om  je  te  concentreren  op  het  puntje  van  je  neus  en  na  te  denken  
over  hoe:  "lucht  gaat  in  en  uit",  "lucht  gaat  in  en  uit".  uit",  en  later  zul  je  voelen  
hoe  de  lucht  het  hele  lichaam  vult,  al  zijn  poriën.  Je  zult  je  adem  voelen  en  dat  
ben  je

Als  we  lang  zitten,  worden  de  benen  gevoelloos  en  lijken  ze  te  slapen  en  we  
proberen  op  te  staan,  we  hebben  niet  de  kracht  om  te  lopen,  de  verlamming  is  
hetzelfde.  Een  hartaanval  wordt  veroorzaakt  door  een  blokkade  van  de  
bloedtoevoer  naar  het  hart.

Als  je  op  dit  niveau  zit,  zit  je  op  hetzelfde  niveau  als  een  yogaleraar,  alsof  je  op  
hetzelfde  niveau  zit  als  Jezus  Christus.

een.

Iedereen  die  deze  symptomen  heeft  en  yoga  leert  doen,  kan  op  dat  kritieke  
moment  yoga  doen,  staand  of  zittend,  geconcentreerd  en  yoga  doend,  kan  die  
crisis  overwinnen  en  langer  leven.

Op  dit  moment  denkt  zijn  hart  niet  meer  aan  het  verschil  tussen  jou,  hem,  mij  of  
wat  dan  ook,  want  alles  zal  één  zijn.
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Vroeger,  als  je  het  kon  verdragen  om  8  of  9  maanden  in  de  baarmoeder  te  zijn,  
zoals  een  yogaleraar,  voordat  je  werd  geboren,  kun  je  met  het  beoefenen  van  
yoga  teruggaan  naar  dat  moment.  Dit  is  het  doel  van  yoga,  om  terug  te  keren  
naar  het  begin  zodat  je  altijd  een  goede  gezondheid  hebt  en  dankzij  yoga  langer  
kunt  leven,  langer  kunt  leven.

Yoga  helpt  ons  om  terug  te  keren  naar  het  podium  van  voor  de  geboorte.  
Voordat  we  geboren  werden,  waren  we  geweldige  yogadocenten.  Stel  je  voor  
dat  je  een  ongeboren  baby  bent,  met  het  hoofd  naar  beneden,  ademend  door  
de  navelstreng  die  aan  zijn  moeder  vastzit.  Je  ademt  en  voedt  je  met  je  navel,  je  
ademt  door  de  navelstreng  met  je  hoofd  naar  beneden  in  een  beperkte  ruimte  
en  we  zouden  onszelf  8  of  9  maanden  kunnen  volhouden.  Als  we  onszelf  nu  in  
een  kleine  tas  zouden  stoppen,  hoe  lang  kunnen  we  het  dan  volhouden  voordat  
we  krankzinnig  worden  of  een  gevoel  van  angst  krijgen?

Als  we  het  vroeger  konden,  nu  ook.  Yoga  bestaat  uit  het  terugkeren  naar  die  
toestand,  in  het  begin  vóór  de  geboorte.  Voordat  we  geboren  werden  waren  we  
allemaal  gezond.  Ons  lichaam  breekt  met  onze  verlangens,  onze  grillen  en  
slechte  gewoonten.  Met  yoga  kun  je  teruggaan  naar  het  moment  dat  we  in  de  
baarmoeder  van  onze  moeder  zaten.

Je  zult  hetzelfde  niveau  hebben  als  Jezus  Christus,  zoals  een  heilige,  dit  is  het  
hoogste  niveau  van  yoga.  Bedankt.
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Dit  beeld  is  een  supermeester  yogaleraar  genaamd  "Tamo"  die,  toen  hij  voor  
het  eerst  op  Chinees  grondgebied  aankwam,  de  Shaolin-tempel  in  een  kleine  
stad  binnenging  en  6  jaar  lang  yoga  deed  zonder  uit  te  gaan,  zonder  te  eten  of  
te  drinken.  Mediteer  6  jaar.  Dit  is  een  leraar  der  leraren,  nummer  één  van  alle  
yogadocenten.  Op  mijn  website  zie  je  een  voorbeeld  van  hoe  een  15-jarige  
jongen  in  Tibet  10  maanden  yoga  doet  zonder  te  eten  of  te  drinken,  dit  laat  zien  
dat  yoga  geen  fantasie  is.  Door  yoga  kun  je  bereiken  wat  je  wilt,  je  hoeft  alleen  
maar  op  te  geven  en  het  "ik"  te  vergeten.  Als  'ik'  er  niet  is,  bestaat  dit  lichaam  
niet  en  ben  je  vrij.  Zo  simpel  is  het,  wij  zijn  het  die  het  onszelf  moeilijk  maken.  
We  nemen  een  fantasie  en  geloven  dat  het  echt  is.

Nu  leer  ik  je  hoe  je  spirituele  yoga  moet  doen.

einde  yoga  Van  het  'ik'  begrijpen  we  al  dat  het  niet  bestaat.  Als  hij  niet  het  
niveau  bereikt  waarop  hij  begrijpt  dat  het  'ik'  van  het  lichaam  niet  bestaat,  
handelt  hij  logischerwijs  als  een  mens  van  lichaam  en  vlees.  Als  je  ophoudt  
mens  te  zijn,  stop  je  automatisch  met  menselijk  handelen  en  handel  je  met  heel  
je  geweten  en  ziel  zoals  Jezus  Christus  of  Boeddha  deden.  Jezus  Christus  heeft  
bij  verschillende  gelegenheden  wonderen  verricht,  hij  loopt  bijvoorbeeld  op  het  
water,  hij  voedt  de  hele  wereld  met  een  stuk  brood….  Het  doen  van  deze  
wonderen  is  heel  gemakkelijk  en  eenvoudig:  ieder  mens  kan  allerlei  soorten  
wonderen  doen  zolang  ze  alle  denken  als  mens  achterwege  laten,  zolang  ze  het  
"ik"  van  dit  lichaam  verlaten  en  handelen  als  Jezus  Christus  of  Boeddha.  Elk  
soort  wonder  kan  worden  gedaan  alsof  het  iets  natuurlijks  is.  De  meeste  
discipelen  van  Boeddha  laten,  wanneer  er  een  moment  komt  dat  ze  het  
begrijpen,  dit  'ik'  een  slaaf  van  dit  lichaam.  Wanneer  hij  het  beseft,  bevrijdt  hij  
zichzelf  van  de  slavernij  van  het  lichaam  en  wordt  hij  een  heilige  en  elke  heilige  
kan  elk  soort  wonder  doen.  De  heiligen  vragen  niet  om  geld  of  rijkdom,  dit  zou  
heel  gemakkelijk  zijn;  Door  yoga  kun  je  naar  de  toekomst  gaan  en  weten  wat  er  
gaat  gebeuren,  je  kunt  de  nummers  van  het  zwembad  kennen,  van  de  loterij...  
alles  kan  gemakkelijk  te  weten  komen.  Wat  er  gebeurt,  is  dat  wanneer  iemand  
op  een  dag  de  categorie  heilige  bereikt,  hij  dat  allemaal  niet  meer  wil.  Maar  als  
je  naar  de  toekomst  wilt  is  er  geen  probleem,  zolang  je  het  heden  maar  vergeet.  
Het  heden  ben  jij.  Als  er  geen  "jij"  is,  kun  je  in  het  heden  naar  de  toekomst  en  
naar  het  verleden  gaan.  Je  zult  vrij  zijn.  Maar  nu  moet  je  het  uit  de  geest  
verwijderen,  uit  je  bewustzijn.  Het  doel  van  yoga  is  te  begrijpen  dat  de  ziel  
gebruik  maakt  van  dit  lichaam  om  deze  theorie  over  te  brengen.  Elk  lichaam  is  
als  een  lijk,  net  als  een  gloeilamp,  als  de  gloeilamp  geen  stroom  heeft,  is  hij  
nutteloos,  maar  als  de  stroom  naar  de  gloeilamp  gaat,  gaat  hij  branden.  De  lamp  
als  het  lichaam,  de  ziel  als  de  elektrische  stroom.  Het  is  gewoon  dit.  Als  iemand  
dit  begrijpt,  kunnen  ze  tussen  de  sterren  reizen,  zelfs  als  ze  leven.

Zoals  wanneer  we  een  horrorfilm  zien  en  we  zijn  bang,  als  het  eindigt,  blijven  
we  leven,  er  is  ons  niets  overkomen,  alleen  in  gedachten  geloven  we  dat  wat  we  
zien  echt  is,  maar  het  is  niet  echt,  het  is  een  fantasie.  Daarom,  als  je  een  heilige  
wilt  zijn,  een  man  die  wonderen  verricht,  wil  je  rijk  zijn,  machtig,  miljonair,  een  
lang  leven  hebben,  al  je  wensen  vervuld  zien  worden,  een  superman  zijn,  het  
huidige  "ik"  vergeten  en  stop  met  je  te  gedragen  als  "ik"  van  dit  lichaam.  
Gedraag  je  als  Jezus  Christus

OEFEN  SPIRITUELE  YOGA
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of  Boeddha  en  al  je  wensen  zullen  vervuld  worden,  zo  simpel  is  het,  je  hebt  niet  vele  
jaren  studie  nodig,  of  yoga,  nee.

We  moeten  deze  fantasie  verlaten  en  naar  huis  terugkeren.  Ons  huis  wacht  al  miljarden  
jaren  op  ons,  doe  het  alsjeblieft  en  laten  we  allemaal  naar  huis  gaan.  We  zijn  allemaal  
goden,  we  zijn  een  ster,  kom  alsjeblieft  naar  huis.  Laten  we  teruggaan  naar  onze  
oorsprong,  het  oneindige  universum  waar  geen  dood  is,  verdriet,  alles  is  prachtig.

Boeddha  zei:  “Al  deze  theorie  is  als  een  medicijn,  als  je  eenmaal  genezen  bent,  stop  
je  logischerwijs  met  het  innemen  van  dat  medicijn.  Dit  is  de  toekomst  die  ons  te  
wachten  staat.  Ik  hoop  dat  ik  en  jullie  allemaal  samen  op  een  dag  elkaar  weer  kunnen  
ontmoeten  in  het  hiernamaals.  We  kunnen  dat  paradijs  bereiken,  het  territorium  van  
Boeddha  of  Jezus  Christus  en  we  kunnen  commentaar  geven  op  wat  ons  in  dit  leven  
is  overkomen.  Als  je  naar  mijn  boodschap  luistert,  zullen  jullie  allemaal  op  een  dag  
kunnen  terugkeren  naar  onze  oorsprong.  Waar  we  allemaal  vandaan  komen.

Elke  theorie  over  Boeddha  en  Jezus  Christus  is  als  een  medicijn.  We  zijn  nu  in  de  war,  
we  zijn  gek,  onze  hersenen  zitten  vol  fantasieën.  De  theorie  van  Boeddha  en  Jezus  
Christus  is  als  een  medicijn,  als  we  dit  medicijn  nemen,  zullen  we  genezen  worden  
van  deze  ziekte  van  waanzin  die  ervoor  zorgt  dat  we  werkelijkheid  verwarren  met  
fantasie.  Als  je  dit  medicijn  neemt  en  ziet  dat  je  genezen  bent  van  deze  waanzin,  heb  
je  geen  theorie  meer  nodig.  Het  is  alsof  we  een  rivier  moeten  oversteken  en  we  een  
boot  moeten  nemen,  nou,  deze  theorie  (van  Boeddha  of  Jezus  Christus  is  als  een  
boot,  we  stappen  op  de  boot  en  leren  de  theorie,  en  als  we  bij  de  andere  kant  wat  
doen  we  We  stappen  van  de  boot  en  dragen  de  boot  op  onze  schouders  of  laten  we  
de  boot  op  de  rivieroever  liggen?

Ik  smeek  je  om  deze  fantasie  "ik"  te  verlaten  en  laten  we  samen  naar  huis  gaan.

Ontzettend  bedankt.
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Dank  u,  dank  u  met  heel  mijn  hart.

Het  belangrijkste  is  dat  we  je  moeder  en  vader,  vrienden,  familie,  de  
samenleving,  de  hele  wereld  moeten  bedanken.  Als  je  in  je  hart  altijd  
iedereen  bedankt,  heb  je  een  goede  toekomst,  een  goede  gezondheid.  
Omdat?  Als  iemand  weet  hoe  hij  moet  bedanken  met  zijn  daden,  niet  alleen  
met  zijn  woorden,  zal  hij  een  goede  zoon  zijn,  een  goede  vader,  een  goede  
moeder...  als  iemand  niet  weet  hoe  hij  moet  bedanken,  zal  die  persoon  dat  
niet  doen  een  goede  toekomst  hebben,  omdat  die  persoon  alleen  maar  
probeert  te  profiteren  van  zijn  familie  van  mensen  uit  de  samenleving.  Die  
persoon  gaat  geen  goede  toekomst  tegemoet.  Want  als  je  één  keer  profiteert,  
laten  mensen  zich  de  tweede  keer  niet  misbruiken.  Ontvang  je  er  1  dan  moet  
je  10  keer  retourneren.  Als  je  weet  hoe  je  dit  moet  doen,  heb  je  al  je  
vrienden,  je  hele  familie,  de  hele  samenleving  aan  je  zijde  en  zullen  ze  je  
altijd  helpen  zodat  alles  goed  gaat.  Daarom  heel  belangrijk:  het  verschil  
tussen  mensen  en  dieren  is  dat  we  moeten  weten  hoe  we  moeten  bedanken  
met  ons  hart,  met  daden,  niet  alleen  met  woorden.  Zoals  het  eerder  gebeurde  
in  een  stad:  er  was  een  man  die  heel  veel  van  zijn  hond  hield.  Op  een  dag  
stierf  hij  en  zijn  hond  ging  elke  dag  naar  het  graf  van  zijn  meester  totdat  hij  
stierf.

BEDANKT  met  HART

Machine Translated by Google



door  meester  Roger

Eerste  editie  Barcelona  op  14  juni  2013

handen.

Leef  met  een  groot  hart  vol  pure  liefde  en  dankbaarheid.
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Zelfs  een  dier  weet  zijn  meester  te  bedanken  voor  zoveel  dat  hij  van  hem  
heeft  gehouden.  En  wij  mensen  moeten  weten  dat  we  alles  krijgen,  vooral  
van  de  vader  en  moeder  die  ons  zoveel  hebben  geholpen.  Zonder  je  vader  
en  moeder  zou  je  hier  vandaag  niet  zijn.  1º  als  je  moeder  een  miskraam  heeft  
gehad,  ben  je  dood  voordat  je  geboren  wordt.  2º  als  je  geboren  wordt  en  ze  
niet  voor  je  zorgen,  zou  je  hier  vandaag  niet  zijn.  Voor  dit  alles  moeten  we  
die  gunst  teruggeven  aan  onze  vader  en  moeder  die  onvoorwaardelijk  voor  
ons  hebben  gezorgd.  Niet  alleen  met  goede  woorden  moet  je  je  ouders  
terugbetalen  voor  alles  wat  ze  voor  je  hebben  gedaan,  maar  ook  met  je  
daden.  Alles  eerst  je  vader  en  moeder.

Ontzettend  bedankt.

Als  we  een  bord  eten  hebben,  moet  je  dat  eerst  aan  je  vader  en  moeder  
aanbieden,  altijd.  Als  u  dit  doet,  zullen  uw  kinderen  hetzelfde  met  u  doen.  
Dit  is  goed  voor  jou,  voor  je  vader  en  moeder  en  voor  je  toekomstige  kind,  
kleinkinderen...  het  hangt  allemaal  af  van  wat  je  met  heel  je  hart  hebt  gedaan.  
Je  moet  hetzelfde  doen  met  vrienden;  Als  je  vrienden  je  helpen,  hoef  je  niet  
alleen  maar  bedankt  te  zeggen,  nee.  Je  vrienden  helpen  je  met  acts  met  
feiten,  je  kunt  niet  alleen  maar  bedankt  zeggen  en  dat  is  het.  Zoals  hier  
gezegd  wordt:  "woorden  worden  meegevoerd  door  de  wind"  dat  telt  niet.  
Gewoon  bedanken  telt  niet.

Als  de  familie,  de  samenleving,  de  staat,  de  hele  wereld...  je  een  gunst  
verleent,  moet  je  die  gunsten  terugbetalen  met  daden,  niet  alleen  met  
woorden,  en  je  moet  ze  teruggeven  vermenigvuldigd  met  10  of  100.  In  dat  
geval  zal  je  toekomst  zal  helder  zijn  en  als  een  rozenpad.  Iedereen  die  je  een  
kleine  gunst  bewijst,  moet  je  teruggeven  met  een  grote  gunst.  Als  je  dit  
doet,  win  je  de  harten  van  de  hele  wereld  en  houdt  de  hele  wereld  van  je.  Net  
als  je  partner:  ze  kookt  voor  je,  zorgt  voor  het  huis,  geeft  je  liefde...  voor  dit  
alles  moet  je  dankbaar  zijn.  Als  een  paar  leeft  terwijl  ze  elkaar  bedanken,  
leven  ze  heel  gelukkig  en  het  ding  werkt.  Er  is  geen  haat  of  wraak.  Als  je  
bedankt  met  je  hart,  met  woorden,  met  daden...  houdt  iedereen  van  je.  Als  je  
weet  hoe  je  moet  bedanken,  heb  je  de  hele  wereld  gewonnen.  Als  je  bedankt  
voor  een  spiegel,  bedankt  de  spiegel  je.  Mijn  vriend,  ik  zou  willen  dat  we  
allemaal  in  een  paradijs  leven,  en  dat  paradijs  is  in  ons
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